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JOZO NIŠANDŽIĆ – predsjedavajući Općinskog vijeća 

 

Poštovani vijećnici, poštovani predstavnici izvršne vlasti, obrađivači materijala, 

predstavnici boračkih i nevladinih organizacija, članovi Savjeta mjesnih zajednica, predstavnici 

sredstava javnog informisanja, dragi gosti, dame i gospodo. 

Otvaram  drugu redovnu sjednicu Gradskog  vijeća Grada  Tuzla.  

Konstatujem, da prema evidenciji Stručne službe Vijeća, sjednici prisustvuje 29 od 

ukupnog broja  vijećnika, što je dovoljno za punovažan rad i odlučivanje. 

Za današnju sjednicu svoj izostanak je najavio gospodin Edin Haračić i ja predlažem da 

mu opravdamo odsustvo. 

Za današnju sjednicu, kašnjenje je najavio Mirsad Malohodžić, ne vidim ga još ovdje, 

kasnit će. 

Odsustvo sa današnje sjednice najavio je Gradonačelnik Grada Tuzle, zbog obaveza koje 

je preuzeo prije tri mjeseca i koje nije mogao odložiti.  

Gradonačelnik redovno prisustvuje sjednicama Vijeća i želio je da prisustvuje i danas, ali 

s obzirom da nije u mogućnosti za svog predstavnika na ovoj sjednici imenovao je Pomoćnicu 

Gradonačelnika za Službu za budžet i finansije, gospođu Suadu Isaković. 

Obavještavam vijećnike, da su svi klubovi vijećnika dobili stenogram, a svaki vijećnik uz 

materijale za današnju sjednicu je dobio i skraćenu verziju zapisnika sa slijedećih sjednica i to:  

22. redovne sjednice Općinskog vijeća Tuzla, održane dana  16. 09. 2014. godine, Prve 

konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane dana 30. 10. 2014. godine. 

Pitam vijećnike ima li primjedbi na stenograme i skraćenu verziju zapisnika sa 22. 

redovne sjednice Općinskog vijeća Tuzla, održane dana  16. 09. 2014. godine i Prve 

konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane dana 30.10.2014. godine? 

Ako nema primjedbi. Sada stavljam na stenograme i skraćene verzije zapisnika sa 22. 

redovne sjednice Općinskog vijeća Tuzla, održane dana  16. 09. 2014. godine i Prve 

konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane dana 30. 10. 2014. godine. (28) Ima li 

neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

 Konstatujem da su usvojeni stenogrami i skraćene verzije zapisnika sa 22. redovne 

sjednice Općinskog vijeća Tuzla, održane dana  16. 09. 2014. godine i Prve konstituirajuće 

sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane dana 30. 10. 2014. godine za je glasalo 28 vijećnika, 

nema niko protiv, nema suzdržan.  

 Za današnju sjednicu predlažem dnevni red, kao što ste dobili uz Poziv za ovu sjednicu: 

 

D N E V N I  R E D 

 

 Usvajanje Zapisnika sa 22. redovne sjednice Općinskog vijeca Tuzla, održane dana  16. 

09. 2014. godine, i Zapisnika sa prve (konstituirajuce) sjednice Gradskog viječa Tuzla, održane 

30. 10. 2014. godine  

 1. VJEĆNIČKA PITANJA 

 2. RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

   a) NACRTA BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. – 31. 12. 2015. 

GODINE 

   b) NACRTA ODLUKE O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 

01. 01. – 31. 12. 2015. GODINE 
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   c) NACRTA ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O NACINU 

OSTVARIVANJA UŠTEDA U OPĆINI TUZLA 

  d) ODLUKE O PRIJEVREMENOM ZATVARANJU KREDITA RAZVOJNE BANKE 

FEDERACIJE BOSNE I HERCEGOVINE NAMIJENJENOG ZA IZGRADNJU 

NADVOŽNJAKA NA SJEVERNOJ SAOBRACAJNICI, DIONICA PAVILJON-DŽINDIĆ 

DŽAMIJA 

   e) IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU BUDŽETA OPĆINE TUZLA ZA PERIOD 01. 01. 

DO 30. 09. 2014. GODINE 

 3. RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

    a) ODLUKE O NAČINU IZMIRIVANJA NOVČANIH OBAVEZA U POSTUPKU 

IZGRADNJE INDIVIDUALNIH STAMBENIH OBJEKATA OSOBAMA, KOJIMA JE 

TRAJNO ONEMOGUĆENO KORIŠTENJE NEKRETNINA ZA STANOVANJE, USLJED 

PRIRODNE NESREĆE 

   b) ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI PROGRAMA ZBRINJAVANJA GRAÐANA I 

POMOĆI U OBNOVI I IZGRADNJI STAMBENIH ZBRADA, ZAHVAĆENIH PRIRODNOM 

NESREĆOM NA PODRUČJU OPĆINE TUZLA 

 4. RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

   a) ODLUKE O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IMENOVANJE 1 

(JEDNOG) ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA 

   b) JAVNI OGLAS ZA IMENOVANJE 1 (JEDNOG) ČLANA GRADSKE IZBORNE 

KOMISIJE TUZLA 

   c) RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE 

 5. RAZMATRANJE I USVAJANJE IMOVINSKO-PRAVNIH AKATA 

   a) Odluka o promjeni statusa nepokretnosti, broj: 

     - 01/08-31-7305/13-I (Ðulić I. Fatima, lokacija KO Tuzla IV) 

     - 01/07-31-1712/14-I (Jahić H. Damir, lokacija KO Solina) 

     - 01/07-31-5474/14-I (Šehić H. Hazim, lokacija KO Dobrnja    

   b) Rješenje o utvrđivanju, uz naknadu, pravo vlasništva na gradskom građevinskom 

zemljištu, broj: 

     - 01/07-31-8537/12 (Husanović M. Mirsada, lokacija KO Tuzla IV) 

     - 01/07-31-1697/14 (Mešanović A. Ethem, lokacija KO Tuzla II) 

     - 01/07-31-4451/14 (Jusić S. Fadila, lokacija KO Tuzla II) 

     - 01/07-31-4452/14 (Hasanović S. Sadik, lokacija KO Tuzla II) 

   c) Rješenje o odbijanju zahtjeva za preuzimanje neizgrađenog gradskog građevinskog 

zemljišta, broj: 

     - 01/08-31-8143/13 (TP “RUDHEM” d.d. Tuzla, lokacija KO Par Selo) 

   d) Zaključak o ne prihvatanju ponude za preuzimanje neizgrađenog gradskog 

građevinskog zemljišta, broj: 

     - 01/08-31-8128/13 (Hadžić A. Alija, lokacija KO Tuzla III) 

   e) Zaključak o ispravci greške u Rješenju Općinskog vijeća Tuzla, broj: 01/31-4613/14 

od 16. 09. 2014. godine, u odnosu na iznos naknade za pogodnost lokacije - rente, broj: 

     - 01/31-4613/14 (Uljić E. Vasvija, lokacija KO Tuzla IV) 

 6. RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU JAVNIH 

USTANOVA,ČIJI JE OSNIVAČ OPĆINA TUZLA ZA 2013. GODINU: 

    a) JU “Gradski stadion Tušanj” Tuzla 



4 

 

    b) JZNU Dom zdravlja Dr. Mustafa Šehović Tuzla 

      c) JU Dom mladih Tuzla  

       d) JU Dom penzionera Tuzla za 2012. godinu 

    e) JU Dom penzionera Tuzla za 2013. godinu 

 7. RAZMATRANJE INFORMACIJE O PROBLEMATICI SNABDIJEVANJA 

ELEKTRIĆNOM ENERGIJOM NA PODRUČJU OPĆINE TUZLA 

 8. RAZMATRANJE INFORMACIJE O GRADSKOM I PRIGRADSKOM 

SAOBRAĆAJU NA PODRUČJU OPĆINE TUZLA 

 9. RAZRJEŠENJA I IZBORI 

          10. RASPRAVA O EKONOMSKOM I KOMUNALNO – INFRASTRUKTURNOM 

UNAPREÐENJU TUZLE NA OSNOVU STATUSA GRADA, UKLJUČUJUĆI ZAHTJEV 

NADLEŽNIM INSTITUCIJAMA ZA OBEZBJEÐENJE ADEKVATNIH NOVČANIH 

SREDSTAVA IZ JAVNIH PRIHODA NA OSNOVU STATUSA GRADA 

           11. TEKUĆA PITANJA 

               a) Obavještenje Službe za prostorno uređenje i zaštitu okoline o razlozima 

prolongiranja izrade Informacije o stanju okolice na području općine Tuzla sa prijedlogom mjera 

   b) Obavještenje Službe za boračko-invalidsku zaštitu, stambene poslove i povratak o 

razlozima prolongiranja izrade Informacije o provođenju postupka revizije korisnika lične i 

porodićne invalidnine 

   c) Inicijativa za kvalitetnu primjenu i čišćenje prometnica u zimskoj sezoni na području 

grada Tuzle 

   d) Urgencija za izdavanje neophodne dozvole za gradnju mokrog čvora uz zgradu 

Mjesne zajednice Dokanj 

   e) Inicijativa za izgradnju dječijeg igrališta (igraonice) na području mjesne zajednice 

Jala 

   f) Inicijativa za izgradnju planskog dokumenta s ciljem stvaranja mogućnosti za buduću 

gradnju objekata na lokalitetu kod Filozofskog fakulteta 

 

Obavještavam klubove vijećnika da su prijedloge za naknadno uvrštavanje hitnih i 

neodložnih pitanja (dopunu dnevnog reda) mogli podnijeti u pismenoj formi, najkasnije 48 sati 

prije održavanja ove sjednice. 

 U poslovničkom roku svoje prijedloge za izmjene i dopune dnevnog reda dostavili su: 

1.Mandatno-imunitetska komisija, koja predlaže da se dnevni red današnje sjednice 

dopuni sa slijedećom tačkom: 

INFORMACIJA O OSTAVCI VIJEĆNIKA SA LISTE SAVEZA ZA BOLJU 

BUDUĆNOST, GOSPODINA NEDŽADA HAMZIĆA. 

 U povodu ovog prijedloga, predlažemo da se dnevni red današnje druge redovne sjednice 

Gradskog vijeća Grada Tuzla podijeli u dva dijela, na slijedeći način. 

 U prvom dijelu sjednice, da se razmatra samo jedna tačka dnevnog reda: 

1.INFORMACIJA O OSTAVCI VIJEĆNIKA SA LISTE SAVEZA ZA BOLJU 

BUDUĆNOST, NEDŽADA HAMZIĆA. 

 U drugom dijelu sjednice, da se razmatraju svi drugi materijali. 

 Pitam vijećnike ko je za ovakav prijedlog? (28) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? 

(Nema.) 
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 Konstatujem da je 28 vijećnika je glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan.  te je 

prihvaćen ovaj prijedlog. 

Samostalni vijećnik Enes Huseinagić je predložio da se dnevni red sjednice dopuni 

tačkom pod nazivom, inicijativa za dostavljanje informacije o stanju školskih objekata i uvjeta 

rada u osnovnim školama na području općine Tuzla. 

Predlažemo da se materijal razmatra pod tačkom tekuća pitanja drugog dijela sjednice. 

Pitam vijećnike ko je za ovakav prijedlog? (28) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

 Konstatujem da je 28 vijećnika glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan, te je ova 

tačka uvrštena pod tačkom tekuća pitanja današnje sjednice. 

 Klub vijećnika Stranske demokratske akcije podnjeo je dvije inicijative. inicijativa da se 

u naselju Cerik pristupi adaptaciji devastirane čitaonice i druga inicijativa, obadvije možemo 

skupa, inicijativa da se sa sjeverne strane zgrade u ul. Patriotske lige 18 asfaltira prolaz i napravi 

kružni tok. 

 Predlažemo da se ove inicijative razmatraju pod tačkom tekuća pitanja drugog dijela 

sjednice. Pitam vijećnike ko je za ovakav prijedlog?  (28) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? 

(Nema.) 

Konstatujem da su ove inicijative uvrštene u dnevni red današnje sjednice pod tačkom 

tekuća pitanja, glasalo je za 28 vijećnika, nema niko protiv, nema suzdržan.  

Klubovi vijećnika Stranke demokratske akcije, Hrvatske demokratske zajednice, Saveza  

za bolju budućnost, vijećnik Stranke za BiH Adnan Sijerčić i samostalni vijećnik Enes 

Huseinagić podnijeli su inicijativu za reorganizaciju i kadrovsko jačanje Službe za komunalne 

poslove, izgradnju i pitanja mjesnih zajednica. 

Predlažemo da se ova inicijativa razmatraju pod tačkom tekuća pitanja drugog dijela 

sjednice. 

Pitam vijećnike ko je za ovakav prijedlog?  (28) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? 

(Nema.) 

Konstatujem da je i ova inicijativa uvrštena u dnevni red današnje sjednice pod tačkom 

tekuća pitanja, glasalo je za 28 vijećnika, nema niko protiv, nema suzdržan, 

 Vijećnik Mirza Tupajić ima dvije inicijative. Prva inicijativa za hitno dislociranje 

sunčanog sata sa platoa SKPC Mejdan i inicijativa za hitnu izradu projekta sanacije Barutane, 

koja se nalazi na Gradini i apliciranje Komisiji za zaštiti nacionalnih spomenika Bosne i 

Hecegovine, da se barutana proglasi nacionalnim spomenikom 

Predlažemo da se ove inicijative razmatraju pod tačkom tekuća pitanja drugog dijela 

sjednice. Pitam vijećnike ko je za ovakav prijedlog? (28) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? 

(Nema.) 

Konstatujem da su i ove inicijative uvrštene u dnevni red današnje sjednice pod tekuća 

pitanja, drugog dijela sjednice 28 vijećnika je glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan.  

Obaviješten sam da Služba za budžet i finansije povlači tačku dnevnog reda pod nazivom   

c) NACRT ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O NAČINU 

OSTVARIVANJA UŠTEDA U OPĆINI TUZLA. 

Pozivam Suadu Isaković, da se izjasni o navedenom. Izvolite gospođo Suada. 

 

SUADA ISAKOVIĆ – Pomoćnik gradonačelnika za budžet i finansije 

 

 Evo ja bih rekla da Gradonačelnik, kao predlagač, znači povlači ovu odluku zbog  
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određenih nejasnoča i potrebno je usaglašavanja oko ove odluke, tako da će ona biti na jednoj od 

narednih sjednica Gradskog vijeća i iz tog razloga se znači povlači. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Konstatujem da je tačka dnevnog reda povučena i o tome se ne izjašnjavamo. 

 Sad pitam vijećnike ko je za ovako izmijenjen i dopunjen dnevni red u cjelini, molim da 

digne ruku? (Poslovnička.) Izvinjavam se. Poslovnička. Izvolite. 

 

MENSUR ALIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 Ja mislim predsjedavajući da ste jednu inicijativu preskočili u uvrštavanju u dnevni red, 

vratite se malo pa, inicijativa Tuzlanske alternative. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Izvinjavam se, nema mi je u podsjetniku, samo da mi iznesete ovdje. Ja se izvinjavam 

zaista. Greška. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Za narednu sjednicu su bile dvije.) Možda je 

greška, ali izvolite.  

 

MENSUR ALIĆ 

 

 Dobro. Inicijativa se odnosi na izgradnju mokri čvorova na svim igralištima koje su 

urađene po mjesnim zajednicama u toku, u posljednji deset godina. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala, greška je evo i moja, što kažu, a nema razloga, ali pošto smo se juče na Kolegiju 

izjasnili i ona je prošla potrebnu proceduru, ko je za to molim vas da se prihvati ova inicijativa 

da ide pod tekuća pitanja, molim da  digne ruku? (28) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? 

(Nema.) 

 Konstatujem da smo ovu inicijativu uvrstili u dnevni red današnje sjednice, pod tekuća 

pitanja, 28 vijećnika je glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan.  

 Sad idemo na izjašnjavanje cjelokupnog dnevnog reda. Ko je za ovako izmijenjen i 

dopunjen dnevni red u cjelini, molim da digne ruku? (28) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? 

(Nema.) 

 Konstatujem da je 28 vijećnika glasalo, nema niko protiv, nema suzdržan, te je 

jednoglasno usvojen slijedeći: 

 

D N E V N I  R E D 
 

 Usvajanje Zapisnika sa 22. redovne sjednice Općinskog vijeca Tuzla, održane dana  

16. 09. 2014. godine, i Zapisnika sa prve (konstituirajuce) sjednice Gradskog viječa Tuzla, 

održane 30. 10. 2014. godine  
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I DIO SJEDNICE 

 

INFORMACIJA O OSTAVCI VIJEĆNIKA SA LISTE SAVEZA ZA BOLJU 

BUDUĆNOST, NEDŽADA HAMZIĆA 

 

II DIO SJEDNICE 

  

1. VJEĆNIČKA PITANJA 

 2. a) NACRT BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. – 31. 12. 2015. 

GODINE 

   b) NACRT ODLUKE O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD 

OD 01. 01. – 31. 12. 2015. GODINE 

   c) ODLUKA O PRIJEVREMENOM ZATVARANJU KREDITA RAZVOJNE 

BANKE FEDERACIJE BOSNE I HERCEGOVINE NAMIJENJENOG ZA IZGRADNJU 

NADVOŽNJAKA NA SJEVERNOJ SAOBRACAJNICI, DIONICA PAVILJON-

DŽINDIĆ DŽAMIJA 

   d) IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU BUDŽETA OPĆINE TUZLA ZA PERIOD 01. 01. 

DO 30. 09. 2014. GODINE 

 3. a) ODLUKA O NAČINU IZMIRIVANJA NOVČANIH OBAVEZA U 

POSTUPKU IZGRADNJE INDIVIDUALNIH STAMBENIH OBJEKATA OSOBAMA, 

KOJIMA JE TRAJNO ONEMOGUĆENO KORIŠTENJE NEKRETNINA ZA 

STANOVANJE, USLJED PRIRODNE NESREĆE 

   b) ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI PROGRAMA ZBRINJAVANJA 

GRAÐANA I POMOĆI U OBNOVI I IZGRADNJI STAMBENIH ZBRADA, 

ZAHVAĆENIH PRIRODNOM NESREĆOM NA PODRUČJU OPĆINE TUZLA 

 4. a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IMENOVANJE 1 

(JEDNOG) ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA 

   b) JAVNI OGLAS ZA IMENOVANJE 1 (JEDNOG) ČLANA GRADSKE 

IZBORNE KOMISIJE TUZLA 

   c) RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE 

 5. IMOVINSKO-PRAVNA AKTA 

   a) Odluka o promjeni statusa nepokretnosti, broj: 

     - 01/08-31-7305/13-I (Ðulić I. Fatima, lokacija KO Tuzla IV) 

     - 01/07-31-1712/14-I (Jahić H. Damir, lokacija KO Solina) 

     - 01/07-31-5474/14-I (Šehić H. Hazim, lokacija KO Dobrnja    

   b) Rješenje o utvrđivanju, uz naknadu, pravo vlasništva na gradskom 

građevinskom zemljištu, broj: 

     - 01/07-31-8537/12 (Husanović M. Mirsada, lokacija KO Tuzla IV) 

     - 01/07-31-1697/14 (Mešanović A. Ethem, lokacija KO Tuzla II) 

     - 01/07-31-4451/14 (Jusić S. Fadila, lokacija KO Tuzla II) 

     - 01/07-31-4452/14 (Hasanović S. Sadik, lokacija KO Tuzla II) 

   c) Rješenje o odbijanju zahtjeva za preuzimanje neizgrađenog gradskog 

građevinskog zemljišta, broj: 

     - 01/08-31-8143/13 (TP “RUDHEM” d.d. Tuzla, lokacija KO Par Selo) 
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   d) Zaključak o ne prihvatanju ponude za preuzimanje neizgrađenog gradskog 

građevinskog zemljišta, broj: 

     - 01/08-31-8128/13 (Hadžić A. Alija, lokacija KO Tuzla III) 

   e) Zaključak o ispravci greške u Rješenju Općinskog vijeća Tuzla, broj: 01/31-

4613/14 od 16. 09. 2014. godine, u odnosu na iznos naknade za pogodnost lokacije - rente, 

broj: 

     - 01/31-4613/14 (Uljić E. Vasvija, lokacija KO Tuzla IV) 

 6. IZVJEŠTAJ O RADU JAVNIH USTANOVA,ČIJI JE OSNIVAČ OPĆINA 

TUZLA ZA 2013. GODINU: 

    a) JU “Gradski stadion Tušanj” Tuzla 

    b) JZNU Dom zdravlja Dr. Mustafa Šehović Tuzla 

      c) JU Dom mladih Tuzla  

       d) JU Dom penzionera Tuzla za 2012. godinu 

    e) JU Dom penzionera Tuzla za 2013. godinu 

 7. INFORMACIJA O PROBLEMATICI SNABDIJEVANJA ELEKTRIĆNOM 

ENERGIJOM NA PODRUČJU OPĆINE TUZLA 

 8. INFORMACIJA O GRADSKOM I PRIGRADSKOM SAOBRAĆAJU NA 

PODRUČJU OPĆINE TUZLA 

 9. RAZRJEŠENJA I IZBORI 

          10. RASPRAVA O EKONOMSKOM I KOMUNALNO – INFRASTRUKTURNOM 

UNAPREÐENJU TUZLE NA OSNOVU STATUSA GRADA, UKLJUČUJUĆI ZAHTJEV 

NADLEŽNIM INSTITUCIJAMA ZA OBEZBJEÐENJE ADEKVATNIH NOVČANIH 

SREDSTAVA IZ JAVNIH PRIHODA NA OSNOVU STATUSA GRADA 

           11. TEKUĆA PITANJA 

               a) Obavještenje Službe za prostorno uređenje i zaštitu okoline o razlozima 

prolongiranja izrade Informacije o stanju okolice na području općine Tuzla sa prijedlogom 

mjera 

   b) Obavještenje Službe za boračko-invalidsku zaštitu, stambene poslove i povratak 

o razlozima prolongiranja izrade Informacije o provođenju postupka revizije korisnika 

lične i porodićne invalidnine 

   c) Inicijativa za kvalitetnu primjenu i čišćenje prometnica u zimskoj sezoni na 

području grada Tuzle 

   d) Urgencija za izdavanje neophodne dozvole za gradnju mokrog čvora uz zgradu 

Mjesne zajednice Dokanj 

   e) Inicijativa za izgradnju dječijeg igrališta (igraonice) na području mjesne 

zajednice Jala 

   f) Inicijativa za izgradnju planskog dokumenta s ciljem stvaranja mogućnosti za 

buduću gradnju objekata na lokalitetu kod Filozofskog fakulteta 

   g) Inicijativa za dostavljanje informacije o stanju školskih objekata i uvjeta rada u 

osnovnim školama na području općine Tuzla 

  h) Inicijativa da se u naselju Cerik pristupi adaptaciji devastirane čitaonice  

  i) Inicijativa da se sa sjeverne strane zgrade u ul. Patriotske lige 18. asfaltira prolaz 

i napravi kružni tok 

  j) Inicijativa za reorganizaciju i kadrovsko jačanje Službe za komunalne poslove, 

izgradnju i pitanja mjesnih zajednica 
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  k) Inicijativa za hitno dislociranje sunčanog sata sa platoa SKPC Mejdan 

  l)  Inicijativa za hitnu izradu projekta sanacije Barutane, koja se nalazi na Gradini 

i apliciranje Komisiji za zaštiti nacionalnih spomenika Bosne i Hecegovine, da se Barutana 

proglasi nacionalnim spomenikom 

  lj) Inicijativa za izgradnju mokri čvorova na svim igralištima na području grada 

Tuzla 

 

Prelazimo na realizaciju Dnevnog reda. I dio sjednice: 

 

I DIO SJEDNICE 

 

INFORMACIJA O OSTAVCI VIJEĆNIKA SA LISTE SAVEZA ZA BOLJU 

BUDUĆNOST, NEDŽADA HAMZIĆA 

 

Vijećnik i predsjednik Kluba Saveza za bolju budućnost podnio je ostavku jer je kao 

kandidat na listi navedenog političkog subjekta izabran kao zastupnik u Skupštinu Tuzlanskog 

kantona. 

Naime, Nedžad Hamzić je osobno pristupio u prostorije Gradskog viejća Tuzla, dana 12. 

11. 2014. godine, te nas usmeno informirao, kako je Skupština Tuzlanskog kantona zakazana za 

PONEDJELJAK, dana 17. 11. 2014.godine i da on želi podnijeti ostavku. 

Tom prilikom imenovani je u skladu sa Uputstvom o dodjeli i prestanku mandata 

(„Službeni glasnik Bosne i Hercegovine“, broj 37/14.) popunio i potpisao „OBRAZAC ZA 

UTVRĐIVANJE PRESTANKA MANDATA IZABRANIM ČLANOVIMA VLASTI KOJEM 

MANDAT DODJELJUJE CENTRALNA IZBORNA KOMISIJA“, kojim podnosi ostavku na 

dužnost vijećnika u Gradskom vijeću Grada Tuzla (ranije Općinskom vijeću Tuzla), zbog izbora 

na neposredno izabranu javnu dužnost tj. dužnost poslanika u Skupštinu Tuzlanskog kantona.  

Podsjećamo, kako je odredbom člana 13. stav 1. tačka 6. Uputstvom o dodjeli i prestanku 

mandata, predviđeno da u slučaju podnošenja ostavke zbog nespojivosti funkcija, kandidat 

popunjava obrazac O-1 na koji pečat stavlja predsjedavajući zakonodavnog organa i dostavlja ga 

Centralnoj izbornoj komisiji Bosne i Hecegovine, što je u konkretnom slučaju i učinjeno. 

Sukladno odredbama člana 1. taćla 10. stav 2. Izbornog zakona Bosne i Hecegovine 

Centralna izborna komisija Bosne i Hecegovine donosi odluku o prestanku mandata izabranom 

članu organa vlasti u roku koji ne može biti duži od 15 dana od dana kada su nastupili razlozi za 

prestanak mandata, odnosno od saznanja o razlogu za prestanak mandata i o tome obavještava 

organ vlasti u kojem je izabrani član imao mandat. 

Istovremeno Centralna izborna komisija Bosne i Hecegovine dodjeljuje mandate 

narednom kandidatu sa liste odnosnog političkog subjekta. 

 Pitam vijećnike, ko je za to da primimo k znanju informaciju Mandatno-imunitetske 

komisije o ostavci našeg vijećnika Nedžada Hamzića.  (28) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Uzdržan? (Nema.) 

 Konstatujem da smo jednoglasno primili k znanju Informaciju  Mandatno-imunitetske 

komisije o ostavci našeg vijećnika Nedžada Hamzića. 

Sa nama je danas Nedžad Hamzić, do skora vijećnik Gradskog vijeća Grada Tuzle. Mi 

mu se zahvaljujemo na dosadašnjem uspješnom radu, dobroj saradnji i nesebičnosti, koju je 

iskazao kao vijećnik Općinskog vijeća Tuzla, kasnije kao vijećnik Gradskog vijeća Grada Tuzla. 
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 Ja ga pozivam da mu u ime nas kolega uručimo skromnu uspomenu, a da mu onda damo 

riječ. Predlažem, da u naše ime poklon mu uruči dopredsjedavajuća Gradskog vijeća Nada 

Mladina. 

 

NADA MLADINA – zamjenik predsjedavajućeg Općinskog vijeća 

- vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Izvolite. (Aplauz.) 

 

NEDŽAD HAMZIĆ 

 

 Evo hvala vam na poklonu, hvala vam na dosadašnjoj saradnji, vjerujte da m i nije lako 

napustiti ovaj kolektiv, jer malte ne, teško mi se izraziti. Smatram da ova gradska znači, u stvari 

čast mi je prvo što sam ušao kao vijećnik u Gradsko vijeće i drago mi je što je po tom pitanju 

znači malo prolongirano, odnosno malo smo prije odradili, nego da pređem u Skupštinu 

Kantona.  

 Vama se kolegama zahvaljujem na dosadašnjoj saradnji, nadam se da sam i ja, kao dio 

vašeg tima, odnosno ja sve zovem timom, radio kako treba, pomagao u odlukama. Donosili smo 

i dobrih, puno, puno dobrih odluka, a nadam se da će moje odsustvo, odnosno prelazak u 

kantonalnu Skupštinu se neće osjetiti da će ovaj Vijeće gradsko nastaviti sa onim tempom koje je 

do sada radilo, sa puno, puno dobrih inicijativa,odluka i da će pomoći s tim odlukama u 

poboljšanju života naših građana. 

 Moram se dotaći jedne samo informacije, znači žao mi je što, ispred Grada Tuzle u 

Skupštini Kantona ima samo pet poslanika. Ipak Tuzla zaslužuje puno, puno više od 35, samo je 

pet iz Tuzle, od toga su dva poslanika iz Saveza za bolju budućnost i nadam se da će u slijedećim 

izbornim procesima Tuzla dati puno, puno više kadrova u tim strukturama, tako da bi poboljšale 

i uslove i stanje na Kantonu u ime Grada Tuzle. 

 Vama još jednom se zahvaljujem i tu sam uvijek i za saradnju što god bude trebalo. 

Nadam se da ću i vaše inicijative i znam da ću vaše inicijative koje budu prema Kantonu, sigurno 

se zalagati da one prođu i kažem, nije bitno koja politička opcija, tu sam da se dogovorimo, sve 

za dobrobit građana Tuzle. Hvala još jednom. (Aplauz.) 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Da gospođa Nada u ime svih nas, a dozvoljavamo da i svako da se isto tako zahvalimo. 

Ako dozvolite neka gospođa Nada. Izvolite gospođo. 

 

NADA MLADINA 
 

 Hvala predsjedavajući. Poštovani vijećnici, predstavnici izvršne vlasti, poštovani gosti, 

predstavnici medija, imam čast i zadovoljstvo da u ime svih vijećnika Gradskog vijeća Tuzla 

zahvalim na dosadašnjem uspješnom radu i obavljanju funkcije vijećnika, malo duže općinskog 

vijećnika, ali srećom i gradskog vijećnika gospodinu Nedžadu Hamziću iz Kluba vijećnika 

Saveza za bolju budućnost čiji je on bio i predsjednik. 
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 Ja se u ime svih zahvaljujem na saradnji. Sigurna sam, a evo i vi ste to u svom obraćanju 

rekli da ćete ponijeti dobro iskustvo rada ovog zakonodavnog tijela lokalne zajednice Grada 

Tuzla i da ćete ta iskustva implementirati u svom radu, kao poslanik u Skupštini Tuzlanskog 

kantona. 

 U tom dijelu i vama i drugim vijećnicima,odnosno poslanicima u kantonalnoj Skupštini, 

želim puno uspjeha u radu, puno konstruktivnije saradnje nego što je primjećeno do sada i kako 

ste sami naglasili, obzirom na malobrojnost poslanika iz Grada Tuzle hvala vam što ste nam 

obećali, a sigurna sam da ćete to i uraditi da ćete inicijative koje mi upučujemo iz Gradskog 

vijeća prema nadležnoj kantonalnoj Skupštini i drugim nivoima, zastupati u interesu građana 

Tuzle. 

 Još jednom čestitam vam na izboru i želim vam puno uspjeha u radu. (Aplauz.) 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Ako neko želi još? Gospodin Alić Mensur, Tuzlanska alternativa. Izvolite. 

Gospodin Alić. 

 

MENSUR ALIĆ 

 

 U ime Tuzlanske alternative prvo želim da čestitam Nedžadu Hamziću na izboru za 

ulazak u kantonalnu Skupštinu. Ja se nadam da ono dvije godine provedene kao mlad vijećnik da 

je dosta stekao iskustva u radu jednog političkog organa i da će to prenijeti u rad kantonalne 

Skupštine, kako bi Grad Tuzla bila više u intreresu kantonalne Skupštine, nego što je do sad bila 

i nadam se da ćemo sarađivati kada su u pitanju zakoni, pogotovo koje treba donijeti na nivou 

Kantona kada je u pitanju razvoj privrede na prostoru Kantona Tuzla. 

 Ja jednostavno se zahvaljujem tebi, kao vijećniku mladom, ali ipak si se snašao u ove 

dvije godine u radu ovog Gradskog vijeća. Jako dobro. Imali smo nekad i nekakvih političkih 

neslaganja, ali na kraju kada je u pitanju bile odluke koje su bile u interesu grada, ti si ipak imao 

ruku gore podignutu, jer je to bilo u interesu grada. Hvala ti još jedanput. (Aplauz.) Sretno da ti 

bude. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Gospodin Ajanović, predpostavljam u ime Kluba Bosanske stranke. 

 

MIRNES AJANOVIĆ – vijećnik Bosanske stranke 
 

 Pozdrav svima i sretno Nedžade, trebaće ti. Kanton nije Općinsko vijeće. Kantonalna 

Skuština je ratna zona. Vidjeli ste, prva sjednica dobili ste otvorene prijetnje. Rušit će vas. Ja 

sam siguran da ćeš vrlo brzo zažaliti što si napustio najefikasnije zakonodavno tijelo u Bosni i 

Hercegovini, ali i to je sastavni dio politike. 

 Nekada nešto radimo što i nije u našem interesu ali splet okolnosti je takav. Evo ti si 

jedan od malobrojni Tuzlaka koji su u toj Skupštini. 

 Koliko znam SDA nema ni jednog. Ako griješim neka me isprave ako griješim. A imaju 

prilično izabrani poslanika ali ni jednog nemaju iz Tuzle, a najjača su stranka kažu u državi. 
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 Tako da bar evo imamo  nekoga ko će prenijeti ovo iskustvo, ovog Vijeća, rad ovog 

Vijeća, način djelovanja, transparentnost. Sve je to u suprerlativu u odnosu na sve ostale 

zakonodavne institucije, cijele Bosne i Hecegovine. 

 Vjerujem da smo i mi urezali ovaj pečat i način djelovanja u sve nas tako da bez obzira 

gdje ko ode ima obavezu braniti dostojanstvo i čast ovog Gradskog vijeća i Grada Tuzle, onako 

kako svi to radimo i kako smo radili i kako ćemo raditi, bez obzira na pokušaj neki da unište 

tuzlansku multikulturalnost, tuzlanski antifašizam, tuzlanska znamenja, kao što su Dan Tuzle, a 

koji sjede ovdje među nama i ti imaš obavezu boriti se protiv takvih i u kantonalnoj Skupštini, da 

ne dozvoliš da bilo ko ruši ono što smo stekli svi mi, boric II svjetskog rata, borci odbrambenog 

rata 92. – 95. i svi vijećnici Opštine Tuzla evo sada Grada Tuzle. 

 Zbog toga puno sreće. Ovo što si rekao da možemo od tebe tražiti podršku i uvijek ćemo 

dobiti, evo s naše strane, kada god ti bude trebala podrška za sve što budeš radio možeš se 

obratiti ovom Vijeću. Gradsko vijeće Tuzla stat će iza tebe i dati punu podršku.  

 Sretno bi bilo još jednom. (Aplauz.) 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Gospodin Sijerčić Adnan ispred Stranke za Bosnu i Hercegovinu. 

 

ADNAN SIJERČIĆ – vijećnik Stranke za Bosnu i Hercegovinu 

 

 Cijenjene kolege, pozdravljam sve prisutne, prije svega i kratko ću samo da zahvalim 

kolegi Hamziću. Prije se nismo znali, da budem iskren do ovoga konstituisanja 2012. Općinskog 

vijeća i bilo mi je čast i zadovoljstvo raditi s njim. 

 Želim mu puno sreće i uspjeha i nadam se da će, kao što je reko u svom obraćanju 

zastupati, prije svega, interese grada kao što je to radio i u dosadašnjem pozivu i kao što kaže 

kolega Mirnes tu smo svi na raspolaganju i bilo koja pomoć, podrška koja bude trebala s naše 

strane. 

 Još jednom puno sreće i čestitam u daljem radu. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Gospodin Sabahudin Imamović ispred Stranke demokratske akcije. Izvolite 

gospodine. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ  

 

 U ime Kluba vijećnika Stranke demokratske akcije pridružujem se čestitkama, znam da 

se radi o jednom korektnom i čestitom čovjeku i takav čovjek će sigurno, bez obzira gdje radio, 

taj posao raditi na najbolji način. Još jednom sve čestitke. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Gospodin Ekrem Topić. 
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EKREM TOPIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 U ime Kluba Tuzlanske alternative se obratio predsjednik, a ja osjećam moralnu obavezu, 

kao prijatelj i dugogodišnji saradnjik kolege Nedžada Hamzića, jer mislim da unazad deset 

godina aktivno sarađujemo u raznim poljima, a prošli smo jedan period, jedan buran period 

zajednički stvarajući jedan politički pokret. 

 Mislim da smo stekli međusobno povjerenje i dobru saradnju bez obzira ko se na kojoj 

strani nalazio. Znam da kod kolege Hamzića preovladava ljudskost. 

 Ja ti želim sreću i uspjeh viza svih ovih godina. Nudim i dalje saradnju koju smo imali i 

drago mi je, vjerujte da mi je drago što je jedan takav čovjek uspio doći na mjesto jest 

odgovorno, jest složeno. I nadam se da ćeš znat odgovorit tom poslu. Nudimo čuo si od kolega, 

saradnju, ja ti stojim isto na raspolaganju 24 sata. Vjerovatno ćeš znati odoliti raznim mešetarim 

i drugim kojekakvim naletima. Nesumnjam u to da će ipak prevladati ona ljudskost i građane i 

ona grupa ljudi koja je oko tebe to su iskreni, čestiti, pošteni ljudi, ja dobro znam, mislim da će 

to imat uticaja u svakom slučaju hvala ti. Što god mogneš bolje napraviti malo državi, meni samo 

to treba ništa mi više u životu ne treba. Malo države radi naše djece. 

 Znači, stojim ti na raspolaganju i sretan ti put i ako mogneš makar pred kraj mandata da 

se ukinu kantoni. Hvala.  

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Ivica Kovačević, Hrvatska demokratska zajednica. 

 

IVICA KOVAČEVIĆ – vijećnik Hrvatske demokratske zajednice 

 

 Evo ja ću nastojati biti vrlo kratak. Dakle, kolegi Hamziću u ime Kluba vijećnika HDZ-a 

Bosne i Hecegovine upučujem najiskrenije čestitke. Istina čestitali smo i ranije, ali evo i ovako 

službeno sa ove govornice. 

 Kolega Hamzić je ovdje bio jedan naš suradnik. Zajedno smo radili i djelovali u ovome 

Vijeću i kao što rekoše prethodnici donosili dobre i korisne odluke za Grad Tuzlu. 

 Kolegi Hamziću želim uspješan rad i u Skupštini Tuzlanskoga kantona. 

 Neka nastavi onako kako je to radio do sada i evo naravno mi smo tu, stojimo na 

raspolaganju u svakom trenutku.  

 Iskrene čestitke i svako dobro. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Gospodin Hasanbašić, Narodna stranka Radom za boljitak. 

 

ADMIR HASANBAŠIĆ – vijećnik Narodne stranke Radom za boljitak 

 

 Poštovani predsjedavajući, uvaženi gosti, dragi predstavnici medija, kolege i koleginice 

srdačno vas pozdravljam. Evo, moji prethodnici sve su rekli, zaista je to tako i mi u Klubu 

vijećnika Narodne stranke Radom za boljitak sa svim tim činjenicama se slažemo, a našem 
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uvaženom kolegi zaista prije svega želimo puno zdravlja, sreće, a sigurni smo da će on 

doprinijeti boljem radu Skupštine Tuzlanskog kantona. 

 Hvala još jednom i mnogo sreće. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Gospođica Erna Mešić, ispred Kluba Socijaldemokratske partije. 

 

ERNA MEŠIĆ - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Srdačno pozdravljam sve prisutne. Evo s obzirom da su se već svi klubovi ovdje izrazili 

sve riječi hvale, želim u ime Kluba vijećnika Socijaldemokratske partije od srca da vam čestitam. 

Želim da svu snagu ovdje koju ste dobili i sve ove riječi hvale budu vam jedan dio snage koja će 

vam izuzetno trebati u ovom mandatu koji je pred vama. 

 Naravno vijećnici Gradskog vijeća Tuzle vam stoje na raspolaganju. Želimo vam evo 

ovim putem puno sreće i naravno što manje problema i što manje briga. 

  

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Gospodin Elvir Kasumović, Savez za bolju budućnost. Izvolite. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ – vijećnik Saveza za bolju budućnost 

 

 I ja bi, prije svega, želio da pozdravim naše gledaoce koji ovo prate putem ekrana i sve 

ovde ponaosob da ne nabrajam, znači sve prisutne u ovoj prostoriji. 

 Evo ja sam pustio sve predstavnike drugih klubova da se obrate, da izraze jel svoje 

mišljenje. Ja ću ovde reči da Savez za bolju budućnost mi u jednom momentu smo i radosni i 

žalosni zbog toga što Nedžad napušta ovo Gradsko vijeće. 

 Žalosni smo kažem  zbog toga što imali smo jednog dobrog kolegu po pitanju toga, 

međutim, sama moja saradnja, odnosno nas vijećnika Saveza za bolju budućnost ovim neće 

prestati sa Nedžadom i mi imamo, imaćemo i dalje te dobre ove relacije i po pitanju odnosa jel 

Grada i Kantona itd. da ćemo moći jednostavno bilo koje odluke koje mi donesemo u interesu 

grada, a koje se tiču donošenja nekih odluka na nivou Kantona da ćemo jel nekakvom sinergijom 

nastojati da to bude u najboljem interesu građana Grada Tuzle. 

 A radosni smo znači što će nas jel na jedan, jedna osoba poput Nedžada, čestita, poštena 

predstavljati u kantonalnoj Skupšini i vidili smo jednostavno po ovom principu dosadašnjeg 

njegovog djelovanja da nikako neće ići protiv interesa ovog grada i građana grada Tuzle. Eto 

hvala. (MIRNES AJANOVIĆ – Replika.) 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Hajde izvolite. Neuobičajeno ali evo. 
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MIRNES AJANOVIĆ 
 

 Ja neuobičajeno. Upravo zato što je vrijeme takvo kakvo jeste. Evo mi smo našeg kolegu, 

koji je bio sa nama dvije godine, podržali. Bio je korektan. 

 Dali mu podršku. Gradsko vijeće stajat će iza njega, ali za kraj, ono najvažnije. Ne smiješ 

izdat. Onoliko koliko ćemo biti spremni da damo podršku, toliko ćemo biti spremni da osudimo, 

da kritikujemo i politički napadnemo. 

 Dakle, imaš obavezu. Nosiš dostojanstvo ovog Vijeća na sebi. Preveliki je teret i imaš 

obavezu da ne izdaš. Sretno ti još jednom. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Evo ja ću još jednom gospodinu Nedžadu Hamziću našem dosadašnjem vijećniku 

zaista zahvalim i da mu zaželimo sretan put i neka bude. (Aplauz.) 

  

II DIO SJEDNICE 

  

 Prelazimo na prvu tačku drugog dijela sjednice: 

 

VJEĆNIČKA PITANJA 

 

Prvi je gospodin Enes Huseinagić. Imate li kod sebe vijećničko pitanje? (Dajte slijedećeg 

dok ne nađem.) 

Mirnes Ajanović. Izvolite Mirnese. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 
 

Papir treba jer je obaveza čitanja. Eto to je stavljeno da se mora vijećničko pitanje 

pročitati. Pa da ne bi bilo da kršimo kakav Poslovnik, evo. 

U sredstvima informisanja. Ovo je vijećničko pitanje upućeno rukovodstvo, onodnosno 

menadžmentu, kako hoćete Termoelektrane, Elektroprivrede, Elektrodistribucije. Svima. 

 U sredstvima informisanja objavljena je informacija da je dana 12. ovog mjeseca došlo 

do ekološkog incidenta, koji se prema izjavana nheptaba Šićkog Broda, imali smo priliku da 

vidimo, dogodio u Termoelektrani Tuzla, o čemu je obavještena Policijska stanica Zapad. 

 Vidjeli smo, masna, gusta, ljepljiva masa je pala po Šićkom Brodu. 

 Praktično sve je bilo pokriveno. Građani tvrde da je oko 3 sata, poslije pomoći, prethodno 

iz Termoelektrane bila velika buka i da je ujutro sve bilo prljavo. 

 Zamašćeno. Navodi se da ovi ekološki ispadi dešavaju se, pa često. Nekada umanjem 

obliku, ali se dešavaju. A da se ovoliko veliki incident dogodio već pet puta u ovih zadnjih 

nekoliko godina. Naravno građani strahuju od mogućeg oboljevanja. Istiću da nemaju adekvatnu 

informaciju, o čemu su ih trebali obavijestiti. 

 Pokušali su doznati, međutim, nisu imali priliku doći do informacije šta se desilo i odakle 

je. Evo recimo, da li je Termoelektrana. Možda nešto postoji pored Termoelektrane što mi ne 

vidimo, u nekoj trećoj, četvrtoj ili petoj dimenziji. 

 Pa eto možda čak i tako možemo reči, malo sarkazma. 
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 Zato tražimo i od Službe za prostorno uređenje okoline, svih nadležnih koji mogu 

postaviti pitanje, ako su uopšte nadležni, pa i Policijske stanice i njima se upučuje ovo vijećničko 

pitanje, MUP-a TK da nam se dostavi odgovor, odnosno putem ovog vijećničkog pitanja, šta se 

desilo? Koliko se često dešava unazad evo bar ovi pet godina. Kakva je bila prašina? Zbog čega 

je došlo do takvog ispada? Koliko je štetna? 

 I ono što je najvažnije. Zašto javnost nije obaviještena o tome od strane onih koji su to 

prouzrokovali? Zašto šute? 

 Zbog čega rukovodstvo Termoelektrane, Elektroprivrede, Elektrodistribucije, šuti? 

Dakle, od svih ovih tražimo. Na kraju da ne zaboravimo još jednom Policijske stanice Zapad, 

odnosno MUP-a TK šta su poduzeli po prijavi, po ovom incidentu, ako eventualno nije bilo 

prijave, evo tražim šta će poduzeti da nam se dostavi iscrpna informacija i naravno ko je odgovor 

zbob svega toga što se desilo i koliko smo svi mi, da ne bi bilo zabune da se radi samo o 

građanima Šićog Broda, iako i da je samo o njima imamo obavezu da se zabrinemo i da 

djelujemo. 

 Ali sam siguran da zbog takvog incidenta svi građani Tuzle su imali posljedice i ne 

zaboravite da je veliki broj oboljelih od karcinoma u mjesnoj zajednici Šićki Brod, Bukinje, 

Husino pa i u samoj Tuzli. Ljudi umiru. 

 A ovi šute. Mi nemamo pravo da šutimo i zato tražim odgovor, i dalje ću insistirati na 

ovome, sankcionisanje odgovornih i tražim i vijećničkim pitanjem da se samo još dopunim, da se 

obezbijede uslovi za siguran život građanaTuzle, a pogotovo ovih ugroženih mjesnih zajednica. 

Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Mišković Mirel. Izvolite. 

 

MIREL MIŠKOVIĆ – vijećnik Narodne stranke Radom za boljitak 

 

 Pozdravljam sve prisutne. Za danas imam jedno vijećničko pitanje. Upučeno je Službi za 

komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica. 

 Naime, građani mjesne zajednice Batva pitanju  Službu za komunalne poslove, izgradnju 

i poslove mjesnih zajednica kada će doći do postavljanja semafora  na raskrsnici Paša Bunar – 

Rudarska ulica, kao i postavljanja stupića na trotoaru ispred navedene raskrsnice a u cilju 

bezbjednijeg odvijanja saobraćaja i sigurnijeg prelaska pješaka preko navedene lokacije? 

 Kratko obrazloženje. Navedena raskrsnica je jedna od najopasnijih i najnepreglednijih 

raskrsnica u gradu. Uključenja u Rudarsku ulicu iz ulice Paša Bunar je gotovo nemoguće a i 

prelazak pješaka preko raskrsnice nije bezbjedan zbog čega se neprestalno događaju saobraćajne 

nesreće. 

 Dobro je poznato da je ovo vijećničko pitanje postavljano više puta da je usvojena i 

inicijativa od ovog Vijeća za postavljanje semafora i supića ali da još uvijek nije došlo do 

nikakve realizacije. 

 Tražimo precizan odgovor od nadležne Službe koje će sve preduzeti aktivnosti na 

realizaciji ovog projekta kakko bi se obezbijedili uslovi za bezbjedno odvijanje saobraćaja i 

siguran prelazak pješaka preko navedene raskrsnice. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Slijedeći je Admir Hasanbašić, Narodna stranka Radom za boljitak. A neka se  

pripremi gospodin Sabahudin Imamović. 

 

ADMIR HASANBAŠIĆ – vijećnik Narodne stranke Radom za boljitak 

 

 Za danas sam pripremio jedno vijećničko pitanje. Upučuje se Službi za komunalne 

poslove, izgradnju i poslove mjesni zajednica, a ono glasi. 

 Građani mjesne zajednice Batva traže informaciju kada se planira asfaltiranje puta u ulici 

Šljivice? Naime u decembru 2013. godine građani naselja Šljivice prikupili su potrebna 

finansijska sredstva za realizaciju pomenutog projekta, Ali  Služba za komunalne poslove, 

izgradnju i poslove mjesnih zajednica do sada ništa nije uradila na realizaciji istog. 

 Imajući u vidu da su propali svi rokovi i obećanja tražimo od  Službe za komunalne 

poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica da ozbiljno pristupi rješavanju ovoga problema i 

hitan odgovor kada se planira realizacija ovog projekta. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Gospodin Sabahudin Imamović, jedno vijećničko pitanje. A neka se pripremi 

gospođa Jasminka Mijatović. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ - vijećnik Stranke demokratske akcije 

 

 Ponovljeno vijećničko pitanje. Znači po treći put postavljam  Službi za komunalne 

poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica vijećničko pitanje slijedeće sadržine. 

 Građani  mjesne zajednice Ljepunice, naselje Milešići pitaju kada će biti započeta 

izgradnja javne rasvjete u naselju Milešići, dionica od magistralnog puta Tuzla-Orašje do naselja 

Liješće u dužini od 500 metara? 

 Građani naselja Milešići su po principu zajedničkog ulaganja „marka na marku“ prikupili 

i na račun općine Tuzla 30. januara 2012. godine uplatili sredstva u iznosu od 2.080.00 KM za 

potrebe izgradnje javne rasvjete na dionici od magistralnog puta Tuzla-Orašje do naselja Liješće 

u dužini od 500 metara. Međutim, iako su građani prije skoro tri godine ispunili svoj dio 

obaveze, izgradnja javne rasvjete još uvijek nije realizovana. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Gospođa Jasminka Mijatović, tri vijećnička pitanja je li tako. 

 

JASMINKA MIJATOVIĆ - vijećnik Hrvatske demokratske zajednice 

 

 Hvala lijepo predsjedavajući, pozdravljam sve nazočne. Moje prvo vijećničko pitanje je 

gospodinu gradonačelniku, odnosno direktoru Doma mladih i ono glasi. 
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 Kada će biti riješen radno pravni status uposlenica Doma mladih Tuzla Marković Ružice 

i Marić Ružice, za čije rješavanje posebnu pozornost treba obratiti jer je riječ o jedinim 

uposlenicama ženama i Hrvaticama, čiji radno pravni status do danas nije riješen? 

 Općinskom odboru HDZ BiH su se obratile dvije uposlenice ili lica koja nemaju riješen 

radno pravni status, a ovo ističem iz razloga što, po saznanju, osobe od 1. siječnja ove godine 

nemaju nikakav ugovor, pa ne znam uopće kakav imaju status u Domu kulture? 

 U prilogu su dostavile Odluku Općinskog vijeća iz 2005. godine i zaključke Oipćinskog 

načelnika od 17. 8. 2008. godine kao i Odluku o preuzimanju prava osnivača prema Javnoj 

ustanovi Spomen dom „Husinska buna“ Husino. 

 Obzirom da je riječ o jedinim licima kojima ovom odlukom nije riješen radno pravni 

status i pored niza upozorenja u aktima koji su u prilogu ovom pitanju, a riječ je o licima 

ženskog spola i Hrvaticama inzistiram da se poduzmu aktivnosti na uspostavi radno-pravnog 

statusa, a što je za već ranijim zaključkom zadužena Služba za opću upravu, društvene djelatnosti 

i direktor Javne ustanove Dom mladih. 

 Podsjetit ću na Odluku koja je prilog, da ovom mom pitanju i u članku 5. stoji da Dom 

mladić će preuzeti sve obaveze koje se odnose na rad ovih objekata i njihovih stalnih uposlenika 

do donošenja ove Odluke. To je bilo u vrijeme kada je predsjedavajuća gospođa kolegica 

Mladina bila. Ona je i dalje inzistirala takođe na rješavanju tog pitanja i imamo zaključak 

Općinskog vijeća takođe iz 2008. godine i ja ću ga citirat, da Općinsko vijeće je i tada inzistiralo 

da se provede članak 5. Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Doma mladih 

Tuzla, odnosno da se sagledaju i iznađu zakonske mogućnosti i rješavanja radno-pravnog statusa 

za dvije uposlenice u Društvenom domu Husino. Ja imam saznanja da su svi drugi uposlenici, da 

je i svim drugim uposlenicima radno-pravni status riješen i očekujem, obzirom da je riječ o 

ženama da će taj problem takođe biti riješen na zadovoljstvo svih nas, ali prije svega uposlenica 

sa Husina. 

 Drugo vijećničko pitanje je u biti dopuna vijećničkog pitanja koje sam imala na prošloj 

sjednici a odnosilo se na nekretnine koje su upisane u katastarsku opštinu Breške. 

 Naime, tada je bilo riječ o imovini koja za koju se mislilo da je u posjedu, odnosno 

imovina kojom raspolažu Sestre božijoj ljubavi časne sestre. U biti je odgovor u prilogu tome da 

nije riječ o toj imovini. Ja sam se, zahvaljujem onima koji su dostavili odgovor i zadovoljna. 

 Međutim, ono što nedostaje je dokumentacija na osnovu koje u teretnom listu imovina 

koja je predmet Javnog poziva upisana u korist Zadruge 1/1 a zahtjev je primljen 26. 6. 2014. 

godine. Obrazloženje neću čitati jer je bilo prošli put. 

 Moje treće vijećničko pitanje sadrži tehničku grešku, a odnosi se na mjesnu zajednicu 

Bukinje. Naime, u mjesnoj zajednici Bukinje, pitanje glasi. Kada će biti riješen problem 

okončanja postupka uzurpacije javnog puta u mjesnoj zajedncii Bukinje? 

 Žitelj mjesne zajednice se obratio Općinskom odboru i u prilog je dostavio obavijest 

Službe za inspekcijske poslove u kojem stoji da je postupak okončan, da je bio problem 

neriješenih imovinsko-pravnih odnosa, međutim, gospodin je ponovno rekao da postupak još 

uvijek nije okončan i pitanje se odnosi kada će taj problem biti riješen kako bi evo žitelji mjesne 

zajednice imali nesmetano korištenje tog puta. 

 Moje pitanje sadrži tehnički grešku jer nedostaje dio teksta zato sam ga izčitala, pa ću 

mejlom poslati izvorni onako kako sam danas izčitala. Hvala. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Elvir Kasumović, vijećnik Saveza za bolju budućnost. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ – vijećnik Saveza za bolju budućnost 

 

 Imam dva vijećnička pitanja, a prije toga ću samo odgovoriti. Dobio sam odgovor od 

Javnog komunalnog preduzeća Vodovod i kanalizacija. Po pitanju toga, u pomenutom ranijem 

vijećničkom pitanju. 

 Obzirom da nisam zadovoljan odgovorom, a reči ću i radi čega nisam zadovoljan. 

 U mom vijećničkom pitanju pitao sam zašto se svakog mjeseca prilikom obračuna računa 

za utrošak vode, struje i telefonije plaća PDV za mjerno mjesto, podvlačim za mjerno mjesto, 

odgovoreno mi je u odgovoru Vodovoda i kanalizacije šta su dobra, da se to smatra voda itd. 

Znači ja nisam pito zašto se obračunava PDV za utrošak vode itd. nego za mjerno mjesto 

konkretno i tražim da mi se odgovor ponovi po tom pitanju. Jer odgovor nije u skladu sa 

pitanjem. 

 Preći ću na moja vijećnička pitanja. Prvo se odnosi za Službu za komunalne poslove, 

izgradnju i poslove mjesnih zajednica, a ono kaže ovako.  

 Da li je zaprimljen zahtjev Mjesne zajednice Lipnica za asfaltiranje dionice puta u ulici 

Proleterskih brigada, put za Jalovinu, Lipnica, Dobrnja u dužini od 200 m. Ako jeste, kada će se 

navedeni radovi izvršiti. 

 Mještani mjesne zajednice Lipnica upučuju navedeno pitanje i traže odgovor obzirom da 

nisu sigurni u to da li je nadležna Služba zaprimila podnesak koji je dostavljen od strane Savjeta 

Mjesne zajednice Lipnica, te traže odgovor kako na pitanju, tako i na realizaciji. 

 Ovim putem želim napomenuti da u navedenoj ulici živi šest invalidni osoba kojima je 

znatno otežano kretanje, a koji su primorani da koriste navedeni put radi svakodnevnog odlaska  

ljekaru i obavljanja ostalih potreba. 

 Moram napomenuti da su i građani učestvovali u subvencioniranju odnosno u akciji 

marka na marku, pa tako da očekujem evo potreban odgovor. 

 Drugo pitanje upučujem Dioničkom društvu Centralno grijanje Tuzla, a ono glasi. Da li 

je Dioničko društvo Centralno grijanje Tuzla, kao preduzeće koje spada pod Gradsku upravu, 

razmatralo mogućnost ugrađivanja kalorimetara na sistem gradskog grijanja, u privatnim 

objektima, mislim  i na stambene zgrade, kako bi se obezbijedila stvarna naplata ove usluge? 

 Smatram da naplata računa koja se vrši na osnovu stambene kvadrature nije u skladu sa 

Zakonom o zaštiti potrošača BiH, „Službeni glasnik BiH“ broj 25. od 4. 4. 2006. godine, član 35. 

koji reguliše ovu oblast, a on kaže. 

 Prodaja energije električna energija, grijanje, plin i sl. i voda, potrošačima treba biti 

obračunata na osnovu stvarnih isporuka očitanih na brojilu potrošača.  Znači očitanih na brojilu 

potrošača. 

Pod dva. Alineja dva. Ako se prodaja isporuka energije ne obračunava na osnovu 

mjerenja potrošnje na brojilu potrošača, na zahtjev potrošača isporučilac usluge za isporuku 

energije navedene u stavu 1. ovog člana dužan je omogućiti potrošaču ugradnju potrošačkog 

mjerila za svoj utrošak, na osnovu projekta o tehničkoj izvodljivosti. Projekat o tehničkoj 

izvodljivosti izgrađuje i ovjerava ovlašteno stručno pravno ili fizičko lice, u skladu sa zakonom. 
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 Organi nadležni za energetiku i ovlaštena lica za vodoprivredu, sporazumno s ovlaštenim 

licima iz nadležnog instituta u Bosni i Hercegovini, propisat će način mjerenja stvarno 

isporučene energije, odnosno vode. 

 Obzirom da Grad Tuzla radi na promovisanju energetske efikasnosti, dužni ste na ovaj 

način dati svoj doprinos, a i u skladu sa Zakonom poduzeti hitne mjere u izradi programa o 

ugrađivanju kalorimetara u objekte vaših korisnika. 

 Time bi doprinijeli da se potrošnja svede na minimalno korištenje, znači prilikom kad se 

zatvaraju dakle radijatori prilikom toplih dana ili ne znam u odsustvu žitelja, što bi u velikoj 

mjeri uticalo i na zaštitu čovjekove okoline (manja potrošnja uglja u termoelektranama,  gdje bi 

se jel emisija štetni gasova i čestica manje emitovala, pogotovo na području grada Tuzle, a 

pogotovo smanjenja računa građana koji su u ovim teškim vremenima  izuzetno veliki. To bi bilo 

moje izlaganje. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Samostalni vijećnik gospodin Enes Huseinagić, izvolite. 

 

ENES HUSEINAGIĆ – samostalni vijećnik 

 

 Poštovani prisutni, pozdravljam vas, ja sam imo za  današnju sjednicu tri vijećnička 

pitanja, dva su se odnosila na naselje Orašje, obzirom da ti stanovnici se žale da od zadnjeg 

klizišta nije ništa urađeno na njihovom problemu, odnosno djeca i oni sami ne mogu da odlaze u 

školu, ne mogu da odlaze na poslove. 

 Takođe još jedno vijećničko pitanje za isto naselje je bilo da nemaju adekvatne posude za 

odlaganje smeća. Znači obadva ova pitanja su za Službu za komunalne poslove, izgradnju i 

poslove mjesnih zajednica. 

 Treće vijećničko pitanje, vidim i da se radi, a odnosilo se na nedostajući čini mi se preko 

100 rasvjetni tijela u samoj jezgri Tuzle, nije radilo, što nedostaje rasvjetni tijela, što nedostaje 

ovih držača koji drže rasvjetna tijela i kablovi koji su goli, a vidim da je to počelo se raditi 

odprilike, odgovor nije mi potreban jer vidim da se radi. Hvala vam lijepo. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Zaključujem prvu tačku sa vijećničkim pitanjima.  

  

JOZO NIŠANDŽIĆ – predsjedavajući Gradskoga vijeća Tuzla 

 

Prelazimo na drugu tačku dnevnog reda: 

 

a) NACRT BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. – 31. 12. 2015. 

GODINE 

   b) NACRT ODLUKE O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD 

OD 01. 01. – 31. 12. 2015. GODINE 

   c) ODLUKA O PRIJEVREMENOM ZATVARANJU KREDITA RAZVOJNE 

BANKE FEDERACIJE BOSNE I HERCEGOVINE NAMIJENJENOG ZA IZGRADNJU 
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NADVOŽNJAKA NA SJEVERNOJ SAOBRACAJNICI, DIONICA PAVILJON-

DŽINDIĆ DŽAMIJA 

   d) IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU BUDŽETA OPĆINE TUZLA ZA PERIOD 01. 01. 

DO 30. 09. 2014. GODINE 

 

Obrađivač je Služba za budžet i  finansije. 

Predlagač je Gradonačelnik Grada Tuzla.  

Materij al su razmatrali Komisija za ekonomske odnose (sve) Komisija za podueztništvo 

(podtačke a, c, d), Komisija za komunalne poslove, izgradnju i pitanja mjesnih zajednica 

(podtačka a - komunalna infrastruktura i podtačka d) Komisija za mlade, obrazovanje i sport 

(podtačka a), Komisija za statutarna pitanja i propise (sve), Komisija za prostorno uređenje i 

zaštitu okoline (podtačla a - sredstva za građevinsko zemljište) i klubovi vijećnika. 

Otvaram raspravu. Mislim da ima  potrebe za uvodnim izlaganjem da nam se obrati naša 

uvažena gospođa Suada i predlažem kada budemo vodili raspravu da vodimo raspravu pos vim 

tačkama, od a) do d) a da usvajamo kako smo do sada radili. 

Izvolite gospođo Suada. 

 

SUADA ISAKOVIĆ – Pomoćnik gradonačelnika za budžet i finansije 

 

 Evo znači danas je na dnevnom redu prvi put nacrt Grada Tuzle. I evo ja moram reči da 

je proces izrade ovog dokumenta, po Zakonu o budžetima koji je usvojen krajem decembra 

prošle godine, započeo u februaru ove godine, kada su upućeni zahtjevi budžetskim korisnicima 

da podnesu svoje zahtjeve za sredstvima u skladu sa nadležnostima svakog budžetskog 

korisnika. 

 Službe su po, da kažem običaju, a i po potrebi dostavile zahtjeve koji su u kojima su bile 

izkazane potrebe za znatno večim sredstvima, nego što je realno moguće obezbijediti u Budžetu, 

tako da je po Zakonu Služba za budžet i finansije morala da službama dostavi gornje indikativne 

granice mogućih prihoda i na osnovu toga su službe bile dužne uskladiti svoje zahtjeve na 

osnovu čega je napravljen dokument okvirnog budžeta koji je usvojio tada Općinski načelnik u 

šestom mjesecu ove godine i dostavio ga Općinskom vijeću na usvajanje i razmatranje. 

 Znači, to je procedura koja je propisana Zakonom o budžetima i Općinsko vijeće je u 

septembru mjesecu ove godine usvojilo dokument okvirnog budžeta, znači to je dokument koji 

obuhvata projekciju prihoda i rashoda grada Tuzle za naredne tri godine, s tim što je 2015. 

godina bila polazni osnov za izradu današnjeg dokumenta koji je na dnevnom redu. 

 Znači, vi ste obavješteni da ste razmatrali ovaj dokument jer po zakonu mi smo ga trebali 

vama dostaviti u elektronskoj formi vam je i dostavljen sam dokument iako je ovo Vijeće, 

odnosno ga usvojilo na sjednici u septembru mjesecu. 

 Nakon pošto je usvojen dokument okvirnog budžeta došlo je i do promjena u dijelu 

prihoda u smislu zakonskog osnova obzirom da je federalni Parlament usvojio Zakon o 

izdvajanju dijela prihoda od rada termoelektrana i njegovog usmjeravanja na lokalne zajednice 

na čijem teritoriju je izgrađen elektroenergetski objekat. U konkretnom slučaju Grada Tuzle radi 

se o Termoelektrani Tuzla tako da smo na svu sreću imali dodatne prihode koje smo mogli 

uključiti u nacrt budžeta i vidjeli ste da projekcija ovih prihoda za narednu budžetsku godinu 

iznosi 5.000.000 maraka i da je samim Zakonom, kojije donesen, utvrđena i namjena ovih 

sredstava. 
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 Ukupan nacrt budžeta za 2015. godinu iznosi 45.620.238 maraka. I vidjeli ste u 

obrazloženju, gdje imate i procjenu ostvarenja Budžeta za 2014. godinu, da je on na nivou 2014. 

godine. 

 Ja moram objasniti zašto nema te razlike od 5.000.000 jer se u budžet unosi 2015. godine 

5.000.000 od naknade od Termoelektrane, međutim, ova budžetska godina je bila jako specifična 

u odnosu na prirodnu nesreću koja se dva puta desila, odnosno, prva nesreća je bila nesreća od 

požara proglašena u februaru mjesecu ove godine i druga elementarna nepogoda je proglašena 

početkom maja ove godine, radilo se o prirodnoj nesreći zbog klizišta koja su se pojavila na 

teritoriji grada Tuzle. 

 Ova situacija je izazvala da su se promijenili određeni zakonski propisi tokom godine. Da 

su određeni prihodi usmjereni u budžet koji nisu bili uključeni u sam Budžet koji je usvojen 

krajem 2013. godine za 2014. godinu tako da je da su sredstva Budžeta 2014-te godine povečana 

za odprilike četri, pet miliona mraka. 

 Vi znate da smo sredstva od, koja su bila akumulirana za izgradnju i održavanje skloništa, 

u iznosu od 3.000.000 maraka uključena u Budžet po osnovu federalnog zakona. Takođe su 

značajna sredstva po osnovu grantova i donacija bilo da se radi o federalnom budžetu, 

Kantonalnoj upravi civilne zaštite i Fondu za pružanje pomoći za sanaciju posljedica prirodne 

nesreće, uključena u Budžet, tako da smo, tako da je znači povečan sam Budžet iz tih razloga za 

2014. godinu. 

 Ovih sredstava neće biti u 2015. godini, znači tu je ta razlika od 5.000.000 maraka da 

nemamo ova sredstva od Termoelektrane naš budžet bi bio oko 40.000.000 maraka. 

 Struktura prihoda vam je data u samom dokumentu. Ona je propisana zakonom. I dalje 

vidite da je učešće poreznih prihoda najveće u budžetu. Oni u čestvuju sa blizu 50% u ukupnim 

prihodima budžeta. 

 Zatim su tu neporezni prihodi. Njihovi učešće je negdje blizu 9% sa 5.173.000 maraka. 

Prihodi Posebnog računa koji obuhvataju prihode od naknade za korištenje javnih dobara za 

dodijeljeno zemljište, naknadu za korištenje gradskog građevinskog zemljišta, za rentu, iznosi 

11.409.000 i nažalost u idućoj godini nećemo imati prihoda koja će se moći koristiti za nove 

namjene za, od naknade po osnovu Zakona za zaštitu i spašavanje ljudi i materijalnih dobara, jer 

ćemo vjerovatno sva ta sredstva koja se uberu u idućoj godini morati usmjeriti za sanaciju deficit 

koji je već procijenjen u ovom nacrtu budžeta na 833.000 maraka.  

 Ja moram reči da ćemo u ovom dijelu budžeta imati vjerovatno određenih problema, 

ukoliko ne dobijemo pomoć od viših nivoa vlasti, od Međunarodne zajednice ili od Fonda za 

pružanje pomoći elementarnih, za sanaciju elementarnih nepogoda obzirom da je bilo potrebe da 

se vrše hitne interventne mjere kako bi se spriječile veće štete na objektima nego što su se desile 

u samim prvim danima prirodne nesreće, odnosno da se spriječi dalje klizanje tla, tako da su 

veliki broj ljudi, mehanizacije od maja mjeseca, pa evo i do danas radi na sanaciji prirodne 

nesreće i ja vas moram upoznat da su se već vodili određeni razgovori da se iznađu nedostajuća 

sredstva kako bi se izmirile obaveze koje su u fazi nastajanja ili će nastati do kraja budžetske 

godine. 

 Ja neću govoriti detaljnije, više o prihodima, obzirom da imate i sam dokument i u 

samom obrazloženju budžeta, ali evo da načelno kažem nešto o rasporedu prihoda koji su su 

samom nacrtu, znači ovog dokumenta predloženi od strane gradonačelnika i dati, dostavljeni 

Vijeću na usvajanje. 
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 Od ukupno 45.620.238 maraka koja se predviđaju za raspored sredstava za finansiranje 

raznih potreba koji su uglavnom propisani zakonom i koji su nadležnost lokalne zajednice i oni 

potreba koje su utvrđene raznim odlukama Vijeća jer se radi o nekim dodatnim pravima koje je 

ovo Vijeće svojim odlukama utvrdilo, najviše sredstava se planira rasporediti u oblasti 

komunalne infrastrukture. 

 Od ovog ukupnog iznosa 17.247.000 ili 38,72% budžeta se predviđa izdvojiti u oblast 

komunalne infrastrukture. 

 Ovo je značajan iznos sredstava i značajan procenat samog budžeta i u samom 

obrazloženju je data struktura ovih sredstava u smislu da li se radi o izvornim prihodima budžeta 

ili o vlastitim, odnosno namjenskim sredstvima koja će se dobiti za određene projekte bilo od 

Kantona ili drugih nivoa vlasti u Federaciji. 

 Od ukupno ovih 17.000.000; 12.000.000 i 200 su izvorni prihodi budžeta, a oko 

4.800.000 maraka su namjenska sredstva u koja su najviše se odnose na sredstva od kantonalnog 

Ministarstva za zaštitu okoliša, a to su ona sredstva iz dijela presude Termoelektrane 3.024.000 

maraka i ova sredstva će skoro u cjelosti biti usmjerena u mjesne zajednice koje gravitiraju u 

Termoelektrani, odnosno mjesne zajednice Husino, Breške i Šićki Brod. (Bukinje) Bukinje, evo 

malo sam, Šićki Brod, Bukinje i Husino. 

 Već su znači Odlukom ova sredstva odobrena, potpisani su ugovori i u fazi je 

raspisivanje, odnosno već je raspisan tender i u fazi je izbor izvođača za ove radove. 

 Druga oblast u kojoj se planira najviše izdvojiti sredstava, nakon oblasti komunalne 

infrastrukture, je oblast društvenih djelatnosti, razvojem poduzetništva. U ove aktivnosti, u 

idućoj godini je predloženo da se izdvoji 9.731.000 ili blizu 22% ukupnog budžeta. 

 Evo kad saberete ove dvije službe nose blizu 62% bez znači administrativni troškova. 

Samo ono što se ulaže ili u komunalnu infrastrukturu, ili u aktivnosti koje se odnose na ove dvije 

službe, na njihovu nadležnost. 

 Ja moram istaći, da u dijelu društvenih djelatnosti i razvoja u 2015. godini, u odnosu na 

dosadašnje godine, obzirom na mogućnost ovih dodatnih sredstava u budžetu da se značajna 

pažnja posvetila poduzetništvu. Da je u nacrtu budžeta u odnosu na predhodnu godinu, tri puta 

više predviđeno sredstava za finansiranje aktivnosti iz oblasti poduzetništva. 

 Tu se prije svega misli na finansiranje poslovne zone, Kreka-sjever sa učešćem od 

500.000 iz budžeta. Grad Tuzla je aplicirao i kod USAID-a 700.000 maraka kao učešće ove 

međunarodne organizacije u finansiranju ovog projekta i velike su šanse da nam ta sredstva budu 

odobrena i takođe očekujemo i od viših nivoa određena sredstva kako bi se u idućoj godini, 

odnosno do sredine 2016. godine zaokružio ovaj projekat i vidjeli ste u obrazloženju koje 

rezultate bi polučilo ulaganje u ovu poslovnu zonu, da bi se u prvoj fazi moglo očekivati oko 600 

novih radnih mjesta, a u budućnosti bi se stvorili uslovi i za povečanje broja uposlenih po osvom 

osnovu. 

 Osim u dio poslovne zone, što se tiče poduzetnštva, veća sredstva predviđena su i za 

ulaganje u poljoprivrednu proizvodnju, zatim u ove naše preduzeća koja se bave, kao što su 

Inkubator Lipnica, BIT centar, znači za projekte u cilju poboljšanja zapošljavanja u narednim 

godinama. 

 Što se tiče finansiranja administracije i rada Općinskog vijeća, pravila, po kojima se i do 

sada finansirale ove aktivnosti,  a ostala su na snazi, što hoću reči da su plate ostale na nivou 

predhodni godina, sva druga davanja koja uposlenici imaju po osnovu rada, tako da ono što 

možete uočiti u materijalu da je došlo do značajnog broja smanjenja uposlenih u administraciji, 



24 

 

samo u ovoj budžetskoj godini je iz Općine Tuzla na razne načine otišla 21 osoba, najviše od 

toga je otišlo u penziju 15 uposlenika, određeni su otišli i po sporazumnom raskidu radnog 

odnosa, tako da samo u ovoj godini imamo 21 manje, a za naredne godine, zbog nedostatka 

sredstava u 2015. godini, iako su službe imale zahtjeve za novim uposlenicima, odobren je i u 

budžet uključen određeni broj  uposlenika za Službu za komunalne poslove i za određen broj 

pripravnika u Vatrogasnoj jedinici s tim što će sve službe imati mogućnost da izvrše zamjenu 

ljudi koji budu odlazili u penziju. 

 Što se tiče sredstava za otplatu kredita mi uredno izmirujemo svoje obaveze po kreditima. 

U budžet smo uključili takođe obaveze koje dospijevaju u 2015. godini i evo moram reči da od 

momenta kad je Općinski načelnik utvrdio nacrt ovog dokumenta, već su počele stizati prijedlozi 

i primjedbe i svi se oni uglavnom odnose na povećanje sredstava iz budžeta. 

 Ja moram reči da smo mi realno planirali prihode. Mislim da ste danas i dobili mišljenje 

kantonalnog Ministarstva finansija, koje smo mi bili u obavezi pribaviti po novom zakonu u 

smislu da li su prihodi planirani u skladu sa zakonom, dobili smo pozitivno mišljenje, znači 

nakon što je načelnik, gradonačelnik utvrdio nacrt dokumenta mi smo poslali zahtjev i odgovor 

dobili 14-og ovog mjeseca, tako da vam je tek danas bilo moguće podijeliti to mišljenje. 

 Ovaj dokument, nakon što ga razmotri i usvoji Općinsko vijeće biće upučen u javnu 

raspravu, nakon čega će se pristupiti izradi konačne verzije, odnosno prijedloga budžeta Općine 

Tuzla za 2015. godinu, tako das vi će imati mogućnost da dostave svoje prijedloge i sugestije, ali 

evo, ja kad sam rekla da smo realno planirali prihode, moram reči da neće biti moguće 

povećavati predviđena sredstva u budžetu, da ukoliko postoji neki drugačiji prioritet nego što je 

to utvrđeno u nacrtu ovog dokumenta, mi ćemo onda morati vršiti drugačiju raspodjelu da bi se 

znači udovoljilo tim, drugačijim prioritetima koji budu predloženi ili usvojeni bilo od strane 

gradonačelnika ili ovog Vijeća. 

 Drugi dokument koji prati uvijek budžet je znači normativno pravni akt b) NACRT 

ODLUKE O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. – 31. 12. 

2015. GODINE. Ovo je dokument koji utvrđuje norme kako se izvršavaju pojedine pozicije u 

budžetu i daje određena prava i obaveze bilo budžetskim korisnicima, bilo izvršnim organima 

Grada Tuzle. Daje pravo Općinskom načelniku način trošenja tekuće rezerve budžeta. 

 Daje pravo da uključuje namjenske donacije u budžet, a da, radi operativnosti i 

efikasnosti, ne mora znači dolaziti prijedlog rebalansa na Vijeće, što ima logike, obzirom da 

svaka donacija ili namjenska uplata ima unaprijed svoju utvrđenu namjenu koju ni Vijeće ne bi 

moglo promijeniti. 

 Iz tog razloga je ovom odlukom predviđeno da se to pravo daje načelniku. 

 Odprilike je ta odluka ista kao i ranijih godina tako da nema nekih posebnih elemenata. 

c) ODLUKA O PRIJEVREMENOM ZATVARANJU KREDITA RAZVOJNE BANKE 

FEDERACIJE BOSNE I HERCEGOVINE NAMIJENJENOG ZA IZGRADNJU 

NADVOŽNJAKA NA SJEVERNOJ SAOBRACAJNICI, DIONICA PAVILJON-DŽINDIĆ 

DŽAMIJA namijenjen je za izgradnju nadvožnjaka na sjevernoj saobraćajnici. 

Ovdje imamo situaciju, da, vi znate da je Vijeće odobrilo kredit za izgradnju, odnosno 

realizaciju pet projekata putem kredita Razvojne banke koji je bio veoma  povoljan, da prije nego 

što se krenulo u tu izgradnju da je Služba za komunalne poslove, izgradnju, podnijela zahtjev 

federalnom Ministarstvu prometa i komunikacija da joj se odobri, odnosno da se Općini Tuzla 

tada odobri grant bezpovratna sredstva iz GSM licence za izgradnju ovog projekta. 
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Obzirom da nije bilo nikakvog odgovora da se taj zahtjev nije razmatrao ušlo se uzeo se 

kredit da bi se realizovao ovaj projekat, jer je on bio sastavni dio jedne cjeline projekta. 

Nakon godinu dana, donesena je Odluka o odobravanju sredstava Općini Tuzla, od 

1.200.000 maraka. U ovoj godini znači, nakon dvije godine, ta sredstva su i uplaćena krajem jula 

mjeseca ove godine da bismo ispoštovali propis i namjenski iskoristili ova sredstva predlaže se 

Općinskom vijeću da donese odluku, da se ovim sredstvima izvrši povrat kredita koji je korišten 

za izgradnju nadvožnjaka na sjevernoj saobraćajnici i u tom smislu je gradonačelnik i predložio 

ovu odluku. 

d) IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU BUDŽETA OPĆINE TUZLA ZA PERIOD 01. 01. DO 

30. 09. 2014. GODINE. Izvještaj o izvršenju budžeta Općine Tuzla za devet mjeseci, to je znači 

zakonska obaveza koju je uveo Zakon o budžetima usvojen krajem prošle godine, da se 

tromjesećno Vijeće izvještava o izvršenju usvojenog Budžeta i evo ovde imate izvještaj za devet 

mjeseci. U prethodnom periodu imali ste još dva ovakva izvještaja. 

Kada pogledamo izvršenje Budžeta možemo vidjeti da je Budžet realno planiran jer 

njegovo ostvarenje je u skladu sa planiranim. 

Ono gdje ima drugačijih u poređenju na predhodnu godinu, evo možete vidjeti u 

obrazloženju recimo da sredstva koja su se ostvarila u opštem fondu su ista i malte ne u nekih 

30.000 u 2013. i 2014. godini da Fond za komunalnu infrastrukturu tako i u 13-toj i 14-toj za 

devet mjeseci prihodi i izvršenje je bilo malte ne na istom nivou. Međutim, ono što razlikuje 14-

tu godinu od 13-te su Fond za zaštitu i spašavanje ljudi i materijalni dobara i Fond za otklanjanje 

posljedica prirodne nesreće i vidite da u prethodnoj godini, po ovom osnovu je utrošeno samo 

blizu 500.000 maraka, a u 2014. godini već su oko 3.500.000 potrošena, a znači to je posljedica 

prirodne nesreće koja se desila u ovoj budžetskoj godini. 

Sam rezultat finansijski izvršenja budžeta za ukupnog budžeta za devet mjeseci, vidite da 

je suficit 1.810.000 maraka i on je uglavnom ostvaren na ovom osnovnom računu. Međutim, mi 

smo to i napisali u obrazloženju da to nije realan višak sredstava obzirom da se izvještaj radi 

odmah po završetku devet mjeseci, da to nije vrijeme u koje mogu stići sve fakture na obradu i 

knjiženje, evidentiranje u Službu za budžet i finansije tako da u stvari ova sredstva će biti 

angažovana na one obaveze koje su stvorene krajem devetog mjeseca, a nisu pristigla na 

knjiženje, ali evo ovo ukazuje da smo mi tu negdje ili pozitivni ili sa nekim na pozitivnoj nuli. 

Ono što može na kraju godine da bude problem, opet ću ponoviti, su obaveze koje su 

nastale ili će nastati kao posljedica otklanjanja elementarnih nepogoda i tu će se ukoliko do kraja 

godine ne dobijemo određene donacije ili pomoć od fondova koji su formirani za ovaj slučaj na 

federalnom nivou moraće se tražiti neko rješenje da se izvrši pokriće ovih obaveza, jer evo ja ću 

vama reči, do prije neki dan ukupno je iz Budžeta za ove namjene utrošeno oko 5.500.000 ne 

računajući pomoć koja još nije znači u toku je završetak onog javnog poziva, dakle, građanima 

koji imaju oštećene ili uništene objekte. Ta sredstva su rezervisana za njih i biće isplaćena kad se 

završi procedura. To je negdje oko 1.000.000 maraka. Znači, sa već potrošenih pet miliona 350 

od čega je iz Budžeta  četri miliona i 150 i donacija milion i 200, srazmjere obaveza koje su 

izazvala prirodna nesreća koje su se samo izvršile, a ne ono što je procijenjena šteta, za naš 

Budžet su jako velike i one do kraja godine mogu iznositi blizu 7.000.000 maraka. 

Evo ja sam malo otišla i u budućnost, ali evo morala sam reči šta nas može čekati na 

kraju budžetske godine. Evo hvala vam. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

Hvala gospodo Suada, zaista ste bili, a i potrebno je ipak malo detaljnije što kaže 

diskusija. Ja otvaram raspravu. Ima li potrebe ispred komisija da se obrati neko? Izvolite 

gospodin Alić Mensur, ispred Komisije za poduzetništvo. 

 

ALIĆ MENSUR – vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 Ja prvo mogu da se zahvalim Pomoćniku načelnika za finansije na ovako iscrpnom 

izlaganju i mislim da smo mi ostali zatečeni kao vijećnici, kako je to sve dobro posloženo.  

 Naravno da je uvijek malo sredstava, jer pristižu odma zahtjevi svih i udruženja i 

nevladini organizacija u nacrtu budžeta da se povećaju sredstva. 

 Kada je u itanju Komisija za poduzetništvo, mi imamo, mi smo se bavili onim čime treba  

da se bavimo kao Komisija, a u pitanju je znači poljoprivredna proizvodnja gdje je planirano 

120.000 KM. 

 Mi smo zapisnički konstatovali i tražimo jednoglasno smo tražili da se ta pozicija 

podigne na 200.000, a razlo tome jeste i ovogodišnje velike kiše, usjevi su propali tako da 

jednostavnopostoji ta opravdanost zbog čega tražimo da se ta pozicija poveća na 200.000. 

 Naravno mi ćemo to reči sa koje stavke kada bude u nacrtu rasprave o budžetu rečemo s 

koje stavke to treba skinut da bi se namirilo. 

 I posebno, posebno moram istaći kao predsjednik Komisije i ispred Komisije da smo, evo 

prvi put nakon ne znam kolko, ja sam dugo u Vijeću, da prvi put evo imamo jednu ozbiljnost 

kada je u pitanju nacrt budžeta gdje nije više priča o poslovnim zonama, nego konkretno imamo 

nešto što evo ide u samom nacrtu budžeta gdje je predviđeno 500.000 KM i to je ono što mene 

raduje, onaj naš započeti projekat poslovne zone Kreka-sjever gdje će stvarno doći do realizacije, 

to nije prazna priča ovdje bila jer su mnogi govorili da je to samo prazna priča da će to ostat pod 

stolom u stolu u ladici nekoj, evo pokazalo se da samo planiranjem nacrta budžeta je jedna 

ozbiljnost kada je u pitanju ovaj projekat i ja smatram da ćemo u narednom periodu završiti to je 

posebno Komisija podcrtala da je ovo pravi momenat i da je sluha bilo kad je u pitanju poslovna 

zona, a naravno ona zna se da ne govorimo o njoj šta će sve donijeti nakon njenog završetka. 

 Evo toliko ispred Komisije. Zahvaljujem. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospodine Aliću. Otvaram raspravu klubova. Prvi se javi gospodin Nikola 

Slavuljica, ispred Kluba Socijaldemokratske partije. Nikola izvoli. Neka se pripremi gospodin 

Nedžad Malikić. 

 

NIKOLA SLAVULJICA - vijećnik Socijaldemokratske partije 

    

 Zahvaljujem gospodine predsjedavajući, uvažene koleginice i kolege vijećnici, poštovani 

predstavnici sredstava informisanja, cijenjeni gosti, nakon izlaganja po ovoj tačci dnevnog reda 

gospođe Isaković, koja je rukovodilac Službe za budžet i finansije Opštine Tuzla, teško se šta 

može novo reči iz prostog razloga što ovaj materijal po procjeni Kluba vijećnika SDP-a izuzetno 

kvalitetan i sadržajan uostalom kao i ranije što je dostavljan. 
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 Međutim, smatram za potrebno i na Klubu vijećnika SDP-a o tome smo razgovarali da 

ipak damo jedan kratki osvrt na prijedlog ovih dokumenata o kojima se raspravlja. 

 Na osnovu Zakona o budžetima Federacije Bosne i Hecegovine opštinske službe su 

dužne dostavljati Općinskom vijeću kvartalne izvještaje o izvršenju budžeta. 

 Služba za budžet i finansije blagovremeno je pripremila izvještaj o izvršenju budžeta za 

period 1. 1. – 30. 9. 2014. godine, dostavila ga Općinskom načelniku na razmatranjei usvajanje, a 

zatim, evo danas je i na dnevnom redu naše sjednice, sa ciljem da mi razmatramo i usvajamo 

ovaj dokument. 

 Ukupno planirana sredstva u budžetu Opštine Tuzla za 2014. godinu su 48.339.197,58 

KM, a u periodu na koji se izvještaji odnose od 1. 1. do 30. 9. 2014. godine ostvarena su sredstva 

u iznosu od 31.000.000 za 2014. godinu u iznosu od 31.058.536,48 KM. Ili 64,25% od 

planiranog Budžeta. 

  U obrazloženju izvještaja o izvršenju budžeta Opštine Tuzla, za period 1. 1. do 30. 9. 

2014. godine, kao i o izvještaju o izvršenju budžeta Općine Tuzla za period 1. 1. do 30. 9. 2014. 

dat je u skladu sa zakonom, detaljan, tabelarni, finansijski i analitički pregled prihoda i rashoda. 

 Potrebno je napomenuti da su u periodu na koji se odnosi ovaj izvještaj nepredviđena 

događanja, vremenske nepogode i katastrofalne posljedice izazvane ovim nepogodama značajno 

uticale na prestruktuiranje budžetskih sredstava i njihovo preusmjeravanje odnosno izmjenu 

prioriteta. 

 Na osnovu Zakona o budžetima Federacije Bosne i Hecegovine, kao i Zakona o trezoru 

Federacije Bosne i Hecegovine utvrđena je obaveza gradonačelnika da između ostalog utvrdi i 

Gradskom vijeću podnese na usvajanje nacrt i prijedlog budžeta upravo u skladu sa navedenim 

zakonima,kao i Zakonom o trezoru Federacije BiH danas razmatramo i usvajamo od strane 

Gradonačelnika pripremljen i usvojen prijedlog nacrta budžeta Grada Tuzle za 2015. godinu u 

iznosu od 46.450.238 KM. U obrazloženju nacrta budžeta Grada Tuzle za 2015. godinu, a 

posebno u tekstu nacrta budžeta detaljno, analitički i pregledno su navedeni podaci koji pokazuju 

sredstva budžeta, izvori sredstava i prihodi budžeta. 

 Naravno ovdje je posebno aplicirano prihodi od poreza različite vrste jer imajući u vidu 

da upravo priodi od poreza čine večinu, ili 48, 63% budžeta Grada Tuzle. 

 Ovdje su naravno, treba posmatrati i prihode Posebnog računa po osnovu posebne 

naknade za zaštitu od prirodni nesreča i drugi nesreča. 

 Zatim sredstva od naknade za rad Termoelektrane Tuzla i vlastiti prihodi i donacije 

tekući transferi kao i rashodi. 

 U odnosu na prethodnu 2014. godinu predviđen je blagi porast prihoda po osnovu poreza 

u 2015. godini. 

 Karakteristično je za porez na dodatnu vrijednost da je od 2007. godine u stalnom padu, a 

za 2015. godinu predviđa se blagi rast po ovom osnovu. 

 Prihodi koji se na području Tuzle ostaruju po osnovu poreza na dohodak od 2009. godine 

raspoređuje se između ostaloga, Grad Tuzla i Tuzlanskog kantona. Za Grad Tuzlu 37%, a za 

kanton 63%. 

 I ovaj podatak pokazuje kakav balast predstavljaju kantoni u Bosni i Hercegovini 

jednostavnim jezikom rečeno, koliko bi Tuzla više sredstava dobila da nije ovo ovako 

organizovane političke i teritorijalne podjele Bosne i Hecegovine. 

 Sasvim opravdano, najviše sredstava budžeta predviđeno je za oblast komunalne 

infrastrukture i za društvene djelatnosti, te za civilnu zaštitu. 
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 Takođe potrebno je naglasiti da se vrši redovna otplata stvoreni obaveza po kreditima, 

garancijama i jemstvima.  

 Plaće i naknade uposlenih su ostale iste uz jednu napomenu koja je vrlo važna i ona je 

navedena i u materijalu, a to je da u periodu januar – juni 2014. godine stalno je bilo zaposleno 

474 radnika, odnosno službenika ili djelatnika, za 67 manje nego što je sistematizacijom 

predviđeno. 

 To govori da će se i u narednom periodu morati o ovome razmisliti, jer nama je koliko je 

važno da budžet bude u redu i da bude zadovoljavajući, isto toliko je važno da opštinska 

administracija radi što efikasnije. Neću reči da sada radi neefikasno, ali ipak ovoliki broj radnika 

koji je po sistematizaciji manji, nego što treba, može ponekad da dovede i do nekih neželjenih, 

da tako kažem, posljedica. 

 Tu su takođe sredstva Elektroprivrede prvi puta, nakon nekoliko godina našeg 

intenzivnog intervenisanja, sredstva Elektroprivrede koja se namjenski planiraju utrošiti, zatim 

sredstva koja se pribavljaju ili prikupljaju za zaštitu od prirodni nepogoda. 

 Služba za budžet i finansije radi u skladu sa važećim zakonima što podrazumijeva 

između ostalog kontinuirano finansijsko izvještavanje, zaduživanje i upravljanje dugom, 

računovodstveni nadzor budžeta, te javnost i transparentnost budžeta.  

Na kraju ispred Kluba vijećnika SDP-a Socijaldemokratske partije želim da naglasim 

slijedeće.  a) NACRT BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. – 31. 12. 2015. 

GODINE kao i obrazloženje nacrta, te b) NACRT ODLUKE O IZVRŠENJU BUDŽETA 

GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. – 31. 12. 2015. GODINE veoma stručno, kvalitetno i 

odgovorno pripremljeni su i urađeni. 

Želimo da izrazimo zadovoljstvo i podršku Gradonačelniku i ovim vrijednim i stručnim 

službenicima Službe za budžet i finansije Grada Tuzla, njihovoj voditeljici gospođi Isaković. 

Klub vijećnika Socijaldemokratske partije SDP-a prihvata navedena dokumenta i 

sugeriše i drugim klubovima da učine isto. 

U bilo kakvom kvalitetnom urađenom budžetu, to se i do sada pokazalo tačnim, uvijek će 

biti i onih koji će željeti napraviti određene izmjene prijedloge, sugestije, radi najčešće ili jedino 

radi povečanja određenih stavki u budžetu. 

U eventualnim kakvim sugestijama, primjebama, pokušaju izmjene dostavljenog nacrta 

budžeta u narednim diskusijama biće sigurno. 

Prema tome, Klub vijećnika, iako cijenimo da je ovaj budžet kvalitetno, izuzetno 

kvalitetno urađen Klub vijećnika SDP-a apeluje na sve one koji budu tokom rasprave nacrta 

budžeta imali u planu da izvrše promjenu određenih stavki, prebacivanja sa jedne na drugu, 

apeluje da se to ipak radi na vrlo obrazložen način. Na način koji ukazuje na stvarne potrebe i na 

način koji neće poremetiti ukupan sadržaj budžeta. 

Iz prostog razloga što predstavljamo da je svima nama interes da budžet bude na vrijeme 

usvojen i da bude kvalitetno usvojen. 

Naravno uvijek će biti nezadovoljnih, ali mi moramo raditi u skladu  sa zakonom. 

Zahvaljujem. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

Hvala gospodinu Slavuljici. Gospodin Malikić Nedžad, Narodna stranka Radom za  

boljitak. Izvolite. 
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NEDŽAD MALIKIĆ – vijećnik Narodne stranke Radom za boljitak 

  

 Hvala predsjedavajući. Pozdravljam sve prisutne. U ime Kluba Narodne stranke Radom 

za boljitak želim takođe da učestvujem u ovoj diskusiji. Imajući u vidu da danas diskutujemo o 

najbitnijem dokumentu za jedan grad, odnosno i za svaku lokalnu zajednicu. Znači u pitanju je 

nacrt budžeta. Jako bi bilo dobro, da kada je u pitanju i nacrt budžeta i prije same izrade nacrta 

budžeta svi klubovi daju donekle svoje učešće kako bi izmjene ovoga nacrta bile što manje kada 

dođe i naravno i prijedlog budžeta. 

 Ono koliko je bitno odgovarati na vijećnička pitanja, a isto tako izvršavati odluke Vijeća 

najbolji pokazatelj i ovog samog nacrta i ovog samog budžeta da  Služba za komunalne poslove i 

ostale druge službe su imale sluha kada su u pitanju komunalna infrastruktura mislim da bi puno 

manje imali problema kada su ove stvari. 

 Evo u ovom nacrtu, manje više svi ćemo se skoncentrisati na određene komunalne 

infrastrukture to i jest ingerencija Grada Tuzle i svih drugih lokalnih zajednica. 

 Međutim, kao svaki čovjek svi imamo svoje kućne budžete i naravno da ćemo se pružiti 

noge koliko nam je jorgan dug. Isto tako moramo slušati i u kući ko ima porodicu naravno, na 

neki način šta je prioritet u toj porodici. 

 Tako ja to smatram i ovaj budžet. Šta je nam prioritet u ovom budžetu? Naravno po prvi 

puta imamo, evo ja sam u drugom mandatu znači, prvi puta ima naznake da bi se prihodi od 

PDV-a mogli za nekih 800 i 900.000 povečati. Ja koliko sam u Vijeću svake godine to se 

smanjivalo i naravno na osnovu toga. 

 Imamo po prvi puta sredstva od rada Termoelektrane 5.000.000. Znači, imamo na 

raspolaganju nekih 6.000.000 maraka koje trebamo trošiti. Da imamo 60 ne bi zadovoljili 

potrebe naših građana kada je u pitanju Grad Tuzla. 

 Ali daj da pokušamo iznaći maksimalan napor da ovih šest, sedam, deset, nije bitno 

koliko miliona već imamo na raspolaganju, što kroz Službu za komunalne poslove, što kroz 

Službu za poduzetništvo da pokušamo uraditi šta su to naši prioriteti. 

 Kao jedan od prioriteta, ono što sam se uvijek i zalagao, da vidimo koliko imamo 

sredstava koji su naši građani skupili na osnovu finansijskog učešća u nekim projektima, 

odnosno da vidimo koja su to potrebna sredstva iz gradske kase. 

 Imamo, ja imam neku informaciju, ne znam koliko je tačna, dvjesto, 300.000 maraka koje 

su građani skupili. Moj bi bio prioritet da u narednoj godini pokušamo riješiti tu problematiku. 

Svi znamo da imamo sredstva koja su građani skupili još 2010.  godine, jedaneste, dvaneste, 

trineste, skupljaju i 2014. godine. Mi moramo uzeti prioritet pa da kažemo 2010., jedanesta, 

dvanesta je rješavanje u 2015. godini. 

 I odma imamo jedan problem manje. Imaće manje Služba za komunalne poslove. Služba 

za komunalne poslove radi jako dobar posao. Rade po dvanest sati ljudi. Ali koji je efekat? 

 Znači, imamo inicijativa i uvijek smo rekle da tu službu moramo ojačati organizaciono, 

da bi mogla odgovoriti zadatku. 

 Znači, moramo joj pomoći da naši građani budu zadovoljni. Moj je prijedlog kad je nacrt 

budžeta u pitanju kad je prijedlog budžeta u pitanju svih 31 vijećnik mora se saslušat i moraju se 

uzeti svi njihovi prijedlozi i sugestije i i i u budžet. 

 Ne smijemo se, kad su ove neke jako bitne stvari zanemariti pozicija, opozicija itd. itd. 

 Moramo raditi svi za dobro i za dobrobit naših građana.  
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 Sad ću se vratiti što ja mislim takođe da je jako bitno kada je u pitanju nacrt budžeta. 

Imam, evo svjedoci smo, na žalost da svakodnevno se puštaju ratni zločinci na slobodu i da 

jednostavno odu u drugu zemlju, gdje naravno ne budu dostupni našim organima koji bi trebali 

da odrade svoj dio posla. 

 Imamo moralnu obavezu. Imo sam Amandman i u prošloj godini da našem Udruženju 25. 

maj Kapija 95-te godine formiran novi ekonomski kod minimalno 10.000 maraka je tom 

Udruženju potrebno kako bi spomen sobu koju imamo i koja se uređuje mogla imati jednog 

stalno zaposlenog, gdje bi građani koji dođu iz drugih gradova, iz drugih kantona, pa i iz drugih 

država mogli posjetiti tu spomen sobu i naravno vidjeti užas koji se desio 25. maja 95-te godine. 

Mislim da je to prijedlog koji je dobar i koji će naravno pokušati se. 

 Isto tako dugo vremena smo ovde pričali, evo gospodin moj kolega Alić je već rekao. Ja 

koliko se sjećam u prošloj godini, prilikom svakog rebalansa dobili smo čvrsto obećanje, evo 

svih nas isto diskutovali da se poduzetnišvo i poljoprivreda, bez obzira koliko mi mislili da je 

nadležnost gradske kase i gradskog budžeta, moramo pomoći. 

 Moramo odvojiti više finansijskih sredstava. Drago mi je što smo i po prvi puta izdvojili 

pola miliona maraka za zonu koja se gradi, znači Kreka-sjever i tu će biti peterostruki efekat 

kada je u pitanju i zapošljavanje i otvaranje novih radnih mjesta i sve ostalo. 

 I na tom moramo raditi. Ako znamo da nam je poljoprivreda, odnosno zapošljavanje u 

poljoprivredi najeftinije radno mjesto, ja predlažem formiranje jednog fonda gdje će iz gradske 

kase biti minimalno za prvu godinu 50.000 građana, gdje će naši građani moći aplicirati za taj 

Fond, to će biti naravno povratna sredstva. Evo navest ću jedan primjer. Čovjek koji dođe iz 

Donje, Gornje Obodnice ovog dijela gdje se može baviti poljoprivrednom proizvodnjom ili 

stočarstvom i kaže može nabaviti stado ovaca 50 ovaca, toliko je para, založit ću svoju zemlju, 

dajem svoju zemlju ili kuću ili nešto, a ta ću sredstva vratiti za dvije, tri godine,napravit ćemo 

grejs period pa ćemo za dvije, za tri godine vratiti. 

 Čovjek će za dvije godine tu ćemo ovo uozbiljiti. Jedno je kada se daju bezpovratna 

sredstva, tu je nešto drugo, ali bogami kada se daju sredstva koja se trebaju vratiti tu ćemo u 

mnogome puno, puno ozbiljnije pristupit tom problemu. 

 Obezbijediti otkup imamo u Kladnju gdje je došla nevladina organizacija koja daje za 

zadnju malina tamo gdje je zasad malina evo ima sve preduslove gdje bi to moglo biti i ljudi 

naravno su sve predvidjeli i daju sredstva, predvidjeli su i otkup i sve ostalo.  

I ljudi masovno to rade i nemoj da se iznenadimo da ćemo za možda nekih pet ili deset godina 

imati jednu opštinu koja će biti možda jednu od najrazvijeniji po pitanju tih stvari kada je u 

pitanju poljoprivreda itd. itd. 

 Na žalost jesmo bili industrijski grad, to na žalost više nismo. U onom sistemu smo to bili 

i moramo se vratiti onome što najbrže možemo povratiti svoja sredstva. 

 Mislim da je to, kada je u pitanju poljoprivreda, jako bitno. Kada je u pitanju ostala 

sredstva koja se izdvajaju naravno imamo grad koji treba biti i očišćen i opran i na kraju krajeva 

u zimskom periodu i očišćen kako bi svi oni koji rade mogli otić na poso, studenti i ostali u 

škole. 

 Međutim, mi evidentno svake godine, evo ja sam malo to analizirao. U zadnji pet godina 

smo sa te stavke skinuli više od milion maraka. 

 Evo ja sad pitam sve vas, da li nam je grad prljavili, nepokošeniji ili bilo šta drugo? Znači 

da bi mi naš grad i očistili i oprali mi to moramo nekome platiti. 
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 Imamo svoje javno preduzeće kojima su neophodna određena finansijska sredstva kako 

bi to mogo sve odradit i kako bi u našem gradu uvijek bile i čiste ulice i oprane i sve itd. itd. 

 I da imamo naša javna preduzeća koja ne daj bože kad su bili u maju mjesecu poplave i to 

i onda smo konstatovali da sva naša javna  preduzeća i naše javne ustanove su prve ustale i 

pomogle našim građanima i mislim da bi u toj stavci trebali imati malo više sluha i povečati ta 

sredstva kada je u pitanju Zimska služba, kada je u ptianju higijena grada i kada je u pitanju 

parkovi. Jer moramo, evo imali smo i prošle godine najezdu zmija, znači nema zmija gdje se 

čisti, gdje se kultiviše zemljište, nego dolazi na ona mjesta i sve ostali glodari dolaze gdje se ne 

čisti, ne kosi itd. itd. 

 S druge strane. Zašto sam rekao na početku zašto je jako bitno slušati vijećnička pitanja 

iinicijative? 

 U više navrata smo imali problema kada je u pitanju izgradnja semafora na sjevernoj 

saobraćajnici. Mislim da sredstva od 50.000 nisu dovoljna. Mislim da tu stavku minimalno 

trebali bi povečati bar na 80 ili 90.000 maraka kako bi bar etapno pokušali riješiti bar jedan dio 

sjeverne saobraćajnice kada su u pitanju izgradnja novi semafora i uređenje tih raskrsnica jer je 

evidentno imamo problema i svakodnevno građani koji naravno idu pješke ne mogu jednostavno 

proći na pješačkom prelazu zato što jednostavno na pola raskrsnice se ugasi zeleno svjetlo i 

građani su naravno ugroženi. 

 A sve je to zbog zastarjelosti opreme i naravno nemogućnosti pristupa tim uređajima jer 

su zastarjeli, nema više za njih ni opreme, nema više ni upravljačke jedinice koja bi to mogla, 

naravno da drugačije reguliše, znači jednostavno moramo krenuti u tu realizaciju. 

 Isto tako kada je u pitanju horizontalna i vertikalna signalizacija hoćemo da imamo 

obilježene sve pješačke, hoćemo da imamo obilježene sve ulice koje su gradske, zato moramo 

odvojit određena finansijska sredstva. 

  I tu je minimalno potrebno dodatni neki 30.000 maraka kako bi minimalno dvaput 

godišnje mogla se obilježiti kako horizontalna signalizacija, a isto tako i  sve ostalo. 

 Rekli smo nedovoljna su sredstva od 120.000 maraka kada je u pitanju poljoprivreda. 

 Evo ja neću ponavljati što su moje kolege rekle. Naravno moglo bi se tu još što šta više 

reči. Ja sam na Komisiji za ekonomske odnose našu pomoćnicu pitao ta sredstva koja trebamo 

vratiti naravno postoji li bilo kakva mogućnost da ti 1.200.000 uložimo u neke druge projekte 

ako postoji mogućnost, naravno ja sam dobio odgovor da su to namjenska sredstva i da se ta 

sredstva ne mogu iskoristiti za nešto drugo ali mislimo da bi bilo dobro da je postojalo ikakvo 

drugo rješenje, taj 1.200.000 da uložimo u Službu za komunalne poslove, odnosno da se odrade 

projekti (nerazgovjetno izgovorena riječ op.a.)  

 Vjerujte mi, kada je u pitanju budžet moglo bi se pričati sat vremena. Dosta ima 

problema, ali evo biće 30 dana taj budžet u nacrtu i mislim da ćemo svi svoje sugestije i 

prijedloge na vrijeme dostaviti i da ćemo dati učešća da ovaj prijedlog budžeta koji dođe bude po 

mjeri svih nas i po mjeri svih građana koji će njega konzumirati. Toliko i hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Gospodin Mensur Alić, Tuzlanska alternativa. Izvolite gospodine Mensure.  

Sabahudin Imamović je slijedeći. 
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MENSUR ALIĆ  

 

 Evo ja ću biti kratak. Ovdje je najvažnije da budemo samo realni. Da gledamo i 

prihodovnu stranu i rashodovnu stranu. To je najvažnije kada se bavite ekonomijom, ono kaže 

pokrij se jorganom koliki je dug, ako je kratak, onda malo skupi noge i onda će biti potaman. 

To bi trebalo na takav način da gledamo ovaj nacrt budžeta.  

 Mene raduje što nije veliki deficit. Nije to ništa 800 i nešto hiljada deficita, jer će se on 

jako brzo sanirati. 

 Mene zabrinjava dio sredstava koji trebamo dobiti od kantona, zato što imamo deficit 

kantona, preko 100.000.000. To je problem jedan veliki koji može da poremeti sve ovo što mi 

planiramo u nacrtu budžetu ili kad budemo usvajali budžet, da li ćemo dobiti dovoljno sredstava 

onoliko koliko je planirano sa nivoa kantona. 

 Kada jeu pitanju, pogotovo što sredstva, evo prvi put od uvođenja PDV-a, od 96-te 

godine imamo rekordnu godinu po ubiranju indirektnih poreza u Banja Luci. Tako da se očekuje 

negdje preko 400.000.000 više ubrani sredstava od PDV-a od 2013. godine. 

 To je ono što mene raduje da će se taj dio prema Gradu Tuzli povečati u narednoj godini i 

da je ovo, hajde da kažemo, ovo prvi put govorim, realan budžet. 

 Ja sam uvijek govorio da je nerealan. Sad govorim realan iz još jednog razloga. Ovo je 

jedan, jedan sam naveo razlog povečanje PDV-a na nivou države Bosne i Hecegovine, jeste i ovi 

brzi dogovori kada je u pitanju formiranje vlasti.  

 Znate, prvi pute evo ja sam, nakon 20 godina, čovjek koji sam optimista. Evo prvi put 

sam optimista da će se pokrenuti točak. I to brzo. 

 Mene to raduje. Razgovaram stalno sa građanima i raduje me taj optimizam koji ćemo 

dobiti da jednostavno se evo u ovoj državi može dogovoriti u interesu države Bosne i 

Hecegovine. 

 Znači interes. Tada će se već u startu imamo ako se dogovori počnu rješavati na ovakav 

način kako su započeti, naravno da onda očekujemo i investicije. 

 Pa evo mi, pogledajte samo da i sami domaći investitori ne žele ulagati u ovu državu zato 

što nemaju političko stanje stabilno, a da ne govorimo uopšte o stranim investitorima ko će to 

doći, ako gledate onog šejka nekog većeg kaže, kad riješite stabilizujete državu, političko ovo, 

mi ćemo doći da uložimo u Bosnu i Hercegovinu ogromne milijarde dolara, ali ljudi traže 

naravno sigurnost svojih sredstava koje ulažete. 

 Prema tome ne možemo govoriti o stranim investicijam i domaćim dok ne riješimo 

političko stanje. I zbog toga ja kažem da ovaj budžet ako bude ovo sve teklo kako jeste i da je 

kako treba da će on biti i premašen na osnovu našeg i nacrta i konačnog usvajanja. 

 Biće tu i Amandmana, naravno, ne može ovaj, ja se ne bi, malo s kolegom složio 

Nedžadom, ali to je ovako malo opaska da možemo mi, nas 31 vijećnik da uđe sve u nacrt, to je 

onda nerealno. Moramo biti realni sa Amandmanima šta to možemo ponuditi na konačan tekst sa 

Amandmanima da bi se uklopilo u ovo, ili se bar nešto malo povečao budžet. 

 Na kraju kad prođe javna rasprava i kad dođe do usvajanja. Ono što mene raduje, evo 

ponoviću ponovo, to moram ponavljati stalno da to jednostavno građani znaju da mi radimo, a to 

je poslovna zona od koje očekujemo u prvobitnom otvaranju negdje oko 600 radni mjesta novi, a 

na kraju svakako kad se to završi svi 20 i nešto lokacija da je to negdje oko hiljadu novi radni 

mjesta. 



33 

 

 Ja vjerujem u to 100% da će se to desiti, da će se desiti i naravno od rente i od svega od 

tih firmi koje budu pravile fabrike nove da će se i sam budžet povečat, da će biti veći nego što je 

predviđen prihodi od same rente i ostalog. 

 Kada je u pitanju, takođe mi imamo naznake i očekujemo negdje za tu poslovnu zonu 

negdje oko 700.000 KM dodatni koja će biti donacija bezpovratni sredstava to je milion i 200 i 

opet se vračam na kanton, ako bude tamo sredstava dobiju nekih 500.000 čime ćemo zaokružiti 

cifru od 2.200.000 koja bi bila spremna ta poslovna zona, a ja se nadam da ćemo za par mjeseci 

krenuti sa uređenjem te poslovne zone jer smo evo dio sredstava izdvajamo dio sredstava u 

samom nacrtu, na kraju naravno usvajanjem budžeta. 

 Kad je u pitanju same stavke, evo ja ću biti veoma realan, znači, ja uvijek govorim 

realno. Mislim da treba povećati za 10% za ratne vojen invalide tranšu, vratiti na nivo prije 

devet, deset godina, kada su imali toliko sredstava, to bi trebalo uraditi iz opravdanih razloga, 

zbog socijalnog stanja tih ljudi, zbog nezaposleni, zbog svega, mislim da to nisu neka velika 

sredstva, a njima bi to daleko, daleko pomoglo u njihovom rješavanju socijalni njihovi problema 

i njohovog rada. 

 To 10% to nije neka cifra, mislim da se radi oko 3.000 KM, ako sad gledamo ukupno na 

nivou godišnjeg. I treba razdvojiti, posebno kada su u pitanju dobrovoljna vatrogasna društva, mi 

imamo tamo cifru, pogledajte gdje stoji 10.000 za Dobrovoljno vatrogasno društvo, a imamo 

dva, skoro je formirano prije dvije godine, vraćen u stvari status Doborovoljnom vatrogasnom 

društvu jedno, a imamo u Gornjoj Tuzli. Međutim, u Gornjoj Tuzli imate Vatrogasno društvo, 

koje i to 10.000 se dijeli 50%; 50%. 

 A imamo Društvo u Gornjoj Tuzli koje ima svoju opremu, koje ima mlade, podmladak, 

seniore, juniore i učestvovali su naravno, dali su sve od sebe kad su u pitanju ove vremenske 

nepogode koje su se desile, da su učestvovali u svemu. Učestvovali su čak i u gašenu požara kad 

je u pitanju Gradska kuća, bila je tad općinska kuća, gdje u  učestvovali. I učestvovali su naravno 

u čišćenjima prekko 200 samo bunara su očistili i takođe su bili u Šamcu, bili su u Janji na 

spašavanju tamo objekata i imovine građana i mislim da treba razdvojiti to dvoje i staviti da bude 

posebna stavka 10.000 za Dobrovoljno vatrogasno društvo Gornja Tuzla, a 5.000 da ostane za 

ovo Društvo koje nema ovoliku opremu i nema tolike troškove, da ne nabrajam sad dalje. 

 To je ono što sam ja htio reči kada je u pitanju nacrt budžeta ispred Tuzlanske alternative, 

a realno do kraja i naravno, evo prvi put optimista. Zahvaljujem. 

 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospodine Aliću. Gospodin Sabahudin Imamović, ispred Kluba Stranke 

demokratske akcije. Gospodin Mirnes Ajanović neka se pripremi. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ  

 

 Što se tiče nacrta budžeta za 2015. godinu, iz ugla opozicije ponekad se čini uzaludnim 

svaka vrsta rasprave, obzirom da se na kraju usvoji budžet u onom tekstu koji je utvrđen u 

gradonačelnikovom tapaciranom kabinetu. 
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 Dakle, nijedna sugestija sa javne rasprave od strane građana, od savjeta mjesne zajednice, 

nevladinog sektora nije nikada prihvaćena i nikada nije prihvaćen niti jedan Amandman 

opozicije. 

 Međutim, uprkos tome Klub vijećnika Stranke demokratske akcije će uzeti aktivno 

učešće u pokušaju, u kreiranju ovog budžeta kada za to dođe vrijeme, naravno kada na 

decembarskoj sjednici budemo raspravljali prijedlog budžeta, dakle u formi Amandmana da bar 

doprinesemo pravedniju preraspodjelu budžetski sredstava. 

 Htio bi još par riječi reči vezano za ovaj nacrt budžeta. Znači, prije svega raduje što su 

sredstva namijenjena za socijalno ugrožene kategorije građana ostale na istom nivou, ali nisu ni 

povečane. Dakle, mislim da bi u tom smislu trebalo da postoji trend povečanja izdvajanja za 

socijalno ugrožene kategorije. 

 Ono što isto ulijeva optimizam je da će se u budžet Općine Tuzla sliti oko 5.000.000 

maraka na osnovu ovog Zakona o izdvajanju usmjeravanju dijela prihoda od rada 

termoelektrana. 

 I vidim tamo je već jedan dio sredstava podijeljen za javne ustanove i za ovu poslovnu 

zonu Kreka-sjever, što je dobro. Međutim, uopšteno je postavljeno da će se preostali dio novca 

od 3.400.000 uložiti u komunalnu infrastrukturu. 

 Mi smo imali kontakte sa predstavnicima mjesnih zajednica Šićki Brod, Bukinje i 

Husino. Oni su jako zabrinuti da će u potrošnji tih sredstava u 2015. godini biti zakinuti. 

 Smatraju da imaju moralno pravo da se jedan značajan dio tog novca upravo potroši na 

području tih mjesnih zajednica koje se nalaze u neposrednoj blizini Termoelektrane, jer te 

mjesne zajednice zaista imaju komunalne probleme. 

 Dakle, za asfaltiranje puteva, za širenje mreže grijanja, eventualno vodovodne mreže, 

kanalizacione itd. 

 Predlažem da Služba za budžet i finansije kada budete radili obrazloženje prijedloga 

budžeta u saradnji sa Službom za komunalne poslove, ako može preciznije da se navede, na koji 

način će se potrošiti 3.400.000 maraka. Dakle, u saradnji sa Službom za komunalne poslove. 

 Najidealnije bi bilo da tamo piše u mjesnu zajednicu Šićki Brod, Husino, Bukinje biće 

asfaltirano 5, 6, 7 km lokalni puteva. Toliko će se utrošiti za grijanje itd. 

 Dakle, da se bar na neki način precizira, jer građani iz tih mjesnih zajednica očekuju da se 

značajan dio tamo uloži. Naravno svake godine ćemo imati tu vrstu prihoda i trošit će se, 

nastaviti će se trošiti na sve dijelove grada, što nije sporno. 

 Dobro je da je puno veći iznos izdvojen i za izgradnju, održavanje objekata komunalne 

infrastrukture i ono što ne mogu da ovde ne da ne naglasim, šta znači domaćinsko poslovanje i 

šta znači ulaganje u suštinske potrebe građana. 

 Ako uzmemo ovaj dio koji se naravno na jedan posredan način tiče budžeta, dakle otplata 

kredita, izdate garancije i jemstva. 

 Imamo kredit koji je podignut za potrebe nabavke postrojenja za selekciju otpada u 

iznosu od 6.700.000 maraka i svima nam je jasno, pa i Komunalcu da se radi o jednom propalom 

projektu i da Komunalac nije u stanju da vraća kredit i da je zbog toga bio prinuđen da poveča 

cijenu odvoza smeća. 

 Ja sam ovdje predlagao da se ispita ko je odgovoran za podizanje ovog kredita jer 

podizanju kredita očigledno nije prethodila jedan ozbiljan elaborat o opravdanosti podizanja 

kredita. Radi se o ogromnim sredstvima.  
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Druga stvar je kredit za izgradnju trećeg jezera koji iznosi 2,5 miliona. Dakle ova dva 

kredita iznose sa kamatama preko 10.000.000. 

Govorim ovo zbog jedne druge činjenice. Tih 10.000.000 smo mogli uložiti i izgraditi 

100 km lokalni puteva. Dakle, asfaltirati 100 km lokalni puteva ili 50-tak km vodovodne ili 

kanalizacione mreže, izgradit bezbroj sportskih, modernih sportskih igrališta na kome bi se 

sportom bavile stotine i hiljade mladih ljudi bezplatno. A treće jezero je moglo sačekati. Ionako 

zjapi prazno, najmanje devet mjeseci godišnje. 

To je domaćinski odnos prema problemima i mi ne bismo imali sad imali tamo trećinu 

građana, sada Grada Tuzle, nekad prigradski mjesni zajednica, sad ćemo ih zvat nerazvijene 

gradske četvrti, trećina građana ovog grada isfrustrirana je zbog odnosa ove administracije prema 

njima. Mi smo ovde donijeli onaj zaključak da se obiđu neke mjesne zajednice upravo Šićki 

Brod, Bukinje, Husino, a nije bolja situacija ni u drugim mjesnim zajednicama. 

Dakle htjeo sam, ovaj primjer sam iznjeo samo da se zamislimo. Dakle, iako nema novca 

puno znači kada se taj novac troši za suštinske potrebe građana. A kredit se ionako mora vratit. 

Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospodine Imamoviću. Gospodin Mirnes Ajanović, Klub vijećnika Bosanske 

stranke. Izvolite gospodine Ajanoviću. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 
 

 Hvala predsjedavajući. Budžet predlaže gradonačelnik. Tako je zakon propisao. Nema tu 

tapaciranog kabineta ili nečega sličnog. 

 Gradonačelnik predlaže budžet. Klub BOSS-a nije imao priliku da pogleda šta će biti u 

nacrtu. I mi smo ga dobili kao i svi ostali. Već predloženog. Tako je zakon propisao. Ako to ne 

valja ja bi volio isto da mi imamo priliku prije nacrta da možemo dati nekakve prijedloge. 

 Nema, tako propisali, tako izglasali. I SDA je tako izglasala. Da svojih gradonačelnika i 

načelnika izglasali su i oni takav zakon da budžet predlaže načelnik. 

 I šta sad se ima praviti drama oko toga čuj nekakav tapacirani kabinet? Ko nešto to 

sakriveno. Zakolisno urađeno. Zakon tako napravio. 

 Ne sviđa se ni meni. Prijedlog, inicijativa promjena Zakona. Da ne predlaže načelnik, svi 

ovako đuture da predlažemo nacrt. Eto. 

 Pa tako očito da treba, jer smo čuli sad prethodnog predstavnika Kluba, to ko nešto iza 

tapaciranog kabineta. Zaista nekorektno. 

 Pravnik treba da zna da je to Zakonom propisano tako. A ne da ovdje manipulacijama i 

insinuacijama predstavlja da smo svi mi nekakvi eto došli u situaciju da mi nešto prihvatamo iz 

tapaciranog kabineta. 

 Nekorektno je to. Treba biti korektan kad se iznosi ovde za govornicom stav, pogotovo 

političke stranke i ne iznositi dezinformacije. Nema pravnik pravo na neznanje. Ili ne zna. Ili 

manipuliše i obmanjuje javnost. Zato reagujem ovako. 

 Dakle, ovo što imamo pred sobom, ni mi kao eto pozicija, ako možemo tako reči, sasvim 

je nebitno, radimo onako kako smatramo da trebamo na Vijeću, kako me zvali i kako hoćete 

raditi, kako najbolje znam i kako radim to preko 15 godina. 
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 Kao najstariji vijećnik u Vijeću. Po stažu mislim. Po stažu. I ne mijenjam se,nebitno gdje 

sam bio ili šta sam radio. Ono što smatram da trebam reči, reči ću. 

 Kritikovati, podržati, dati prijedlog i ne znam drugačije da radim. Ali uvijek ću ono što je 

nekorektno izaći i replicirati i ukazati da to nije u redu. 

 Pridružujem se, da ne dužimo svemu onome što su prethodne kolege govorili, pa i kolega 

koji je evo rekao tu neistinu o tome ili manipulaciju, nebitno o tome, može se svakako zvati, ali 

je otišla gruba informacija u javnost da to predlaže se iz kabineta načelnika i mora biti po zakonu 

predložena iz kabineta načelnika. Ne može drugačije. 

 To je  zakon. Sve ostalo je protivzakonito. A mi kao vijećnici ne smijemo učestvovati u 

protivzakonitim radnjama. Tako je propisano i to. 

 Dakle, da ne bi bilo samo te manipulacije, ja se pridružujem i ostalim prijedlozima svih 

koji su izašli, pa i prethodnog kolege, sve ono što je bitno da se uradi, dakle i Klub BOSS-a daje 

punu podršku onome što je izvodljivo. Niko ne traži, pa nisam primjetio ni da je prethodni 

kolega tražio nešto nerealno, nego ono što se zaista može iz okvira budžeta napraviti. To je ono 

što imamo mogućnost da tražimo. 

 Predlažem da, kao zaključak bude, da sve inicijative u toku prehodnog perioda, prethodni 

godinu dana, koje smo mi predlagali, odnosno ove godine, evo možemo tako reči, ove godine, 

koje smo predlagali u cilju poboljšanja stanja grada, takođe uzme se u razmatranje prilikom 

izrade prijedloga. 

 Tamo gdje smo, da ne ponavljamo sad,nek se malo prođe kroz Stručna služba kroz 

zaključke Vijeća u toku ove godine, gdje god je ko, bilo ko, bilo koji klub, vijećnik predlagao 

nešto, a što nismo realizovali da sada bude sadržano u prijedlogu. Ukoliko je moguće naravno, 

ali čim smo mi kao Vijeće usvajali takve zaključke, po svim osnovama od semafora do rupa na 

cesti, toplifikacije, sanacije, bilo čega, izgradnje komunalne infrastrukture, pomoći socijalno 

ugroženim, penzionerima. Sve ono što je bilo da nekoga ne izostavimo, ne može se čovjek  svega 

sjetiti svega onoga što smo radili u okviru 622 materijala koje smo razmatrali, praktično u 

protekloj godini, a ove godine smo isto tako radili preaktivno deset puta gotovo više nego što je 

to idealno da se radi. 

 Evo predlažem da sve to se prođe, da mi kao vijećnici, ne možemo sada segmentalno 

trošiti vrijeme svih nas na tome šta je već zaključeno od strane vijećnika. 

 Ja ću reči uopštene primjedbe, odno što je potrebno, a vijećnik BOSS-a Edim Kadić, će 

kao vijećnik, da ne trošim vrijeme u okviru Kluba reči šta je potrebno još uraditi da se poboljša 

prijem, priliv novčanih sredstava u stvari u budžet. 

 Ja ću ove opšte stvari. Mi govorimo sada, evo svi hvale evo biće kao veće, veći priliv 

sredstava iz PDV-a. Nije suština u većem prilivu sredstav iz  PDV-a već u većem procentu koji 

se mora odvojiti za grad Tuzlu. To je suština. 

 Veći prihod može biti ili manji, zavisno od toga koliko je uplaćeno. Je li sada bila 

inspekcijska služba rigorozna, jesu li građani plaćali redovno PDV, mada je to pogrešno. PDV se 

mora naplaćivat kad se proda proizvod. Ubijaju firme i velike i male naplatom PDV-a prije 

prodaje. Piše tamo u zakonu odma čim ispostaviš fakturu moraš platit PDV. 

 Da li ćeš naplati. Hoćeš li ikad stići naplatiti, hoćeš li morati tužiti  pa čekati pet, do deset 

godina da prođeš sudski, pa izvršni postupak. Niko se ne bavi time, zato su ubijene firme. 

 Zato su ubijena radna mjesta. Desetine hiljada radnih mjesta ubijeno je Zakonom o PDV-

u. Inicijativa i sa ovog Vijeća da ide u okviru ovoga. Vijeće predlaže da se izmijeni Zakon o 
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PDV-u, na način, molim u zaključak da se unese sekretaru, da se PDV naplaćuje prilikom 

naplate novčanih sredstava po fakturi, a ne izdavanjem fakture. 

 To je logika. Kad neko zaradi nešto, napravi u stvari, dobije novac za to što napravi, kad 

izvrši uslugu, pa dobije novac za uslugu, onda da plati PDV jer ima odakle platiti. ili u situaciji 

kada firme ne mogu da jedva opstanu da proizvedu nešto. Pa kad proizvedu moraju onda dati 

porez, a nisu ni prodali. To je ubijanje firmi. Ubijanje radnih mjesta. 

 Zato nema novca. Zato imamo hiljade i hiljade, evo sad ovaj zadnji slučaj, neću da 

govorim firmu koja je stotine radni mjesta je ubijeno, brojni poduzetnici koji su dali svoj 

materijal, proizvode, u prodaju su ostali bez tih svojih proizvoda zato što je prilikom intervjua, 

evo rečeno, onaj službenik, potparol kaže oni su nama rekli mogu uplatiti PDV na rate. Mi smo 

to kaže odbili. Firma zatvorena. Stotine radnih mjesta je uništeno. Hiljade i desetine hiljada, 

stotine hiljada maraka, milioni maraka su izgubljeni. 

 Zato što je firma molila, de mi plati, de da platim na rate. PDV obavezu. Dok dobijem 

pare, dok prodam proizvod,neću da govorim koja je, nebitno. Tako su sve nestale. 

 Samo tako kažu. Mi nismo pristali da plaćamo na rate. Ljudi mole na rate ću platiti. Samo 

mi daj da dobijem novac za proizvod koji sam proizveo, za uslugu koju trebam da dam. 

 Ovo je osnova svega, opstanka države. Naplatit porez kad se proda proizvod. Kada se 

izvrši usluga, odnosno kad se naplati usluga. Kad se pare dobiju na račun, tad iz tog novca koji je 

svako dobio od tih 100.000, hiljade, 100 maraka, nebitno koliko, svako može onda platit porez. 

 A ne unaprijed. Neko je smislio kako da ubije Bosnu i Hercegovinu ubijanjem radnih 

mjesta da otjera mlade i sve iz Bosne i Hecegovine. Ko god može ide. 

 A ovo je za budžet, jer ako dobijemo veći broj radni mjesta, automatski ide punjenje 

budžeta. I tu je osnova. Zato je suština kako napuniti budžet. Ovim se puni budžet. Radnim 

mjestima, iz poreza, čuli smo indirektni, direktni porez to je osnova punjenja i tuzlanskog 

budžeta iz poreza ako nema poreza, ako nemate od koga naplatiti, ako su firme ubijene gotovo. 

Svi smo na dnu. 

 Nema novca. Sad ćemo imati situaciju za mjesec, dva ili tri, moguće katastrofe u 

kantonu. Hoće li TK imati pare za prosvjetu, policiju, zdravstvo, za sve ostale budžetske 

korisnike, ljude, borce koji primaju. Hoće li biti novca? Predpostavka je svih ekonomista n e ć e. 

 Doće do opšte katastrofe, a samo radi poreza, radi nestanka radnih mjesta. Da ima radni 

mjesta bilo bi i penzija sigurni i svega i punjenja budžeta i budžet bi danas imali višestruko veći. 

 Ali i ovaj drugi segment procentualno, Tuzla prima isti nivo, primala je kao opština sa 

130.000 stanovnika kao i opština sa 10, 20. Sapna, Teočak. 

 Isti procentualni iznos i zaključak je da se iz sredstava javnih prihoda koji se obezbjeđuju 

za gradove i opštine Tuzli dodijeli, shodno i statusu Grada Tuzle, to ćemo danas imati tačku 

dnevnog reda, ali kroz budžet, adekvatna pripadajuća sredstva. 

 Mi ovdje imamo situaciju da nama dolaze iz svih opština ostalih. Troše grad, moram tako 

reči ljudi dolaze, moraju dolazit. Mi smo univerzitetski, privredni, zdravstveni, kulturni i 

svakako centar.  

 I to je teret grada. Uništavaju se i ceste. Sve je to trošak grada. Trošenje grada. I zato 

moramo i logika je da dobijamo adekvatna sredstva prema samom broju korisnika u gradu i 

korisnika koji dolaze u grad. Svakodnevno imamo desetine, stotine hiljada ljudi koji prolaze kroz 

grad iz drugih opština i zato trebaju ova javna sredstva, odnosno sredstva iz javnih prihoda biti 

veća procentualno. Federacija se ubija, mi imamo samo 8% iz indirektni poreza. Iz javnih 
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prihoda. Republika Srpska opštine 23, 24%. Tri puta više praktično imaju nego što primaju 

opštine Federacije i kroz to se ubijaju opštine u Federaciji i Federacija. 

 E to su zaključci koji nam trebaju. e sad. Ovo obeštećenje iz zbog rada Termoelektrane. 

Jeste 5.000.000 maraka će doći. Imaju dobri prijedlozi evo i Kluba kolege iz SDA da se sada 

pripremi tačno za šta je šta. Dobro je predloženo. Pridružujem se ako je moguće, ali ako nije 

moguće, a možda i nije, jer ne možemo mi sad znat šta sve sad može se uraditi pogotovo što 

imamo GAP komisiju. Što su već u projektu određeni projekti u realizaciji određeni projekti, u 

pripremi realizacije. Neki će se tek početi tako da je nemoguće sad u prijedlogu imati, vjerujem 

da je nemoguće, ako je moguće neka naprave svu specifikaciju gdje će ići ta sredstva. I ne smije 

se zaboraviti. Po zakonu to sredstva nisu samo za nekoliko mjesni zajednica. To su namjenska 

sredstva za cijeli grad. Za sve mjesne zajednice. 

 Tako da bilo kakva zloupotreba, upotreba, na bilo kakav način u interesu jednih protiv 

drugih je zloupotreba tih novčanih sredstava. 

 Jasno je naznačeno. Za cijeli grad ne za određene mjesne zajednice. naravno naša je 

obaveza one koji su najugroženije, da imaju prioritet. 

 I to treba da bude jedan od zaključaka prioritet mjesne zajednice koje su najugroženije, 

ali bez diskriminacije ili kršenja propisa, zanemarivanjem ostalih mjesnih zajednica. 

 Imamo mjesne zajednice koje nisu ekološki ugrožene, prilično su daleko od Elektrane, 

idemo gore recimo do Požarnice. I šta sad treba njih zanemariti recimo? Dakle, svi moraju biti u 

prilici da koriste ta sredstva koja su isključivo namjenski za ove svrhe. 

 Evo mi u Tuzli već radimo, pokušavamo se izboriti za povečanje broja radnih mjesta kroz 

ove poslovne zone, vidjeli ste i kroz sam prijedlog, odnosno nacrt budžeta, prilično je stavki koje 

su usmjerene isključivo u povečanje broja radnih mjesta. Spas za ovu državu povečanje radnih 

mjesta. Prvo u stvari sad treba zaustaviti pad. Još uvijek smo u padu, ali evo, mi bar u gradu 

kolikko možemo idemo u tom smijeru, evo i kroz ovo sad što smo sve pripremili praktično 

možemo očekivati vrlo brzo i na taj način priliv sredstava u budžet kroz povečanje poreski 

prihoda od povečanja radnih mjesta. Tad svi imaju koristi. 

 Od svih korisnika. Na kraju onih penzionera koji čekaju da onaj koji zaradi da za njega 

naknadu. 

 Obaveza je toplifikacija. Evo jedna lijepa vijest. Kompletna mjesna zajednica Kreka će 

do decembra biti toplificirana, svi stambeni objekti. Ove godine. Pardon, do Nove godine. 

 Do kraja decembra.  Da kažem, fali mi riječ do kraja. Do kraja dakle imamo i to. Ide, 

razvija se. Ali trebaju biti svi individualni objekti. Ali da ne zaboravimo, mi smo sad zauzeli stav 

u realizaciji je već to, da ide se po posebno jeftinoj cijeni priključak svih stambenih objekata na 

način da će Tuzla graditi podstanice, kao objekte gdje će se građani priključivati, kao što 

priključuju električnu energiju. 

 Biće jedan mali ovako ormarić gdje će biti samo očitavanje i priključenje cijevi. Dakle, 

biće vrlo jeftino svim kućama da mogu sebi obezbijediti toplifikaciju. Veliki broj na Šićkom 

Brodu ide toplifikacija individualnih stambenih objekata.  

 I sama ova okolnost da smo mi kao Vijeće usvojili način da ne plaća se više 10, 12.000 

ugrađivanje podstanice, da će to biti izrazito jeftino. Kao jedna vrsta takse za priključenje na 

elektro mrežu, omogućit će građanima da imaju bolje uslove života i svima nama koji već 

koristimo blagodat toplinskog zagrijavanja da imamo čišći zrak. 

 Za mjesnu zajednicu Šićki Brod juče sam predložio na Kolegiju. Kolegij je jednoglasno, 

sve su političke stranke prihvatile, da njihov dopis, gdje oni apeluju za jednu vrstu prioriteta 
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prilikom raspodjele ovih sredstava iz elektro naknade, za obeštećenje bude na ovoj mjesnoj 

zajednici, dakle, Kolegij Vijeća je prihvatio da ide i za Šićki Brod, Bukinje, Husino, Kreku, 

Solanu. Te koje su najugroženije mjesne zajednice. 

 Naravno, opet da ne zaboravimo i sve ostale su tu uključene, ali i ovaj zahtjev koji nam je 

dostavljen ispred mjesne zajednice, mi smo kao Kolegij već uvrstili u ovaj prijedlog nacrta naš, 

pa evo da i to bude kao zaključak, da samo još jedanput se evidentira da je sastavni dio i odluka 

Kolegija sa jučerašnje sjednice. 

 Eto ja ne bi više. Još samo da zamolimo moje drage kolege iz SDA da zamole svog 

predsjedavajućeg Predsjedništva koliko iz onih 100.000 radnih mjesta će biti u Tuzli? Da znamo 

i kroz to, da imamo preciznu informaciju. Da se ono precizira. Koliko je to u Tuzli za ovu 

narednu budžetsku godinu predviđeno iz onih 100.000 radnih mjesta na osnovu koji su oni 

postali najjača politička stranka u državi? Pa da imamo i to preciziranje da se dostavi Službi za 

budžet i finansije, zaključak, da Služba može i to u budžet staviti dakle iz zapošljavanja od 

100.000 obećanih u izbornoj kampanji od SDA koliko je to za Tuzli i u kojem roku. Koliko će 

biti u januaru, februaru, martu. Eto. Hvala lijepo. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Molim vas, samo malo. Gospodin ima ispravku krivog navoda. Izvolite gospodine 

Aliću. 

 

MENSUR ALIĆ  

 

 Samo bi dopunio ovaj Mirnesov zaključak koji je tražio oko naplate PDV-a. Znači ovdje 

mora ići inicijativa Vijeća Kolegija Gradskog vijeća Tuzle prema Ministarskom vijeću, a 

Ministarsko vijeće predlaže Parlamentu Bosne i Hecegovine izmjenu i dopunu načina naplate 

PDV-a. Da ne bi ispali neozbiljni, nego da to baš onako napravimo kako i jeste i način na koji se 

traži to. Evo to sam htio samo da ne bude, da ne ode pogrešan.  

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospodine Aliću. Izvolte gospodine Ajanoviću. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 
 

 Nije neozbiljno, ja nisam precizirao. Stručna služba ima obavezu kada bude slala zahtjev  

uputiti nadležnim organima, naravno da to ide pri Vijeću ministara. 

 Ovdje imamo situaciju da prilikom izmjene odredbi PDV-a mora biti uključena 

Međunarodna zajednica, čak i to stoji u Zakonu. Dakle, svima onima koji su nadležni zato, ali mi 

ne moramo precizirati sve. Inicijativa je Vijeća da se ide ka izmjeni Zakona. Ko će sad 

učestvovat u toj izmjeni Zakona oba doma naroda Parlamenta Bosne i Hecegovine, razne 

komisije i svi ostali, sasvim je nebitno, ali da preciziramo dakle ovaj osnov, a da zatražimo i ovaj 

drugi sad reče kolega Đžindo da vidimo i ovaj dio načina mogućnosti smanjenja PDV-a za 

određene usluge, odnosno proizvode koji su egzistencijalni za građane. 
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 Dakle, da i to predložimo, ali je prioritet ovo. Mi kad uspijemo i dobijemo da se PDV 

naplaćuje kad se dobije novac i iz tog novca odmah plati PDV, da postoji obaveza čim ti legne 

na račun, isti dan, nema čekaj deset, isti dan plati PDV. Eh onda bi imali priliku da imamo 

situaciju da će biti izrazito povečanje radnih mjesta. Naravno ne mora biti odmah isti dan, može 

se staviti kažem, ali je bitna tada strožija kontrola privrednika, ali je svima onda mnogo lakše kad 

znaju, kad zarade platit će porez. 

  

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospodine Ajanoviću. Elvir Kasumović, Klub vijećnika Saveza za bolju 

budućnost. Izvolite. Neka se pripremi gospodin Ivica Kovačević. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ – vijećnik Saveza za bolju budućnost 

 

 Zahvaljujem se predsjedavajući. Ovako. Mi ovaj nacrt budžeta shvatamo kao polaznu 

osnovu, prema tome nećemo reči za nju ni da je loša ni da je dobra, ali je polazna osnova za sve 

što mi imamo jel mogućnost u vidu Amandmana da dopunimo, izmijenimo itd. 

 Mi ćemo se po tom pitanju i očitovati u dogledno vrijeme, odnosno koliko nam pravno je 

dozvoljeno vrijeme ono, da na vrijeme dostavimo određene Amandmane. Žao mi je što nema 

gospođe Isaković, htjeo sam lično. (Daje izjavu za medije. Ali čut će ona napolju.) Dobro, nije 

problem. 

 Evo ja ću iznijeti svoje, a vjerovatno ona čuje to sve. Interesuje me na strani 21. nacrta 

ekonomski kod 614811 stavljena je naknada za povrata više ili pogrešno uplaćenih sredstava, 

predviđeno je nekih 160.000 maraka. 

 Koliko znam, ako je već izvršena uplata na budžet, samo da mi se pojasni, nije dovoljno 

jasno. Možete pribilježiti sebi pa kad ja završim izlaganje. 

 To me interesuje znači ako je već uplaćena sredstva radi čega onda 160.000 dodatni kad 

se već vraćaju uplaćena sredstva koja su pogrešno uplaćena ili više uplaćena sredstva? 

 Molim vas samo da ja završim svoje izlaganje. Imo bi recimo još pitanje jedno vezano za 

aktivnosti javnog reda i sigurnosti. 

 Meni je jasno da Ministarstvo unutrašnjih poslova nije pod ingerencijom općinske vlasti, 

odnosno gradske vlasti, ali bi postavio, želio bi da jednostavno mi na jedan način damo doprinos 

sigurnosti u našem gradu. 

 Navest ću samo jedan primjer. Općina Gračanica sa pet puta manjim budžetom 

godišnjim, svake godine kupi jedno ili dva vozila za policijsku upravu, odnosno Policijsku 

stanicu Gračanica. Mislim da bi dobro bilo da se Policijskoj upravi Tuzla, obzirom da ima tri 

policijske stanice, nabave ili određena vozila ili recimo još neka sredstva za rad, evo izuzetno je 

na dobar odjek naišlo ono kad smo mi neka sredstva na ime sigurnosti usmjerili prema 

Policijskoj upravi Tuzla, tako da su kupljena sredstva za vezu, odnosno radio stanice, poboljšan 

je sistem rada policije. 

 Tako da evo preporučujem da na taj način da se preusmjere neka sredstva, evo konkretno 

gledam ovde aktivnosti Gradskog pravobranilaštva. 812.600 maraka. Vjerovatno su to sredstva 

koja će biti usmjerena na one koji su pogriješili, pa da ih zastupa Pravobranilaštvo. Neka brate 

dragi ne griješe. 
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 Ili neka smanje te svoje pogreške. Ne možemo mi da plaćamo ili ako pogriješe neka 

odgovaraju za svoje postupke, radi čega su pogriješili. 

 Sad će nam dovesti, ovi kodovi će nas dovesti do toga da će ljudi namjerno griješiti i 

svoje možda privatne neke razmirice preko nekih stranaka rješavati na ovaj način jer zna da će 

Gradsko vijeće, odnosno Gradska uprava da će platit tu njegovu grešku. 

 Mora i onaj ko radi za to prima plaću i dužan je da savjesno obavlja svoj dio posla, prema 

tome, ukoliko pogriješi nanese štetu Gradu i budžetu neka i  on djelimično ili u potpunosti 

odgovara prema tim svojim greškama koje je nanjeo svojim nesavjesnim radom itd. 

 I još sam mislio ovako. Pratio sam grantove i izuzetno je dobro i sviđa mi se što grantove 

preusmjeravamo na sportske klubove koji su se dokazali u svom radu ili ranijem radu ili u 

sadašnjem radu se dokazuje itd. iza njih stoje određeni rezultati, to sve stoji. 

 Međutim, na prošlom još Budžetu bili smo donijeli jedan zaključak da će se uvrstiti 

Karate klub Tuzla, odnosno tada se zvala Simbra. Tuzla Simbra. Koji je najtrofejniji Klub u u u 

na području grada Tuzle. Odakle su jel i potekli sportisti koji su dali izuzetno jake i dobre 

rezultate ovom gradu i državi. Prema tome, vjerovatno će jedan od naših Amandmana biti 

usmjeren u tom smjeru da se i najtrofejnijem Klubu, ja mislim da je gospođa Nada je li tako u 

rukovodstvu (Nisam više.) niste više, a bili ste je li tako. 

 Dobro. Ali nema veze. Bez obzira ko je i šta je činjenica je da je to najtrofejniji Klub, 

Klub koji postiže najbolje rezultate, trenutno na području grada Tuzle tako da evo imamo jednu 

polaznu osnovu da je na taj način, a i broji veliki broj članova da možemo na taj način 

stimulišemo i ohrabrimo i još potencijalne druge klubove da proizvode što bolje rezultate kako bi 

na ovaj način bili jel svrstani u klubove koji će imati određene grantove. 

 Znači, mi smo ovaj nacrt razmatrali, malo neke smo probleme iznijeli, ono sve ostalo što 

budemo mislili da bude u interesu poboljšanja i realizacije, izvršenja. 

 Ja bi po pitanju realizacije možda bi trebali malo pojačati kontrolu realizacije izvršenja 

budžeta.  

 Ja ne znam da li smo uopšte mi imali do sad. Nikada nismo imali, a imamo pravo na to 

zatražit kontrolu realizacije izvršenja Budžeta da vidimo na koji način je izvršen. Dobijemo mi 

onaj izvještaj na kraju, kako je izvršen budžet, ovo ono, ali imamo pravo i kao zakonodavno 

tijelo da zatražimo i u toku izvršenja da vidimo da li to baš ide onako na onaj način. Naravno koji 

je predviđen ovim budžetom. Eto hvala to bi bilo stav Kluba Saveza za bolju budućnost. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospodine Kasumoviću. Gospodin Ivica Kovačević, ispred Kluba vijećnika 

Hrvatske demokratske zajednice. Izvolite. 

 

IVICA KOVAČEVIĆ - vijećnik Hrvatske demokratske zajednice 

 

 Cijenjeni predsjedavajući, zamjenice predsjedavajućeg Gradskog vijeća, kolegice i 

kolege vijećnici, predstavnici izvršne vlasti, predstavnici  medija, gosti, sve vas srdačno 

pozdravljam u ime Kluba vijećnika HDZ-a Bosne i Hercegovine u Gradskom vijeću Tuzla. 

Razmatramo dakle  a) nacrt proračuna grada Tuzle za 2015. godinu. I evo odma na 

početku dakle, želim reči da će Klub vijećnika HDZ-a Bosne i Hecegovine podržati ovaj nacrt 

proračuna Grada Tuzle. 
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Naime, mi danas, ono kako mi to vidimo imamo pred sobom samo jedan okvirni 

dokument i iz tih razloga dakle, mi ćemo ga podržati. 

Pred nama je takođe period javne rasprave u kojem ćemo mi, kao Klub, svakako dakle 

amandmanski djelovati, te pokušati utjecati na određene promjene i korekcije. 

Ono što je u stvari naš prioritet jeste da dokument proračuna kvalitetno bude prepoznat 

svaki dio i da tako kažemo svaki stanovnik grada Tuzle, bez obzira gdje on živio, radio ili 

djelovao. 

Raspodjela ti proračunski sredstava mora biti pravična što do sada možemo reči u neku 

ruku i je bio slučaj, ali u neku ruku i nije, pa evo kažem to je nešto čemu svakako moramo tešiti. 

Očekujemo da se proračunskim sredstvima konačno počnu rješavati suštinski problemi 

Grada Tuzle.  

Na prošloj sjednici rekao sam već da građani Tuzle ne traže mnogo. Oni samo žele život 

dostojan čovjeka u 21. stoljeću.  

To nije život u kojem će oni hodati po prašini, blatu, mraku, biti žedni i slično što je čest 

slučaj u velikom broju prigradskih mjesnih zajednica. A ono što je, što mene kao osobu dakle 

posebice žalosti jest što su upravo stanovnici tih prigradskih mjesnih zajednica do sada prikupili 

stotine tisuća KM međutim, i dalje suočavaju se sa svim ovim problemima. 

I upravo iz tog razloga smatram u ime Kluba dakle vijećnika HDZ-a da najveći prioritet 

mora biti rješavanje onih projekata za koje su građani prikupili sredstva, nekada čak prije pet ili 

više godina. 

Građani Tuzle, kao i svi oni koji u Tuzlu dolaze, moraju se osjećati ugodno u našem 

gradu. 

Grad mora biti uredan. U proteklom periodu otklonjen je čitav niz nekih problema s 

kojima smo se suočavali i problema s kojima je konkretno centar grada dakle bio suočen. 

Taj proces revitalizacije centra treba nastaviti i u mjesecima i godinama koje su pred 

nama. 

Da bismo se svi skupa ugodno osjećali moramo osigurati dovoljan broj kvalitetnih razno 

raznih sportskih, kulturnih i različiti drugih sadržaja koji će privući pozornost naših sugrađana. 

Važna je stvar što će u gradskom proračunu  ove godine biti ovih dodatnih 5.000.000 

KM. I ono što će biti jedan od temeljnih i najvažnijih zahtjeva Kluba vijećnika HDZ-a Bosne i 

Hecegovine biće da utrošak tih sredstava u stvari bude usmjeren na one mjesne zajednice koje u 

stvari u svom dvorištu, da tako kažemo, imaju Termoelektranu Tuzla. 

Složio bi se s onim što je rekao gospodin Sabahudin Imamović, što je donekle rekao i 

gospodin Mirnes Ajanović. Bilo bi dobro da Služba precizira dakle koji su to točno projekti 

ukoliko je naravno se to u mogućnosti. Koji su to točno projekti koji će biti obuhvaćeni dakle, 

kroz ova sredstva i koji će biti izrealizirani u narednoj godini. 

Malo ću samo se osvrnuti na ono što je rekao gospodin Ajanović, on kaže, treba, ni jedna 

mjesna zajednica nema taj privilegij da se ta sredstva rasporede kompletno na nju i točno, nisu 

Bukinje, Šićki i Husino to je pozicija, da na njih ide 5.000.000 i naravno, neće ni ići 5.000.000 

jer milion i 600 već ide na neke javne ustanove, a to je dobro svih nas, to ide na dobro Grada. 

Međutim, od ovih preostalih sredstava smatram da jedna večina treba otići upravo na ove 

tri mjesne zajednice. Jednako tako ne smijemo zaboraviti, niti izostaviti i one prve susjedne 

mjesne zajednice. 

Na primjer mjesna zajednica Ljepunice koja se praktično naslanja na šljačište, koja ima 

iste praktično ili slične uvjete života i probleme koje imaju i mještani Bukinja. 



43 

 

Zatim su tu Kreka, Solana itd. Dakle, ove najbliže, najpogođenije i najugroženije mjesne 

zajednice dakle definitivno moraju imati prioritet u potrošnji ovih 5.000.000 KM. 

Dalje ono što želim dakle takođe naglasiti očekujemo da se u narednoj godini konačnu 

počnu realizirati i kreditna sredstva koja su bila vezana uz sanaciju i proširenje vodoopskrbne 

mreže kako bi se sanirali dakle svi nedostaci u vodovodnoj mreži, smanjili gubici, a voda došla 

do što većeg broja građana Tuzle. 

Samim tim dakle to će biti značajan korak naprijed za one mjesne zajednice koje već dugi 

niz godina muku muče sa pitanjem vodoopskrbe. 

Evo to su neki, recimo to tako, prioriteti na koje sam želio ukazati u ime Kluba vijećnika 

HDZ-a Bosne i Hecegovine i upravo dakle način na koji će ovi prioriteti koje sam ovdje 

pobrojao, način na koji će oni biti tretirani u proračunu će opredijeliti i stav Kluba vijećnika 

HDZ-a Bosne i Hecegovine onog trenutka kada budemo usvajali konačni proračun Grada Tuzle. 

Hvala vam lijepa. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospodine Kovačeviću. Ja zaključujem raspravu klubova. Otvaram raspravu 

vijećnika.  

 Prvi se javio gospodin Ener Huseinagić, samostalni vijećnik. A neka se Edim Kadić 

pripremi. 

 

ENES HUSEINAGIĆ  

 

 Hvala lijepa. Ja ću i ispred Stranke za Bosnu i Hercegovinu i kao samostalni vijećnik. Mi 

se slažemo sa ovakvim budžetom. Daćemo Amandmane u ovih mjesec dana. 

 Odprilike ti Amandmani će se odnositi na sport, na Stadion, na Mejdan. Stvarno u 

katastrofalnom stanju. U potpunosti se znači slažemo se sa ovakvim budžetom i naravno, što je 

rekao i kolega Kovačević da i ostale mjesne zajednice treba da participiraju u primanju ovih 

sredstava koji su da oni izdignu kvalitetu svog života. 

 Najzagađeniji dio, koji je izmjeren, zvanično je ovde kod BKC-a i u ulici tamo gdje je pa 

i iznad skvera, evo to su najzagađeniji dijelovi. 

 Vjerujte kad svaki put pričamo znači odprilike mi govorimo jedne te iste mjesne 

zajednice, a trebamo uzeti u obzir da je domicijelno stanovništvo, starosjedioci, Tuzlaci da su na 

ovim rubnim dijelovima Tuzle, padinskim. Ovim. 

 Znači večina da vam kažem, tu stoji, oni su trenutno najugroženiji. Svaki put kad se 

priča, vi kad pogledate svaki put su druga naselja niko ne spominje. Tuzla je odavde počela. 

Hvala vam lijepo. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Edim Kadić, vijećnik Bosanske stranke. Neka se pripremi Mirnes Ajanović. 

 

EDIM KADIĆ  

 

 Ja želim da vas sve pozdravim. Slažem se sa večinom što su moji predhodnici rekli,  
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odnosno mi ne bi da ponavljam, jer dosta stvari sam i ja imo namjeru. Ja bi samo malo da 

podsjetimo ono što bi trebali da urdimo da povečamo priliv u budžetu. 

 Da ne zaboravim da pohvalim službu za budžet, stvarno su i na vrijeme odradili i stvarno 

dobar je nacrt. Naravno da imamo puno veći budžet, vjerovatno bi puno i mogli da uradimo ono 

što treba našem gradu, a treba dosta, dosta stvari. 

 Ja ću da spomenem. Moram to da ne zaboravim da kažem, ovih 5.000.000 što smo 

napokon velikom borbom sviju da kažem, pogotovo gradonačelnika, napokon dobili, da Tuzla 

kao Grad postane ravnopravan u odnosu na druge. 

 Kamo sreće da smo to postigli 96-te godine onda bi sad u budžetu imali, ako to 

izračunamo, blizu 90.000.000. 

 Sa 90.000.000 mi bi mogli da uradimo puno u ovom gradu, da zaposlimo puno ljudi, da 

nam grad bude zaista jedno idealno mjesto za življenje. Tako da ima puno odgovornosti onih koji 

su mogli to da urade, a nisu. E to treba da se spomene. Neka se nađu svi oni koji su mogli, a nisu 

da grad Tuzla bude oštećena u proteklih 20 godina. 

 Ono što je jako dobro u nacrtu to je da smo napokon za poduzetništvo, od kojeg mi svi, 

da kažemo zavisimo, mi zavisimo od tog realnog sektora zapošljavanje u realan sektor, znači u 

proizvodnju. Da smo odvojili i krenuli u jedan projekat koji će dati sigurno rezultata. Ako imamo 

predviđeno 15 lokacija, znači da će se  zaposliti sigurno dosta ljudi i ja dva tri moja prijatelja su 

direktno zainteresovana i ja sa nadam da ćemo čim prije početi radove i uraditi kriterije da ljudi 

već mogu i pripremati i planirati i podizanje kreditni sredstava itd. 

 Ono što možemo uraditi već sad to je smanjenje rada na crno. Mislim da tu svi nivoi 

vlasti puno gube i da zaista je krajnje vrijeme da ljudi koji iskorištavaju ne plaćaju obaveze 

iskorištavaju i ljude i ne plaćaju obaveze da bi zaista morali, ali trebalo bi prije toga uraditi jednu 

stvar, a to je smanjiti doprinose na plaće. 

 Mislim da su preveliki i da bi smanjenjem tih doprinosa došlo do povečanja prihoda i do 

povečanja zaposlenosti. Da to bude jedan od prijedloga zaključaka. 

 Zatim, ovo stalno pričamo o pojednostavljanju otvaranja firmi. Znači da se pojednostavi 

ta procedura da zaista ljudi mogu, kao što je to na zapadu, ako ne znamo nešto raditi, de da 

odemo i da prepišemo kako to oni rade. Da je to procedura za 180 dana i da ljudi strani, 

pogotovo neće da ulažu u ovu državu. prvo politička situacija dok je ovakva kakva je ja se 

nadam nakon ovih izbora vidimo ima inicijativa i od strane Njemačke, Engleske da se učini 

dodatan napor da mi krenemo u reforme i da se pridružimo što prije Evropskoj uniji. 

 Iskoristiti položaj resursa ovih koje imamo. Mi smo mala država, bogata mnogim 

resursima i mi to moramo iskoristiti na najbolji mogući način. Mi moramo naše ljude pomoći i 

edukovati u procesu proizvodnje ono što mi možemo proizvoditi, a pogotovo i da im objasnimo 

da moramo kupovati domaću proizvodnju koja je izuzetno kvalitetna i koja može da parira 

stranoj skupoj uvoznoj robi. 

 Mi moramo zaštititi domaće proizvođače. Svjedoci ste da imamo sad štrajkove mljekara i 

da će se pridružiti drugi. Znači moramo se boriti protiv tog uvoznog lobija kojima je cilj da se 

unište domaće proizvodnje da bi mi kupovali stranu robu. 

 Što se tiče ovde naznačeno je da je u Općini Tuzla 67 radnika manje u odnosu na 

sistematizaciju. To je jako dobro. To su velike uštede. Međutim, moramo voditi računa da ne 

smijemo da to utiče na kvalitet rada. 

 Mislim da imamo dovoljan broj ljudi, ali da fali određeni kadrova i da mi dalje recimo, 

govorili smo prošle godine, da treba zaposliti u Stručnu službu Vijeća. Da treba pravnik u Službu 
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za inspekcije, ne znam je li to riješeno ili nije. Znači ne smijemo da dovedemo u pitanje 

funkcionisanje gdje možemo puno više da izgubimo ako ne postoji to radno mjesto. 

 Što se tiče nacrta još par stvari da spomenem. Sport. Ja bi zamolio da se svi angažujemo 

da ne dođemo u situaciju da nam naša draga Sloboda preseli u niži rang. Kakva je situacija, mi 

smo i govorili, ja sam najviše puta ovde i za Vijećem govorio da je krajnje vrijeme da se nešto 

preduzme, jer puno je se teže vratiti u Premijer ligu nego zadržati stanje. 

 Znači. nešto se dešava i zaista je, pošto i mi odvajamo dobar dio novca, odnosno Vijeće u 

budžetu planiramo da moramo da vidimo šta se dešava. 

 Jer osam utakmica mislim da je bez pobjede i da smo već u onoj zoni, evo još jedno kolo 

i da je, predlažem da Pomoćnik načelnika za sport i svi da se angažujemo koliko god možemo da 

se vidi i napravi analiza ovog jesenjeg dijela šampionata da ne bi se desilo da ponove moramo ra 

ulažemo znatno i da bi to bilo zaista sramota i za grad da se to desi. Ja upozoravam na vrijeme da 

nam ne bude kasno. 

 Takođe u budžetu smatram da treba da bude novaca i za ostale popularne sportove, kao 

odbojka i rukomet. Mi ćemo Amandmanom predložiti da se uvrsti. Naravno. Ne treba ni druge 

sportove, ali smatram da u ovim najpopularnijim sportovima treba barem, ne trebaju tu i ne traže 

klubovi zaista puno sredstava, mislim da im trebamo omogućiti njihov rad. Da ne dođu u istu 

situaciju da moraju preći u niži rang, pa da onda se mi prenemo i da tražimo i načine kad je puno 

teže da se vrati. 

 Takođe smatram, pošto su djeca naše najveće blago, obilazio sam neka i obdaništa. 

Recimo Obdanište na Slatini je zaista u katastrofalnom stanju. Tamo je djeca zaista vrijeme i 

trebamo vidjeti ima li načina da se malo pomogne. Stolarija to je na sve strane i podovi itd. zaista 

da bi trebali malo da učinimo da ta djeca imaju uslove onakve kakve trebaju da imaju. 

 Što se tiče zapošljavanja i  onog u realnom sektoru ja evo, žao mi je, nema gospodina 

Imamovića da (Kojeg?) Imamovića predsjednika Kluba ovde da pomogne, pošto mi imamo četri 

apoteke koje su spremne za otvaranje, znači, samo da ubacimo robu, međutim, ne dozvoljava 

nam Ministarstvo u kojem sjede njegovi partijski drugovi, da nam pomogne da riješimo taj 

problem, već mjesec ipo dana četri apoteke stoje zatvorene, navodno izvršili su neke razloge ali 

biće posebna tačka dnevnog reda. Tu bi odma mogli četri, pet ljudi da zaposlimo magistara 

farmacije itd. Hvala lijepo. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospodine Kadiću. Gospodin Mirnes Ajanović. Izvolite. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 
 

 Hvala predsjedavajući. Kadić je samo natuknuo problem evo ovaj zadnji oko apoteka. 

Biće rasprava o tome, a ja delegiram jednu tačku dnevnog reda, već na, ako ne na narednoj, onoj 

iza sjednici da dobijemo informacije jer imamo atak farmaceutske mafije na tuzlanske Apoteke 

jer su sada izrazito podigle tuzlanske Apoteke, osam je renovirano, četri su u pripremi, ali ne 

daju da ih otvorimo.  

 Pomoćnik ministra koji je iz reda SDA ne dozvoljava da se otvore apoteke koje su prije 

radile. Dakle ne traže se nove lokacije, gdje su bile apoteke. Napravili smo konkurentnost na 

način  da će već za nekoliko mjeseci gradske Apoteke Tuzla obarati cijene lijekova, dakle 
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bićemo toliko konkurentni da će svi ostali morati obarati cijene lijekova i naišli smo na udar 

farmaceuteske mafije. 

 Sa svih strana pokušavaju uništiti Gradske apoteke. Ataci su na Edima Kadića. Jer je po 

odobrenju ovog Vijeća, kada smo raspravljali o tome i po prihvatanju svih zaključaka koje je 

predložio, sve je to rezultiralo da su apoteke, Gradske apoteke krenule sa intenzivnim radom, 

postale su potpuno konkurentne, a bile su pred stećajem, uništene, upropaštene. 

 Nisu mogle da rade, imali smo problem kako ćemo sa ljudima gdje će se zapošljavati. 

Sad imamo objekte koji su reprezentativni, baš bukvalno kao apoteke. Vidjet ćete imat ćete 

prezentaciju naredne sjednice Općinskog vijeća i vidjelo jednog stanja kakvo je bilo prije, kako 

sad izgledaju gradske apoteke i zato imamo i atak tih koji će izgubiti desetine i stotine hiljada 

maraka privatnih, raznih apoteka, ne svih, ali neke su čak i u rukama farmaceutske mafije koje su 

krenule u odmazdu prema Edimu Kadiću pa i nama koji smo se usudili da podignemo nešto što 

je bilo upropašteno. 

 Otom potom. Naravno morat ćemo imati jednu, ovaj zaključak koji je predložen, sjednicu 

i rasprava o stanju u Fudbalskom klubu Sloboda.     

 Ostali ne treba. Bore se rade. Mi imamo sada vrlo teško stanje OFK Sloboda koje može 

rezultirati i ugrožavanjem statusa i sramota je da budemo na dnu, imali smo ogroman zalet dok je 

bio Ćiro, cijela država i regija je bila uz Slobodu. 

 Sada se počeli ismijavat praktično sa Slobodom. Navijači se tjeraju sa stadiona što je 

nedopustivo. Nema kluba bez navijača. I naši navijači su najbolji navijači u državi. Neka se ne 

ljuti bilo ko drugi, neka pokažu primjerom da su isti kao naši navijači. 

 Nikakvog incidenta. Ne nasjedaju na sukobe i incidente, provokacije drugi strana. I svi ih 

hvale. Svi mediji kada gledamo OFK Slobodu ili Košarkaški klub, svejedno, gdje god, bilo u 

rukometu i vidimo koliko su naši navijači za Tuzlu za Bosnu i Hercegovinu i trebaju biti primjer 

ostalima, a izbaćeni su bukvalno bili sa stadiona. 

 Ima dosta. Dobio sam informacije, ne bi sada o manipulacijama, ne bih dok ne dobijem 

jasnu informaciju, zatražio sam od ljudi da mi se dostavi, ako je moguće ne izvještaj, jer ne mogu 

ga dobiti nego informacije šta se sve događa. 

 Sloboda ponovo se gura u propast radi interesa određenih pojedinaca koji su 

zloupotrijebili ovaj zalet koji je napravio Ćiro pa su mislili da oni mogu biti Ćiro, ali ne mogu 

biti ni blizu njega, sad imamo ponovo stanje ugroženosti Slobode. Ne damo Slobodu. Ni po koju 

cijenu. Ko god udari na Slobodu, udario je na sve nas. U svakom smislu, pa i OFK i u svakom 

drugom smislu. 

 I ja imam još jednu obavezu. Zaštititi sigurnost svih nas, svi mi imamo tu obavezu, ne 

samo ja, nego svi mi. Sigurnost nas. Neka se ne ljute građani Sarajeva. Ne smijemo postaviti 

grad nesiguran za život kao što je Sarajevo. Građani ne smiju ići ulicom od pasa lutalica, čopora 

pasa. 

 Tamo vladaju psi. Bukvalno. Vidjeli ste brojne izvještaje medija, ne smiju proći cestom 

boje se za djecu, boje se za sebe. Napadi su svakodnevni, desetine, stotine napada na građane od 

strane pasa lutalica. 

 U Tuzli to stanje je velikom mjerom sanirano. Imali smo groznu situaciju da su nama 

dovozili čak iz drugih opština pse lutalice, pa ih puštali na područje Tuzle, ali uz ogromnu borbu 

svih nas, posebno Veterinarske stanice Tuzla, naše Javne ustanove, mi smo uspjeli stanje dovesti 

u stanje relativne sigurnosti. 
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 Znači, nismo sigurni, relativno jesmo, može se incident desit. Vidjeli ste i svi su vidjeli 

nema više pasa na ulicama toliko. Poneki prođe. I onaj koji prođe je pod zaštitom praktično mu 

je oduzeta, uslovno rečeno, da tako kažem, moram reči snaga kroz oduzetu muškost, tako reči. 

Mirni su. Nisu opasni. Eto kastrirani su i jadni, šta ćemo, tako je to.  I vakcinicani. Dakle, pod 

punim nadzorom su Veterinarske stanice, jer oni ne mogu ih sve držati. Neke moraju pustiti na 

ulicu ali, ja, šta sad. Čovjek kada gleda između toga, je li humanije ubiti ili kastrirat, eto mi smo 

se u Tuzli odlučili da žive. 

 Ali smanjenje efikasnosti u svakom slučaju. Mirniji su. Nisu agresivni. Nema 

agresivnosti kod takvih pasa. (NADA MLADINA – To je i u svijetu najbolji način reprodukcije.) 

Da, evo i sama predsjedavajuća nas podsjeća da smo to dobili informaciju od Veterinarske 

stanice od dr. Jasmina Ferizbegovića, koji je inače predsjednik Veterinarskog zavoda Federacije, 

da je to u svijetu najefikasniji način suzbijanja broja pasa lutalica. Tu samo od sebe se pravi 

dakle smanjenje pasa lutalica, a ne ubijamo životinje. 

 Ne dolazimo u poziciju da ih moramo ubijati i to je nehumano. Živo je biće. Ja da mogu 

kako da sve zaštitimo. Evo bar se trudimo. Sve što živi, neka živi, pa i onaj mrav, gledamo kad 

hodamo, da ako možemo zaobići gdje idu šetaju i oni rade u stvari da ne stanemo na njih.  To 

treba da bude suština življenja. Čuvaj život drugog i na kraju vratit će se.  

Ali evo šta imamo problem? 70.000 maraka ne vidim u budžetu za Veterinarsku stanicu. 

Koji su bili prošle godine. Ne-ma ih. Bili su kroz Civilnu zaštitu jer je to bilo u okviru 

Civilne zaštite, pa su zbog poplava mijenjali propise, ali nije promijenjen taj propis da ne može 

biti i dalje u okviru Civilne zaštite. 

Mi ako ne budemo imali tih 70.000 maraka grad Tuzla će postati grad Sarajevo. Ponovo. 

Grad opasnog življenja zbog pasa lutalica. 

To ne smije biti. Zaključak je, znači obrazložio sam, Vijeće insistira bez pogovorno da 

sredstva koja su bila prošle godine iz prošlog budžeta u istoj visini budu bar is-ta. Predlažemo 

može li ikako marka više znači možda sigurnost nekog građanina u svemu ovome, ako jednog 

psa vakcinišemo i obezbijedimo da bude miran. 

Da izbjegnemo katastrofu. Ne daj bože da nekoga napadne pas, dijete da strada, sama 

trauma napada, ne smijemo to dozvoliti. Ne trebam govoriti o bjesnoći. Nije mi bilo mrsko pa 

sam uzo malo informacija, evo malo još ću i vas. Akutno, fatalno virusno oboljenje centralnog 

nervnog sistema. Nema lijeka.  

A prenosi se putem kontakta sa psima i mačkama. Ne mora ugrist. Dovoljno je putem 

sline. Može se i preko zraka prenositi. Imaju, naučnici su dokazali da i zrakom se mogu prenijeti 

Šta treba da budemo sad pod strahom da će neko bjesnilo dobiti u gradu. Nema govora. 

70.000 mora bit. Nema budžeta bez toga. Definitivno. 

Sigurnost grada mora biti očuvana. Zaista me ne interesuje kako. Nađite novac. 

Obezbijedite. Zakon, pročitao sam zakon, nisam ga ponjeo ovde, ne zabranjuje da i dalje kroz 

Civilnu zaštitu se može štititi zaštita građana. To i jeste suština Civilne zaštite. 

Ne bi dalje. Kako se prenosi, šta znači, kako ima urbana bjesnoća, šta je vektor toga. 

Vektor su psi, mačke, sve ostalo. 

O onim stvarima koje smo čuli, obavezama vakcinisanja, nema implementacije Odluke 

koju smo mi donijeli još uvijek o čuanju pasa, mačaka, odnosno kućnih ljubimaca. 

Svašta se nešto mora uraditi. Ovde su osnov psi, dakle ne smijemo doći da zbog 

nemogućnosti kontinuiteta ovoga svega što smo radili do sada dobijemo jedan vakum gdje će se 
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ponovo desiti progresija pasa lutalica koji će biti nevakcinisani, nekastrirani, koji će biti opasni i 

bijesni na ulicama. To ne smijemo desiti. Ne smije se. 

Ja ovde imam čak i analizu.  Recimo 2009-te bilo 10.838 ovih intervencija prema psima, 

mačkama, ovcama, kozama, govedima, treba naravno  zaštititi i poljoprivredne proizvođače. Na 

isti  način poljoprivredni proizvođači moraju biti zaštičeni. Đaba mu proizvodnja ovaca i bilo 

čega kad svijet ne smije kupiti, boji se bruceloze. 

2010-te 10.473. 2011-te 6.869. 2012. 3.690. 2013-te 4.132. 2014-ta 4.693. Šta sad treba 

da bude? Hiljada. Ili manje od hiljadu. Nema govora. Ovo ne smije biti. To moramo obezbijediti 

prioritetno. Sve ostalo može biti više manje, pa neka i rupa na cesti, usporit ćemo ako treba 

proćemo tu rupu, navikli smo, a i te rupe ćemo tražiti odgovornost i Službe naravno i njih ne 

smije biti u gradu, ali je gore kad imate okolnost da bijesan pas napadne bilo koga. 

Ne daj bože toga, dijete dakle da strada, trauma i sve i na kraju da još bjesnilo dobije. 

Akutna, smrtonosna bolest. I ako preživi ostane se s posljedicama trajnim. Dakle, prošle 

godine bio je taj iznos. Dobili su iz Budžeta određena sredstva, sad su predviđena 50.000. Toliko 

su dobili prošle godine plus ovi 70 iz sredstava Civilne zaštite. Mora biti to i mora se 

implementirati ova odluka. 

I na kraju, evo još jedna lijepa vijest naravno, Edo je dobro rekao Edim Kadić. Domaća 

proizvodnja. I to je način punjenja budžeta. 

Ali jednu lijepu vijest, ja zaista, dužni smo i trebamo, čuli smo, ali nije to baš 

prezentirano, čestitati Mensuru Aliću. Menprom je dobio Certifikat jedini u Bosni i Hercegovini 

za izvoz mesni prerađevina u Tursku. Komisija Vlade Turske je došla u njegovu Fabriku. Izvršila 

je strogu, blago rečeno kontrolu. Jedini prerađivač mesni proizvoda dakle iz Bosne ima certifikat 

za kompletan asortiman za izvog, evo i ovo je način kako može dakle da savjesnim, predanim 

radom, eto borbom za interes i radnika, pa i svih nas koji konzumiramo te proizvode i ovo je još 

jedan dokaz kvaliteta domaćih proizvoda i svaka čast. Čestitka. Čestitam Mensuru Aliću. 

(Aplauz.) Dobili smo Centifikat i od vrlo jake države. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

Hvala gospodine Ajanoviću. Ja zaista čestitam, a od njega se ništa drugo i ne može 

očekivati. Repliku ima Jasminka Mijatović. Izvolite Jasminka. 

 

JASMINKA MIJATOVIĆ  

 

 Hvala gospodine predsjedavajući. Pa evo gospodin Ajanović je u svom prvom izlaganju 

predložio jedan zaključak, međutim, ja imam dopunu tog zaključka pa sam s njim dogovorila da 

to kroz repliku izkažem. Da dopuna zaključka bude, da se prilikom izrade prijedloga proračuna, 

osim usvojenih inicijativa od strane Općinskog vijeća i Kolegija razmotre i inkoporiraju sva 

vijećnička pitanja koja se odnose na komunalnu, odnosno infrastrukturne probleme u mjesnim 

zajednicama Grada Tuzle. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospođo Mijatović. Gospodin Alić Mensur. Izvolite, Tuzlanska alternativa. 
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MENSUR ALIĆ 

 

 Ne želim da istićem ovdje svoje uspjehe, ali biće još toga, trebaće još mnogo fabrika 

izgraditi na ovim prostorima i imamo mi šanse, treba se posvetiti poštenom radu. Samo 

poštenom radu i sigurno bi imali uspjeha. 

 Ja sam izašao ovde da dopunim samo Kadićevo izlaganje, a ono je na kraju kada je 

zaključak predložio ja želim da ga malo proširim. 

 Znači, kada je u pitanju zaposlenost u Bosni i Hercegovini znači vrti se negdje oko 40% 

nezaposlenosti. Međutim, predlažem jedan zaključak, da se izmijeni zakon o doprinosima, da se 

smanji na nekih 50% umjesto 68 sad koji je i da se zaposli, a imamo toliko nezaposleni 

inspektora za rad i radne odnose u Bosni i Hercegovini da se zaposli dovoljan broj tih inspektora 

i da konačno se krene u akciju na sprečavanju rada na crno.  

 Garantujem, ako budu radili svakodnevno ti novi inspektori koji će biti izmiješani, da ne 

bude iz Tuzle, nego da bude iz Bihaća, ovde, a iz Tuzle u Goražde itd. da ćemo sigurno, 

garantujem smanjiti 20%  nezaposlenosti u Bosni i Hercegovini. To je garant. To su i analitičari i 

svi predvidjeli da toliko imamo na crno radnika koji rade. 

 Time ćemo uspostaviti balans između ovih smanjenja doprinosa, na povečanje 

zaposlenosti i čak stvoriti veliku razliku u prihodima kad je u pitanju država Bosna i 

Hercegovina, a naravno od tog kolača i dio plaća će pripasti i Gradskom vijeću Tuzla i naravno 

budžetu našem kojeg planiramo evo  da usvojimo. 

 Na kraju, samo da zahvalim svim vijećnicima danas na jako korektnom izlaganju. Mislim 

da je ovo jedan pozitivan put kako treba nastaviti raditi. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospodine Aliću. Još ima vijećnik gospodin Mehmed Mujić, predstavnik 

nacionalni manjina iz Kluba SDP-a. Izvolite. S ovim završavamo raspravu. 

 

MEHMED MUJIĆ - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 – ispred reda nacionalnih manjina 

 

 Fala predsjedavajući. Poštovane kolege i koleginice, poštovani mediji, srdačno vas 

 pozdravljam. Kad je u pitanju budžet mogu reči kao vijećnik od 2008. godine na moju 

inicijativu i u ime Kluba SDP-a mi smo od 2008. dosta toga uradili zajednički sa vama po pitanju 

izgradnje stambeni jedinica za Rome na području Tuzle, pa i šire. Jer je to naša obaveza bila kad 

je u pitanju od državnog nivoa, do Ministarstva za ljudska prava BiH i Vijeća ministara Bosne i 

Hecegovine koji je ratifikovo dokument u četvrtom u segmentima kad je u pitanju zapošljavanje, 

zdravstvena zaštita, stambeno zbrinjavanje Roma i orazovanje pripadnika nacionalni manjina 

Roma. 

 Mi možemo ovde reči odgovarajući i kao pokazatelji koji su psremni na saradnju, u 

saradnji sa Federalnim ministarstvom obrazovanja nauke, kulture, zajednički dosta toga uradili 

na sprovedbi Akcionog plana i obrazovnim potrebama Roma u Bosni i Hercegovini i u 

Tuzlanskom kantonu. 

 Vidim ovde stavka postoji, odnosno 40.000 KM za izgradnju stambeni jedinica gdje 

ćemo dobiti priliv novca od Ministarstva za ljudska prava BiH i drago mi je što se uključila u 
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ovom procesu i Evropska unija koja ulaže finansijska sredstva sa namjenom koju su 

(nerazgovjetno izgovorena riječ op.a.) 

 Odgovornost i obavezu imaju sve lokalne samouprave  po pitanju ovi četri segmenata po 

pitanju integracije Roma u društvene tokove. 

 Moj je prijedlog i zaključak predsjedavajući, mi smo u ekonomskom kodu 614230 

zapravo 613230 grant za učešće u realizaciji akcionog plana BiH za rješavanje problema Roma. 

Ja sam uputio dopis da se na osnovu ovog ekonomskog koda dodatna sredstva izvrše za namjenu 

obrazovanja pripadnika nacionalni majina jer u Tuzli u osnovnim školama imamo najveći broj 

Roma koji su uključeni u određeni sistem, a da nemaju one najosnovnije kad je u pitanju 

nabavka udžbenika, školskog pribora, užine. 

 Naš je cilj da pomognemo i da imamo jedan obrazovani profil i da se u narednom periodu 

ova sredstva namjene jer mi smo već uradili istraživanje i do kraja decembra ćemo javno, 

medijski  iznijet koje su to lokalne samouprave izdvajali finansijska sredstva i macrtu budžeta za 

2015. godinu. I gdje ćemo biti operativno, koji su to bili detalji, revidirani akcionim plan će 

razradit i dat svoje stručno mišljenje u Ministarstvu za ljudska prava BiH kao što su Ministarstvu 

Federacije Bosne i Hecegovine. 

 Zaključak je znači da predlažem da se u budžetu formira stavka finansiranje za 

obrazovanje nacionalni manjina i Roma za nabavku udžbenika i školskog pribora učenicima u 

iznosu 50 KM ili na osnovu ekonomskog koda koji sam ja rekao 614230 da se umanje 

finansijska sredstva sa 40 na 20.000 da bi bilo i 20.000 za stambeno zbrinjavanje i 20.000 

operativno da bi se moglo nabavit ove neophodne stvari koje su potrebne učenicima Romima i s 

tim da se  u 2015-toj počne ka njenoj realizaciji i moram reči da mi u Tuzlanskom kantonu 

imamo 860 učenika na području opštine Tuzle u šest škola, na području Tuzle imamo 420 

učenika i predlažem da ovu realizaciju namijenimo za te namjene kako bismo mogli pokazat još 

bolji i kvalitetniji pristup nacionalnim manjinama u obrazovanju. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. I imamo još našu uvaženu predsjedavajuću Nadu Mladinu. Izvolite Nado. 

 

NADA MLADINA – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla 

 

 Hvala lijepo. Uz uvažavanje svih prijedloga koji su dali predstavnici klubova i vijećnici 

Općinskog vijeća na nacrt budžeta ja želim samo da, kao vijećnica, podsjetim da smo kao Vijeće 

usvojili Džender akcioni plan, a da ga nemamo za njegovu realizaciju predviđenu jednu stavku u 

nacrtu budžeta, pa u toku ovog perioda bi bilo uputno i neophodno da imamo jednu poziciju za 

realizaciju Džender akcionog plana u Gradu Tuzli. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospođo Nado. Zaključujem raspravu vijećnika. I zamolit ću našu uvaženu  

gospođu Suadu bilo je nekih pitanja je li tako. Izvolite. 
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SUADA ISAKOVIĆ 

 

 Ja ću samo kratko na konkretno pitanje gospodina Kasumovića koji je postavio vezano za 

predviđena sredstva u budžetu, kao naknade za povrat više ili pogrešno uplaćenih sredstava. 

 Znači to je stavka formirana po Zakonu i imamo slučajeva kada pravna lica ili fizička lica 

uplate pogrešno ili više i najviše se to dešava kod obračuna i uplate poreza na dohodak ili 

eventualno kod poreza na promet nepokretnosti ili neko napravi grešku. Upiše pogrešnu šifru 

Opštine kad uplaćuje obavezu i znači mi povrate vršimo na osnovu dokumenata koje donosi 

uprava za, Porezna uprava ili Ministarstvo finansija dobijamo zahtjeve u kojima se dostavljaju 

rješenja kojima je neko stekao pravo na pogrešno ili više uplaćena sredstva. 

 A pošto su to bili prihodi ranijih godina ne mogu se vraćati sa prihoda, nego se moraju u 

budžetu planirati kao rashodi samo što se u tekućoj godini uplati pogrešno, vraća se iz tekućih 

prihoda i nije prikazano u budžetu, a sve što je uplaćeno u ranijim godinama ono je već ušlo u 

prihode i mora se formirati u narednom budžetu kao rashod pozicija i znači za sve postoji 

podloga, dokument, dokaz da je pogrešno ili više uplaćeno i tako se isplaćuje. 

 A što se tiče sredstava u Pravobranilaštvo, isto ste pitali, tu imamo predviđena sredstva 

po sudskim presudama koja se vode i to je procijenjen iznos koji je moguće da ćemo po 

određenim postupcima imati obavezu da isplatimo i opet se na osnovu presuda  izvršavaju ta 

sredstva. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospodin Kasumović ima. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ 

 

 Ja bi dodatno samo pojašnjenje, da vas pitam je li ova sredstva koja su navedena tamo, je 

li urađeno na osnovu neke analize ili su paušalno donesene? 

 

SUADA ISAKOVIĆ  

 

 Nisu paušalno, na osnovu analize. Na žalost ove godine će biti manje izvršenja od onog  

koje bi trebalo na pogrešno ili više povrat. Jer uglavnom. Evo rekla sam radi se o porezu na 

dohodak. Naš Kanton nema sredstava, a taj prihod dijeli se između kantona i opštine. 

 Opštinama pripada 37%, a kantonu, i oni ne vraćaju svoj dio i ne podnose nama zahtjeve, 

tako da svih ranijih godina, evo uzmite prethodnu godinu pa ćete vidjeti da je to taj iznos koji je 

bio planiran i za ovo odprilike je to, ne možemo mi, može 10% gore dole. Nikad vi ne znate 

koliko će ljudi pogrešno ili više uplatit. 

 Ali se bez dokumenta ne može vratiti ni izvršit. Znači daneko nije uplatio, ne može se 

vratiti.  

 Ne znam šta ste, ili nisam razumjela pitanje. Evo ja se izvinjavam. Vi možete doći u 

Službu da pogledate kako se to radi, da bi možda bilo skroz jasno da vidite i dokument. 

 

 

 



52 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospođo Suada. Idemo prvo na usvajanje ovih dokumenata, a onda ćemo prijedlog 

zaključaka koje ćemo takođe ćemo se o njima izjasniti. 

Idemo na izjašnjavanje. Idemo prvo pod a) Ko je za usvajanje a) NACRTA BUDŽETA 

GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. – 31. 12. 2015. GODINE, molim da digne ruku? (29) 

Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da je a) NACRT BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. – 

31. 12. 2015. GODINE jednoglasno usvojen, 29 vijećnika je glasalo za, nema niko protiv, nema 

suzdržan.  

Idemo pod b). Ko je za usvajanje b) NACRTA ODLUKE O IZVRŠENJU BUDŽETA 

GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. – 31. 12. 2015. GODINE, molim da digne ruku? (29) 

Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da je   b) NACRT ODLUKE O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA 

ZA PERIOD OD 01. 01. – 31. 12. 2015. GODINE jednoglasno usvojen, 29 vijećnika je glasalo 

za, nema niko protiv, nema suzdržan.  

Idemo pod c). Ko je za usvajanje c) ODLUKE O PRIJEVREMENOM ZATVARANJU 

KREDITA RAZVOJNE BANKE FEDERACIJE BOSNE I HERCEGOVINE NAMIJENJENOG 

ZA IZGRADNJU NADVOŽNJAKA NA SJEVERNOJ SAOBRACAJNICI, DIONICA 

PAVILJON-DŽINDIĆ DŽAMIJA, molim da digne ruku? (29) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da je  c) ODLUKA O PRIJEVREMENOM ZATVARANJU KREDITA 

RAZVOJNE BANKE FEDERACIJE BOSNE I HERCEGOVINE NAMIJENJENOG ZA 

IZGRADNJU NADVOŽNJAKA NA SJEVERNOJ SAOBRACAJNICI, DIONICA PAVILJON-

DŽINDIĆ DŽAMIJA, jednoglasno usvojena, 29 vijećnika je glasalo za, nema niko protiv, nema 

suzdržan. 

Idemo pod d). Ko je za usvajanje d) IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU BUDŽETA OPĆINE 

TUZLA ZA PERIOD 01. 01. DO 30. 09. 2014. GODINE, molim da digne ruku? (29) Ima li 

neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da je d) IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU BUDŽETA OPĆINE TUZLA ZA 

PERIOD 01. 01. DO 30. 09. 2014. GODINE, jednoglasno usvojen, 29 vijećnika je glasalo za, 

nema niko protiv, nema suzdržan. 

 Zaključujem znači drugu tačku. A ima prijedlog zaključaka. Ja ću zamoliti našeg 

uvaženog sekretara gospođicu Medihu da nam pročita prijedlog zaključaka. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ -  sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

 Poštovani vijećnici, dame i gospodo. Mi smo evidentirali slijedeće zaključke: 

1. Nacrt Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 2015. godine i nacrt Odluke o 

izvršenju Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 2015. godine, upućuju se na javnu 

raspravu, koja će trajati 30 dana.  

2. Za provođenje javne rasprave, zadužuju se Služba za budžet i finansije i Komisija za 

ekonomske odnose. 
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3. Ovlašćuje se Gradonačelnik Grada Tuzle, da usvoji Program provođenja javne 

rasprave o nacrtu Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 2015. godine, kao i nacrtu 

Odluke o izvršenju Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. do 31. 12. 2015. godine 

4. Gradonačelnik Grada Tuzle i Služba za budžet i finansije će analizirati primjedbe i 

sugestije svih vijećnika izrečene za ovom govornicom u vezi sa nacrtom Budžeta Grada Tuzla za 

period 01. 01. do 31. 12. 2015. godine i nacrtom Odluke o izvršenju Budžeta Grada Tuzla za 

period 01. 01. do 31. 12. 2015. godine, koje su iznesene na sjednici Općinskog vijeća  a odnose 

se na povećanje ili obezbjeđenje novih sredstava za razne oblasti života i rada, kao npr. za zaštitu 

životinja, predškolske ustanove, poljoprivredu, poduzetništvu, sport, obrazovanje, posebno 

obrazovanje pripadnika nacionalnih manjina itd.) i iste predstavljaju sastavni dio javne rasprave, 

kao i smjernice za dalju analizu od strane nadležnih organa. Stručna služba Vijeća će izvod iz 

stenograma sa ove sjednice dostaviti Službi za budžet i finansije. 

5. Sve inicijative usvojene na sjednici Općinskog vijeća Tuzla tokom 2014. godine, 

vezane za obezbjeđenje finansijskih sredstava za realizaciju projekata u Budžetu Grada Tuzla, 

kao i zaključci sa sjednice Kolegija Gradskog vijeća Grada Tuzla od 18. 11. 2014. godine i 

vijećnička pitanja iz oblasti komunalne infrastrukture, bit će razmotrene i uzete u obzir od strane 

obrađivača materijala. 

6. Pokreće se inicijativa Vijeću Ministara Bosne i Hercegovine  i Parlamentarnoj 

skupštini BiH za izmjenu Zakona o porezu na dodanu vrijednost Bosne i Hercegovine, na način 

da poreska obaveza plaćanja PDV nastaje u momentu plaćanja za isporučenu robu, ili za 

izvršenu uslugu. a ne kao što je to do sada bilo u momentu ispostavljanja fakture.  

Gradsko vijeće Grada Tuzle smatra, da treba sagledati mogućnosti za smanjenje stope 

PDV-a, kako bi se povećala potrošnja i olakšalo privrednim subjektima u poslovanju. 

7. U vezi sa ubiranjem PDV-a, Gradsko vijeće Grada Tuzla, traži od Vlade Federacije 

BiH i Parlamenta Federacije BiH, da prihvati inicijativu za donošenje Zakona o izmjenama i 

dopunama Zakona o pripadnosti javnih prihoda u Federaciji BiH u dijelu, koji se odnosi na 

raspodjelu poreza na dodanu vrijednost na način da se Tuzli i drugim gradovima u Federaciji 

Bosne i Hecegovine obezbijedi veće učešće u raspodjeli prihoda od PDV-a skladu sa ustavnim i 

zakonskim ovlaštenjima grada, kao i potrebama lokalnog stanovništva. 

8. Traži se od Vijeća ministara Bosne i Hecegovine, Vlade Federacije Bosne i 

Hecegovine i  Vlade Tuzlanskog kantona, da sa ciljem povećanja prihodovne strane budžeta 

kontinuirano rade na preduzimanju mjera na zaštiti domaće proizvodnje, smanjenja „rada na 

crno” itd. 

9. Pokreće se inicijativa prema Vladi Federacije BiH i Parlamentu Federacije BiH za 

izmjene zakonske regulative na način da se smanje doprinosi na plaću, te traži od navedenih 

institucija da se zaposli veći broj inspektora za rad i radne odnose, koji će kontrolisati pojavu tzv. 

„rada na crno”.  

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Evo čuli ste prijedlog zaključaka. Gospodin Alić izvolite. 

 

MENSUR ALIĆ  

 

 Da Mediha još jednom, ako ti nije teško da se vratiš samo na stavkuoko PDV-a, znači da  
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se PDV plaća na naplaćenu realizaciju. Na naplaćenu realizaciju. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – 

Rekla sam naplaćenu.) Nije. Nisam dobro razumio. Pa pogledaj malo pa ćeš vidjet. Da ne ode 

samo kontra. Zbog toga. na naplaćenu realizaciju, a ne po ispostavljanju fakture. Eto to je samo. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Gospodin Ajanović. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 
 

 Mediha je to dobro uradila. Piše, nakon plaćanja, a ne po isporučivanju fakture, možda 

još malo precizirati ako bude bilo potrebno i malo i opštirnije napisati šta smo mi htjeli reči, kada 

bude se dostavljao zaključak, ali to je to, dakle da se suština zna, kada se dobije novac za 

izvršenu uslugu i za prodaju proizvoda, kad legne na račun, e onda da postaje i nastaje obaveza 

PDV-a, malo to pojasniti. Dobro je rečeno. Pravno je tačno, ispravno Mediha je to vrlo pravno, 

stručno napisala, ali da pojasnimo još i opet ću iskoristiti priliku, zaista čestitam sekretaru,nakon 

ove naše, evo dugotrajne rasprave, sve što smo predlagali je fino, adekvatno praćeno, 

evidentirano, stručno napisano, i nama je čast da imamo najstručnijeg i najefikasnijeg sekretara u 

državi, ja mislim da čak je malo reči u državi, bez ikakvog pretjerivanja. 

 Ja nisam, eto neuobičavam da hvalim često i na žalost u državi više se treba kritikovati, 

nego hvaliti, ali kad treba nešto i kad imamo ovakvu priliku treba da se ostane evidentirano, 

zapisano, rečeno, da zaista ogroman dio efikasnosti rada ovog Vijeća, pa i ovog materijala, kojeg 

smo evo prošle godine napravili 622, za jednu godinu, a trebali smo samo uraditi 83 praktično, 

jeste i zasluga dobrog rada sekretara Medihe Nuhbegović. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospodine Ajanoviću. Gospođa Nada. 

 

NADA MLADINA 
 

 Samo da podsjetim na  zahtjev da se otvori pozicija za realizaciju Džender akcionog 

plana. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Evo čuli smo. Ko je za prijedlog zaključaka uz ove dopune koje su bile, molim da 

digne ruku? (29) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

 Konstatujem da su predloženi i dopunjeni zaključci jednoglasno prihvaćeni, 29 vijećnika 

je glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan: 

1. Nacrt Budžeta Grada Tuzla za period 01.01. do 31.12.2015. godine i nacrt Odluke o 

izvršenju Budžeta Grada Tuzla za period 01.01. do 31.12.2015. godine, upućuju se na javnu 

raspravu, koja će trajati 30 dana.  

  2. Za provođenje javne rasprave, zadužuju se Služba za budžet i finansije i Komisija za 

ekonomske odnose Gradskog vijeća Grada Tuzle. 
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3. Ovlašćuje se Gradonačelnik Grada Tuzle, da usvoji Program provođenja javne 

rasprave o nacrtu Budžeta Grada Tuzla za period 01.01. do 31.12.2015. godine, kao i nacrtu 

Odluke o izvršenju Budžeta Grada Tuzla za period 01.01. do 31.12.2015. godine 

4. Gradonačelnik Grada Tuzle i Služba za budžet i finansije će analizirati, razmotriti 

primjedbe i sugestije svih vijećnika izrečene za govornicom u vezi sa nacrtom Budžeta Grada 

Tuzla za period 01.01. do 31.12.2015. godine i nacrtom Odluke o izvršenju Budžeta Grada Tuzla 

za period 01.01. do 31.12.2015. godine, koje su iznesene na sjednici drugoj redovnoj sjednici 

Gradskog vijeća (koji se odnose na povećanje ili obezbjeđenje novih sredstava, kao npr. za 

zaštitu životinja, predškolske ustanove, poljoprivredu, poduzetništvu, sport, obrazovanje, 

posebno pripadnika nacionalnih manjina, realizaciju Gender akcionog plana itd.) i iste 

predstavljaju sastavni dio javne rasprave, ali i smjernice za dalju analizu od strane nadležnih 

organa. Stručna služba Vijeća će izvod iz Stenograma sa ove sjednice dostaviti Službi za budžet i 

finansije. 

5. Sve inicijative usvojene na sjednici nekadašnjeg Općinskog vijeća Tuzla tokom 2014. 

godine, vezane za obezbjeđenje finansijskih sredstava za realizaciju projekata u Budžetu Grada 

Tuzla, kao i zaključci sa sjednice Kolegija Gradskog vijeća Grada Tuzla od 18.11.2014. godine i 

vijećnička pitanja iz oblasti komunalne infrastrukture, bit će razmotrene i uzete u obzir od strane 

obrađivača materijala. 

6. Pokreće se inicijativa Vijeću Ministara Bosne i Hercegovine  i Parlamentarnoj 

skupštini BiH za izmjenu Zakona o porezu na dodanu vrijednost Bosne i Hercegovine, na način 

da poreska obaveza plaćanja PDV nastaje nakon plaćanja fakture (u momentu realizacije), a ne 

kao što je to do sada bilo u momentu ispostavljanja fakture. Gradsko vijeće Grada Tuzle smatra, 

da treba sagledati mogućnosti za smanjenje stope PDV-a, kako bi se povećala potrošnja i 

olakšalo privrednim subjektima u poslovanju. 

7. U vezi sa ubiranjem PDV-a, Gradsko vijeće Grada Tuzla, traži od Vlade Federacije 

BiH i Parlamenta Federacije BiH, da prihvati inicijativu za donošenje Zakona o izmjenama i 

dopunama Zakona o pripadnosti javnih prihoda u Federaciji BiH u dijelu, koji se odnosi na 

raspodjelu poreza na dodanu vrijednost (PDV-a) na način da se Tuzli i drugim gradovima u 

Federaciji BiH obezbijedi veće učešće u raspodjeli prihoda od PDV -u skladu sa ustavnim i 

zakonskim ovlaštenjima grada, kao i potrebama lokalnog stanovništva. 

8. Traži se od Vijeća ministara BiH, Vlade Federacije BiH i  Vlade Tuzlanskog kantona, 

da sa ciljem povećanja prihodovne strane budžeta kontinuirano rade na preduzimanju mjera na 

zaštiti domaće proizvodnje, smanjenja „rada na crno” i poduzimanju drugih mjera. 

9. Pokreće se inicijativa prema Vladi Federacije BiH i Parlamentu Federacije BiH za 

izmjene zakonske regulative na način da se smanje doprinosi na plaću, te traži da se zaposli veći 

broj inspektora za rad i radne odnose, koji će kontrolisati pojavu tzv. „rada na crno”.  

 

 Molim vas, samo da pitam, mi smo završili dvije tačke. Predlažem da krenemo zaključno 

sa petom tačkom, pošto su lakše, pa da onda pravimo pauzu za ručak, ako se slažete. I peta. 

Hvala. 

  

Prelazimo na treću tačku Dnevnog reda:  

 

a) ODLUKA O NAČINU IZMIRIVANJA NOVČANIH OBAVEZA U POSTUPKU 

IZGRADNJE INDIVIDUALNIH STAMBENIH OBJEKATA OSOBAMA, KOJIMA JE 
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TRAJNO ONEMOGUĆENO KORIŠTENJE NEKRETNINA ZA STANOVANJE, 

USLJED PRIRODNE NESREĆE 

   b) ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI PROGRAMA ZBRINJAVANJA 

GRAÐANA I POMOĆI U OBNOVI I IZGRADNJI STAMBENIH ZBRADA, 

ZAHVAĆENIH PRIRODNOM NESREĆOM NA PODRUČJU OPĆINE TUZLA 

 

 

Obrađivač je Služba za prostorno uređenje i zaštitu okoline (podtačka a), 

 Tim za zbrinjavanje (podtačka b) 

Predlagač je Gradonačelnik Grada Tuzla  

Materijal su razmatrali Komisija za ekonomske odnose, Komisija za statutarna pitanja i 

propise, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline i klubovi vijećnika. 

Otvaram raspravu. 

Pitam vijećnike, da li ima potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.) Ako nema. Ima li 

ispred komisija? Nema. 

Otvaram raspravu klubova. Izvolite. Zaključujem raspravu klubova. Otvaram raspravu  

vijećnika. Zaključujem raspravu vijećnika. 

Idemo znači na izjašnjenje. Ko je za to, znači usvajamo a) ODLUKU O NAČINU 

IZMIRIVANJA NOVČANIH OBAVEZA U POSTUPKU IZGRADNJE INDIVIDUALNIH 

STAMBENIH OBJEKATA OSOBAMA, KOJIMA JE TRAJNO ONEMOGUĆENO 

KORIŠTENJE NEKRETNINA ZA STANOVANJE, USLJED PRIRODNE NESREĆE. Ko je 

za, molim da digne ruku? (23) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da je a) ODLUKA O NAČINU IZMIRIVANJA NOVČANIH OBAVEZA 

U POSTUPKU IZGRADNJE INDIVIDUALNIH STAMBENIH OBJEKATA OSOBAMA, 

KOJIMA JE TRAJNO ONEMOGUĆENO KORIŠTENJE NEKRETNINA ZA STANOVANJE, 

USLJED PRIRODNE NESREĆE jednoglasno prihvaćena, 23 vijećnika su glasala za, nema niko 

protiv, nema suzdržan.  

Ko je  za b) ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI PROGRAMA ZBRINJAVANJA 

GRAÐANA I POMOĆI U OBNOVI I IZGRADNJI STAMBENIH ZBRADA, ZAHVAĆENIH 

PRIRODNOM NESREĆOM NA PODRUČJU OPĆINE TUZLA. Ko je za, molim da digne 

ruku? (23) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da je b) ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI PROGRAMA 

ZBRINJAVANJA GRAÐANA I POMOĆI U OBNOVI I IZGRADNJI STAMBENIH 

ZBRADA, ZAHVAĆENIH PRIRODNOM NESREĆOM NA PODRUČJU OPĆINE TUZLA 

jednoglasno prihvaćena, 23 vijećnika su glasala za, nema niko protiv, nema suzdržan.  

 

Prelazimo na četvrtu tačku Dnevnog reda: 

a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG OGLASA ZA IMENOVANJE 1 

(JEDNOG) ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA 

   b) JAVNI OGLAS ZA IMENOVANJE 1 (JEDNOG) ČLANA GRADSKE 

IZBORNE KOMISIJE TUZLA 

   c) RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE 

 

Obrađivač je Stručna služba Gradskog vijeća. 

 Predlagač je Gradonačelnik Grada Tuzla.  
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Materijal su razmatrali Komisija za statutarna pitanja i propise i klubovi vijećnika 

Otvaram raspravu. Pitam vijećnike, da li ima potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.)  

Ima li potrebe za čitanjem izvještaja komisija. Nema. 

Otvaram raspravu klubova. Izvolite. Zaključujem raspravu klubova. Otvaram raspravu  

vijećnika. Zaključujem raspravu vijećnika. 

Idemo znači na izjašnjenje. Ko je za to, znači usvajamo a) ODLUKU O RASPISIVANJU 

JAVNOG OGLASA ZA IMENOVANJE 1 (JEDNOG) ČLANA GRADSKE IZBORNE 

KOMISIJE TUZLA. Ko je za, molim da digne ruku? (23) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? 

(Nema.) 

Konstatujem da je jednoglasno prihvaćena  a) ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG 

OGLASA ZA IMENOVANJE 1 (JEDNOG) ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE 

TUZLA, 23 vijećnika su glasala za, nema niko protiv, nema suzdržan.  

Idemo znači na izjašnjenje. Ko je za to, znači usvajamo b) JAVNI OGLAS ZA 

IMENOVANJE 1 (JEDNOG) ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA. Ko je za, 

molim da digne ruku? (23) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da je jednoglasno prihvaćen usvajamo b) JAVNI OGLAS ZA 

IMENOVANJE 1 (JEDNOG) ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE TUZLA. 

Idemo znači na izjašnjenje. Ko je za to, znači usvajamo c) RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU 

ČLANA GRADSKE IZBORNE KOMISIJE. Ko je za, molim da digne ruku? (23) Ima li neko 

protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da je jednoglasno prihvaćeno c) RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA 

GRADSKE IZBORNE KOMISIJE, 23 vijećnika su glasala za, nema niko protiv, nema suzdržan.  

 

Prelazimo na petu tačku Dnevnog reda: 

 

IMOVINSKO-PRAVNA AKTA 

   a) Odluka o promjeni statusa nepokretnosti, broj: 

     - 01/08-31-7305/13-I (Ðulić I. Fatima, lokacija KO Tuzla IV) 

     - 01/07-31-1712/14-I (Jahić H. Damir, lokacija KO Solina) 

     - 01/07-31-5474/14-I (Šehić H. Hazim, lokacija KO Dobrnja    

   b) Rješenje o utvrđivanju, uz naknadu, pravo vlasništva na gradskom 

građevinskom zemljištu, broj: 

     - 01/07-31-8537/12 (Husanović M. Mirsada, lokacija KO Tuzla IV) 

     - 01/07-31-1697/14 (Mešanović A. Ethem, lokacija KO Tuzla II) 

     - 01/07-31-4451/14 (Jusić S. Fadila, lokacija KO Tuzla II) 

     - 01/07-31-4452/14 (Hasanović S. Sadik, lokacija KO Tuzla II) 

   c) Rješenje o odbijanju zahtjeva za preuzimanje neizgrađenog gradskog 

građevinskog zemljišta, broj: 

     - 01/08-31-8143/13 (TP “RUDHEM” d.d. Tuzla, lokacija KO Par Selo) 

   d) Zaključak o ne prihvatanju ponude za preuzimanje neizgrađenog gradskog 

građevinskog zemljišta, broj: 

     - 01/08-31-8128/13 (Hadžić A. Alija, lokacija KO Tuzla III) 

   e) Zaključak o ispravci greške u Rješenju Općinskog vijeća Tuzla, broj: 01/31-

4613/14 od 16. 09. 2014. godine, u odnosu na iznos naknade za pogodnost lokacije - rente, 

broj: 
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     - 01/31-4613/14 (Uljić E. Vasvija, lokacija KO Tuzla IV) 

 

 

Obrađivač je Služba za geodetske i imovinsko-pravne poslove. 

Predlagač je Gradonačelnik Grada Tuzla.  

Materijal razmatrali Komisija za ekonomske odnose, Komisija za statutarna pitanja i 

propise, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline i klubovi vijećnika 

Pitam vijećnike, da li ima potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.) Ima li potrebe za 

čitanjem izvještaja komisija? (Nema.) 

Otvaram raspravu klubova. Izvolite. Zaključujem raspravu klubova. Otvaram raspravu  

vijećnika. Zaključujem raspravu vijećnika. 

Idemo znači na izjašnjenje. Ko je za to, znači usvajamo IMOVINSKO-PRAVNA AKTA. 

Predlažem pošto nema nikakvih problema da se izjasnimo i pod a), b), c), d), e) i dva zaključka. 

Jesmo li za to? Ko je za to da usvojimo u paketu? Hvala. Znači usvajamo imovinsko-pravna akta 

u paketu. (24) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da smo jednoglasno prihvatili ovaj prijedlog da usvajamo imovinsko-pravna 

akta u paketu pod a), b), c), d), e) (NADA MLADINA – I dva zaključka.) i dva zaključka. 

 

E sad molim vas, hoćemo li praviti pauzu? Hajmo 15 minuta pauze. (Pauza.) 

Nastavljamo s radom.  

 

 Prelazimo na šestu tačku Dnevnog reda: 

 

IZVJEŠTAJ O RADU JAVNIH USTANOVA, ČIJI JE OSNIVAČ OPĆINA 

TUZLA ZA 2013. GODINU: 

    a) JU “Gradski stadion Tušanj” Tuzla 

    b) JZNU Dom zdravlja Dr. Mustafa Šehović Tuzla 

      c) JU Dom mladih Tuzla  

       d) JU Dom penzionera Tuzla za 2012. godinu 

    e) JU Dom penzionera Tuzla za 2013. godinu 

 

Obrađivači su direktori ustanova. 

Predlagači su upravni odbori ustanova. 

Materijal su razmatrali Komisija za ekonomske odnose Komsija za poduzetništvo, 

Komisija za mlade, obrazovanje i sport i klubovi vijećnika. 

Predlažem da otvorimo raspravu klubova, a na kraju da ostavimo direktorima, ako bude 

bilo pitanja, odnosno da odgovore na pitanja. Je li se slažete s tim? (Jesu li svi direktori prisutni?) 

Imaju svi su tu.  

Evo čuli ste moj prijedlog, ja pitam vijećnike. Znači otvaram raspravu klubova. Izvolite. 

Komisija. Izvinjavam se. Prvo komisije. Gospodin Alić ispred Komisije za poduzetništvo. 

 

MENSUR ALIĆ 

 

 Mi smo na ovoj Komisiji za poduzetništvo samo raspravljali o Domu penzionera, a ovo  
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sve ostalo smo imali na prethodnoj Komisiji tako da o tome nećemo ni govoriti i zaključci naši 

neka budu sastavni dio zaključaka na kraju svih izvještaja. 

 Ovde samo da se osvrnem na Dom penzionera. O izvještaju neću toliko govoriti zato što 

smo takođe i to već imali na jednoj od komisija, samo ću ovde pokušati kako i na koji način 

pomoći Domu penzionera po zaključku Komisije. 

 Znači, mi imamo trenutno stanje u Domu penzionera, prilikom ovih nepogoda koje su se 

desile, da je tamo smješten određen broj ljudi i porodica kome su uništene kuće, gdje nemaju 

gdje stanovati i imamo jedno opterećennje finansijsko o njihovom tamo izdržavanju, hrani i 

svemu, a 50% svega dobivaju od civilne zaštite, refundacije za te troškove. 

 Mi smatramo da treba iz budžeta izdvojiti potpuno kompletan iznos 100% znači troškove 

da snosi civilna zaštita, 100% da snosi troškove smještaja tih ljudi koji se i danas jedna određena 

količina nalazi tamo, da ne bi to išlo na teret Doma penzionera i onako, u ovako teškoj 

finansijskoj situaciji. Moslimo da je to realno i da to treba da bude po svim nekakvim 

parametrima. Ne možete nekom dat evo vam 20 tamo porodica i vi ih hranite i da imaju i 

spavanje, vodu, uslugu i sve ostalo, a onda mi ćemo vama dati 50%, pa ćemo poslije kad budete 

u minusu vas kritikovati zbog čega ste u minusu. 

 Mislim da to nije realno nego treba 100% da se izdvoji sredstava onoliko koliko je, zna se 

koja je cijena smještaja u Domu penzionera. 

 To je jedna stvar. Druga stvar veoma bitna. mi imamo u Tomu penzionera jednu etažu 

kompletnu koja je devastirana i koja se ne koristi. 

 Koja se ne koristi. Tražim i Komisija je zaključak donijela da se Centralnom grijanju 

pošalje jedan dopis da iznađu tehničku mogućnost, kako i na koji način da isključe grijanje u tom 

dijelu koji se ne koristi uopšte. 

 I time ćemo takođe finansijski oslobodit Dom penzionera, plaćanje za ono što oni ne 

koriste, a može se to jako lako izvesti tehnički da se isključi to grijanje, da ne plaćaju za nešto što 

ne koriste, a sve dotle dok se to ne dovede u funkciju. 

 Kad se dovede u funkciju da se može upotrebljavati, da se može koristiti, onda se ponovo 

grijanje pusti i da onda normalno da plaća Dom penzionera to grijanje. 

 To su jedna od velikih stavki u njihovim troškovima kad je u pitanju grijanje. I naravno 

da oni trebaju, da im treba pomoći u dijelu projektovanja Doma penzionera oko utopljavanja, 

izmjene stolarije i svega ono što će donijeti efikasnosti na uštedi, na grijanju i na ostalom, a 

imamo Službu za to pa neka, ne mogu oni uraditi projekat, neka to uradi projekat imamo službu 

koja to radi i koja treba u svom dijelu posla da to odradi normalno bez ikakve naplate prema 

Domu penzionera zato što su oni ustanova koja je većinski vlasnik Grad Tuzla. 

 Prema tome i da na osnovu tog projekta mogu aplicirati kvalitetnog projekta mogu 

aplicirati prema fondovima gdje mogu dobiti nepovratna sredstva za uređenje i fasade, normalno, 

stolarije i svega onoga. A po svemu onome što imamo zadnji izvještaj koji je nama podnešen, 

podnesen od strane predstavnika Doma penzionera jeste da je momentalno popunjenost 100% 

Doma penzionera i da čak čekaju da, neki čekaju na prijem u Dom penzionera. Prema tome, evo 

to je jedan doprinos naše Komisije, kako što umanjiti što više, što umanjiti troškove više, a 

poboljšati kvalitetan rad u Domu penzionera i da finansijski stanu na čvrste noge. Evo toliko od 

mene kao predstavnika Komisije. Hvala. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospo Aliću. Od klubova prvi se javi gospodin Mirel Mišković, Narodna stranka 

Radom za boljitak. Izvolite. 

 

MIREL MIŠKOVIĆ – vijećnik Narodne stranke Radom za boljitak 

 

 Ja ću komentarisati dvije javne ustanove, znači Stadion “Tušanj” i Dom mladih, a kolega 

Hasanbašić će ostale dvije. 

 Klub vijećnika Narodne stranke Radom za boljitak detaljno je analiziran izvještaj Javne 

ustanove Gradski stadion “Tušanj” iz kojeg se vidi da je Ustanova poslovala pozitivno u 2013. 

godini, da nije bila ni jednog trenutka nelikvidna i da je, osim priliva sredstava od osnivača i 

sopstvenim angažovanjem, obezbijedila dodatna finansiranja. 

 Moramo istaći da je potpuno opravdano osnivanje postojanja jedne ovakve ustanove, jer 

je puno uradila na poboljšanju infrastrukture, te je u ovom trenutku u mogućnosti organizovati i 

međunarodne prijateljske utakmice reprezentacije Bosne i Hecegovine a u narednom periodu 

očekujemo da će biti domaćin kvalifikacijski utakmica  mlade reprezentacije Bosne i 

Hecegovine. 

 Ono što je za svaku pohvalu je atletska tartan staza koju koriste treća lica za lični trenažni 

proces i rekreaciju bez ikakve naknade što je danas prava rijetkost. 

 Dalje, podržavamo nastojanje Ustanove za nabavku balona za mali teren za fudbal, kao i 

poboljšanje rasvjete jer bi se kroz to zasigurno obezbijedila i dodatna sredstva za finansiranje 

Ustanove. 

 Zadovoljni smo i time što neke mjere koje smo predložili prošle godine, Ustanova 

usvojila i odradila i već sada se vidi opravdanost ti mjera. 

 Takođe ove godine predlažemo nekoliko mjera i zaključaka za koje se nadamo da će 

uticati na kvalitetniji rad i bolju uslugu samo ustanove. 

 Pa bi tako jedna od mjera bila i uspostavljanje wajrles signala za internet  na prostoru 

cijelog stadiona jer smatramo da bi time samim gledateljima pružili puno bolji ugođaj prilikom 

boravka na stadionu. 

 Takođe jedna od mjera bi bila uspostavljanje internet stranice Ustanove gdje bi se mogle 

vidjeti sve aktivnosti i usluge koje pruža Ustanova, kao i raspored takmičenja koja se odvijaju. 

 Mišljenja smo da bi trebalo u narednom periodu ići na formiranje i fitnes centra, teretane, 

jer je u okviru Ustanove uz tartan atletsku stazu jedan takav centar dobro radio i donosio dodatna 

sredstva finansiranja. 

 Ono što bi htjeli da pitamo menadžment i direktora, a nismo našli u samom izvještaju je 

stanje reflektora na glavnom terenu jer je vidljivo da nisu u baš najboljem stanju, pa pitamo da i 

su u nadležnosti ove Ustanove i ko je zadužen za njihovo održavanje. 

 Na kraju Klub Narodne stranke Radom za boljitak će podržati izvještaj. Nada se da će 

Ustanova nastaviti pozitivno poslovanje i svoju razvojnu komponentu. 

 Što se tiče izvještaja Javne ustanove Dom mladih Tuzla iz njega se jasno vidi da su u 

njemu dešavanja krenula u jednom pozitivnom smijeru i da možemo biti zadovoljni i radom i 

poslovanjem, kao i ispunjavanjem programskih aktivnosti. 
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 Ono što je dobro je da je Ustanova preuzela brigu o društvenim domovima u Gornjoj 

Tuzli i Husinu i kao i Švedskoj kući solidarnosti u Gornjoj Lipnici je potpuno sačuvana 

infrastruktura. 

 Posebno smo zadovoljni radom Društvenog doma u Gornjoj Tuzli, ali smo mišljenja da bi 

Spomen dom Husino i Švedska kuća solidarnosti trebali da imaju puno više sadržaja i 

programske aktivnosti. 

 Dalje, vidi se da Kino ima povećan broj ulaznica u 2013. godini u odnosu na 2012-tu, ali 

ono što smo primjetili da nedostaje u izvještaju je više detalja o potpisanom ugovoru sa Oskar 

filmom iz Banja Luke, kao i o vrijednosti opreme za 3D projekciju filmova. 

 Takođe podržavamo nastojanje Ustanove na realizaciji projekta saradnje sa osnovnim i 

srednjim školama, a u sklopu kina Kaleidoskop kao i Doma književnosti. 

 Predlažemo da ubudućnosti u budućem periodu Ustanova proširi svoj broj sekcija, kao 

npr. sa folkolornom sekcijom za koju smo sigurni da ima jako puno interesovanja. 

 I na kraju Klub Narodne stranke Radom za boljitak će podržati i ovaj izvještaj, ali 

očekujemo da će Ustanova otkloniti uočene nedostatke u samom izvještaju.  

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospodine Miškoviću. Gospodin Admir Hasanbašić, Klub vijećnika Narodne 

stranke Radom za boljitak. 

 

ADMIR HASANBAŠIĆ  

 

 Ja povono srdačno pozdravljam. Evo, meni je pripala čast da ispred Kluba vijećnika 

Narodne stranke Radom za boljitak  iznesem analizu vezanu za Dom zdravlja i Dom penzionera. 

 Prvo Javna ustanova Dom zdravlja Tuzla, kao i prethodne godine poslovala je znači 

negativno sa 565.000 KM u minusu što je zaista zabrinjavajuće. 

 Međutim, pored ovog negativnog poslovanja izmirene su one glavne obaveze koje se 

misle, prije svega, na dobavljače i uposlenike. 

 Međutim, šta je zabrinjavajuće, a to je da program mjera za 2013. godinu je gotovo 

identičan sa onima iz 2012-te godine od čega se četri odnose na upučivanje zahtjeva Zavodu 

zdravstvenog osiguranja Tuzlanskog kantona i Ministarstva zdravstva Tuzlanskog kantona. 

 Nas interesuje da li je, nakon i usvajanja izvještaja za 2012. godinu upučen pomenuti 

zahtjev i Zavodu zdravstvenog osiguranja i Ministarstvu i kakvi su odgovori dobiveni. 

 Ako nije upučen, evo mi predlažemo odma prvi zaključak da se obavezno upute 

pomenuti zahtjevi Zavodu za zdravstvenog osiguranja i Ministarstvu, a da dobivene odgovore 

ukoliko oni dođu priložimo uz izvještaj znači za narednu 2014. godinu. 

 Dalje, u mjerama je navedeno još da se štednja izvršila, racionalizacija da bi se smanjili 

troškovi poslovanja. Odprilike to je u nekoj mjeri kao i 2012-ta ali mi smatramo da se mogla još 

izvršiti ušteda na nekim, na nekim dijelovima. 

 Ali ono što je zaista veliki problem to su, prije svega, naši građani, odnosno usluga prema 

našim građanima. To je ovde jedno od glavni pitanja. 

 Znamo da u posljednje vrijeme naši građani nemaju adekvatnu zdravstvenu zaštitu 

prvenstveno mislim na labaratorijske nalaze, odnosno za lipidni status. 
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 Svjedoci smo da se više ne zna hoće li biti, znači lipidni status ili neće, kada će biti itd. i 

mislimo da se tome treba posvetiti posebna, posebna pažnja. 

 Mi imamo problem, da građani, sa okolni mjesni zajednica, znači dođu u Dom zdravlja 

da vade nalaze, lipidni status, dođu, nema. Dolaze tri, četri puta zaredom ali znači ne rješavaju 

svoj problem, odnosno ne mogu da izvrše analizu krvne slike, pa stoga predlažemo jedan 

konkretan prijedlog, odnosno zaključak, a to je da se na web stranicu Doma zdravlja Tuzla ili na 

ulazu u ovaj dio gdje se nalazi labaratorija napravi jedan mjesečni plan i da se tačno zna kad će 

biti lipidni status. 

 Znači da mogu građani, ako će to biti jednom u mjesecu, petak, da znaju da ljudi dođu da 

ne bi trošili onako sredstva za prevoz. 

 Znači to je evo jedan prijedlog zaključka, a drugi, pošto je ovo zaista ozbiljna 

problematika, a mi smo u decembru 2013. godine pokrenuli jednu inicijativu upravo kao Klub 

vijećnika stranke Radom za boljitak da vidimo kako da se iznađu sredstva vezano za ovu 

problematiku labaratorijski nalaza, odnosno lipidnog statusa i predlažemo zakjučak znači da se 

urgentno izvrše konkretne mjere štednje da bi se pokušala obezbijediti sredstva da što češće bude 

da bude omogućena analiza krvi na lipidni status. To je što se tiče ovog dijela. 

 I još dva pitanja za gospodina Suada Bijedića, ali u ovom slučaju kao predsjednika 

Upravnog odbora Zavoda zdravstvenog osiguranja Tuzlanskog kantona, je li tako. 

 A on se odnosi na probleme znači naših ljekara. Naime, ističu problem recepata za 

lijekove s esencijalne liste, tako da vidimo da nam se objasni gdje je problem, da li je problem do 

Zavoda zdravstvenog osiguranja ili do menadžmenta pa da mi uputimo inicijativu i drugi 

problem imamoinformaciju da ljekari zaista ne mogu da odrede odgovarajući broj bolovanja  za 

korisnike usluga, jednostavno su malte ne limitirani i ne mogu da obavljaju svoju dužnost kako 

treba, a osim toga imaju i ogromne pritiske od korisnika usluge pogotovo kad su u pitanju ovi 

recepti za lijekove s esencijalne liste, jer oni smatraju da su to oni sakrivaju itd. 

 Znači, imamo jedan ozbiljan problem kome se  treba posvetiti posebna pažnja. 

 Evo, kad je u pitanju ovaj izvještaj, Klub vijećnika Narodne stranke Radom za boljitak će 

ga prihvatiti, odnosno podržati. 

 Eh, Javna ustanova Dom penzionera Tuzla. Pošto je ovde izvještaj za 2012. i 2013. 

godinu, mi smo izvršili  jednu uporednu analizu, jer bilo je tu problema. Ovde ima neki stvari 

koje nisu istinite. Ovde koje su istinite itd. 

 Kad se izvršila analiza, ono što je evidentno i u 2012. i 2013. godini, znači imamo 

negativno, negativno poslovanje. 

 Mjere za prevazilaženje izkazanog gubitka date su i u izvještaju za 2012. i za 2013. 

međutim u izvještaju za 2012. to je navedeno nekoliko stavki što nije baš neko rješenje, ali u 

izvještaju za 2013. je to faktički prepisano i dodato je još neke tri, četri stavke što je za pohvala 

uz sadašnjeg direktora, a to se odnosi prije svega na potpisivanje protokola o saradnji sa Javnim 

preduzećem Panonika, redizajniranje web stranice, plan uštede na komunalijama itd. itd. 

 Međutim, oba ova izvještaja imaju kontradiktorne podatke. Evo ja ću navest ispred Kluba 

samo jedan. U izvještaju za 2012. i za 2013. imamo jedan te isti podatak, a to je donacija koja 

stigla od Psihijatrijske klinike iz Švicarske. Donirana je znači velika pošiljka opreme i u jednom i 

u drugom izvještaju, znači negdje informacija nije istinita. 

 Znači, imamo problem, imamo netačan podatak, da li je to sad greška u onom izvještaju 

se prepisivao kopi pejst, a otom potom. Ali evo mi smo dužni kao Klub da skrenemo pažnju na 

taj dio. Ima još tamo nekih grešaka štamparski ali nisu one toliko bitne.  
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Dalje. U izvještaju za 2013. godinu dosta je neki nepotrebni tromjesečni analiza, valjda 

treba to u global da se vidimo, jer svaki mjesec nije isti. 

Zna se kad je period godišnji odmora itd. itd. i evidentno je u ovom izvještaju da sadašnji 

direktor pokušava da favorizuje sebe, odnosno da se izdigne kao jedan menadžer, ali evo mislim 

da je to pokušao u ovom izvještaju gdje je baš naveo znači jedan dio analize navodi baš 

novembar i decembar kada je postignut rekordan broj korisnika od 176 znači u Domu 

penzionera, a on je imenovam tačno 16. 10. 2014. znači pokušava da on kaže kako je on za dva 

mjeseca napravio bum, a dosadašnji direktor ništa. 

Znači samo iznosimo neke činjenice, mislimo da nije to trebalo da ističe u ovom 

izvještaju nego kompletno izvještaj tako je, ali otom potom. 

Dalje, u izvještaju za 2013. godinu uz izvještaj ima jedan dopis u kome se kaže da će se i 

dostaviti revizorski izvještaj za 2013. godinu. 

Međutim, naknadno i to je u dopisu od 7. 3. 2014. koji je potpisao direktor Mirsad 

Bakalović. Međutim, mi ovde u ovom materijalu nemamo tog revizorskog izvještaja i mene 

lično, odnosno Klub vijećnika Narodne stranke Radom za boljitak interesuje kakav je taj 

izvještaj. Da li je izvještaj dobio znači negativnog poslovanja, poslovanja s rezervom, pozitivno 

itd. to nam je jako, jako bitno. 

I još dvije stvari. Kod direktora Mirsada Bakalovića za 2013. godinu osnovna i glavna 

mjera za sanaciju gubitka jeste povečanje cijena usluga korisničkog smještaja što je i u učinjeno. 

Koliko će to uroditi plodom postavlja se jedan veliki upitnik. Prije svega što znamo da je 

situacija kod naših građana katastrofalna kad su u pitanju finansije, pogotovo ovaj dio koji je 

jako specifičan, a to su naši penzioneri, umirovljenici i mi iskreno mislimo da ovim povečanjem 

cijena za sve ove kategorije imat ćemo možda čak i odliv nekih korisnika ovih usluga, da će otići 

u neke druge ustanove, a razlog tome jeste, htjeli mi to priznati ili ne, loši uslovi. 

To je rekao i kolega maloprije. Znači imamo jako loše uslove za naše penzionere, a i 

svakako za one komercijalne goste. Svjedok sam bio, znači da imamo i u samom objektu pojavu 

insekata, nametnika i evo odma predlažemo jedan zaključak, a to je da se u Ustanovi vrši 

kontinuirana definfekcija objekta dok se ne istrijebe svi insekti. 

Jer  zamislite kada nam dođe neki korisnik iz Hrvatske, nije bitno, znači iz koje zemlje 

dođe i vidi žohare i druge insekte, mislim da on više nikad neće doći u Dom penzionera i nikad 

nikome to neće preporučiti. 

 Mislimo da je ovo jako, jako bitna stvar da se odradi a ulaganja znači nisu neka velika 

kada je to u pitanju. 

 I još jedna stvar koju moram reči. Meni je zaista žao što kolega Bakalović nije ovdje, što 

je poslao ove divne dame, a ne znam kako ću se sad vratiti tamo, sjesti ispred njih, ali jedna stvar 

koja je jako bitna i on kao menadžer naglašava da jedan od glavni uzroka negativnog poslovanja, 

neadekvatan, neažuran i neodgovoran rad prijašnjeg rukovodstva. 

 Mislim da je to neozbiljno s njegove strane. Ukoliko on misli da se bavi menadžerskim 

poslom, onda treba biti skroman, treba gledati samo naprijed. 

 Treba znači ići u onom smijeru da nam dočara i da odradi nešto što je kvalitetno za Dom 

penzionera i za sve naše korisnike. 

 I zaista, zaista kad ovo sve sagledamo psotavlja se i jedno veliko pitanje kuda dalje. Ali, 

pošto je sadašnji direktor dotakao malo, malo više dotakao 2014. a mislimo da taj izvještaj tek 

treba da bude, jer 2014. sada nije na tapetu baš me zanima kako će izgledati taj izvještaj za 2014. 
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godinu, da li će biti pozitivno poslovanje i da li ćemo imati sve ove mjere koje su navedene, da li 

će biti ispoštovane. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gospodine Hasanbašiću. Idemo redom, Merima Softić, gospođica Merima Softić, 

ispred Kluba Socijaldemokratske partije. Samo Stadion. A neka se pripremi Ernesa Mešić. Erna 

Mešić. 

 

MERIMA SOFTIĆ - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Dobar dan poštovani vijećnici i vijećnice, kolege, gosti, predstavnici službi, direktori 

javnih ustanova, izvinite što na zadnje mjesto evo stavih predsjedavajućeg, zamjenice i sekretara 

vIjeća, ali ništa manje važno, naravno. Pozdravljam vas sve i evo meni je na neki način pripala 

čast da upravo prezentujem pozitivno, nadam se, izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove 

Gradski stadion Tušanj. 

 Naime, zaista ovaj izvještaj je urađen precizno, detaljno. Naveli su sve i male pojedinosti 

na koji način održavaju sportske terene, kako se bore sa ostalim nivoima vlasti, da dođu do 

određeni projekata, znači na koji način pristupaju izradi svih projekata i sportskih manifestacija 

da bi se one u suštini šta sve moraju proći, kakve licence, kakve uslove moraju ispuniti da bi 

dobili licencu da se odigravaju i one utakmice najnižeg ranga, a evo svjedoci smo da u 2014. 

godini imali smo, mogli smo da vidimo u našoj evo dragoj Tuzli i reprezentaciju A selekcije u 

fudbalu, što znači da ovaj stadion, nisam htjela da kada je bio budžet dižem ruku za repliku, ali 

replicirat ću jednom od vijećnika koji je rekao da se stadion nalazi u katastrofalnom sanju. 

Mislim da to nije tačno, zato što, da je stadion u katastrofalnom stanju mi sigurno ne bi dobili 

licencu da se odigra jedna utakmica A selekcije.  

 Mogu samo da kažem da je stadionu potrebna pomoć, a da je u katasrofalnom stanju, to 

sigurno nije, jer ko odlazi na stadion, definitivno će vidjeti koliko je Uprava radila u posljednja 

samo tri, četri godine. Da ne govorim, ako uzmemo u ozbir posljednji deset godina na šta je 

zaista ličio naš stadion. 

 Danas, prije četri pet godina kada smo pričali o ovakvom izvještaju, ja sam rekla kao 

sportašica da se nadam da će ovaj stadion postati reprezantni model našeg grada, uzor kako treba 

da izgleda jedan sportski stadion.  

 I mislim da smo definitivno na dobrom putu da on to i postane. Počeo je ličiti, vjerovatno 

će u budućnosti skorijoj ako ne pomognu viši organi vlasti, ako svate da jedan ovakav stadion 

zaslužuje i podršku finansijsku od strane Federacije Bosne i Hecegovine i naravno i svih drugih 

ministarstava, mislim da će zaista nositi epitet jednog od najljepši stadiona na našim prostorima. 

 Ja bi to zaista voljela. Mislim da smo na dobrom putu da to postignemo. Naravno sa 

svima nama koji smo godinama evo radili i svojim pozitivnim, ali i negativnim kritikama 

upučivali na to na koji način treba rukovodstvo da radi. 

 Ja sam evo rekla, neću ponavljati sve ono što stoji u izvještaju. Opravdali su očpekivanja. 

Ono na šta mogu da se osvrnem na to da smo često tražili sredstva sa viših nivoa vlasti da bi na 

neki način mogli da obezbijedimo što bolje uvjete za treniranje od mlađih selekcija do onih 

najstariji. Stadion služi i za rekreativce, stadion je otvorio vrata znači 2011. godine bilo je to 20 

klubova. 2012. to je bilo 40 klubova. Sada je došlo na 62 kluba i pored ta 62 kluba koji su 
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korisnici usluga Gradskog stadiona, on pruža usluge za sve ostale poput Univerziteta, škola, 

školski takmičenja, svih drugih ostalih manifestacija. Zamislite onda koliko i ljudi uopšte koristi 

gradski stadion Tušanj. 

 Naša Policijska uprava, SIPA-a, ljudi koji odrađuju određena testiranja na stadionu 

Tušanj, takođe pokazuju koliko se uopšte koristi stadion Tušanj. 

 Ovo pričam iz jednog jedinog razloga jer u 2012. godini Javna ustanova Gradski stadion 

Tušanj, aplicirao je kod Vlade Federacije BiH, znači Ministarstvu kulture i sporta za projekat 

poboljšanja infrastrukture i obnove tartan staze za atletiku. Dobili su negativan odgovor. 

 Mislim da mi svi moramo da poradimo na tome da se ovakve stvari ne dešavaju, jer da su 

možda pomogli u 2012. godini tartan staza danas ne bi bila uništena, a evo iz tog aspekta 

gledajući ona jeste danas katastrofalna. 

 Znači, danas ne zadovoljava uslove da se održi jedno atletsko takmičenje, recimo 

državnog ranga i mislim da je to porazna činjenica, mada moramo priznati da su određeni radovi 

na tribinama koji su uslijedili, na neki način, mašinama uništili tartan stazu, ali evo, odavde, 

znači, mislim da bi trebao da ide jedan zaključak, definitivno, neka se ponovi ispred Uprave da 

traže određena sredstva i za sanaciju tartan staze, znači ne mora to biti obnova obnova kompletne 

tartan staze ali neka bude sanacija da se ona dovede određena, to su minimalna ulaganja. Znači, 

da bi se tartan staza mogla koristiti za, evo na neki način prvenstva u atletici. 

 Ono što mogu takođe da istaknem je da je pohvalno to što rade na određenim projektima 

koji i sami doprinose da Ggradski stadion iz svojih vlastitih sredstava može da funkcioniše. 

Vidimo kolika je iskorištenost ovih novih terena da bi se naravno sačuvao ovaj veliki teren. 

Takođe smo mišljenja, Komisija za poduzetništvo i Komisija za ekonomske odnose je razmatrala 

ovaj izvještaj i oni su donijeli dva zaključka. 

 Jedan od njih je bio i slažemo se s njim da se pokušaju iznaći sredstva za nabavku balona, 

da bi se prekrili tereni na pomoćnom dijelu stadiona, kako bi se u zimskom periodu mogli 

održavati trenažni procesi. 

 Znači, a to bi u mnogome doprinijelo ustanovi određeni dio bi povisili prihode na toj 

poziciji, a sa druge strane bio je jedan zaključak, koji je po meni sasvim opravdan, međutim, on 

nije bio u skladu sa zakonom. Razgovarala sam sa službama, da se sukladno Zakonu o javnom i 

privatnom partnerstvu pokuša pronaći strateški kupac kojim bi se uspostavio odnos javnog, 

privatnog partnerstva i to u odnosu 51:49% s ciljem da se stvore uslovi da Općina Tuzla počne 

ostvarivati prihode od Javne ustanove Gradski stadion Tušanj. 

 Ovo je zaista poteklo čovjeka koji je poduznik i znamo na koji način inače sve stvari 

trebaju da se postave na dobar osnov kako bi se dobro funkcionisalo, međutim, nije sukladno 

samom Odlukom, a koju smo mi donijeli, a to je da smo proglasili Javnu ustanovu Gradski 

stadion Tušanj javnim dobrom, tako da, samo iz tog razloga trebalo bi se voditi računa mislim da 

ovaj zaključak neće moći. Ali evo što se tiče ova dva zaključka to je sasvim u redu i mi stojimo 

iza toga i podržavamo. 

 Još jednom. Znači, ispred Kluba vijećnika Socijaldemokratske partije zaista 

pohvaljujemo rukovodstvo. Stadion je, na njemu se nalazi jedna zaista prijatno rukovodstvo i svi 

sportaši koji dolaze, bili oni prijavljeni ili ne, da odrade trening na stadionu, nikad nisu bili 

vraćeni što pokazuje koliko u suštini on opravda ovu činjenicu da smo ga proglasili javnim 

dobrom, znači da staje u zaštitu svih građana. Hvala. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Gospođica Erna Mešić. (Dajana.) Gdje ćeš ti? (DAJANA BAKIĆ – Ona će poslije 

mene.) Izvinjavam se. Izvolite. Dajana Bakić. 

 

DAJANA BAKIĆ - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Nema veze. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Izvolte. Dajana Bakić.) Poštovani predsjedavajući, 

sekretarko, zamjenice predsjedavajućeg, vijećnice i vijećnici, predstavnice i predstavnici izvršne 

vlasti, gošće i gosti, predstavnice i predstavnici javnih ustanova i preduzeća čiji izvještaj danas 

raspravljamo i mediji, sve vas srdačno pozdravljam. 

 Klub Socijaldemokratske partije Bosne i Hercegovine u ovom Gradskom vijeću je 

razmatrao detaljno izvještaj Javno zdravstveno nastavne ustanove Dom zdravlja Dr. Mustafa 

Šehović Tuzla za 2013. godinu u dva navrata i naši stavovi se prema ovom izvještaju nisu 

promijenili iz razloga što dodatna informacija o realizaciji zaključaka koju smo dobili naknadno 

pred ovu sjednicu Gradskog vijeća su već bili sadržani u tekstu ovog izvještaja, možda nisu bili 

izdvojeni je li kao posebno ali ih je ovaj izvještaj sadržao. 

 Mi ocjenjujemo ovaj izvještaj kao temeljit, kvalitetan i dobar. Predstavlja realnu sliku 

rada i poslovanja ove Ustanove. Činjenica jeste da kada je u pitanju finansijsko poslovanje 

Ustanove ona je ostvarila određeni gubitak koji se ne može staviti na teret politici vođenja ove 

Ustanove, nego je to rezultat dakle neostvarenog Programa zdravstvene zaštite koje je Zavod 

zdravstvenog osiguranja predvidio za 2013. godinu. 

 Dakle sredstva koja su predviđena tim Programom zdravstvene zaštite nisu uplaćena u 

onom obimu je li koje je to predviđeno tim Programom. 

 Vidimo dakle jasno iz finansijskog dijela izvještaja da su prihodi odgovaraju dakle 

rashodima bez obzira što je ostvareno i do 100% više usluga nego što je planirano i da je ovo 

jedna od naviklo se i usluge koje se pružaju građanima i građankama posjeduje dakle određeni 

kvalitet, s tim da se je li mora nastaviti sa onim prijedlozima mjera koji će smanjiti dakle listu 

čekanja i omogućiti građankama i građanima da imaju na vrijeme da izvrše sve dakle pretrage i 

nalaze o kojima je govorio prethodno vijećnik ispred Kluba Narodne stranke Radom za boljitak. 

 Kada su u pitanju zaključci koji smo dakle usvojili kao Općinsko vijeće dakle prošle 

godine, pokrenuli smo dakle određene inicijative za otvaranje određenih ambulanti što je 

ralizovano dakle u 2013. godini. 

 Tražili smo od Ministarstva zdravlja Tuzlanskog kantona da se  izvrši kategorizacija 

domova zdravlja na području Tuzlanskog kantona što bi u mnogome olakšalo rad ove Ustanove 

koja i obavlja usluge za građanke i građane drugih opština koje ostvaruju pravo na rad u našoj 

opštini a što nije propisano ovim Programom mjera Zavoda za zdravstveno osiguranje jer znamo 

da se ta sredstva doznačuju na osnovu broja stanovnika naše opštine. 

Očekivali smo da će se to promijeniti popisom stanovništva. Sad imamo je li po ovim 

preliminarnim rezultatima popisa i manje stanovnika nego što smo to imali ranije, što će 

vjerovatno dodatno uticati negativno je li na poslovanje ove Ustanove ali postoji je li 

kategorizacija bi to vjerovatno riješila i treba na tome insistirati i dalje. 

Pa predlažem opet da bude još jedan zaključak bez obzira  na ova nastojanja Ustanove i 

ovog Gradskog vijeća, da se traži od Federalnog ministarstva zdravlja i Ministarstva Tuzlanskog 

kantona, da se izvrši kategorizacija domova zdravlja u Tuzlanskom kantonu. 
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 Izrazili smo određene potrebe da se izvrši  rekonstrucija infrastrukture je li Doma 

zdravlja. Meni je drago da je u prijedlogu Nacrta budžeta i nadam se da ćemo ostati dosljednji u 

tim nastojanjima za 2015. godinu, postoji dakle tamo budžetske stavke koje se tiču 

rekonstrukcije Hitne pomoći i nabavke vozila za reanimaciju što i jest obaveza Osnivača da se 

bavi infrastrukturom ove Javne ustanove i razvojem zdravstva. 

S toga je li afirmativno gledamo na  edukaciju i prevenciju koju ova Javno zdravstveno 

nastavna ustanova vrši u školama ali i putem medija kada su u pitanju i srednjoškolci i generalno 

građanstvo općine Tuzla. 

 Dakle ono što treba nastojati u narednom periodu jeste s obzirom da su od strane ove 

Ustanove izgrađene sve rampe potrebne da se nesmetano kreću osobe sa invaliditetom, odnosno 

osobe sa poteškoćama u učenju i učešću jeste treba insistirati da se izgradi lift, lift za prilaz.  

Te da bude jedan od zaključaka da i mi kao Osnivač uložimo dodatne je li napore i mjere 

kako bi se izgradio ovaj lift koji bi u potpunosti ovu Ustanovu učinio pristupnom za sve osobe 

koje imaju poteškoće je li da joj priđu a u obavezi su da, i u potrebi su da izvrše određene 

zdravstvene usluge. 

 Toliko. Dakle analizirali smo zaključke koje smo postavili pred ovu Ustanovu ali i pred 

nas i ostale nivoe vlasti kada je u pitanju ova Ustanova. Treba nastojati za sve one nerealizovane 

zaključke da se oni realizuju u ovoj godini. Ako postoji nešto, neke informacije koje su već 

pozitivne u ovoj mjeri s obzirom da smo već na kraju 2014. godine voljela bi je li da nas 

medicinski direktor ove Ustanove o tome izvjesti. 

 Mi ćemo kao Klub podržati ovaj izvještaj. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Gospođica Erna Mešić. I kad govorite reći nisam, ti si reko troje, nisi uopšte 

Dajanu spomenuo. Izvoli. 

 

ERNA MEŠIĆ 

 

 Evo ovom prilikom još jednom pozdravljam sve prisutne. Ja ću se osvrnuti na izvještaj o 

poslovanju Javne ustanove Doma mladih. 

 Evo kao što je i kolegica Dajana spomenula Klub vijećnika Socijaldemokratske partije 

BiH Tuzla imao je priliku već u dva navrata razgovarati o ovom izvještaju. Neke naše nedoumice 

koje smo imali smo diskutovali  sa direktorom, tako da što se tiče ovog izvještaja nećemo imati 

nekih konkretnih pitanja, ali ja bih se osvrnula prije svega na dokument koji je nama došao uz 

današnji materijal za današnju sjednicu. 

 Informacija o realizovanim zaključcima Općinskog vijeća Tuzla. Naime ovdje u vašoj 

informaciji koju ste vi dostavili Stručnoj službi Vijeća, niste se osvrnuli na sve zaključke koje 

smo mi spomenuli  u 2013. godini. Osvrnuli ste se na to da smo je li pohvalili menadžment 

Doma mladih, da smo pohvalili rad samog Kina Kaleidoskop i ovdje u ovoj informaciji stoji da 

nije sugerisana nijedna aktivnost koja bi unaprijedila poslovanje. 

 Ja bi se osvrnula na zaključke u 2013. godini koje smo mi u okviru generalnih zaključaka 

i zaključaka koje smo mi uputili prema Javnoj ustanovi Doma mladih skrenula pažnju na 

sljedeće.  
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Da gdje god je to moguće da se aplicira sa projektima ka višim nivoima vlasti na sredstva 

Evropske unije. Pitanje Kluba vijećnika Socijaldemokratske partije jeste, da li je uopšte došlo do 

apliciranja na bilo koje projekte prema bilo kojim nivoima vlasti malo prije spomenutih u 

izlaganju? 

 I evo ovdje konkretno, sagledati mogućnost da se u ruralni mjesnim zajednicama izvrši 

analiza načina korištenja domova kulture, stanje imovinsko-pravnih odnosa i da se predloži 

eventualna prenamjena istih ukoliko neispunjavaju svoju funkciju domova kulture.  

S obzirom da nam nije dostavljena pomenuta analiza, evo pitam direktora da li se uopšte 

pristupilo tim koracima i da li ćemo uz izvještaj možda naredne godine imati ovu analizu? 

Dalje. Bilo je spomenuto da se pokrenu aktivnosti za rješavanje pitanja grijanja u 

Švedskoj kući solidarnosti u Lipnici. Isto tako pitanje direktoru. Drugo je pokrenuti aktivnosti za 

rješavanje pitanje rasvjete oko Doma kulture u Mjesnoj zajednici Husino, posebno na sportskom 

terenu. I zadnje. Kod narednog prijema volontera sagledati  mogućnost da se jedna mlada osoba 

uputi u Dom kulture Husino, kako bi se obezbijedili uvjeti za animaciju kulturna dešavanja u 

ovoj mjesnoj zajednici. 

Dakle ukoliko bismo mi dobili odgovore na ova pitanja, bilo usmeno, bilo pismeno uz 

sljedeći izvještaj, ako ne mi bismo predložili to u okviru zaključaka ovih, usvajanja ovog 

izvještaja  Doma mladih. 

Još jedan prijedlog zaključka bili bi,  poboljšanje saradnje sa srednjim i osnovnim 

školama u vezi sa realizacijom projekata i posjeta Domu književnosti i Kinu Kaleidoskop i 

drugim radionicama i aktivnostima u okviru ove Javne ustanove. 

I evo za kraj da naglasim, Klub vijećnika Socijaldemokratske partije će podržati ovaj 

izvještaj. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Hvala Erna. Mladi gospodin. Izvolte. Elvir Mahmuzić, ispred Kluba SDP-a za 

Dom penzionera. Hajde izvolte. 

 

ELVIR MAHMUZIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Tako je. Tako je. Hvala predsjedavajući. Pozdravljam vas kao gradskog predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća Tuzla, vas kolegice i kolege gradske vijećnice i vijećnike, pozdravljam i 

direktore, odnosno predstavnike javnih ustanova o čijim izvještajima danas raspravljamo i sve 

prisutne. 

 Mi smo u Klubu vijećnika SDP-a razmatrali izvještaje javnih ustanova pa i Javne 

ustanove Dom penzionera kada je u pitanju izvještaj za period 2012-2013. godine. 

Prije svog izlaganja htio bih da podsjetim vijećnike da je pored toga što je Javna ustanova 

Dom penzionera kako je to rečeno i u uvodu Ustanova koja pruža usluge hotelskog smještaja i 

ugostiteljske usluge, moramo svi da se podsjetimo da je Javna ustanova naša gradska ustanova, 

koja prije svega pruža hotelske usluge najstarijim članovima naše društvene zajednice. 

To su naši roditelji, to su naši djedovi, nene, babe, kako hoćete to da zovete, kojima je 

potreban jedan ozbiljniji pristup. Potrebna je pažnja, kako i načelnika kako i relevantnih 

opštinskih službi, odnosno gradskih službi, tako i ovog Gradskog vijeća. 
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Iz kojeg razloga to govorim? Iz razloga što smo mogli da vidimo iz izvještaja 2012-2013. 

godine da kad je u pitanju prihodovna i rashodovna strana da postoji jedan dizbalans. Da su 

prihodi 2012. manji, znatno manji, u odnosu na rashode. Taj trend se nastavlja i 2013. zbog 

brojnih nekih faktora  društvenih i tako dalje koji su doveli do takvog stanja. 

Meni je drago što imamo danas na dnevnom redu i ova dva izvještaja, odnosno jedan 

izvještaj iz 2012. godinu i 2013. 

Ono ja bih napravio kao kolega Hasanbašić jednu komparaciju na izvještaj 2013. u 

odnosu na 2012. Da je tu bilo nekih pomaka. Da je prihodovna strana povećana za 1% a to je 

otprilike oko nekih petnaest, ispravite me, petnaestak hiljada konvertibilnih maraka, a na nama je 

sada da vidimo šta raditi. 

Naravno treba pružiti punu podršku novoj upravi i naravno čekamo njihov izvješaj koji je 

izvještaj za 2014. godinu. Međutim raspravljamo sad o ova dva izvještaja. 

Slažemo se sa prijedlozima i predsjednika Komisije gospodina Alića koji je malo prije 

rekao koji su to koraci. A slažemo sa ovim prijedlogom mjera u izvještaju  2013. godine. Prije 

svega povećati broj korisnika usluga. Na koji način će se to uraditi to naravno menadžment treba 

da vidi šta je ono što je bitno. 

A ovaj prijedlog mjera kada je u pitanju povećati broj korisnika usluga se usko veže i sa 

jednim prijedlogom mjera koja je permanentna komunikacija sa svim relevantnim javnostima, da 

se ostvari trajan cilj poslovanja Ustanove kako bi se gradila reputacija i pozitivan imidž, javnost 

upoznala sa potencijalima Ustanove i na taj način privukao veći broj korisnika usluga smještaja 

starih lica ali i komercijalnih usluga. 

Mi svi znamo kada pored toga što se zbrinjavaju i naši penzioneri je li tako, tu bi trebali 

doći ljudi iz inostranstva koji, pošto je Tuzla turistički grad, trebali bi da koriste usluge naše 

gradske kuće, odnosno našeg Doma penzionera, ali na oni na prvu kad čuju da je to dom 

penzionera odma ih asocira na penzionere, tako da bi možda trebao ovaj menadžment trebao da 

gradi jedan pozitivniji imidž u smislu modernih trendova, kako bi se popravio taj imidž Doma 

penzionera. 

Da to ne bude samo dom penzionera, da to bude onako asocijacija i na jedan hotel. Što bi 

davali nekim privatnicima kad možemo i po nekim povoljnijim možda uslugama da pomognemo 

našoj Javnoj ustanovi Dom penzionera. 

Dosta tih mjera ima i predloženo u izvještaju 2013. sa kojima se slažemo. A evo malo 

prije smo pričali i mi se slažemo kad je u pitanju ova komunikacija da se uspostavi sa Centralnim 

grijanjem. Što bi se plaćalo grijanje u onim prostorijama koje se ne koriste za vrijeme određenih 

perioda kada tu niko ne boravi. I velike, znatne bi se uštede tu napravile. 

Napraviti plan ušteda na komunalijama, centralno grijanje, voda, električna energija, 

odvoz smeća, jer su kako piše ovdje u prijedlogu mjera, dnevne obaveze Ustanove po ovom 

osnovu cirka 790 konvertibilnih maraka. Znači dnevno. To kada pomnožimo na godišnjem nivou 

to je puno, puno novca. To je onaj prijedlog mjera. 

A vidio sam ovdje u izvještaju 2013. godine da stoji da starosna struktura uposlenih u 

Domu penzionera nije baš povoljna. Pa kaže se ovdje između ostalog, da od ukupnog broja 

zaposlenih 24 zaposlenika imaju preko pedeset godina starosti. 

To su ljudi koji će sutra otići je li tako u penziju. Mislim da nisu ovdje u izvještaju za 

2014. stekli se uslovi za penzionisanje, ali u narednom periodu se je li tako s obzirom na ovu 

starosnu od pedeset godina da se očekuju. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Sa pedeset godina da 
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ode u penziju. Ja imam još dvije godine.) Ne. Ne. Govorim u narednom periodu možda i tako 

dalje. 

Šta nas onda čeka? Čeka nas zapošljavanje. I evo mi bi ovom prilikom volili da uvrstimo 

zaključak, a zaključak glasi, da s obzirom na prirodu ovog posla, da je to složen poso gdje se 

zbrinjavaju naši stari, naši iznemogli, naši bolesni penzioneri i treba im jedan dobar pristup, 

jedan ozbiljniji pristup, u smislu i utroška energije uposlenika, to su razna hranjenja, razna 

kupanja, to je veoma složen posao, a u razgovoru sa nekim ljudima iz Doma penzionera sam 

saznao da ulažu svoje maksimalne napore, odnosno da ulažu zadnji atom snage kako bi se ti 

penzioneri osjećali bolje.  

S toga zaključak bi išao, s obzirom da se i na Birou za zapošljavanje nalazi veliki broj 

mladih ljudi, nezaposlenih, baš ovog kadra koji je potreban Domu penzionera, da se u skladu sa 

zakonom u narednom periodu radi na zapošljavanju mladih kadrova, mladih potrebnih kadrova u 

Javnoj ustanovi Dom penzionera. 

Sve u svemu mi ćemo kao Klub vijećnika SDP-a unatoč ovim problemima i unatoč ovim 

finansijskim gubitcima podržati ova dva izvještaja i ponovo podsjećam nas vijećnike, načelnika i 

sve relevantne službe, gradske službe Grada Tuzle, da se svi aktivno uključimo u proces 

prevazilaženja ovih problema kako bi vratili vjeru i vratili imidž Domu penzionera kakav je on 

nekad imo. Toliko. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Gospodin Edim Kadić, Bosanska stranka. Ne znam kolko izvještaja obrađuješ? 

(EDIM KADIĆ – Sve.) A sve. Uredu. Izvolte. (MIRNES AJANOVIĆ – Sve u jednom.) 

(MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Pet u jedan.) To ide pet u jedan. Samo izvolte. 

 

EDIM KADIĆ 

 

 Ja bi želio da pozdravim direktore preduzeća, da im poželim da se ugodno osjećaju i 

predstavnike koji nisu direktori je li. 

 Pa ću na početku da kažem da smo danas vidjeli da je sasvim opravdano bilo što smo 

donijeli jednoglasnu odluku na prijedlog mog dobrog druga inače predsjednika BOSS-a Mirnesa 

Ajanovića, da vratimo izvještaje i da je zaista, da zaista ima opravdanja i ubuduće tako treba 

raditi. 

 Znači izvještaj kad se pravi na sljedeće godine ako Bog da budemo živi na prvoj stranici 

da bude ono što smo ovdje razgovarali, šta smo predložili, šta je realno da se uradi, šta nije, šta je 

se moglo, znači zašto se nije moglo i tako dalje. Da ne bi ponavljali jedne te iste stvari i vrtili se 

u krug.  

 Gradski stadio Tušanj. Moram spomenuti da sam i ja tu bio na početku čini mi se je li kad 

je osnovano i u Upravnom odboru i dosta toga je tad da kažem postavljeni dobri temelji da se 

kasnije iz godine u godinu pokazalo da je opravdano osnivanje ovakvog jedne Javne ustanove 

koja će da kažem služiti svim građanima grada Tuzle. 

 Podržavam ono što je sve rečeno da ne ponavljam, jer kolega i Mirel je rekao i gospođica 

i svi ostali i mislim da treba podržati ove prijedloge,  o uvođenju interneta ako postoji mogućnost 

i web stranice i mislim da web stranicu bi trebali svaka naša ustanova da ima i preduzeće i da je 

to danas postalo sasvim da kažem normalno da ima i  treba. Fitnes klub isto. Balon i prošle 
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godine sam ja govorio vezano za balon, mislim da ima opravdanje. Imamo sad pomoćne terene i 

treba nastaviti sa tendencijom na način da što manje novaca izdvajamo iz Budžeta a da što više 

imamo sopstvenih prihoda i mislim da je i u ovoj godini došlo do otvaranja kafe bar jako lijepo i 

mogu roditelji kada dovedu djecu da piju čaj i da gledaju kako im dijete trenira. I zaista znači 

ima svoju opravdanost. 

 Što se tiče izvještaja ja bi zamolio da u izvještaju ipak kad govorimo o onome što je radio 

Upravni odbor da se nabroji i da se potpiše ko je i da imamo spisak imena članova Upravnog 

odbora i to smo već jednom donijeli ovdje na Vijeću da je to zaključak, znači da znamo da to nije 

nikako. Privremeni je Upravni odbor. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Dobili ste.) (JOZO 

NIŠANDŽIĆ – Dobili smo.) A dobili smo. E onda ja to nisam vidio. Izvinjavam se. 

 Eto to je što se tiče Gradskog stadiona. Ne moram još da napomenem dvije stvari, to sam 

zaboravio da kažem. Mi smo ovdje govorili i prošle godine o organizovanju utakmice i evo 

organizovala se utakmica, znači zaista pokazalo se da može. Bilo je spomena i govorilo se da će i 

kad se prijateljska utakmica Sloboda-Bešiktaš ja bi zamolio i dikrektora pošto je igrao tamo i ako 

ikako postoji ikakva mogućnost da se to zaista realizuje ili neka druga ekipa i da zaboravimo i da 

vidimo ako bude mogućnosti da nastavimo sa izgradnjom stadiona. 

 Mi smo to obećali građanima i to nam stoji i puno je ljepše i današnji izgled nego što je 

bio prije par godina ali mislim da ovaj Grad zaslužuje da ima stadion onakav kakvi imaju 

gradovi kao što su Tuzla. 

 Tako da trebamo sve učiniti da odvojimo jedan dio sredstava i da apliciramo na više 

nivoe. Mi smo imali prošle godine jednu mislim da smo imali, nije to donacija, jeste donacija od 

Fudbalskog zaveza vezano za navodnjavanje terena je li. Mislim da treba gdje god to, gdje god je 

to moguće da uzmemo i ako je se u Zenici napravio onako reprezentativni objekat to treba da 

bude i u Tuzli. 

 Što se tiče Slobode, isto bi zamolio direktora da ako može i on da se uključi i svojim 

iskustvom i ovo da ne dozvolimo i da neke mjere preduzmemo na vrijeme da ne bi doživili 

sudbinu ko prije par godina i onda se mučili. Mislim da to ni po koju cijenu ne smijemo da 

dozvolimo. 

 Što se tiče Doma zdravlja, zaista izvještaj je napravljen jako dobro. Ima sve ono što treba 

da bude u izvještaju. Da ne ponavljam već su kolege dosta toga rekle. Ja bi ovdje par stvari. 

 Prvo mislim da saradnja javnih preduzeća i javnih ustanova mora biti bolja. To mislim, 

ovo se sad ne odnosi samo na Dom zdravlja, nego se odnosi na druga javna preduzeća i javne 

ustanove da moramo na vrijeme neke stvari preduzimati da nam se ne desi da mi otvorimo 

ambulantu u recimo Dobrnji a da ne bude odmah tamo apoteka ili negdje u Ši selu predviđamo a 

već neki su privatno otvorili a mi i ne znamo za tu informaciju. 

 Treba se boriti da Zavod ispoštuje ono što treba da bi radnici u Domu zdravlja imali 

regres. Dobra je stvar što u današnje vrijeme Dom zdravlja ispunjava sve obaveze prema 

dobavljačima i prema Kolektivnom ugovoru prema radnicim i zaista je to u ovom vremenu jedna 

super stvar a trebamo se izboriti da dođe do kategorizacije domova zdravlja i u Kantonu i 

Federaciji i da se ne dešavaju nelogične stvari kao recimo da direktor u Sapni Doma zdravlja ima 

duplo veću platu.  

Ja ne znam je li to tačno, treba provjeriti, a ako je tačno onda je to nedopustivo, da tamo 

gdje ima 60 ljudi da ima duplo veću platu od direktora koji ima 750 ljudi. Tako da ima sigurno tu 

stvari koje zakonski treba dovesti u red.  
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Znači podržavam sve ove ostale, da ne govorim sad i ne ponavljam, u izvještaju imate sve 

i troškove i racionalizaciju i ono, ali sve što se radi ne smije da bude na uštrb pružanja kvalitete 

usluga i dobra je stvar što zaista Dom zdravlja se razvija.  

Mi smo svjedoci i u ovoj godini da smo imali otvaranje porodične ambulante i u Gornjoj 

Tuzli i u Mramoru, Bukinju, da su, da su renovirani, to ćemo govoriti vjerovatno iduće godine, i 

u Simin Hanu smo mi kad smo apoteku renovirali smo par ordinacija i toalet i WC i tako dalje.  

Tako da, da, znači da ne ponavljam još jednom podržavam i Klub BOSS-a će podržati i 

ovaj izvještaj. 

Što se tiče Doma mladih, prvo da ne zaboravim reći direktoru da se zahvalim pošto čuo 

sam da ide na drugo mjesto radno, da mu se zahvalim za sve što je do sada i uradio i postavio 

ovu Ustanovu na jedan zavidan nivo. 

Takođe bi ovdje istakao, već su neki govorili o Kaleidoskopu kinu i da zaista Ugovor koji 

imamo ovdje, ja znam detalje Ugovora, mislim za par godina da će sva oprema ostati nama i da 

će da Ustanova zarađuje i da je ovo Kino jedino državno da kažem kino u Bosni i Hercegovini i 

da nema drugog i da treba nastaviti. Da se znači, slažem se svim što su prethodnici rekli da ne bi 

ponavljao i treba nastaviti i još jednom sretan odlazak na novo radno mjesto i vjerovatno ćete i 

pomoći novom direktoru da nastavi ono što ste vi započeli.  

Što se tiče Doma penzionera. Znači takođe slažem se sa većinom što je rečeno. Ono što bi 

ja sve nas zamolio da učinimo da ovu Ustanovu dovedemo na stanje onako kako bi mi željeli jer  

vrlo brzo ćemo mi koji imamo blizu pedeset godina i mi trebat možda te usluge i da to bude 

takav objekat da što kažu, ima slučaj u Travniku Dom za penzionere zaista ljudi ne može se 

mjesto dobiti, nema nikad slobodnog. Iz Hrvatske i drugih država dolaze u taj Dom penzionera. 

To je tako dobro uređeno i ne vidim ni jednog razloga zašto i mi ne bi imali, ne bi imali, ne bi 

imali takav dom zdravlja ali njima je potrebna pomoć. 

Mi imamo jedan sprat u domu zdravlja koji je, nije sređen. Možemo uložiti novaca i 

nama će se ti novci vratiti. Ne moraju se ni vratiti nek ljudi budu zadovljni. Nek ljudi imaju 

tamo. Nije rješenje, neko je već to spominjo, u povećanju cijena. 

Ako mi povećamo cijene onda ljudi neće moći te cijene da ispoštuju. Hajmo prvo stvoriti 

uslove da ti ljudi pa budu konventni pa onda ćemo imati i moćemo da kažem ako bude trebalo ali 

mislim kad popunimo kapacitete imamo dvanaest novih soba mislim da će to uticati i na cijenu. 

Tako da. Također podržavam sve ono što je gospodin Mensur rekao i Komisija za 

poduzetništvo, znači sve one mjere da ne ponavaljam, da se zaista i Klub BOSS-a podržava i da 

treba tako nastaviti. 

Što se tiče izvještaja 2012. i 13-ta, ja kolko znam tu je bilo određenih problema. Mislim 

da i na sudu ima nešto ko je u pravo to, da se ne bi mi tu miješali, to kad sud donese odluku onda 

ćemo što kažu vidjeti, da se ne svrstavamo ni na jednu stranu, nego kažem mi da učinimo sve sa 

svoje strane da taj prvo izgled i puno bolji izgled unutra nego spolja ionako da učinimo u 

narednom periodu sve što možemo da pomognemo. 

Još jednom kažem da pomognemo Domu penzionera jer su to su zaista ljudi koji su puno 

toga uradili za ovu našu državu i oni zaslužuju da učinimo sve da im pomognemo. Toliko. Hvala 

lijepo. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Mogu ti reći kratko i jasno. Neki se javljaju neki nisu. Kod mene se prijavio sada  

gospodin Beriz Sakić. A iza njega gospodin Sabahudin Imamović i onda idete vi. Tako da ja 

znam. Izvolte Berize. 

 

BERIZ SAKIĆ – vijećnik Stranke demokratske akcije 

 

 Ja vas sve selamim i pozdravljam obzirom evo da se prvi put javljam pa da ne nabrajam 

sve na po osob. Kao i što drugi rekoše evo i meni je pripala čast i zadovoljstvo nakon ovakvog 

izvještaja da govorim o Gradskom stadionu Tuzla i pored ovakvog izvještaja ako ovdje ništa nije 

frizirano onda ja ne znam šta bih trebo govoriti danas ovdje. 

 Svaka čast na svemu. Ako je jedna firma preko čitave godine finansijski dobro poslovala, 

čitavu godinu bila likvidna, sve obaveze prema kupcima i dobavljačima na vrijeme ispoštovala, 

onda ne znam stvarno šta bih trebo reći nego svaka čast i da nastavite da u sljedećoj godini 

budete još i bolji. 

 Ono što bih istinski Klub SDA i ja osobno i većina nas bi ovdje volili da sledeće godine 

možda bude manji grant od općine Tuzla od 240.000 a da povećate ona vlastita sredstva. 

 Kako ćete to uraditi? Evo ja imam jedan prijedlog, ne moj nego većina kolega je to reklo, 

da se iznađe mogućnost možda da se tamo onaj jedan pomoćni stadion natkrije. Ako znamo da 

ovdje u Tuzli imamo jedan tako natkriveni stadion u Slavinovićima i da tamo objektivno ne 

možeš dobiti do 24 sata nijedan termin, onda je neminovno da i taj natkriveni stadion ovdje bi 

mogo dobro poslovati i dobar omogućiti finansijski rezultat, tako da bi sljedeće godine ako Bog 

da dobili još bolji ovakav izvještaj. 

 Svaka čas i menadžmentu i direktoru i kad bi svi bili ovakvi ko ovaj Gradski stadion onda 

bi mi bili daleko ispred svih. 

 Naravno Klub SDA i ja osobno  ćemo podržati ovaj izvještaj. Toliko. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Gospodin Sabahudin Imamović. Izvolte. Nek se pripremi gospodin Tupajić. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ 

 

 Ja ne znam šta je meni pa nisam ovako dobronamjeran ko moj kolega Beriz. Valjda zato 

što sam uzeo za da govorim o izvještaju Javne ustanove Dom penzionera. Dakle za 2012. i 2013. 

godinu. 

 Priznat ćete da je neobično da se na Vijeću razmatraju odjednom dva izvještaja, dakle za 

dvije godine i oni koji bi nam danas mogli dati odgovore na ovo naše pitanje nisu tu. Dakle nije 

prisutan Gradonačelnik, nije prisutan direktor ove Javne ustanove, ujedno i predsjednik 

Tuzlanskog SDP-a gospodin Bakalović, nisu prisutni članovi Upravnog odbora. 

 A to su glavni akteri jednog strašnog političkog skandala čija je žrtva bivša direktorica 

Javne ustanove Dom penzionera gospođa Mirjana Lepić. Ja nisam advokat gopođe Lepić i za to 

nema potrebe. One činjenice do koje sam došao ukazuju da je prema bivšoj direktorici učinjena 

nepravda i da su primjenjeni dvostruki standardi, što mi ovdje u Vijeću ne smijemo tolerisati. 
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 Dakle nije smak svijeta da direktor bude smijenjen, nije problem da se pozove na 

odgovornost, ali moramo imati jasne kriterije. Mi smo usvojili ovdje bezbroj izvještaja, gdje su 

javna preduzeća, javne ustanove poslovale sa gubitkom, direktorima ništa se nije desilo, čak 

prošle godine nismo usvojili izvještaj Javnog komunalnog preduzeća Komunalac, direktoru se 

ništa nije desilo loše i tako dalje. 

 Samo je smijenjena direktorica Javne ustanove Dom penzionera, iako je na sve načine 

pokušala da objasni da uzrok negativnog poslovanja  nije njena nesposobnost nego objektivni 

razlozi. I mene je u to uspjela ubijediti. Ubijedila bi i ostale vijećnike da je uz izvještaj za 2012. 

godinu došla i analiza uzroka negativnog poslovanja jer je ovo Vijeće smišljeno obmanuto. 

 Ako se sjećate nama je došao izvještaj za 2012. godinu gdje je nedostajala ova analiza, 

gdje je izvještaj dostavljen u izmijenjenom obliku, bez odluke Upravnog odbora, bez pečata, 

potpisa i tako dalje. Dakle to je još jedan grijeh ovih aktera koje sam naveo. 

 Ako govorimo o izvještaju, upoređujemo izvještaj iz 2012. i 2013. godine skoro oni su 

identični. Dakle i u 2012. i 2013. godini Javna ustanova je poslovala sa gubitkom. Direktorica je 

pokušala objasniti da je to, da je razlog u gubitku objektivnih okolnosti, oko 100.000 troškove 

amortizacije i eto onih dvadesetak i nešto hiljada možemo komotno staviti na konto isplaćene 

plaće savjetnika, koji je začudo primljen tri mjeseca prije nego što je direktorica stupila na 

dužnost. Dakle savjetnik direktorice je primljen u martu a direktorica je stupila na dužnost u 

junu. To su čuda u Tuzli. 

 Dakle ti troškovi amortizacije i ta plaća su onaj otprilike gubitak u 2012. godini. Mi smo 

ovdje raspravljali dakle nakon onog pokušaja da se obmani ovo Vijeće, neke kolega kojih nema 

evo danas ovdje, opet su uz  pomoć bejzbol palice promijenili mišljenje, tražili smo da se i 

preispita na koji način je direktor sadašnji stupio na dužnost jer očigledno nije ispunjavao uslove 

iz konkursa. Dakle nije imao dovoljno radnog iskustva  i tako dalje. Mi nikad nismo dobili tu 

informaciju. 

 Mislilm da danas ne možemo raspravljati o ovim izvještajima a da ne donesemo nekolko 

važnih i odgovornih zaključaka. Dakle kao jedno ozbiljno političko tijelo. Ta situacija u Domu 

penzionera ne smije ostati nerazjašnjena. 

 Dakle na kraju krajeva ponavljam, nisam ničiji advokat, ali na kraju krajeva bivša 

direktorica hoće satisfakciju. Ja joj čestima na upornosti. Neće da bude označena kao osoba koja 

je bila nesposobna pa je smijenjena. Želi satisfakciju moralnu da se kaže ja sam žrtva političke 

egzekucije i mi moramo doći do te istine a sve činjenica ukazuju na to. 

 Dakle objektivni uzroci su krivi što je došlo do ovog gubitka u poslovanju kao što je i u 

slučaju za 2013. godinu. Ja tražim dakle, da ova Služba razvoj i poduzetništvo i društvene 

djelatnosti ispita sve ove okolnosti. Mislim da direktor nakon sve ove blamaže, sadašnji direktor, 

iz moralnih razloga treba da podnese ostavku.  

Ako ne podnese ostavku nakon što se utvrde sve ove okolnosti da nije ispunjavao uslove 

da bude smijenjen i treba da bude smijenjen Upravni odbor. Jer Upravni odbor je prihvatio 

Izvještaj za 2012. godinu, prihvatio Analizu uzroka negativnog poslovanja i kroz tri mjeseca 

smijenio direktoricu. Znači tamo sjede ljudi koji nemaju nikakav integritet. To su obična 

politička potrčkala. Bez obzira čak je i predsjednica unaprijeđena, sad je član Općinske izborne 

komisije. To je strašno. Ne mogu da shvatim da ljudi u tim godinama sa tim radnim iskustvom 

da se s njima diriguje na dugme. Kakvi smo mi to ljudi, kud ovo vodi. 

Dakle moramo danas, ja pozivam  sve kolege, bez obzira ko je, u kojoj, da li je većina, 

opozicija, mi moramo rasčistiti ovu situaciju jer ona nosi dugoročno loše posljedice i na kraju 
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krajeva daj da utvrdimo kriterije napokon koji je kriterij za smjenu direktora i za otvaranje 

postupka njegove, ispitivanje njegove odgovornosti. Je li to neusvojen izvještaj, je li to gubitak i 

tako dalje. 

Dakle ne može se na ovako selektivan način igrati sa ljudskim sudbinama. Ili će biti 

svima isto ili neće biti nikome. 

Mi nećemo, mi ćemo prihvatiti izvještaj, dakle Klub vijećnika Stranke demokratske 

akcije će prihvatiti izvještaj za 2012. godinu a nećemo prihvatiti izvještaj za 2013. godinu, jer 

jednostavno čovjek koji stoji iza tog izvještaja je po nama zaposlen po sumljivim okolnostima. 

Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Gospodin Mirza Tupajić. 

 

MIRZA TUPAJIĆ – vijećnik Stranke demokratske akcije 

 

 Poštovani prisutni, ja ću evo malo o Javnom preduzeće Dom zdravlja. Neću dugo. Što se 

tiče samog teksta znači iz dokumenta izvještaju o radu  Javnog preduzeća Dom zdravlja, on je 

jako fino napisan, jasan, decidan, iz priloženog se sve može vidjeti i tako dalje. 

 Međutim, ja ću evo reći par stvari vezane za sami rad Javnog preduzeća Dom zdravlja i 

ono što najviše građane boli i ti neki najveći problemi, najveće devijacije koje se javljaju. 

 Prije svega znači predugo, evo prije nego što počneom ovo nešto kritikovati, pohvalit ću 

dvije poliklinike. Znači Polikliniku opšte i porodične medicine i medicine rada. Međutim, ostale 

poklinike imamo jedan veliki problem, predugog čekanja na određene intervencije i na određene 

preglede. 

 Samim tim evo vidimo iz ove jedne tabele, Poliklinika za očne bolesti u 2012. godini bilo 

je 30.648 pregleda a u 2013. godini bilo 20.329 pregleda. Znači 10.000 manje pregleda. Što ja ne 

znam zbog čega, da li tu fali radne snage, ali ja znam da tamo moraš čekati po godinu dana na 

pregled. 

 Drugi imamo tamo isto i primjer ovaj manografija, mamografija, znači gdje se čeka i po 

dvije godine. Tamo je ne znam ja mislim da si Jasminka ti jednom postavljala vijećničko pitanje 

pa sam baš to pročito, kao problem je da radiolog može deset samo pregleda dnevno uraditi.  

Zar je to tolko teško izvršiti specijalizaciju postojećeg nekog kadra ili zaposliti još jednog 

ili dva radiologa, kada znamo da  evo po nekim šturim podacima ja mislim  da su ti podaci 

nažalost i veći da oko 1.500 u Bosni i Hercegovini godišnje, znači preko 1.500 žena godišnje 

oboli od raka dojke. 

 Ta bolest se može veoma uspješno spriječiti kada se na vrijeme otkrije taj, ta vrsta 

kancera. Međutim, kako će se otkriti kad neko dođe, posumlja, prijavi se na taj pregled i čeka 

godinu, godinu i po dana. Do tada ta bolest znamo kako se brzo razvija. I šta je? On mora otići 

privatno. Znači ovo sve ide u korist privatnih poliklnika. Znamo da, da imamo dva mamografa u 

gradu Tuzli. Jedan je gore na UKC-u, jedan je u Domu zdravlja i jedan imamo taj privatni. 

 Drugo. Pitat ću evo prisutan je tu direktor, pričati o Javnom preduzeću Dom zdravlja a ne 

spomenuti ovo što se dešavalo nažalost ono što je malo narušilo integritet i samog Preduzeća 

jesu ove korupcijske afere, pa bi volio da on to malo nama pojasni šta se to tamo dešava.  
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Ipak kao čovjek broj jedan koji vodi to Preduzeće, u njegovoj kući se to dešava, dolazi 

SIPA, volio bi malo da to pojasnite jer objektivno građani pričaju, mislim po mahalama, mahalse 

priče je li što se priča nekad bude puno istine da tamo ima dosta, dosta više tih slučajeva 

korupcije. 

 Inače za sva ova javna preduzeća  možemo reći da je jedan od velikih problema jeste evo, 

pričo sam malo prije sa direktorom Sušićem, je trezorsko poslovanje. To je isto problem evo i na 

Univerzitetu.  

Jer on malo sprečava sdamoodrživost određenog javnog preduzeća jer evo konkretno kod 

preduzeće Doma mladih, vi možete zaraditi određeni novac ali naravno taj novac bi odmah 

željeli uložiti u novu opremu koja će donijeti novi profit, međutim to trezor malo više usporava. 

Eto toliko od mene. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Doktor Malohodžić. Izvolte. 

 

MIRSAD MALOHODŽIĆ – vijećnik Stranke demokratske akcije 

 

 Pozdravljam sve prisutne. Izvinjavam se zbog ovog glasa. Izgubio sam ga u Haifi na 

jednom prekrasnom stadionu. 

 Upravo hoću da mog druga Dževada Šećerbegovića da obavijestim, čestitam mu na 

izvještaju, kako u jednom gradu mješovitom kakva je Tuzla, Haifa, zajedno i Bosanski navijači i 

Izraelski navijači sjede jedan do drugog, gledaju utakmicu bez incidenata. 

 Stadion je košto 130.000.000  maraka a 30.000.000 koje je falilo dao je jedan Izraelac, 

odnosno njegov sin i po tom čovjeku ime nosi stadion. 

 Tamo je kult ići na utakmicu. Idu porodice, idu djeca, nema incidenata, prave se oni 

valovi i tako dalje. Nadam se da ćemo jednog dana i u našoj Tuzli to. 

 Drugo. Moje javljanje sa ovim Oliver Dragojević glasom, je bilo zbog Doma penzionera, 

međutim Sabahudin je sve rekao. Molim poziciju da ovo rasčisti. Ovo je sramota i nas ko Vijeća 

i grada.  

Ovaj Dom penzionera nam je vrlo važan da bi ga olako prepuštali. Najlakše je otići i 

vidjeti kako to rade uspješne ustanove u Bosni i Hercegovini i u drugim državama i primijenit 

ovdje. Onda nam ne trebaju savjetnici, može to jedan dobar direktor to raditi. Hvala. Živili. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Gospodin Edis Bajić. Izvolte. 

 

EDIS BAJIĆ – vijećnik Stranke demokratske akcije 

 

 Hvala. Dozvolite da vas sve srdačno pozdravim. Ja ću malo govoriti o Domu mladih. 

Kada je kultura u pitanju svi smo svjedoci velikih problema u finansiranju same kulture, odnosno 

kulturnih institucija na području ne samo Tuzle već i šire i uvijek je ono kad se nekakva i 

sredstva što bi naš narod reko režu, odnosno kada se umanjuju određena sredstva ona se 

umanjuju u kulturi. Tamo je nekako to najbezbolnije. A smatram i svi mi možda ovdje da nije 
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baš tako jer kroz kulturu možemo puno toga više postići kako na promociji i grada i naše države 

a na takav način jednom dobrom promocijom možemo privući jedan značajan broj investitora.  

 Ja sam se uvjerio u rad Doma mladih i ne samo rad Doma mladih već većeg broja javnih 

ustanova i preduzeća  jer sam kao vijećnik imao tu čast da posjetim sve te ljude tamo, direktore, 

menadžment, da s njima porazgovaram i da čujem o njihovim problemima a i onim šta možemo i 

mi kao vijećnici da uradimo. 

 Dom mladih ima velikih broj aktivnosti, to ste vi vidjeli i ne treba to govoriti. To piše u 

samom njihov izvještaju. Ali ono što želim da se osvrnem jeste da je i ovo Vijeće učinilo puno 

aktivnosti na radu Doma mladih a posebno ću uzeti Dom, jednu ispostavu Doma mladih, a to je 

Dom u Gornjoj Tuzli, gdje jedna sinergija i Grada i Doma mladih, menadžmenta, ali i same 

lokalne zajednice učinila da je ta Organizaciona jedinica veoma uspješna, da je ona centar 

zbivanja u Gornjoj Tuzli, gdje veliki broj mladih a i svih ostalih i penzionera i Aktiva žena, dakle 

iz raznih udruženja, da je to njihov centar zbivanja, da oni tu  zaista dolaze, da se oni tu druže, da 

se oni tu okupljaju i mislim da bi u narednom periodu Dom mladih trebao, naravno uz podršku 

Općine Tuzla, prije svega bužetsku podršku Općine Tuzla, da vidi u svim mjesnim zajednicama 

gdje postoji mogućnost da uzme i pod svoje i te prostore mjesnih zajednica i da na takav način 

priđemo i svim tim drugim mjesnim zajednicama, posebno prigradskim mjesnim zajednicama 

gdje ljudi zaista trebaju da imaju i određeno mjesto okupljališta, a danas smo svjedoci da mjesne 

zajednice su okupljališta nekih ljudi tamo koji sjede, piju i tako dalje a imamo i nemilih događaja 

gdje veliki broj zakupaca tih prostorija mjesnih zajednica duguje Općini Tuzla ogromna, 

ogromna sredstva. 

 Imali smo i par vijećničkih pitanja kada će se izvršiti povrat sredstava, odnosno utuženje 

sredstava od raznih zakupaca, a na ovaj način mislim da bismo i te prostorije mjesnih zajednica 

doveli u red, a isto tako dali ih lokaloj zajednici, odnosno tamo ljudima, građanima tih mjesnih 

zajednica da imaju svoje aktivnosti i da se druže, da jednostavno u punom kapacitetu zažive te 

prostorije. 

 Naravno treba pomoći i drugim organizacionim jedinicama Lipnici, Husinu da i oni 

postanu na ovakav način funkcionalni, a znamo da je i u razgovoru sa direktorom, da je najveći 

problem nedostatak sredstava i u narednom periodu zaista to treba evo pokušati da uradimo da 

dopridonesemo svi zajedno da se povećaju i sredstva, a naravno da i sama Javna ustanova ima i 

lijepo ime Dom mladih može aplicirati i na određene projekte ne samo u Bosni i Hercegovini već 

i u raznih nevladinih organizacija i raznih međunarodnih organizacija kako bi mogla da privuče 

što veći broj evo sredstava, što više sredstava u tu samu Ustanovu Dom mladih, a i da pruži puno 

više aktivnosti jer znamo da Dom mladih ne samo evo u svom tom dijelu već i nekih drugih koji 

se obrate Domu mladih on izađe u susret sa svim svojim resursima i pomogne obilježavanje 

raznih manifestacija a imamo i ovu saradnju kulturnih institucija na području općine Tuzla da 

zajedničkim naporima rade neke projekte kako bi sve te kulturne institucije evo uspjele da iznađu 

način i realizuju manifestacije jer zaista, evo ja vam mogu to odgovorno reći, zaista puno treba 

napora da se urade i realizuju neke manifestacije jer vrlo, vrlo malo je sredstava koje se ulažu u 

kulturu. 

 Ja ću još jednom evo ovdje se osvrnuti i na Dom u Gornjoj Tuzli. Njima u narednom 

periodu treba pomoći i u dijelu utopljavanja, odnosno zamjene stolarije, kako bi se izvršila i 

ušteda. Sigurno ako bi se promijenila stolarija i uradilo utopljavanje tamo bi se i 30% smanjila 

potrošnja na električnu energiju. 
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 Isto tako u razgovorima gore sa menadžmentom i sa ljudima evo kojima je Dom blizak 

potrebno je izmijeniti peć na čvrsto gorivo, zamijeniti je sa peći na pelet, jer imamo sigurno je i 

tu bila bi jedna velika ušteda a evo ja sam zaista dobio informaciju i hvala na toj informaciji, da 

je Dom i škola da su jedno vrijeme bili  povezani zajedno na grijanje pa je sad škola otpojena od 

Doma što se tiče grijanja, a mislim kada bi evo kupila se ta peć na pelet i kada bi se ponovno 

škola i Dom povezali na zajedničko grijanje da bi bila ušteda i školi a i jednim zajedničkim 

ulaganjem Doma i škole bila bi obostrana korist. 

 Smatram da na takav način možemo zajedni pomoći a to je obrazovanje i kultura oni su 

vijek jedno s drugim povezani što bi naš narod reko kubure sa velikim problemima i gdje god 

možemo da im pomognemo zaista im moramo pomoći, jer i obrazovanje i kultura je ono što 

trebamo da ugradimo i u naše mlade ljude da se obrazuju, da se educiraju i da evo na sve moguće 

načine promovišemo pozitivne vrijednosti svih naših ljudi, posebno mladih, a Dom mladih sa 

svojim organizacionim jedinicama zaista je to radio u prethodnom periodu i ne sumnjam da neće 

i u narednom periodu uz podršku naravno svih nas. Hvala vam. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Na redu je gospodin Elvir Kasumović, Savez za bolju budućnost. Izvolte Elvire. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ 

 

 Zahvaljujem se predsjedavajući. Ja ću krenuti prvo od pozitivnih primjera pa ću onda ići 

malo prema negativnim. 

 Klub vijećnika Saveza za bolju budućnost razmatrao je ove izvještaje i evo prvi mi je 

izvještaj Javne ustanove Dom mladih. Kao i ranije kolege koje su po ovom pitanju izlagale evo 

ja nemam dosta toga da dopunim. Mi smo zadovoljni radom Javne ustanove Dom mladih. Drago 

nam je što tamo baš ima dosta, veliki je broj uposlenih mladih osoba koje na osnovu svoje 

maštovitosti dovode do ovih rezultata. 

 Uzimajući u obzir planirano je sredstva i izvršena je sredstva u ovom izvještaju o 

finansijskom poslovanju. Doći ćemo do zaključka da faktički ovaj Dom mladih i nije poslovo sa 

negativnim gubitkom obzirom kad se je li umanje ova sredstva koja nisu da kažem pridošla na 

izvršenje. 

 Iz same tabele analize vidimo da se krajnje domaćinski osoblje zajedno sa 

menadžmentom odnosilo prema utrošku sredstava, ja ću samo dvije stavke koje su nas. Evo putni 

troškovi planiranu su 1.000 maraka a nisu ni 400 maraka znači ostvareni. Izdaci za energiju 

planirani dvadesetsedam, 22.900. Znači ušteda je stvarno velika i na tome vam čestitamo na 

domaćinskom iznosu i Klub vijećnika Saveza za bolju budućnost prihvatit će izvještaj Javne 

ustanove Doma mladih. 

 Isto tako želim da pohvalimo izvještaj o radu i poslovanju Javne ustanove Gradski 

stadion Tušanj. Ono što sam malo prije ispoljio za maštovitost i za unapređenje poslovanja na 

ime menadžmenta  to stoji i za ovu Javnu ustanovu. 

 Vrlo nam je drago da je se teren pomoćni je li sa, koji je urađen sa ovom vještačkom 

travom da se maksimalno koristi, znači maksimalnim kapacitetima. I mi kao vijećnici usvojit 

ćemo nadam se uz neke korekcije ovaj budžet za narednu godinu koji je predviđeno je li, 

izvinjavam se ovdje pade, kojim je predviđeno otprilike 100.000 maraka granta sredstava je li 
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tako kolko sam vidio u budžetskim sredstvima i predviđena su određena sredstva za 

rekonstrukciju objekta. 

 Vidimo da je stadion dosta devastiran. Željeli bi u narednom periodu što više da se 

posvetite jednostavno samoj travi na terenu. U ovoj utakmici koja je nedavno je li održana na 

Stadionu Tušanj što nam je izuzetna čast da se u našem gradu održala takva utakmica, 

primjećeno je da trava nije baš u najboljem redu. Ja znam da su materijalna i finansijska sredstva 

ograničena i da, ali eto pokušajte da na neki način, ima različitih vrsta te trave da dovedemo 

jednostavno na taj nivo da se stvarno ti da kažem internacionalni susreti mogu održavati. 

 Nemamo primjedbi na izvještaj o radu i  u izvornom obliku će biti prihvaćen od strane 

vijećnika, odnosno Kluba Saveza za bolju budućnost. 

 Sljedeći izvještaj je izvještaj Javne zdravstvne-nastavne ustanove Dom zdravlja Dr. 

Mustafa Šehović. Prilikom dodjele plakete Grada Tuzle mi smo iznijeli svoj stav i sad stojimo 

pri tome, mi smo glasali za to da se dodijeli toj Javnoj ustanovi, zdravstvenoj, Javno 

zdravstvenoj ustanovi ta plaketa, međutim naveli smo da su to rezultati uposlenika. 

 Vjerujte da poznavajući određene osobe tamo uposlene direktno u samom procesu 

pružanja zdravstvenih uslugam oni nadljudskim naporima žele dati maksimalni doprinos da 

primarna zdravstvena zaštita na području grada Tuzle ne bude nikako oskudna za naše građane. 

 Tako da i naveli smo da je naš stav da menadžment sam po sebi i nije zaslužio tu nagradu 

ali zavizavi tih radnika koji su tamo uposleni mi smo se odlučili da ipak ta nagrada ide tamo. 

I danas dan stojimo pri tom stavu. Pogotovo iz maloprijašnjeg izlaganja koje smo svi 

svjesni bili da se na području, da se u toj Javnoj ustanovi dešavaju neke nelogične stvari. 

Ogroman je oblik do sada nedokazane ali postoje znači određene, (NADA MLADINA – 

Indicije.) indicije, hvala, za izvršenjem određenih krivičnih djela. 

Do čega to dovodi? Da menadžmet Javne zdravstvene ustanove nije posvetio dovoljno 

pažnje o brizi, redu i ponašanju službenika Javne ustanove. 

Sam čin ne dolaska koje smo dosad nekoliko puta kritikovali od strane direktora pojednih 

ustanova dovodi do toga da ko nije, jednom se godišnje usvajaju ovi, ovi, ovi izvještaju, a 

ukoliko je samo odsustvo direktora opravdano evo ja se ovom prilikom izvinjavam, ukoliko ne 

nije mi jasno kako ja mogu uopšte da razmatram o nečijem izvještaju i da ovdje spominjem 

firmu, odnosno javnu ustanovu koju neko vodi a da se taj nije udostojio da prisustvuje sjednici 

Vijeća. 

To je za mene nepojmljivo. I još ovi neki razlozi koje sam ranije naveo, da ne ulazim još 

dalje u problematiku, Klub Saveza za bolju budućnost neće podržati izvještaj Javne ustanove 

Dom zdravlja Tuzla. 

Ostao nam je Dom penzionera. Dosta stvari koje sam ja mislio da kažem rekao je moj 

kolega Sabahudin Imamović. 

Određene nelogičnosti koje se javljaju u izvještaju za 2013. godinu nam isto tako daje za 

pravo a i sam ne dolazak opet direktora koji stoji kao i za direktora Doma zdravlja, razmatrajući 

plan za 2012. godinu, odnosno izvještaj, pardon, nemamo nekih primjedbi. Vidimo da su 

određeni pomaci u radu Javne ustanove Dom penzionera načinjeni od strane je li ranije 

direktorice, međutim obzirom da sam se malo dotakao i ovog izvještaja Doma zdravlja Tuzla i 

radi kurtoazije prema ovim gospođama, odnosno gospođicama, izvinjavam se ne znam tačno šta 

ste, koje su došle u ime direktora, morat ću bar evo jedan primjer da kažem da ne bude lične 

prirode odbijanje izvještaja za 2013. godinu. 
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Navest ću ovako. Da li su matematička neslaganja pojedinih podataka namjerno plasirana 

kako bi se prikazao bolji rezultat od realnog. To potkrepljujem time, na strani 14. izvještaja za 

2013. godinu, u tabeli komercijalne usluge, pa piše cijela 2013. godina, septembar 2013., januara 

2014. i mart i septembar 2013. godine, stoji da je ukupno ostvareno 1426 usluga. U prvoj tabeli 

za septembar, do januara stoji 270 i 401, to kad se sabere to je 671. Gdje je 755 noćenja? Zašto 

to nije prikazano i da li se ovdje radi o nekoj administrativnoj grešci prilikom rada ove tabele?  

Znači to je izostavljeno da se obrazloži radi čega nije stavljeno ovih 755, u stvari da li je 

to ostvareno ili nije. 

Još mi nešto nije jasno obzirom da nisam od te struke ali evo postavljam pitanja. Kako to, 

ja znam da kad dobivamo neke planove ostvarenja dobivamo ili kvartalno, ili šestomjesečno i 

tako dalje. Obično se uzima kvartalno ako se znači uzima prva, prvi mjeseci u godini i tako dalje, 

ili prvih šest mjeseci u godini, kako ovdje se uzima neka da kažem, neki podaci u razdoblju od 

septembra do januara. Ili recimo od marta do septembra. Negdje sa sredine do na kraj godine. 

Nelogično.  Ili dajte nam izvještaj za prvih šest mjeseci, kvartalno, ili za čitavu godinu jer ovo 

stvarno nema smisla ovako kako je prezentovano. 

Navodim pitanje šta je sam periodom januar-mart 2013. koja nije uopšte naveden s 

obzirom da nedostaje 755 noćenja. 

Sabahudin je dosta toga rekao i ono što kaže uzeo mi dosta tih riječi koje sam mislio 

ovdje da obrazložim ali evo iz jednostavno svih tih nelogičnosti, da ne ulazimo dalje u tu 

problematiku koja se vjerovatno može još dosta toga prikazati u svemu tome i što se direktori 

nisu udostojili da dođu ovdje pred ovaj zakonodavni organ koji zasjeda jednom mjesečno a oni 

jednom godišnje podnose izvještaj, nemamo ni mi moralnu odgovornost da prihvatimo izvještaje 

za 2013. godinu a izvještaj za 2012. godinu ćemo podržati. Hvala lijepo. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Je li ide Ivica prvi ili Jasminka. Gospođa Jasminka Mijatović, Hrvatska 

demokratska zajednica. Izvolte Jasminka. 

 

JASMINKA MIJATOVIĆ 

 

 Hvala lijepo gospodine predsjedavajući. Ja ću se osvrnuti na izvješće Javne ustanove 

Dom zdravlja Tuzla i Javne ustanove Dom umirovljenika Tuzla. 

 Kada je riječ o izvješću Javne ustanove, Javne zdravstveno-nastavne ustanove, isprika, 

Dom zdravlja  Dr. Mustafa Šehović Tuzla za 2013. godinu i tu je evidentno iskazan gubitak ali to 

nije jedini gubitak na području općine Tuzla, Kantona, pa i Bosne i Hercegovine, ni to nije samo 

razlog da se osvrnemo na negativno poslovanje a da ne istaknemo neke druge stvari. 

 Svoje izlaganje ću početi osobno jer sam u proteklom periodu bila konzument usluga 

Javne zdravstvne ustanove i moram vam reći i negativno i pozitivno iznenađena. Pored 

zakazivanja termina, pa imate temperaturu visoku, pa ne možete čekati, pa ovako, onako, pa 

dobijete  neki izvanredni termin, vi dođete na red, onda kad dobijete taj termin morate sačekati 

sve pacijente naravno koji zaslužuju i koji su ranije zakazali i imate paralelno dvije, dva ureda sa 

dvije različite doktorice, odnosno liječnice i različita postupanja. 

 Ja to stvarno moram istaći jer sam kazala svojoj liječnici koja me je tad primila a u čijem 

timu nisam, da ću je javno prozvati zbog nekorektnog i neprofesionalnog ponašnja. 
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 Naime ja sam dobila od strane liječnice uho, grlo, nos fantastičnu uputu jer i ona mi je 

rekla da sam mjesec dana koristila hajmo reći lijekove koji nisu adekvatni i koji su prouzrokovali 

gore stanje zdravstveno od onog koje sam imala i na osnovu njenog nalaza, stručnog mišljenja 

trebam dobiti neke nove lijekove, dolazim u Dom zdravlja ponovno po nekom terminu, čekam 

red i liječnica nakon onako neljubazno jer ne pripadam valjda tom timu, iz razloga što je 

liječnica kojoj ja pripadam  premještena u Dragunju, dala mi je recept, kad sam došla u gradsku 

apoteku, ljubazna uposlenica mi je sugerirala da taj lijek ne odgovara onom koji mi je propisala, 

odnosno naložila liječnica a ja to nisam primjetila na vrijeme. 

 Vraćam se u Dom zdravlja istoj liječnici koja ne želi da me primi jer opet nemam termin i 

kad sam joj ja kazala da ću je javno prozvati da je ona kriva zato što taj lijek koji mi je propisala 

ne odgovara i za koji ja nisam vidjela ono što je napisano, onda je ona napisala meni lijek i rekla 

vi ste u pravu, a sa druge strane sve to vrijeme dok sam čekala, to je trajalo više sati, čini mi se 

da se liječnica zove Vesna je ljubazno primila možda ja ću reći 20 puta više pacijenata nego 

tamo gdje sam ja bila. 

 Znači imamo i pozitivne primjere i negativne primjere u Domu zdravlja i ja ovaj put 

molim menadžment da sve one pozitivne primjere koji su evidentni od strane pacijenata i 

istaknuti se na neki način nagrade ali i da se sankcioniraju oni koji dolaze na posao samo zato što 

moraju jer evo kad sam ja bila u toj situaciji možete misliti kako su starije osobe koje dođu i koje 

su neupućene i nesnalažljive i moraju zakazivati možda za neke jače pretrage puno više termina. 

 Molim menadžment da se pobrine za to, ovaj put neću reći ime liječnice, ali moje 

razočarenje je izuzetno veliko. 

 To je institucija htjeli mi to priznati ili ne i zanimanje koje zahtjeva i zaslužuje posebnu 

pažnju jer mi bez liječnika ne možemo. Bilo koje drugo zanimanje nekako se može izbjeći ali svi 

ćemo nekada ili smo bili ili ćemo biti u poziciji da trebamo njihove usluge i naravno sve ono što 

je neophodno za normalno funkcioniranje ove Institucije a što mi kao vijećnici možemo dati svoj 

doprinos ja smatram da se menadžment treba obratiti i da smo mi tu da pomognemo a ne da 

uvijek insistiramo na nečemu negativnom. 

 U programu mjera koji je u povodu iskazivanja negativnog rezultata, on je naznačen tako 

kako je naznačen, međutim po meni ne dostaju neka zaključna razmatranja sa programom mjera 

koji bi funkcioniranje ove Institucije učinilo efikasnijim na načen evo kako sam ja prethodno 

opisala i osobno doživjela. 

 Ono što smatram ali mislim da je kolega Mirza o tome govorio, da itekako treba raditi na 

smanjenju lista čekanja jer one dovode do nezadovljstva građana i upućuju ih na neke druge 

aktivnosti koje možda itekako iziskuju i sredstava za i onako osiromašen proračun naših žitelja i 

na tom polju treba mnogo raditi. 

 Mislim da smanjiti tu listu i treba sačiniti program koji će omogućavati takve planove i 

projekte koji će u budućnosti zdravstvenu zaštitu učiniti pristupačnijom i dostupnom svim 

pacijentima  koji koriste usluge Doma zdravlja. 

 Znači ovaj put sam istakla i dovoljno pozitivnih primjera ali i negativan primjer koji je 

toliko očigledan nakon mog izlaska iz ordinacije svi pacijenti rekli joj mi to non-stop govorimo 

ali nitko nas ne sluša. 

 Molim evo ovaj put da se takve stvari svedu na neku, ma na nikakvu mjeru da se ne 

ponavljaju da ne bi osobe, odnosno pacijenti ono što im je neophodno na neki način izbjegavali 

Dom zderavlja i išli u privatne institucije i na taj način oštetili i onako siromašne proračune 

kojima raspolažu. Toliko što se tiče Doma zdravlja. 
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 Kad je riječ o Domu umirovljenika ja moram istač da Mreža žena vjernica je formirana 

na području općine Tuzla i mi, Mrežu žena vjernica čine žene islamske; katoličke; pravoslavne i 

Jevrejske zajednice i mi u posljednje vrijeme nakon formiranja obilazimo Dom umirovljenika na 

način da uoči vjerskih blagdana obradujemo ih skromnim darovima, porazgovaramo, saslušamo 

njihove potrebe i moram vam reći da ovo poslednje koje smo imali je itekako razočaravajuće i za 

mene i za ostale i nadam se da će u budućnosti biti sve manje takvih dešavanja.  

 Želim se ovaj put osvrnuti na određene činjenice i tijek događanja a vezano za rad ranije 

direktorice Doma umirovljenika ali i na radnje koje su prethodile ovoj današnjoj raspravi. 

 Naime želim prije svega istaći činjenicu da je ranija direktorica Ustanove napravila 

potpun zaokret u radu Doma penzionera za vrijeme u kojem je obnašala svoju dužnost. Ustanovu 

koja je bila zaboravljena i koju je podigla iz mrtvih za dvije godine bez imalo pomoći od resorne 

Službe i finansijskog učešća Osnivača. 

 Očigledne promjene pratio je tada i odobravao cijeli grad, tada općina, i svjedoci smo 

tada da je medijski bilo prezentirano jako mnogo aktivnosti umirovljenika glede čak i fitnesa, ne 

znam nekih akcija slikanja i ja sam isto tako bila pozitivno iznenađenja i svugdje sam hvalila 

pomak koji se tada desio. 

 I ako smatram da su reference i obrazovanje, karijera gospođe Lepić itekako poznate, ali 

naglasit ću činjenice da je riječ o diplomiranoj pravnici, magistrici, doktorskom kandidatu na 

Fakultetu političkih nauka koja ima dugogodišnje radno iskustvo i stečeno dijelom u realnom 

proizvodnom sektoru. 

 No bez obzira na reference smijenjena je bez ikakvog validnog obrazloženja i pravi 

razlozi smjene su sasvim neki drugi i evo danas je o njima veoma mnogo rečeno. 

 Ja imam potrebu ali i obvezu kao žena da ovakvim postupanjem izvršna vlast Općine 

Tuzla ja istaknem pokazala svoj odnos prema ženama i pripadnicima evo manjinske populacije u 

javnim ustanovama i poduzećima na području grada Tuzle. 

 Smatram da se u ovom dijelu radi o diskriminaciji na osnovu spolne, spolne, ali me isto 

tako čudi da općinska tijela, ovaj put mislim na povjerenstva, se nisu bavila rodnom 

ravnopravnošću i zaštitom ljudskih prava, nisu reagirala smjenom i što je iznenađujuće obzirom 

da imamo Povjerenstvo za ravnopravnost spolova. 

 Svjedoci smo isto tako da pojedine općinska povjerenstva sam izaberu čija će prava 

štititi, tako da su to mogli učiniti i u ovom slučaju tim prije jer je javnost upoznata o svim 

događajima u Domu. 

 No da bi se ova priča evo ne bi bila bez nekih egzaktnih pokazatelja ja sam napravila 

neku analizu uporednih rezultata poslovanja u periodu direktorice u 2012. i 2013. pa ću vam te 

podatke istaći. 

 Prosječan broj korisnika u izviješću iz 2012. godine je ostvaren u povećanju od 5,26%, u 

2013. je on 0,62%. Prihodi od ugostiteljskih usluga i noćenja u periodu 2012. bilježe povećanje 

246,80%, dok u 2013. bilježe povećanje od 8,56%. Prihodi od iznajmljivanja sala bilježe 

povećanje u 2012. 111,89%, dok su u 2013. 20,61%. A ukupni prihodi bilježe povećanje znači i 

bez obzira na negativan rezultat od 8,78%, dok u 2013. bilježe rast od 1,8%. 

 Vidljivo je znači da su pozitivni rezultati jer svjedoci smo negativnog poslovanja jednog i 

drugog perioda. U izvješću o poslovanju za 2013. nije vidljivo i koji su i kakvih rezultati 

postignuti za prvih šest mjeseci. Kolega je rekao čini mi se tri, ja nisam mogla pronaći, a kakvi 

su za šesti i dvanaesti mjesec obzirom da je razrješenje sa dužnosti direktorice bilo 27. 06. 2013. 

godine, pardon, dakle na kraju polugodišnjeg izvještajnog perioda. 
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 Rezultati koje je postigla bivša direktorica su značajniji zbog činjenice  da je zatečeno 

stanje bilo neuporedivo gore od stanja koje je naslijedio sadašnji direktor. 

 Bivša direktorica, izvinjavam se, gospođa Lepić, je stvorila osnovu koja u budućnosti bi 

trebala da poluči bolje rezultate i oporavak Ustanove. No umjesto da se omogući, ja ću reći ženi, 

da ubere plodove svog rada  ona je smijenjena sa funkcije i ponavljam još jednom da je 

negativno poslovanje koje je navedeno kao razlog smjene po meni nerelevantno jer je Ustanova 

kakva je zatečena u fizičkom stanju sa gubitkom i pogrešno obračunatom amortizacijom na 

osnovu dvije godine bilježila napredak onakav kakav sam ja istakla u svojoj analizi koja čak ima 

evo procentualni napredak od 246%. 

 Mislim da je ovo Općinsko vijeće trebalo reagirati ranije. Nije uobičajna praksa da 

razmatramo izvješće 2012. čak u 2014. godini što je prvi put evo sada, ali bez obzira na sve evo 

Općinsko vijeće je proglasilo ovu Ustanovu javnim dobrom nakon preuzimanja dužnosti novom 

direktoru i pružena je mogućnost obnavljanja i ulične rasvjete što se može smatrati i nekim 

pozitivnim pomakom u korist sadašnjeg direktora. 

 Navest ću još nekoliko podataka o broju žena na menadžerskim pozicijama u javnim 

preduzećima i ustanovama čiji je Osnivač Općina Tuzla. U javnim poduzećima od ukupno 

trinaest samo je jedna žena. Čini mi se direktorica (NADA MLADINA – Centra za socijalni rad.) 

i RTV 7 čini mi se, a ustanove, jeste, od deset tri direktorice, tako da mi žene moramo itekako 

obratiti pozornosti na ovu činjenicu. Znači žena koja je ostvarila pozitivan rezultat je 

sankcionirana a muške kolege uz dužno poštovanje i u više ustanova prihvatimo ponekad 

izvještaj bez obzira na poslovanje. 

 Na osnovu evo svega navedenog evidentno je da je smijenjena direktorica Doma 

umirovljenike i da je njena smjena uslijedila zbog neuspješnog poslovanja ali je činjenica da je, 

da se, da su to neki drugi razlozi i ja osnovano smatram kao i kolege koje su to istakle da sve to 

treba istražiti. Ako je razlog smjene gospođe Lepić negativno poslovanje onda razlog smjene i 

svih drugih direktora koji imaju negativno poslovanje, sad govorim samo kao žena, treba biti 

identičan. 

 Znači o tome itekako moramo voditi računa jer ja sam rekla ne bi istakla ove stvari da 

Revizorsi izvještaj koji je dostavljen od strane gospođe Lepić pokazuje da je poslovanje bilo 

sukladno važećim propisima, dok čini mi se tog drugog nemamo ali ne želim prejudicirati kad 

budemo imali o tome ćemo razgovarati. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Gospodin Ivica Kovačević, Hrvatska demokratska zajednica. Izvolite Ivica. 

 

JASMINKA MIJATOVIĆ 

 

 Izvinjavam se ako mi dopuštate (JOZO NIŠANDŽIĆ – Samo izvolte.) već sam završila, 

ali sam zaboravaila reći da imamo inicijativu koja je bila na Kolegiju i koja je podržana za 

povećanje broja liječnika u Bukinju. 

 Riječ je o ambulatni koja bilježi 4000 pacijenata i osnovano je da se izvrši povećanje još 

jednog liječnika. Hvala lijepo. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

Hvala. Ivica izvolte.    

 

IVICA KOVAČEVIĆ 

 

 Još jednom sve vas srdačno pozdravljam. Evo gospođa Mijatović se osvrnula na dva 

izvješća. Izvješće Doma zdravlja i izvješće Doma penzionera. Ja ću se osvrnuta na preostala dva 

izvješća. Izviješće dakle Javne ustanove Gradski stadion Tušanj i Javne ustanove Dom mladih 

Tuzla. 

 Prije nego što krenem konkretno sa izvješćima jedna stvar koja mi je evo kako listam sva 

ova izvješća upada u oči a ja ću je sad evo ovdje podcrtati pa ću predložiti jedan opći onako 

zaključak pa ću se tek onda posvetiti konkretno ovim dvama izvješćima. 

 Naime često kada čitamo bilo koje izvješće naše javne ustanove i poduzeća naiđemo na 

sljedeći tekst: Javna ustanova Gradski stadion Tušanj Tuzla, evo konkretno u ovom izvješću, je 

osnovana Odlukom Općinskog vijeća Tuzla. Zatim se kaže Ustanovom upravlja Osnivač putem 

sljedećih organa: Upravnog odbora i uprave, odnosno menadžmenta Ustanove. 

 A u ovom konkretnom izvješću poslije imamo navod gdje se kaže, te je u međuvremenu 

Osnivač Ustanove izvršio imenovanje privremenog Upravnog odbora. 

 Ja se ne sjećam da smo mi kao Osnivač ove Ustanove izvršili imenovanje bilo kakvog 

Upravnog ili bilo kakvog drugog tijela i mislim da je to jedan problem sa kojim se mi općenito 

sada kao Gradsko vijeće suočavama i predložio bih jedan dakle opći, odnosno generalni 

zaključak vezano za sva naša javna preduzeća, odnosno sve naše javne ustanove, a koji bi glasio, 

da, a to je u stvari jedna inicijativa koju smo već ranije klubovi vijećnika SDA, SBB, Stranke za 

BiH i Klub HDZ-a već ranije podnijeli na Kolegiju, a to je izmjena Odluke o imenovanjima u 

organima upravljanja javnih poduzeća i ustanovama čiji je Osnivač općina, odnosno Grad Tuzla, 

da imenovanja dakle vrši Gradsko vijeće. To je dakle jedan prijedlog sa kojim na početku samom 

želim izaći.   

 Sada konkretno što se tiče ovih dvaju izvješća. Na samom početku evo prvo ću se 

osvrnuti dakle na Gradski stadion Tušanj. Na samom početku želim čestitati direktoru na 

kvalitetnoj i uspješnoj organizciji nogometne utakmica reprezantacija Bosne i Hercegovine i 

Lihtenštajna i svim onim ljudima naravno koji su sudjelovali u organizaciji same utakmice. Bio 

je to uistinu jedan spektakl koji je ovaj grad zaslužio evo još i ranije i nadam se da će se tim 

putem nastaviti. 

 Dok sam se pripremao, evo kolege su već nahvalile ovo izvješće i tako dalje, ja sam ga 

također pročitao i zadovoljan sam izvješćem koji imamo pred sobom. Dok sam se se pripremao 

za njega malo sam isčitao i ove zaključke koje smo imali prošle godine. 

 Isčitao sam čak i u sjećanju mi je onako ostala jedno izlaganje vezano za prošlogodišnje 

izvješće  koje je imao naš kolega Mirnes Ajanović. Pa sam se onako sjećajući se toga našao 

Stenogram i isčitao i ja ću ovdje samo napomenuti neke dijelove iz izlaganja gospodina 

Ajanovića prošle godine, dakle kad smo usvajali izvješće za prošlu godine, gdje je on između 

ostalog rekao, stadion mora zaraditi određena sredstva, neka direktor smisli kako će to napraviti, 

direktor može biti, direktor mora biti menadžer i tako dalje i tako dalje, zatim mora biti atraktivni 

sadržaji na stadionu, dakle parafrazirat ću da ne citiram sve, mora biti atraktivnih sadržaja na 

stadionu, popularnih pjevača, pa čak i stranih i tako dalje i tako dalje. 
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 Dakle možda je evo to jedan segment koji nam je nedostajao u protekloj godini, pa evo 

dakle mislim da su neki prethodnici već to i spomenuli, da pokušamo i u ovom nekom narednom 

periodu da ona sredstva koja izdvaja, koja se izdvajaju iz gradskog proračuna da vremenom 

postaju sve manja a da stadion sam pokuša priskrbiti evo što je moguće više sredstava.  

To je neko,  to je neko kažem čisto jedan  prijedlog. Imali smo o tome priču kažem i 

prošle godine pa evo čisto da to još jednom podcrtamo i napomenemo. 

Što se tiče izvješća Javne ustanove Doma mladih Tuzla, opet ću na samom početku 

pohvaliti ovaj jedan rekao bih mali ali jako vrijedni kolektiv. 

Čitajući izvješće ja sam našao onako jedan značan broj nekih primjedbi, međutim kažem 

te primjedbe koje imamo u izvješću, izvješće je jedno, papir je jedno, međutim ono što stoji, 

djela dakle koja stoje iza tog kolektiva su nešto sasvim drugo. 

I kažem uglavnom ovo što ću sada u nastavku reći  jest negativno ali tiče se konkretno 

izvješća, ne toliko rada i menadžmenta Ustanove. 

Ono što me prvo zanima i što je jedan veliki problem a gospođa Mijatović je to danas 

imala kao i vijećničko pitanje, jeste status uposlenica na Husinu. Naime evo to je jedna priča 

koja se razvlači čitav niz godina, u koju je uključen, ja o tome smo razgovarali sa 

Gradonačelnikom, sa šefom Službe, sa direktorom, međutim još uvijek nismo uspjeli doći do 

rješenja tog problema. 

I smatram da jedan od zaključaka bi trebao biti, definitivno dakle da konačno riješimo 

status tih dviju žena da čisto znamo što je s njih i gdje su i što dalje. 

Sljedeća stvar na koju ću se osvrnuti vezano za ovo izvješće, odnosno zamolit ću 

direktora da nam da  malo nekih podataka. Prvo vezano, istina sad smo mi već razgovarali 

neformalno u holu, ali da nam da malo podataka vezano  uz ovaj Ugovor, a pošto pitanja imam 

čisto da direktor čuje, ništa, ništa. Reko da ako može direktor da nam malo da podataka vezano 

uz ovaj Ugovor sa Oskar filmom da znamo kakav je to omjer, koji su to novci koji ostaju dakle 

našoj Javnoj ustanovi a što je to, koji je to iznos sredstava koji ide Oskar filmu. 

Ono što ću pohvaliti to je svakako blizu evo 40.000 prodanih ulaznica u protekloj 

kalendarskoj godini, dakle u 2013. godini. Ono što me zanima, danas smo o tome puno govorili, 

izdaju se fiskalni računi redovito, dakle evo to je jako važno. 

Ono što još želim reći jeste da mi imamo jedan generalno problem sa kulturom, mislim da 

je kolega Bajić o tome govorio. Kada poredimo plaću evo direktora Javne ustanove Dom mladih 

sa direktorima nekih drugih javnih ustanova, ali ne samo Doma mladih već i drugih institucija i 

ustanova kulture kako što su ne znam Narodno pozorište Tuzla, Biblioteka i tako dalje, vidimo 

da su plaće direktora koji djeluju i rade u kulturi uvjerljivo najmanje. 

Mislim da to dovoljno govori i o nama kao o društvu, kao o zajednici i mislim da to 

govori o nama i o našem odnosu prema institucijama kulture i kulturi dakle općenito. To je evo 

jedna čisto tema za razmišljanje. 

Također što bih direktora zamolio jest da nam da par informacija vezano uz sredstva koja 

Dom mladih dobiva od zakupa, Klub znači koja trebaju uplaćivati Klub Palma i evo spomenuli 

smo trgovina kućnih ljubimaca čisto da vidimo kakva je situacija što se toga tiče. 

I želim se također kratko osvrnuti i na prošlogodišnje zaključke, kolegica Mešić je već o 

tome nešto rekla. Naime mislim da je to čak bilo i moje prvo vijećničko pitanje, bilo je dakle 

usmjereno, bilo je pitanje uz ovu Švedsku kuću u Gornjoj Lipnici.  

Naime dolje djeluje čitav niz nekih različitih udruge a meni je posebice draga Kulturno 

umjetničko društvo Pejo Marković, te vrijedne djevojke koje dolje igraju, rade, naravno momci i 
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djevojke, suočavaju se dakle sa problemom da u zimskom periodu ne mogu raditi, djelovati jer 

su temperature kao što sami znamo jako niske. 

To sam pitanje postavio već nekad početkom 2013. godine, dakle neposredno nakon što 

smo preuzeli mandat ovdje u Gradskom, odnosno tada Općinskom vijeću. Dobio sam tada 

odgovor Službe za komunalne poslove da će taj problem biti riješen do ljeta, međutim taj 

problem kolko znam nije još uvijek riješen. Dakle evo prošla je čitava 2013., evo prošla je čitava 

2014. godina, dakle nije ništa učinjeno na realizaciji tog zaključka. 

Također prošle godine sam inicirao još  dva zaključka kada smo raspravljali o izvješću 

Javne ustanove Dom mladih u Tuzli. Jedan zaključak je bio, u stvari oba su zaključka bila vezana 

dakle za Dom kulture na Husinu. 

Naime tada sam predložio, odnosno sugerirao da ovo Vijeće što je Vijeće na koncu i 

učinilo da usvoji dva zaključka. Prvi je vezan uz rasvjetu vezano oko Doma kulture, odnosno 

konkretno uz jedan zaključak koji smo ranije usvojili na Kolegiju, a to je da se osvijetli igralište, 

odnosno poligon gore na Husinu kako bi se i u večernjim satima moglo igrati, znači mladi sa 

Husina i šire mogli igrati  nogomet. To je usvojeno na Kolegiju. Imali smo taj zaključak ovdje na 

Vijeću, međutim ni taj zaključak nije realiziran. 

I drugi zaključak također koji sam predložio a vezan je opet za Husino, jeste prijem ovog 

volontera koji bi animirao život gore na Husinu, odnosno općenito rad i djelovanje ovog Doma 

kulture, međutim ni od toga nažalost u ovoj protekloj godini nije bilo ništa. 

Sve u svemu kažem opet još jednom želim ponoviti, našao sam ovdje nekih propusta. 

Moram reći da ništa od ovoga nije usmjereno prema direktoru jer je direktor  uglavnom i bio 

nemoćan u rješavanju svih ovih problema. Dio je upućen ovim našim službama sad gradskim 

službama, pa bih molio možda i malo ažurnije rješavanje ovih problema. 

Direktoru čestitam na uspješnom mandatu i evo vjerujem da će nam se i on poslije 

obratiti naravno i sve ovo prokomentirati. Hvala lijepo. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala gospodine Kovačeviću. Završavamo raspravu klubova. Otvaramo raspravu 

vijećnika. Javila se gospođica Merima Softić. 

 

MERIMA SOFTIĆ 

 

 Evo ovako. Ja sam rekla kad sam ispred Kluba Socijaldemokratske partije raspravljala o 

izvještaju Javne ustanove Gradski stadion Tušanj, da ću se kao vijećnica javiti da predložim dva 

zaključka. 

 Naime što se tiče jednog zaključka vezan je za to da se u sklopu Gradskog stadiona 

Tušanj znači uprava razmotri u narednom evo nekom periodu da se napravi neka spomen soba ili 

muzej, kako bi se sve one ličnosti, svi oni događaji koji su itekako imali. Sačekat ću. (JOZO 

NIŠANDŽIĆ – Izvolte. Izvolte.)  

 Dobro ponovit ću znači. Prvi zaključak ticao bi se toga da se razmotri mogućnost od 

strane uprave, znači da napravi jednu spomen sobu ili muzej jer mislim da Klub sa ovolikom 

tradicijom zaslužuje da se građani ovoga grada na neki način mogu upoznati šta je to što je 

obilježilo rad Nogometnog kluba Sloboda u njegovoj istoriji, koji su to ljudi, koje su to ličnosti, 
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manifestacije, događaji, nešto što je bilo zanimljivo, što je atraktivno. Jednostavno što viđamo u 

mnogim evropskim klubovima.  

Smatram da je to  Sloboda zaslužila, da je to istorija Slobode zaslužila, ljudi koji su 

jednostavno prošli i prodefilirali na neki način kroz ovaj Klub. Mislim da bi bilo veoma 

zanimljivo ali se na neki način postoji opravdanost zato što dugujemo svim tim ljudima da 

zauvijek budu evo i kroz niz godina koje nas očekuju i dalje u životu predstavljeni i promovisani 

svim naraštajima koji budu imali priliku dolaziti u tu muzej sobu. 

 A moj drugi zaključak, ne znam kome da ga uputim, ali ga kao vijećnica, prije svega kao 

sportašica ovdje moram spomenuti. Naime zaista ja pratim svoj sport, ne samo svoj borilački 

nego sve ostale i ono što moram priznati činjenicu našo se tu neko uvrijeđen ili ne, reću ono što 

zaista mislim. 

 A to je da u mnogim situacijama VIP karte, karte za ložu, znači dobivaju ljudi koji se 

nalaze u političkim strukturama na visokim političkim funkcijama. To su ljudi koji budu birani 

za četiri godine, ljudi koji na mnogim sportskim manifestacijama čak nikad nisu ni učestvovali, 

nisu ni doživjeli sport, ne kažem da ga ne vole, ali smatram da sve VIP ulaznice, gratis ulaznice 

koje dobije određeni savez da se možda proslijedi opštinskoj službi, da mi prije svega mi te VIP 

ulaznice treba da podijelimo ljudima koji su sa svojim sportskim rezultatima zadužili ovaj grad. 

Da su oni ljudi koji trebaju da sjede u VIP ložama. 

Čast svima izuzetcima, znači čast svim ljudima koji predstavljaju nas politički, međutim 

smatram da itekako treba pružiti mogućnost svim ljudima da nisu znači zaboravljeni, da sportske 

ličnosti poput Razije Mujanović, da ne nabrajam, znači Zlatana Saračevića, Mare Lakić, Nađe 

Avdibašić-Vukadinović, jedne djevojke Vanje Bosanskić, Marije Tošice, Dine Omerović, ja se 

zaista znači ovom prilikom ne mogu više, ne želim nikog da ispustim, mnogo je tih ličnosti za 

koje ja vjerovatno sada možda i ne znam ali koji su zadužili ovaj grad da na neki način svim 

sportskim manifestacijama oni upravo da budu u jednom biltenu sa svojim adresama na kojima 

će se tim ljudima savez, klub, proslijediti određene znači karte.  

Ako su one već gratis i VIP karte, ja smatram da svi iz političkog miljea od federalnog 

nivoa, to mislim na sve političke strukture, smatram da oni ili mi možemo sebi priuštiti novac da 

kupimo kartu i samim tim direktno pomoći i savezima i sportašima i da mi moramo biti primjeri 

da ne zovemo ljude koji su u organizaciji jer ja sam svjedok da je jedan politički zvaničnik 

nazvao i tražio ni manje ni više nego dvadeset VIP karti.  

Znači to govorim iz ličnog iskustva. Te stvari me iritiraju jer mi smo ljudi bez obzira što 

određena, da me niko možda pogrešno ne shvati, bez obzira što određeno ministarstvo, što 

određeni savjeti stoje recimo iza te sportske, kulturne manifestacije, bez obzira na to to nisu lične 

pare to su budžetske pare, znači i oni su podpomogli to i sve je uredu, ali svi moramo imati i 

moralnu i finansijsku odgovornost, takvu vrstu odgovornosti da prvi ljudi iz koji se bave i 

odlučuju uopšte o Zakonu recimo o sportu da su oni svojim vlastitim primjerima moraju dokazati 

da kupe te karte. 

Ja mogu jedino znači ovdje predložiti zaključak da u slučaju organizovanja bilo 

određenih manifestacija od strane recimo Nogometnog saveza od utakmica koje bi se recimo 

eventualno igrale na stadionu Tušanj da možda uprava razmisli o tome ako dobije VIP karte 

ostavljam njima to je li na odgovornost da to, ja bi volila lično da u VIP ložama prije svega 

vidim vrhunske sportaše koji su zadužili ovaj grad svojim djelovanjem, a naravno svima nama 

ostalima je da li ćemo ih dobiti te karte prijateljskim putem ili ne, ali mislim da nije ni moralno 
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toliko da mi, u ovom slučaju moram zaista izuzeti sebe, da na neki način evo rekla sam primjer 

zovemo i da tražimo određene VIP karte. 

Smatram da mi prvi iz svog vlastitog prmijera ono kao što smo uradili i prošle godine 

kada smo pomogli Klubu Sloboda trebamo raditi na tome i svima biti uzori da se karte kupuju na 

taj način potpomaže rad sporta. Hvala vam. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala gospođice. Ivica Kovačević javio se kao vijećnik. 

 

IVICA KOVAČEVIĆ 

 

 Evo još jednom lijep pozdrav. Dakle malo prije sam komentirao izješća a sada evo kao i 

vijećnik. Želim samo u stvari postaviti ovdje jedno pitanje. Kolegica Mijatović je govorila o ova 

dva druga javna preduzeća. 

 Želim postaviti jedno pitanje koje ću uputiti predsjedavajućem, predstavniku Službe, 

bivšoj direktorici i predstavnicama novog direktora, dakle vezano je naravno uz Dom 

penzionera. 

 Ono što je meni strašna stvar jest da smo mi ovdje prije par mjeseci dobili jedan materijal 

kao Gradsko vijeće, materijal za koji je bivša direktorica tvrdila dakle da nije autentičan, da nije 

valjan, da nema, da nedostaju neki elementi i tako dalje i tako dalje. 

 Dakle zanima me, ono što mene u stvari zanima jest ko koga ovdje obmanjuje. Dakle je li 

to obmana od strane bivše direktorice, je li to obmana Vijeća davanjem nekog izvješća koje je 

takvo kakvo je ne znam i ne želim ulaziti u detalje, ali molio bih dakle prije nego što se ja 

osobno odlučim podržati ili ne podržati bilo koji od ova dva izvješća, molio bih dakle da mi 

netko od ovih ovdje pobrojanih da neke konkretne odgovore kako bi se ja znači kao predstavnik 

jednog Kluba znao po tom pitanju i odrediti. Hvala lijepa. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala.  Ja moram samo reći ovdje na opasku gospodina Kovačevića kad kaže obmanjuje. 

Ja mislim da ovdje niko od nas prisutnih nikoga ne obmanjuje. I o tome ne bi želio govoriti 

ovdje, pogotovo što je sad se ušlo u sudski spor, u sudski taj kako se kaže, spor vodi se. I ja ne bi 

zaista o tome želio ovdje govoriti.  

Drugo. Nemamo druge strane. I nije. (MIRJANA MARINKOVIĆ-LEPIĆ – Nema to 

veze sa sporom.) Samo malim vas ja vodim sjednicu. Ja ne želim da se mi pretvorimo u sudnicu 

ovdje molim vas. Imaju postupci su pokrenuti i gotovo. (MIRJANA MARINKOVIĆ-LEPIĆ - To 

nema veza sa sporom. Ja nisam spor podnijela radi toga.) Izvolte. Ne znam. Molim vas. Pa 

nemojte. Ja imam sasvim druge ali neću o tome da otvorimo raspravu. Znam, imam ja druge 

sasvim informacije. Ali nije to to rasprava.  

(MIRJANA MARINKOVIĆ-LEPIĆ – Pa uporedite dva izvještaja koja ste dobili i biće 

vam jasno.) Molim vas. Molim vas. Nemojte sad. 
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NADA MLADINA 

 

 Ja samo repliku. Ja vas lijepo molim za red. Repliku gospodinu Ivici Kovačeviću. Kao 

 svaki izvještaj, ja evo osjećam obavezu kao dopredsjedavajuća da odgovorim na vaše pitanje, 

sumnju, insinuaciju, mogu i to reći, vezano za obmanu. Kako ste se vi izrazili mislim stvarno je 

pretjerana kvalifikacija. 

 Svaki izvještaj o poslovanju javne ustanove, preduzeća, vi znate kao i svi materijali koji 

dolaze nama vijećnicima na raspravu, gospodine Kasumoviću volila bi da me čuje gospodin 

Ivica šta govorim, idu i obrađuju se najprije na Kolegiju Općinskog načelnika, sa prijedlozima 

mjera nadležnih službi i procjenama da li izvještaj sadrži sve potrebne elemente i da li je 

dovoljno valjan da ide na raspravu na Općinsko vijeće. Tako je bilo i sa ovim materijalom.  

Nema nikakvih drugih postupaka koji bi ovaj izvještaj činili u postupku i proceduri 

drugačijim u odnosu na sve ove druge o kojima danas raspravljamo i o kojima smo ranije 

raspravljali. Toliko. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Sabahudin Imamović. (NEDŽAD MALIKIĆ – Imali smo ovdje zaplet, sad je 

rasplet.) Izvolte. Izvolte. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ 

 

 Replika je u smislu da nije istina da, vidite obmana je teška riječ ali je teška i otkaz je 

teška riječ znate. Ovdje imamo strašnu posljedicu i teške su i posljedice. 

 Pa mi smo 31 vijećnik je svjedok da smo dobili izvještaj koji nije odgovarao prvobitnoj 

verziji i da je bio bez odluke Upravnog odbora i bez potpisa i pečata. Mislim 31 ko želi da 

svjedoči iskreno. Pod zakletvom. Znači nema se ovdje, kako to da nazovemo nego obmanom. 

 Dakle pokušali su ovom Vijeću poturiti izvještaj koji nije vjerodostojan. I to je sigurno. I 

šta su još htjeli poturiti? Nekompletan izvještaj. Jer uz izvještaj za 2012. godinu trebala je da ide 

i analiza uzroka negativnog poslovanja koji dokazuju da su, da je do negativnog poslovanja 

došlo iz objektivnih razloga a ne zbog nesposobnosti direktorice i tako dalje. 

 Znači i to je prešućeno i mi smo sad na mail dobili tu analizu koja je iscrpna, ozbiljna i 

tako dalje i koja ubijedi čovjeka da je to to. A pogotovo me ubjeđuje zato što je izvještaj i ovog 

direktora za 2013. godinu skoro istovjetan. 

 Dakle ako su bili to toliko duboki razlozi da neko dobije otkaz onda mirne duše možemo 

smijeniti i ovog direktora. 

 Znači zaista se radi o objektivnim činjenicama i jedan prosječan sudija pravnik može 

donijeti pravilnu odluku. 

 Znači nije uopšte neadekvatna riječ obmana. Zaista je bio pokušaj obmane pa smo mi to 

na vrijeme spriječili. 

 Dakle kad vam neko predoči nešto što nije vjerodostojno do je obmana, prevara. Ne 

znam. Evo. (NADA MLADINA – Ja znam šta znači riječ obmana.) Pa dobro znam da 

razumijete. Vi ne volite inače teške riječi ali vjerujte ovdje su teške posljedice i kome je 

nepravda učinjena to njega strašno boli. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Jasminka izvolte. Njeno je pravo da izađe. Izvolte. 

 

JASMINKA MIJATOVIĆ 

 

 Da. Kolega Imamović je već rekao. Mi smo prošli put imali izvješće i mislim da je 

gospodin Ajanović insistirao da ga vratimo a izvješće nije bilo potpisano, nije bilo ovjereno, nije 

sačinjavalo sve potrebno da bi raspravljano bilo na Vijeću. 

 Ako je raspravljano na Kolegiju i došlo do Općinskog vijeća onda treba vidjeti kako se to 

desilo da to nije otkriveno na Kolegiju pa je takav materijal proslijeđen Vijeću. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Zaključujem raspravu. Molim vas ovako, želimo, bilo je pitanja samo. Ja sam 

zaključio raspravu. Bilo je pitanja ja mislim za direktora Doma mladih i za direktora Doma 

zdravlja ako se ja ne varam molim vas. 

 Evo pozivam onda nek ide prvo direktor Doma zdravlja, Doma. Hajde izvolite koji 

hoćete. 

 

MUSTAFA SUŠIĆ – direktor Javne ustanove „Dom mladih“ Tuzla 

 

 Poštovani vijećnici Gradskog vijeća Tuzla. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Mustafa Sušić, 

direktor Doma mladih. Molim vas saslušajmo.) Ja sam Mustafa Sušić, direktor Javne ustanove 

Dom mladih Tuzla, vršilac dužnosti direktora Doma mladih Tuzla. 

 Ja želim iskoristiti ovu priliku da vam se kao gradskim vijećnicima zahvalim. Ja sam se 

povukao sa mjesta direktora. Dobio sam saglasnost na svoju ostavku prije mjesec dana. Sada sam 

vršilac dužnosti do okončanja ovog postupka i to je ja se nadam za  nekih petnaest, mjesec dana 

gotovo i neću imati ovu priliku, dakle neću imati priliku da se vama zahvalim. 

 Želim još jednom iskreno da vam se u svoje ime zahvalim na podršci koju ste mi davali 

kao direktoru tada u to vrijeme najmlađe Javne ustanove u ovom  gradu i nadam se da sam ja bar 

dijelom ispunio vaša očekivanja. Hvala vam najljepša.  

(JOZO NIŠANDŽIĆ – Ima pitanja samo hoćete li molim vas odgovoriti.) Što se tiče 

pitanja, ja ću u narednih mjesec dana dakle dok sam vršilac dužnosti na njih pismeno odgovoriti 

kao što sam i dosad radio i na zaključke i na pitanja. Hvala vam. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Hvala direktore. Direktor Doma zdravlja doktor Suad Bijedić. Izvolte. I vi ste 

imali pitanja za vas. Molim? Zamjenik direktora. Izvinjavam se. Da. Da. Zamjenik direktora. 

Oprostite. Ili predstavnik, hajde zamjenik direktora. 
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SUAD BIJEDIĆ – medicinski direktor Javne zdravstveno-nastavne ustanove  

                               „Dr. Mustafa Šehović“ Tuzla 

 

 Pozdravljam sve prisutne. Da. Ja sam doktor Suad Bijedić, medicinski direktor Doma 

zdravlja Tuzla. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Izvolte. Ja vas molim. Ja vas molim. Pa dajte da završimo 

živi bili. Izvolte doktore.) 

 Ne ako želite da ja odgovorim na neka postavljena pitanja mislim mi ćemo se pismeno na 

ova sva pitanja odgovoriti koja su postavljena. 

 Na ovo što ste vi rekli i mi smo iz medija pročitali da ima i vjerovatno ima korupcije 

100%. Mislim to nije ništa, ništa sporno. Mi ne zamo za to. Do danas u Dom zdravlja Tuzla niko 

se nije pismeno obratio od oštećenih, od oštećenih da se obratio nama da zatraži od nas nešto, nit 

je podnio bilo šta. 

 I mi smo samo iz medija pročitali ono što je navodno da je neko priveden i tako dalje. 

Tako da na to ne mogu dati adekvatan odgovor. Toliko. 

 Na ova ostala pitanja, pitanja Esencijalne liste, pitanja recepata, odnosno pitanja 

laboratorijske dijagnostike, pitanja liste čekanja u Domu zdravlja. Ako je Dom zdravlja prošle 

godine uradio nekih 1.250.000 pregleda i pružio 2.600.000 usluga, mislim da građani Tuzle 

imaju solidnu zdravstvenu zaštitu, neću reći odličnu, što se tiče Doma zdravlja. 

 Međutim, sva ova problematika, znači pitanje Esencijalne liste i ovoga svega je izvan 

Doma zdravlja i izvan, izvan Ustanove. 

 Esencijalnu listu znate da donosi neko drugi. Skupština Kantona donosi, odnosno 

nadležno Ministarstvo. Oni propišu kolko bi trebalo prosječano da se lijekova potroši naši 

građani. Ono što smo mi dobili za prošlu godinu je nekih devet i po miliona da mi potrošimo, da 

potroše građani Grada Tuzle. 

 Međutim ono što treba da znate, jeste da prekoračenje popisivanja lijekova ide na teret 

Ustanove. To ja mislim da nema nigdje na svijetu da je bolest ide na teret Ustanove. Građanima 

Tuzle je u toku ove godine prosječno, kao i prošle godine 2013., oko 110.000 otprilike je 

mjesečno propisivano više lijekova nego što je planirano u potrošnji. Tako da to 10% od toga ide 

na teret Ustanove. Tako da je tereti, direktno je terećenje 10% prekoračenja a indirektno 

terećenje je sa smanjenjem vrijednosti boda što ide na teret svih ustanova zdravstvenih na 

Kantonu.     

 Mislim da, ovaj put ja bi tražio zaštitu ovog Gradskog vijeća i sve, da nema nigdje na 

svijetu da je to terećenje potrošnja lijekova, odnosno način liječenja. To bi bilo isto kao, ja ću sad 

ne znam da li je adekvatan primjer, da u automobilskoj industriji vežete automobil i cijenu nafte. 

 Mislim mi liječimo, jedan od načina liječenja jesu i lijekovi ali daleko bolji način 

liječenja jeste hrana, ishrana ljudi. Mislim sve je vezano, znači apsolutno, apsolutno ne znam ko 

je i na koji način doveo. 

 Dalje. Ono što kompletno sad ono što se tiče nešto malo tamo i Zavoda. Ja ne znam ko je 

smislio da stabilizacija svih firmi ide na taj način, prevazilaženje nastalih problema ide ne 

uplaćivanje zdravstvenog dinara. 

 Mi imamo i ove godine da neke ustanove nisu uplatile do sada nekih četiri, pet miliona. 

Što se normalno odrazi na poslovanje. Mi smo dostigli i ono ja se slažem za kategorizaciju 

domova zdravlja. Mi smo dostigli razvoj ali novac koji mi dobivamo za finansiranje ovoga ne 

prati dostignuti razvoj Doma zdravlja i mi u narednoj godini, odnosno 14-oj. i 15-oj. ovo ćemo 

vrlo teško ispratiti. 
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 Dalje što se tiče liste čekanja. To su standardni normativi koji su propisani takozvanom, 

evo ovdje ima i kolega i vi znate, čuli ste za famoznu Plavu knjigu. Donesena Plava knjiga ove 

godine koja je ne znam, koju je, pošto ne voli niko od nas ružne riječi, koja ne dovodi ni u kakav 

položaj Dom zdravlja Tuzla. Jednostavno neće je ni u kakav položaj dovesti jer jednostavno 

primjenom takvih standarda ili normativa mislim da će doći do u najboljem da će se Dom 

zdravlja prepoloviti. 

 Što se tiče i ovog Gradskog vijeća, tada Opštinsko vijeće mi smo svi tada prepoznali 

problem mamografije i te dijagnostičke pretrage. I ušli smo u to, nabavili smo mamograf. Jedan 

ima u Kliničkom centru, jedan ima u Domu zdravlja, međutim to je nedovljno.  

Međutim ono čime sam ja lično zadovoljan  od strane uposlenika jeste da su sva hitna 

stanja, da nema liste čekanja za hitna stanja. Ako je od strane ljekara indicirano. Dovedeni su 

nekada, evo opet jedna riječ i u zabludu ovo sve.  

Postoji planirani pregled koji mi  planiramo za godinu dana i to nije lista čekanja ako 

neko za godinu dana ako mu se kaže, tamo napiše, javi se ne znam 18. novembra 2015. godine. 

To nije lista čekanja, to je planirani pregled. I to treba razdvojiti od liste čekanja.  

Mislim da su to ovako neke stvari gdje se, gdje je vrlo teško i onda naši građani. Naši 

građani često budu budemo i mi sami zdravstveni radnici kao nečijom najboljom namjerom da 

nešto nama učini i da nam pomognem, pa evo i sa famoznim holesterolom i trigliceridom o kome 

raspravljaju sad o dijagnostičkoj pretrazi koja je eto prije desetak godina bila potpuno nepoznata, 

mislim nije nepoznata, radila se ali nije, nije joj se davalo.  

Međutim, postoje određene grupacije ljudi koje obmanjuju javnost i stavljanjem u prvi 

plan nečega što jako donosi veliki profit. Mislim to je u osnovi svega. Isto se to dešava i sa 

Esencijalnom listom. 

Znači mislim da određene grupe ljudi  nisu u najboljoj namjeri, ne daju i ističu u prvi 

plan, ne donosi do poboljšanja zdravstvene zaštite, ni do poboljšanja zdravlja naših građan, već 

je to njihov lični profit. 

I to svi zajedno ovdje evo sa Gradskim vijećem i u svakoj prilici gdje sam se našao da 

kažem trebamo to dvoje razdvojiti. Jer ne znači nešto ako je skupo da je i dobro. Najčešće 

nažalost u našoj zemlji mi se susrećemo sa jako skupim i lošim stvarima. Ja bi volio da ta 

skupoća i da ta cijena prati kvalitet.  

Međutim, sigurno vam kažem u nekim industrijama, ovdje sada da ne pominjem, je to 

nažalost na štetu zdravlja, zdravlja osiguranika i na štetu svih nas. (NADA MLADINA – I nema 

jeftinih lijekova.) Ja. (NADA MLADINA – Na tržištu.) 

Na tržištu jednostavno vam povuku ono što je jeftino i dobro jer nema interesa. Postoje 

evo lijekovi doktorica evo Mladina mi je dala sugestiju, ja znam liječiti upalu pluća sa markom 

lijek koji košta.  

Međutim vi to kad nekome napišete on jednostavno tako je stvoreno marketinški da nema 

povjerenja. I onda kaže što mi ne daš najbolji lijek ili. Mislim najbolji lijek ne znači da je to onaj 

koji je skup, ali mi imamo jako pozitivna iskustva sa tim jeftinim stvarima i najmanje NUS 

pojava. Hvala vam. Hvala vam. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala doktore. Mislim da ste odgovorili na sva pitanja. Ja želim da idemo na usvajanje 

molim vas. Idemo ko je za izvještaj. Pa zaključili smo raspravu. (IVICA KOVAČEVIĆ – Ja se 
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ispričavam. Nisam dobio odgovor na pitanja. Ja sam rekao da ne mogu se izjasniti dok ne 

dobijem neki odgovor.) Ja ne mogu ti dati odgovor. Kako ću ti dati odgovor ja tebi. (IVICA 

KOVAČEVIĆ – Kako da se onda ja izjanim?) Pa ne znam. Kako hoćeš. Čuj ti njega. Ti si 

vijećnik možeš se izjasniti i za i protiv i suzdržan. (ELVIR KASUMOVIĆ – Ne može to tako.) 

Može. Može. Izvinjavam se molim vas. Molim vas.  

(ELVIR KASUMOVIĆ – Nemoj tako se ponašati.) Pa ko da odgovori de mi recite 

gospodine Kasumoviću? Vi ste pravnik, evo pitam vas ovdje. Nema druge strane. Nema onoga 

na koga ona aludira oko toga.  

(ELVIR KASUMOVIĆ – Tražio je odgovor  zašto mu se ne da odgovor?) Kome? Od 

koga će dobiti odgovor? (IVICA KOVAČEVIĆ – Ja sam uputio bilo kome. Jer ne bi želio.) Ja ne 

mogu odgovoriti. Zato kažem ne želim da dajem odgovore o tome se radi. (IVICA 

KOVAČEVIĆ – Ne bi se želio izjašnjavat ni o jednom izvješću dok ne bi dobio neki odgovor.) 

(MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Ja ću.) 

Mediha izvolte. Evo sekretarka će to pravnički reći. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Dakle izvještaj koji su vijećnici dobili ljetos, dakle koji su vijećnici dobili ljetos, koji se 

odnosio na izvještaje i javnih preduzeća i javnih ustanova, koji su vijećnici odlučili da vrate, taj 

izvještaj Doma penzionera je bio potpisan. 

 U međuvremenu stigao je nepotpisan primjerak neke analize koje je neko napravio. Znači 

taj nepotpisani primjerak mi nismo umnožavali. Ja ne znam kako je to do vijećnika došlo. Dakle 

govorim o izvještaju koji je dostavljen Stručnoj službi Vijeća ove godine putem resorne službe i 

putem Kolegija Načelnika, taj izvještaj je potpisan. 

 Nakon toga na mailove i moje i vijećničke mailove stizali su materijali koji nisu 

materijali zvaničnih organa. Dakle nešto što nije od zvaničnih organa mi ne možemo i ne 

smijemo umnožiti. 

 Tako i analizu koju je neko napisao, neku analizu, koja je stigla juče u Stručnu službu 

Vijeća, koja je bila nepotpisana, mi tu neku analizu nismo mogli umnožiti. Eto toliko. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 (IVICA KOVAČEVIĆ – Može li još jedno pitanje?) (JASMINKA MIJATOVIĆ – 

Poslovnička.) Ja zaključio raspravu. Evo dobili ste odgovor ne znam šta hoćete sad. (BERIZ 

SAKIĆ – Rekla je poslovničku.) Evo odgovor je dobio onako kako se može dobiti odgovor. 

Molim vas idemo na glasanje. 

 Znači ko je za izvještaj o radu javnih ustanova čiji je Osnivač Općina Tuzla za 2013. 

godinu. Pod a) Javna ustanova “Gradski stadion Tušanj” Tuzla. 

 Pitam vijećnike ko je za, molim da digne ruku? (24) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (Nema.) 

 24 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU JAVNE USTANOVE “GRADSKI STADION 

TUŠANJ” TUZLA ZA 2013. GODINU, jednoglasno usvojen. 

 Molim vas idemo na izjašnjavanje za izvještaj Javno zdravstveno-nastavne ustanove Dom 

zdravlja „Dr. Mustafa Šehović“ Tuzla. 
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 Pitam vijećnike ko je za, molim da digne ruku? (17) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (7) 

 17 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 7 vijećnika je bilo suzdržano, te 

konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU JAVNO ZDRAVSTVENO-

NASTAVNE USTANOVE DOM ZDRAVLJA „DR. MUSTAFA ŠEHOVIĆ“ TUZLA ZA 

2013. GODINU, usvojen većinom glasova. 

 Idemo na usvajanje izvještaja o radu i poslovanju Javne ustanove „Dom mladih“ Tuzla. 

Pitam vijećnike ko je za, molim da digne ruku? (24) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (Nema.) 

 24 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU JAVNE USTANOVE „DOM MLADIH“ TUZLA ZA 

2013. GODINU, jednoglasno usvojen. 

 Idemo na usvajanje izvještaja Javne ustanove „Dom penzionera“ Tuzla za 2012. godinu 

molim vas. Ovo je 12-ta godina. 

Pitam vijećnike ko je za, molim da digne ruku? (23) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (1) 

 23 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv i 1 vijećnik je bio suzdržan, te konstatujem 

da je IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU JAVNE USTANOVE „DOM PENZIONERA“ 

TUZLA ZA 2012. GODINU, usvojen većinom glasova. 

 Molim vas ko je za izvještaj Javne ustanove „Dom penzionera“ Tuzla za 2013. godinu. 

Pitam vijećnike ko je za, molim da digne ruku? (17) Ima li neko protiv? (5) Suzdržan? (2) 

 17 vijećnika je glasala za, 5 vijećnika je bilo protiv i 2 vijećnik su bila suzdržana, te 

konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU JAVNE USTANOVE „DOM 

PENZIONERA“ TUZLA ZA 2013. GODINU, usvojen većinom glasova. 

 Završavamo sa šestom tačkom dnevnog reda. Zahvaljujemo se. (MEDIHA 

NUHBEGOVIĆ – Zaključci. Zaključci.) Imamo još predlog zaključaka molim vas. Izvolte. 

Molit ću našeg sekretara Medihu da nam ona prezentira zaključke. 

 

MEDIHA NUHEBGOVIĆ 

 

 Dakle poštovani vijećnici predložit ćemo generalne zaključke i zaključke uz svaki od 

ovih pojedinih izvještaja kako smo to ranije i uobičavali. 

 Što se tiče generalnih, sljedeći su: 

Gradsko vijeće Grada Tuzla insistira na boljoj saradnji svih javnih preduzeća i javnih 

ustanova, čiji je osnivač Grad Tuzla. 

Gradsko vijeće traži od nadležnih gradskih službi za upravu, koje provode konkursne 

procedure imenovanja u regulirane organe, da analiziraju važeće zakone i propise iz ove oblasti, 

te da sukladno Zakonu o ministarskim vladinim i drugim imenovanjima, Zakonu o privrednim 

društvima, Zakonu o ustanovama i drugim materijalnim zakonima, izrade i predlože Gradskom 

vijeću Grada Tuzle, propis o imenovanjima u organe javnih preduzeća i javnih ustanova, čiji je 

osnivač Grad Tuzla, sukladno navedenim zakonima jer je važeća Odluka već davno donesena. 

a) Javne ustanova “Gradski stadion Tušanj” Tuzla. 

Gradsko vijeće Grada Tuzle traži uspostavljanje wireless centra  i wifi usluga unutar 

objekta stadiona s ciljem omogućavanja bolje preglednosti dešavanja na stadionu, uspostavu web 
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stranice i organizovanje fitness centra u Javnoj ustanovi „Gradski stadion Tušanj” Tuzla sve sa 

ciljem bolje prezentacije i stvaranja uvjeta za povećanje prihoda u ovoj Javnoj ustanovi. 

Gradsko vijeće Grada Tuzle, traži od menadžmenta Javne ustanove „Gradski stadion 

Tušanj” Tuzla, da se obrati relevantnim institucijama s ciljem obezbjeđenja sredstava za tartan 

stazu, navodnjavanje terena  i kupovinu i postavljanje balona na pomoćnom stadionu, kako bi se 

u zimskom periodu obezbijedilo odvijanje trenažnog procesa, što u konačnici znači povećanje 

vlastitih prihoda unutar ove Javnoj ustanove. 

Gradsko vijeće Grada Tuzle, traži da se razmotri mogućnost i realizira projekat “spomen 

sobe” u kojoj će se prezentirati historijat Fudbalskog kluba “Sloboda” Tuzla (Osnivanje, igrači, 

treneri, prijatelji kluba, rukovodstvo i slično.). 

Gradsko vijeće Grada Tuzla smatra da bi određeni broj VIP ulaznica trebalo obezbijediti 

za sportiste i druge važne ličnosti, koje su zadužili Grad Tuzlu. 

b) Javno zdravstveno-nastavna ustanova „Dom zdravlja Dr. Mustafa Šehović“ Tuzla. 

Gradsko vijeće Grada Tuzla,  traži od menadžmenta Javne zdravstveno-nastavne 

ustanova „Dom zdravlja  Dr. Mustafa Šehović“ Tuzla, (da se ukoliko do sada nije obraćao), uputi 

zahtjev Javnoj ustanovi Zavod za zdravstveno osiguranje Tuzlanskog kantona i resornom 

Ministarstvu, da se obezbijede sredstva za finansiranje Ustanove sukladno Zakonu o 

zdravstvenoj zaštiti Federacije BiH, te da se odgovor navedenih organa vlasti dostavi Gradskom 

vijeću Grada Tuzle. 

Konstatuje se da je poseban problem za naše građane nedostatak preparata za lipidni 

status. S ciljem obezbjeđenja sredstava za nabavku navedenih preparata, Gradsko vijeće Grada 

Tuzle traži da se provedu mjere štednje i iz ušteda nabave traženi preparati, kao  i da se na web 

stranici građani redovno informišu o planu rada na nalazima lipidnog statusa. 

Gradsko vijeće Grada Tuzle, traži od Federalnog ministarstva zdravlja i Ministarstva 

zdravlja Tuzlanskog kantona, da se pokrene procedura kategorizacije domova zdravlja na 

području Tuzlanskog kantona. 

Gradsko vijeće upućuje urgenciju za realizaciji projekta lifta za invalidne osobe u objektu 

Doma zdravlja Tuzla, kako bi ona postala svojim uslugama dostupna svim građanima pod 

jednakim uvjetima. 

c) Javna ustanova „Dom mladih“ Tuzla.  

Gradsko vijeće Grada Tuzla zahtijeva, da u jednom od narednih izvještaja Javna ustanova 

„Dom mladih“ Tuzla dostave podatke o Ugovoru sa “Oskar-filmom” iz Banja Luke, te da se radi 

na formiranju folklorne sekcije. 

Traži se od Službe za komunalne poslove, izgradnju i pitanja mjesnih zajednica, da 

pokrene aktivnosti za rješavanje pitanja grijanja u Švedskoj kući solidarnosti u Lipnici. 

Traži se od Službe za komunalne poslove, izgradnju i pitanja mjesnih zajednica da se 

pokrenu aktivnosti za rješavanje pitanja rasvjete oko Doma kulture u Mjesnoj zajednici Husino, 

kako bi se obezbijedilo odvijanje sportskih aktivnosti u večernjim satima na Husinu. 

Kod narednog prijema volontera, sagledati mogućnosti da se jedna mlada osoba uputi u 

Dom kulture Husino, kako bi se obezbijedili uvjeti za animaciju i kulturna dešavanja u ovoj 

mjesnoj zajednici. 

U narednom periodu raditi na stvaranjui uvjeta za rad organizacionih jedinica (domova) u 

Gornjoj Tuzli, Lipnici i Husinu, što uključuje i apliciranje sa projektima kod domaćih i 

međunarodnih fondova. 
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  d) Javna ustanova „Dom penzionera“ Tuzla za 2012. godinu i e) Javna ustanova „Dom 

penzionera“ Tuzla za 2013. godinu. 

Prihvataju se prijedlozi mjera dati u Izvještaju Komisije za poduzetništvo od 11. 11. 

2014. godine, koji se odnose na stvaranje uvjeta za poboljšanje finansijskog rezultata Javne 

ustanove „Dom penzionera“ Tuzla (Plaćanje naknade za lica koja su zbog prirodne nesreće 

smještena u Dom penzionera, isključenje toplotne enerije iz dijela objekta koji se ne koristi i 

slično.), kao i prijedlozi mjera dati u materijalu obrađivača Javne ustanove „Dom penzionera“ 

Tuzla za 2013. godinu. 

S obzirom da Javna ustanova „Dom penzionera“ nema adekvatne kadrove za njegu 

bolesnika te ima neadekvatnu starosnu strukturu uposlenih koja zahtjeva znatno napore za rad sa 

starim i  nemoćnim, u narednom periodu u skladu sa zakonom omogućiti prijem novih mladih 

stručnih osoba sa evidencije Javne ustanove Zavod za zapošljavanje Tuzla  s ciljem kadrovskog 

jačanja ove Javne ustanove. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Evo čuli ste predlog. Ivica imate je li. Izvolte. Izvolte. Recite. Zato vam kažem 

izađite pa recite da možemo. 

 

IVICA KOVAČEVIĆ 

 

 Dakle ponovit ću jedan generalni prijedlog zaključka, a to je izmjena Odluke o 

imenovanju u organima upravljanja. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – To sam rekla ali ne na način 

na koji ste vi rekli.) Nisam čuo. Ispričavam se. Bilo je priče, nisam čuo. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Gospodin Sabahduin Imamović. Izvolte. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Evo pokazat ću 

vam. (IVICA KOVAČEVIĆ – Nema problema. Vjerujem. Vjerujem. Nisam čuo.) Izvolte 

Sabahudine. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ 

 

 Nisu u ovim zaključcima ni na jedan, ni u jednom momentu nismo osvrnuli na ovaj 

skandal o kojem pričamo čitav dan. 

 Dakle smatram da Služba za razvoj i poduzetništvo i društvene djelatnosti treba da ispita 

sve okolnosti vezane za smjenu direktorice. Koji su to kriteriji.  

Predložio sam ja kao zaključak dok sam diskutovao, samo što možda moji zaključci nisu. 

Molim? (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Oprostite nisam čula.) 

Ja sam predložio dok sam diskutovao o izvještajima penzionera da Služba za razvoj, 

poduzetništvo i društvene djelatnosti ispita okolnosti smjene direktorice. Pod kojim okolnostima, 

na osnovu kojih kriterija je smijenjena direktorica u 2013. godini. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – 

Da podnese informaciju možda.) Neka podnesu informaciju. Jest. 

Dakle da ih obavijesti Upravni odbor i sve ostalo, Komisija za izbor direktora i tako dalje. 

I naravno da nam dostavi informaciju da li i već je trebalo da dobijemo informaciju da li je 
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sadašnji direktor ispunjavao uslove prilikom izbora za, na mjesto direktora. Jer postoje eto 

tvrdnje da nije imao dovoljno radnog iskustva i ostalo. 

Dakle sve te, sve te činjenice da nam dostavi do, evo u što kraćem periodu. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Evo molim vas ima li korekcija ili nema? Izvolte. Elvir Mahmuzić. Izvolte. 

 

ELVIR MAHMUZIĆ 

 

 Vezano za ovaj zaključak kad sam razgovarao, odnosno govorio a kada je u pitanju 

zapošljavanje mladih kadrova, da se ipak ne ide sa ovim jer nisam reko da nema adekvatnih 

kadrova. 

 Da ide se sa onim, da u narednom periodu da se iznađu mogućnost da se stavi target na 

zapošljavanje mladih ljudi. Samo toliko. Da ne bude ovo nema adekvatnih kadrova i tako dalje. 

 S obzirom, da ostane s obzirom na neadekvatnu starosnu strukturu, da se izbaci ova prva 

rečenica. Eto toliko. (MIRNES AJANOVIĆ – Poslovnička intervencija.) 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Gospodin Ajanović. Izvolte poslovnička.  

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Nema rasprave nakon zaključene rasprave. Čuli smo zaključke, može se samo tražiti ono 

što je predloženo da se ako nije uvršteno u zaključke uvrsti. 

 Nova rasprava o tome ja sam mislio da to treba biti tako, ja smatram da ono što sam 

govorio treba da bude zaključak. Ne može biti dodatni zaključak. I to je neosnovano i ne 

možemo promijeniti ništa. 

 Ja predlažem generalno ono što je bilo svakako kao i svaki put u svim zaključcima, da se 

sve rasprave što su bile izrečene uzmu u obzir prilikom razmatranja od strane nadležnih službi i 

načelnika. I to je to. I riješeno. Bez ove dopune.  

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. To je najlakše. Evo. (MIRNES AJANOVIĆ – Mogu li poslovničku zaboravio sam 

nešto.) Izvolte. Izvolte. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 I smjesta se govori pa da ne bi bilo zabune. Može se dopuniti ovo što je čitano od 

sekretara ako je predloženo kao zaključak. Ako je samo pričano za govornicom a nije tražilo da 

se uvrsti kao zaključak, ne može se dopuniti. I nema rasprave više o tome. 

 Taj koji razgovara, govori  sa govornice treba da predloži da se uvrsti kao zaključak. A ne 

može se automatski smatrati diskusija zaključku. Onda su diskusije apsurdne. 
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 Da ne bi bilo izostavljeno nešto od ovoga svega što je govoreno danas, imamo pravo na 

taj opšti stav da tražimo da sve ono što je rečeno ima da se razmatra od nadležnih službi, 

načelnika i ostalih. 

 Dakle i ovo što je predloženo ali ne kao poseban zaključak jer nije bilo tako predloženo u 

toku rasprave. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Evo Mediha dopunjava ovo što su malo ovdje. Idemo sad konačno na 

izjašnjavanje. Mi se možemo izjasniti je li tako Mediha mi smo ovaj dio ovdje. 

 Ko je za ovaj predlog zaključaka molim vas da se izjasni. (MIRNES AJANOVIĆ – Uz 

ovaj.) Uz ovaj koji je rečen. (MIRNES AJANOVIĆ – Koji? Ovaj moj.) Pa to je da ispita. Dajte 

molim vas. Mediha hajde još malo.  

(MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Evo sad ću ja. Ako može da mi date minuticu.) Može. 

Može. Sačekajte malo. Hajde sačekajte malo. Molim vas sačekajte. Ulazimo. Može. Može. 

Mediha može.  

Najbolje da smo rekli da uzme se stenogram i stenogram se izvadi i to je to. Olakšati. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Dakle bile su prijedlozi za dopune od tri vijećnika. Znači gospodin Ajanović je predložio, 

mi smo ovaj generalni zaključak predložili: 

Da prijedlozi, sugestije i primjedbe vijećnika će biti uzete u obzir izrečene za govornicom 

na ovoj sjednici će biti uzete u obzir prilikom realizaije ovih zaključaka od strane nadležnih 

gradskih službi. 

Takođe gospodin Mahmuzić vijećnik, korigovali smo njegov zaključak i rekli:  

S obzirom da je za rad sa starim i nemoćnim osobama su potrebne posebne sposobnosti 

preporučuje se kadrovsko jačanje i prijem novih mladih i stručnih ljudi sa evidencije Javne 

ustanove Služba za zapošljavanje Tuzlanskog kantona.   

I također gospodin Sabahudin je predložio zaključak, ja se izvinjavam nisam ga čula, ali 

ja predlažem da on glasi ovako: 

  Da se traži od Službe za razvoj, poduzetništvo i društvene djelatnosti, da dostavi 

informaciju o postupku razrješenja starog i imenovanja novog direktora. Eto. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Poslovnička. Je li poslovnička? Izvolte. Gospodin Alić Mensur. (MENSUR ALIĆ – 

Peimjedba.) Primjedba. Da. 

 

MENSUR ALIĆ 

 

 Sekretaru samo ovo pod. Gradsko vijeće traži od nadležnih gradskih službi za upravu i 

dalje. Da li je ovo zaključak ili prijedlog? Ovdje mi je malo nejasno zakonski.  
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Da li ćemo sutra doći u situaciju da zagorčamo sebi život ovdje u Vijeću. (MEDIHA 

NUHBEGOVIĆ – Preporučujemo. Stavit ćemo preporučujemo.) Eh možda da u tome bude 

ispravka pa bi zato volio da. Da ne dođemo u situaciju samo da. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Evo čuli ste molim vas. Odlično. Ko je za  ovakav prijedlog zaključaka, molim da digne 

ruku? (24) Ima li neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

 24 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da su 

jednoglasno usvojeni sljedeći zaključci: 

Generalni: 

 

- Gradsko vijeće Grada Tuzla insistira na boljoj saradnji svih javnih preduzeća i javnih 

ustanova, čiji je osnivač Grad Tuzla. 

- Gradsko vijeće preporučuje nadležnim gradskim službama za upravu, koje provode 

konkursne procedure imenovanja u regulirane organe, da analiziraju važeće zakone i propise iz 

ove oblasti, te da sukladno Zakonu o ministarskim vladinim i drugim imenovanjima, Zakonu o 

privrednim društvima i Zakonu o ustanovama i drugim materijalnim zakonima, ukoliko je to 

potrebno izrade i predlože Gradskom vijeću Grada Tuzle, inovirani propis o imenovanjima u 

organe javnih preduzeća i javnih ustanova, čiji je osnivač Grad Tuzla. 

- Prijedlozi, sugestije i primjedbe vijećnika i predstavnika klubova vijećnika će biti uzete 

u obzir od strane nadležnih gradskih službi prilikom realizacije zaključaka sa druge redovne 

sjednice Gradskog vijeća Grada Tuzla. 

 

a) JU “Gradski stadion Tušanj” Tuzla: 

 

- Gradsko vijeće Grada Tuzla traži uspostavljanje wireless centra  i wifi usluga unutar 

objekta stadiona s ciljem omogućavanja bolje preglednosti dešavanja na stadionu, uspostavu web 

stranice i organizovanje fitness centra u JU Gradski stadion “Tušanj” Tuzla sve sa ciljem bolje 

prezentacije i stvaranja uvjeta za povećanje prihoda u ovoj Javnoj ustanovi. 

- Gradsko vijeće Grada Tuzla, traži od menadžmenta JU Gradski stadion “Tušanj” Tuzla, 

da se obrati relevantnim institucijama s ciljem obezbjeđenja sredstava za tartan stazu, 

navodnjavanje terena  i kupovinu i postavljanje balona na pomoćnom stadionu, kako bi se u 

zimskom periodu obezbijedilo odvijanje trenažnog procesa, što u konačnici podrazumijeva 

povećanje vlastitih prihoda u ovoj javnoj ustanovi. 

- Gradsko vijeće Grada Tuzla, traži da se razmotri mogućnost i realizira projekat “spomen 

sobe” u kojoj će se prezentirati historijat FK “Sloboda” Tuzla (osnivanje, igrači, treneri, prijatelji 

kluba, rukovodstvo itd.). 

- Gradsko vijeće Grada Tuzla smatra da bi određeni broj VIP ulaznica obezbijediti za 

sportoste i druge istaknute ličnosti, koje su zadužili Grad Tuzla. 

 

b) JZNU Dom zdravlja Dr. Mustafa Šehović Tuzla: 

 

- Gradsko vijeće Grada Tuzla,  traži od menadžmenta JZNU Dom zdravlja  “Dr. Mustafa 

Šehović “Tuzla, (ukoliko do sada nije obraćao), uputi zahtjev JU Zavod za zdravstveno 
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osiguranje TK i resornom Ministarstvu, da se obezbijede sredstva za finansiranje Ustanove 

sukladno Zakonu o zdravstvenoj zaštiti Federacije BiH, te da se odgovor navedenih organa 

dostavi Gradskom vijeću Grada Tuzle. 

- Konstatuje se da je poseban problem za naše građane nedostatak preparata za lipidni 

status. S ciljem obezbjeđenja sredstava za nabavku navedenih preparata, Gradsko vijeće Grada 

Tuzle traži da se provedu mjere štednje i iz ušteda nabave navedeni preparati, kao  i da se na web 

stranici građani redovno obavještavaju o planu rada na nalazima lipidnog statusa. 

- Gradsko vijeće Grada Tuzle, traži od Federalnog ministarstva zdravlja i Ministarstva 

zdravlja Tuzlanskog kantona, da se pokrene procedura kategorizacije domova zdravlja na 

području Tuzlanskog kantona. 

- Gradsko vijeće Grada Tuzla upućuje urgenciju za realizaciji projekta lifta za invalidne 

osobe u objektu Doma zdravlja Tuzla, kako bi se usluge ove Javne ustanove učinile dostupnim 

svim građanima pod jednakim uvjetima. 

 

c) JU Dom mladih Tuzla: 

  

- Gradsko vijeće Grada Tuzla zahtijeva, da se u jednom od narednih izvještaja JU Dom 

mladih Tuzla dostave podaci o ugovoru sa “Oskar-filmom” iz Banja Luke, te da se radi na 

formiranju folklorne sekcije. 

- Traži se od Službe za komunalne poslove, izgradnju i pitanja MZ-ca, da pokrene 

aktivnosti za rješavanje pitanja grijanja u Švedskoj kući solidarnosti u Lipnici. 

- Traži se od Službe za komunalne poslove, izgradnju i pitanja MZ-ca da pokrene 

aktivnosti za rješavanje pitanja rasvjete oko Doma kulture u MZ Husino, kako bi se obezbijedilo 

odvijanje sportskih aktivnosti u večernjim satima na Husinu. 

- Kod narednog prijema volontera, sagledati mogućnosti da se jedna mlada osoba uputi u 

Dom kulture Husino, kako bi se obezbijedili uvjeti za animaciju kulturna dešavanja u ovoj 

mjesnoj zajednici. 

- U narednom periodu raditi na stvaranju uvjeta za rad organizacionih jedinica (domova) 

u Gornjoj Tuzli, Lipnici i Husinu, što uključuje i apliciranje sa projektima kod domaćih i 

međunarodnih fondova. 

  

d) JU Dom penzionera Tuzla za 2012. godinu i e) JU Dom penzionera Tuzla za 2013. 

godinu: 

 

- Prihvataju se prijedlozi mjera dati u Izvještaju Komisije za poduzetništvo od 11. 11. 

2014. godine, koji se odnose na stvaranje uvjeta za poboljšanje finansijskog rezultata JU Dom 

penzionera Tuzla (plaćanje naknade za lica koja su zbog prirodne nesreće smještena u Dom 

penzionera, isključenja toplotne enerije iz dijela objekta, koji se ne koristi i slično), kao i 

prijedlozi mjera dati u materijalu obrađivača JU Dom penzionera Tuzla za 2013. godinu. 

- S obzirom da je za rad sa starim i nemoćnim zahtijeva specifične spososbnosti, u 

narednom periodu u skladu sa Zakonom omogućiti prijem novih mladih stručnih osoba sa 

evidencije JU Služba za zapošljavanje Tuzla  s ciljem kadrovskog jačanja ove Javne ustanove. 

- Traži se od Službe za razvoj, poduzetništvo i društvene djelatnosti, da dostavi 

informaciju o postupku razrješenja starog i imenovanja novog direktora. 
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Zahvaljujem se predstavnicima javnih ustanova. 

 

Prelazimo na sedmu tačku dnevnog reda: 

 

INFORMACIJA O PROBLEMATICI SNABDIJEVANJA ELEKTRIČNOM 

ENERGIJOM NA PODRUČJU OPĆINE TUZLA 

 

Obrađivač je Javno preduzeće Elektroprivreda BIH – Poslovna jedinica Tuzla. Materijal 

razmatrali: Komisija komunalne poslove, izgradnju i pitanja mjesnih zajednica i klubovi 

vijećnika. 

Otvaram raspravu. Pitam vijećnike, ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? 

Ako nema, znači otvaram raspravu klubova. Prvi se javio Topić Ekrem, ispred Kluba 

Tuzlanske alternative, a zatim Slavuljica Nikola ispred SDP-a. Izvolte gospodine Topiću. 

 

EKREM TOPIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 Gospodine predsjedavajući, poštovane kolegice i kolege vijećnici, poštovani malo nas 

ima ostalih, esselamu alejkum i dobro vam veče. 

 Ispred Tuzlanske alternative, mi ćemo prihvatiti ovu informaciju, s tim što predlažem, 

predlažemo zaključak, prijedlog, inicijativa, mada je upućena inicijativa za izgradnu jedne 

transformatorske stanice na području Mjesne zajednice Gornja Tuzla, a naselje preciznije da 

navedem ili područje, Tesenac i Kavčići gdje se nalaze soni bunari.   

 Naime tu postoji dvadesetak poljoprivrednih gazdinstava i objekata i ne mogu da se 

priključe na električnu energiju. Mi smo u prošloj godini podnosili inicijativu da se izgradi jedna 

takva transformatorska stanica. Uputili, ja mislim da je trebalo biti upućeno na kantonalni nivo 

kako su organizovani, uz preporuku ove naše Podružnice, tako da ponavljam i ponovo sve uz 

ovo tražimo od nadležnih u Elektroprivredi da dođe do realizacije tog zaključka. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Gospodin Slavuljica Nikola, Klub SDP-a. Izvolte. 

 

NIKOLA SLAVULJICA 

 

 Zahvaljujem predsjedavajući. Uobičajeno je da svake godine ova informacija ili ovakva  

informacija stigne nama i prema onome što se i ja sjećam uglavnom smo to prihvatali bez nekih 

posebnih uslova, tako da je i ova informacija u stvari prikaz onoga koliko je to Distribucija, 

odnosno Elektroprivreda uložila na prostoru grada Tuzle i šta je to sve, koji su radovi izvedeni. 

 Međutim, na kraju ove informacije radi vašeg podsjećanja, i u narednom trogodišnjem 

planu investicija 2015-2017. u skladu sa raspoloženim sredstvima Podružnica Elektrodistribucije 

Tuzla  će uložiti maksimalne napore da kvalitet električne energije za sve krajnje kupce bude u 

propisanim granicama. 

 Mi naravno ne znamo ni koje su to granice i ono što bih ja predložio kao zaključak, ova 

zadnja rečenica je prilično nedefinisana i poprilično difuzna, tako da može i ovako i onako. 

Nismo imali više od 100 maraka para i popravili smo, zamijenili osigurače. 
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 Zato bi predložio sljedeći zaključak, da za januarsku sjednicu Gradskog vijeća dostave 

informaciju u kojoj će biti njihov plan, ovdje su rekli trogodišnjeg plana, u njihovom planu 

trogodišnjem tačno šta planiraju da poprave, da urade.  

Ovdje se radi o investicijama. Ne računa one popravke  koje se dešavaju s vremena na 

vrijeme. Ali koja je to investicija i koji je to objekat i koji je to posao koji će obaviti u naredne tri 

godine na području grada Tuzle. Dakle do januarske sjednice Gradskog vijeća. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Gospodin Ivica Kovačević, HDZ, iz Hrvatska demokratska zajednica, nek se 

pripremi Edim. 

 

IVICA KOVAČEVIĆ 

 

 Evo bit ću jako kratak. Dakle baš sam neki dan razgovarao sa članom Savjeta Mjesne 

zajednice Par Selo. On je, živi na naseljenom mjestu Ravna trešnja, pa mi reče  da mu je prije 

možda tjedan dana zbog slabog napona pregorio novi TV. 

 Dakle evo možda u tom pravcu jedan zaključak, dakle konkretno da se Elektrodistribucija 

pobrine oko toga gdje god postoje ti problemi sa slabim naponom dakle da se izađe u susret 

mještanima. 

 Ono što je posebice nekad problem jest to je jedno preklapanje dijelovi općine Tuzla 

pokriva sad kako je Elektrodistribucija oranizirana znači područje Živinica i Tuzle, tako da 

usljed tih poklapanja nekad dolazi do problema. Kuća do kuće pa imamo različito. Jest. 

 Pa evo u tom pravcu dakle nek bude možda jedan zaključak danas na sjednici. Hvala 

lijepo. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Gospodin Edim Kadić, Bosanska stranka. Izvolte. 

 

EDIM KADIĆ 

 

 Ja kolko vidim nije prisutan predstavnik. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Ima. Ima.) Ima. (JOZO 

NIŠANDŽIĆ – Ja mislim da je. Gospodine?) Predstavnik Elektroprivrede. Vi ste. (DŽEVAD 

ĆOSIĆKIĆ – Gradski prevoz.) Gradski. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Nema znači.)  

Ja mislim da to nije uredu da zaista ovdje raspravljamo informaciju, imali bi vjerovatno i 

pitanja, da bi trebo da bude prisutan i mislim da treba da uputimo, (MIRNES AJANOVIĆ – 

Protest.) protest. Jeste. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Ja molim vijećnike da uđu u salu molim vas.) 

 Drugo. Predložio bih i raspravljali smo i na Komisiji ze ekonomske odnose i predstavnik 

je tad bio prisutan i rekao je da podružnice, Tuzla se snabdijeva sa podružnica Živinice, 

Srebrenik i Tuzla, je li? (JOZO NIŠANDŽIĆ – Jeste.) I da Podružnica Tuzla bi mogla da 

snabdijeva i mjesne zajednice koje, Ljubače, Husino, Pasci, Kiseljak i Par Selo, da bi bilo daleko 

bolje napajanje i da bi građani bili sigurniji i kvalitetnija struja ukoliko se znači ovo što radi 

Distribucija Živinice pređe u nadležnost Distribucije Tuzle. Znači predlažem da se ispita ta 

mogućnost i da to donese se i da se to uradi znači. 
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 Drugo. Znači da obavijestimo od 01. januara mi ćemo moći birati građani Bosne i 

Hercegovine od koga ćemo kupovati struju. Da to je ovako jedna povoljna ja se nadam, gdje ima 

i veća konkurencija da će biti i bolje za građane našeg grada i ujedno i građane Bosne i 

Hercegovine. 

 I na kraju bih pohvalio rad Elektroprivrede vezano za ove događaje poplave u maju i 

avgustu, da zaista uprkos svim nedaćama da su zaista uradili jedan ogroman posao i vi to znate 

najbolje bili ste na terenu da treba da ih pohvalimo. Hvala lijepo. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Nema više prijavljenih. Zaključujem raspravu klubova. Je li ispred Kluba? Ispred 

vijećanika. Otvaram raspravu vijećnika. Gospođa Jasminka Mijatović. Izvolte. 

 

JASMINKA MIJATOVIĆ 

 

 Kratko gospodine predsjedavajući. Želim da podržim prijedlog kolege Edima. Smatram 

da sve mjesne zajednice koje su na području općine Tuzla trebaju pripadati Elektroprivredi, 

Podružnica elektrodistribucije Tuzla, na način da se ne bi dešavalo sve ono o čemu je 

predsjednik Kovačević rekao, jer kad nastupi štetna posljedica za građane time je i izloženi su 

opasnosti. 

Osim što imaju materijalnu štetu, izloženi su i opasnosti po zdravlje zbog napona koji, 

odnosno nedostatka napona koji je evidentat, pa u sanaciji svega toga da bi zbjegli te štetne 

posljedice prijedlog je itekako dobar. 

Ja znam da postojo osnova. Nekad je bio sastanak sa predstavnicima Elektrodistribucije i 

rečeno je još čak par godina radnije da se radi na tome. 

Možda u tom zaključku dodati samo ubrzanje već postojeće inicijative, odnosno 

inicijative gospodina Edima, da se što prije realizira kako bi građani na području svih mjesnih 

zajednica u općini Tuzla imali adekvatan napon koji odgovara i potrebama ali i uređajima koje 

koriste. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Zaključujem raspravu vijećnika. Ovo je informacija znači moramo se izjasniti pa 

onda ćemo zaključke. Primamo k znanju. Da. Evo mi ćemo se samo izjasniti o informaciji dok 

ne budu zaključci. 

Pitam vijećnike ko je za to da se primi k znanju informacija o problematici snabdijevanja 

električnom energijom na području općine Tuzla, molim da digne ruku? (18) Ima li neko protiv? 

(Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

18 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je  

INFORMACIJA O PROBLEMATICI SNABDIJEVANJA ELEKTRIČNOM ENERGIJOM NA 

PODRUČJU OPĆINE TUZLA, jednoglasno primljena k znaju. 

Sačekat ćemo malo predlog zaključaka. Evo molim vas predlog predlog zaključaka: 

Gradsko vijeće Grada Tuzle pokreće inicijativu za izgradnju transformatorske stanice na 

lokaciji Desanac-Kavčići. 
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Traži se od Javnog preduzeća Elektroprivreda BiH – Podružnica Tuzla da za januarsku 

sjednicu dostavi trogodišnji plan finansiranja poslova i radova na području grada Tuzle. 

Traži se od Javnog preduzeća Elektroprivreda BiH, da se MZ Ljubače, Husino, Kiseljak, 

Pasci i Par selo, kada je u pitanju snabdijevanje i napajanje električnom energijom prebace u 

nadležnost Poslovne jedinice Tuzla. Evo to je to. 

Pitam vijećnike ko je za ove zaključke, molim da digne ruku? (18) Ima li neko protiv? 

(Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

18 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da su zaključci 

jednoglasno usvojeni. 

 

Prelazimo na osmu tačku dnevnog reda: 

 

INFORMACIJA O GRADSKOM I PRIGRADSKOM SAOBRAĆAJU NA 

PODRUČJU OPĆINE TUZLA 

 

Molim? Šta ste htjeli Topiću? Obrađivač je Gradski i prigradski saobraćaj d.d. Tuzla. 

Materijal razmatrali: Komisija za ekonomske odnose, Komisija komunalne poslove, izgradnju i 

pitanja mjesnih zajednica i klubovi vijećnika. 

Otvaram raspravu. Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem, obzirom da ima obrađivač? 

Nema. Otvaram raspravu klubova. Ti me zbuniš gospodine Topiću, odmah digneš ruku, ja 

mislim da nećeš. Izvolte gospodine Topiću. 

 

EKREM TOPIĆ 

 

 Iz informacije d.d. Gradskog i prigradskog saobraćaja Tuzla koja je predočena 

vijećnicima uočeno je nekoliko teza koje povlače za sobom i nekoliko pitanja i pojašnjenja. 

 Mišljenja smo, a nadam se da će se složiti i većina vijećnika, da informacija ne preslikava 

stvarno stanje u ovoj firmi. Riječ je o tome da je 2014. godine promijenjena struktura vlasti u 

d.d. GIPS-u, te da kruže informacije o otpuštanju velikog broja radnika. 

 Takođe postoje saznanja da će se ukinuti prodajna mjesta u gradu, pa sugerišemo 

menadžmentu da to ne čini nego da naprotiv otvori još ovakvih mjesta kako bi korisnicima 

omogućili bolju uslugu. 

 Tražimo i pojašnjenje menadžmenta vezano za haotično stanje na južnoj magistrali. 

Zanima nas šta znači ta riječ haotično? Također interesuje nas zašto u informaciji niti jednom 

nije pomenuto stanje saobraćaja  na sjevernoj saobraćajnici. 

 Iz dostavljene informacije na strani 4. zadnji pasus, slažemo se da je veliko zagađenje i 

štetna emisija gasova od strane svih autoprevoznika u gradu Tuzli. Zbog toga bih u ime 

Tuzlanske laternative predložio zaključak koji je trebao realizovati do 2010. godine, a na osnovu 

Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju lokacije prigradske autobuske stanice 

Tuzla od 2006. godine, koja u članu 4. navodi da svi prevoznici od 2006. do 2010. godine treba 

da vrše prevoz sa autobusima koji zadovoljavaju BAS EN standarde. 

 Iz ovih razloga predlažemo zaključak da do 30. juna 2015. godine svi prevoznici koji 

imaju u planu prevoz putnika u gradu Tuzli moraju  ispoštovati ove odluke. 
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 Također predlažemo da policijske uprave u Tuzli, napomenemo da se ispoštuje član 5. 

pomenute Odluke a radi se o zabrani zaustavljanja i parkiranja autobusa na nedozvoljenim 

površinama. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Gospodin Srđan Kerošević, ispred Kluba Socijaldemokratske partije. 

 

SRĐAN KEROŠEVIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Želim sve srdačno da vas pozdravim. Iz informacije o gradskom i prigradskom 

saboraćaju grada Tuzle zapravo se vidi da je to jedno nedorečeno stanje u ovoj grani 

privređivanja, ne samo u našem gradu nego i šire. 

 Želimo reći da je ova uslužna djelatnost u procesu privatizacije rađena na jedan prilično 

površan moram reći način, ne zbog toga što neko u ovoj grani nije znao raditi poso adekvatno, 

već je i vlast u tadašnje vrijeme ovu granu smatrala ne toliko važnom u odnosu na neke druge 

subjekte. 

 Rezultat takvog ophođenja prema saobraćajnim djelatnostima inače je rezultirala dosta 

teškim i nezavidnim stanjem. A to se sada itekako reflektuje negativno na građane osuđene na 

korištenje usluga Gradskog i prigradskog saobraćaja. 

 Tako se desilo i općini Tuzla, te sada na ulicama našeg grada imamo prilično neuređen i 

neorganizovan prevoz putnika, gdje je prisutna veoma nelojalna konkurencija, a poluge vlasti 

kao što je inspekcija nisu dovoljno snažne da se nose sa ovim izazovom i uvedu reda u ovoj grani 

privređivanja. 

 Smatramo da smo dužni podsjetiti na ovo stanje jer Klub vijećnika SDP-a smatra da 

građani ipak ispaštaju u našem gradu a da za to nisu ni krivi. 

 Kada se tiče Gradskog i prigradskog saobraćaja mislimo da je u početku  njihove 

privatizacije obnavljanja osnovne djelatnosti bilo komotnog ponašnja, smatrajući da imaju 

monopol na ovim prostorima. 

 Međutim, nikako ne želim reći da Gradski i prigradski saobraćaj nije dao svoj veliki 

doprinos u prevozu putnika. 

 Također smatramo da se ranije trebalo prilagođavati ovim uslovima a da su institucije 

vlasti trebale poduzimati konkretne mjere kako bi se suzbila razna preklapanja u prevozu 

građana od strane mnogobrojnih saobraćajnih preduzeća u Kantonu, taksi prevoza, 

neregistriranog prevoza, pa do prevoza sa neispravnim vozilima, neregistrovanim linijima, na 

osnovu čega je ugrožena osnovna djelatnost Gradskog i prigradskog saobraćaja u Tuzli. 

 Gradsko vijeće po tom osnovu trebalo bi tražiti  rješenje putem prijedloga Tuzlanskom 

kantonu kako bi se ova oblast uredila i zaštitili građani. 

 S obzirom da je ovo materijal u vidu informacije smatramo da ova naša gledanja treba 

prihvatiti sa dobrom namjerom pa ćemo u tom pravcu sugerisati i neke prijedloge. 

 Kako smo rekli, preko Kantona treba uspostaviti poštivanje zakonskih propisa putem 

inspekcijskog nadzora koji regulišu tu oblast. 

 Smatramo da bi ubuduće trebalo nabavljati i manja prevozna sredstva naravno onoliko 

koliko je moćan ovaj pravni subjekat, kako bi se lakše prilagođavala potrebama građana na 

mikro naseljima. 
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 Gradsko vijeće mora tražiti izlaz skupa sa kantonalnom vlašću na uspostavljanju propisa 

da se za prevozne jedinice koriste one koje imaju EKO motore a to sve u cilju zaštite od 

zagađenja sredine. 

 Uz sve ovo iznešeno SDP će prihvatiti ovu informaciju. Hvala vam. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Samo malo izvinjavam se. Izvolte Sakiću. Prvo on, pa ćete vi, pa onda Edo. Beriz 

Sakić. Izvolte. 

 

BERIZ SAKIĆ 

 

 Hvala. Ja ću samo da iznesem dvije informacije ovdje o Gradskom i prigradskom 

saobraćajnom preduzeću. Jedna je ta o bahatosti vozača koji obavljaju prevoz u Gradskom 

saobraćajnom preduzeću, na liniji 8 i 13. 

 U naselju Gornji Čaklovići, autobuska stanica urađena i prije rata kažu da je urađena. Ja 

kad sam došo tu bila je ta stanica. Saobraćajni znak autobuska stanica ko ovaj prozor ovdje. 

 Mi smo došli do te mjere da pišemo peticiju da ćemo odbiti da koristimo usluge 

Gradskog saobraćajnog preduzeća samo iz tog razloga što ne žele da staju na autobuskoj stanici 

koja je jasno i javno urađena kao takva. 

 Kad smo došli do tog zaključka pojedini vozači su počeli stajati a još uvijek jedni ne staju 

i koriste se ovakvim riječima. Nema toga ko će meni narediti da ovdje stajem. A stanica je 

uređena, znakom obezbijeđena, sve po propisima. 

 A izađu na ravnicu iznad te autobuske stanice i onda staju na kolovozu gdje izričito je 

zabranjeno ako se iole razumimo o saobraćajnim propisima. 

 Volio bih evo obzirom da je tu predstavnik iz Gradskog saobraćajnog da ispita ovo a ako 

se ne vjerujete vi dođite u naselje Gornji Čaklovići i uvjerit ćete se u sve te navode. 

 Za razliku od drugih prevoznika koji su mnogo ljubazniji od vaših vozača. (MIRNES 

AJANOVIĆ – Predloži zaključak.) Naravno predlažem ko zaključak ovo.  

 I druga. Mi smo ne znam 2010. čini mi se da je, da smo imali informaciju ili ne znam u 

kojem je to obliku bilo već. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Nisam tačno čuo u vezi stanice koju je naveo 

gore u Čaklovićima.) (MIRNES AJANOVIĆ – Koji je broj autobusa?) 8 i 13. Oni. (JOZO 

NIŠANDŽIĆ – A kako tačno se zove stanica ta? Koje je mjesto, lokacija?) Gornji Čaklovići. 

(JOZO NIŠANDŽIĆ – Gornji Čaklovići. Znači u stanici Gornji Čaklovići da se obavezno staje. 

Autobusi 8 i 13.) I 13.  

 A staju na potpuno nezakonitom mjestu. Tamo gdje je zakonom izričito zabranjeno da se 

zaustavljaju. Po meni je to da on ne smije da krene. Eto ta stanica jeste ovako malo u uspunu, ali 

ja ne znam kako se po Sarajevu onda autobusi kreću. Ja sam došao do zaključka da oni ne znaju 

da krenu uzbrdo pa zato ne smiju ni da stanu. 

 Hajde ako je malo otežni uslovi, da je snijeg, led, nego u po ljeta neće da staju vjerujte. A 

vi provjerite. Ja ovo sve što tvrdim vi to evo može se da provjeri. 

 Druga stvar koju sam želio ovdje takođe iznijet, mi smo čini mi se Ekrem Topić kolega 

sad je pročao o tome, je li ono 2010. ne znam već koje smo, 11-te, imali godine onu informaciju 

ovdje da je zabrana ovim drugim preduzećima koja se bave javnim prevozom putnika ulazak u 

grad, nego da samo staju na ovu stanicu koja je urađena dole kod Gradskog i ova gore u Simin 



107 

 

Hanu, pa smo čini mi se donijeli zaključak ili to da će se nakon dva mjeseca istražiti to kolko je 

to dobro ili nije dobro.  

 Ja kolko se sjećam da mi nikad nismo dobili povratnu informaciju nakon toga dokle je to 

došlo i da li je to izvedeno. 

 U ovom izvještaju ovdje, Gradsko saobraćajano preduzeće glavni od problema jedan od 

svoje nelikvidnosti ili ne znam već o čemu, navodi da je jedan od tih problema i to i ovaj haos u 

gradu zato što ovi drugi kantonalni prevoznici prevoze te putnike po čitavom gradu, odnosno 

ovom sjevernom magistralom.  

 Naravno da ja nisam za ovakvu situaciju. Jesam za ono što je malo prije kolega predložio 

da se i drugi kantonalni prevoznici uvedu ove EKO motore koji će manje zagađivati grad, a ni u 

kojem slučaju nisam tog mišljenja da se njima zabrani prevoz gradom iz razloga što će to ponovo 

ići na po budžetu građana. On će doći u Simin Han, iz Simin Hana ponovo mora platiti kartu da 

bi došo u grad Gradskom saobraćajnom preduzeću.  

Ko će to refundirati tom građaninu izuzev ako se oni ne bi dogovorili oko toga da 

refundiraju jedan drugom taj prevoz. Znači po meni bi to opet išlo po građaninu a mi donosimo 

ovdje a mi smo svi ovdje odgovorni prema tim građanima da kako i trebali bi svi da zaštitimo 

interese tih građana. 

Znači ovaj prijedlog kolege koji je iznio po meni je to najprihvatljiviji, da nabavi i ovi 

EKO motore i ono ko što je reko Ekrem Topić do šestog mjeseca da uvedemo nekakav 

zaključak, da oni ako žele se saobraćati tom dionicom da se saobraćaju sa vozilima koji 

posjeduju takve motore a ne da im izričito zabranimo. 

Pogotovo tako što bi onda kontra mjera djelovala isto tako jer bi oni Gradskom 

saobraćajnom preduzeću onda zabranili ulaz i u Kalesiju i u Živinice i u Banoviće i onda bi 

dobili kontra efekat, onda bi se morali potući a ne posvađati. Eto hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Gospodin Malikić Nedžad, Narodna stranka Radom za boljitak. Nek se pripremi 

gospodin Edim Kadić. 

 

NEDŽAD MALIKIĆ 

 

 Kada je informacija u pitanju Gradskog i prigradskog saobraćajnog preduzeća tek sad 

vidimo zadnjih godina koja je glupost naprvljena kad je ovakvo Preduzeće koje je obavljalo 

ovakvu uslužnu djelatnost i ovako bitnu za jedan grad privatizovano. Ali šta je tu je, nosit ćemo 

se s tim, možda ne zadugo. 

 Ono što ja želim reći kada Gradsko saobraćajno preduzeće dobije da obavlja tako bitnu 

djelatnost a privatno je naravno nema nikakvu obavezu prema ovom Vijeću sem ove informacije, 

i manje više prihvaćena, ne prihvaćena informacija, on dalje radi svoj posao. 

 Šta želim reći? Da gradska uprava, odnosno Služba za komunalne poslove kolko ja imam 

informaciju samo daje saglasnost na linije, Ministarstvo jednostavno daje saglasnost i tako dalje i 

tako dalje. 

 Naravno jedan od mojih zaključaka, možda da u narednom periodu Služba za komunalne 

poslove, gradska uprava, razmotri mogućnost formiranja Gradskog saobraćajnog preduzeća, na 

način da kada već imamo fabriku električne energije u našem gradu zašto ne bi imali potpuno 
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ekološki čist grad, nabavili električna vozila i naravno u nekom periodu, nije to tako daleko, 

razmišljati i na taj način. Zašto da ne. 

 Naravno u ovom periodu dok se ne stvore ti uslovi, odnosno preduslovi moramo sa 

Gradskim saobraćajnim preduzećem razgovarat na ovaj način. Zašto to kažem? 

 Ja kao član školskog vijeća, kako se već više zove, Vijeća roditelja, imo sam jedno jako 

loše iskustvo da sam dobio zadatak da pokušamo promijeniti samo za 15 minuta liniju 17 koja 

ide za Dokanj i djeca trebaju da idu tri, četiri kilometra i naravno radi 15 minuta ili moraju prije 

izaći ili su dva i po sata čekali autobus da novi dođe na linij broj 17. 

 Vjerujte mi ja sam se dva, tri puta najavljivo kod direktora, već kod koga sam trebo ići 

dole, nikad nisam i kao vijećnik u prošlom mandatu nisam bio primljen da pokušamo riješiti taj 

problem. I dosta drugih problema koja su bila. 

 Nažalost bez obzira što je to privatno preduzeće ipak ima odgovornost i prema ovom 

Vijeću i prema ovom gradu i prema ovim građanima. Naravno ja bi volio da je slika drugačija ali 

evo vidimo da i ostali vijećnici koji su se bavili tom problematikom jednostavno su imali 

problema. 

 Isto tako se dešava da autobus koji dođe dođe do Doknja a treba ići i za Gornji i Donju 

Obodnicu i gore za Breške, dođe, je li malo brda stane, kaže ja ne mogu. Ja neću reći jesu li oni 

opremljeni, imaju li, ne može. Mislim to su sve neke stvari gdje mi ne možemo uticati i reći 

ljudima e sad vi morate i kad su loši uslovi nabavite bolju opremu, pa ako ne možete u sedam 

možete u osam i tako dalje i tako dalje.   

 To su neke stvari koje bi mi puno lakše mogli uraditi da je to Preduzeće koje odgovara i 

koje na kraju krajeva zavisi od ovog Opštinskog vijeća, odnosno Gradskog vijeća, drugačije bi to 

bilo. 

 Isto tako bi mogli uticati na rad a ovako ko Preduzeće jednostavno mi možemo ovdje 

pričati, sturit se pričajući, prijedloge, sugestije i sve davati a da oni to jednostavno ne poštuju 

zato što su privatno preduzeće u sto postotnom vlasništvu. Nažalost to je tako. 

 Ali volio bi kad bi bilo malo više razumijevanja pa da svi ovi problemi koji su se vjerujte 

nagomilali i koji su veliki problemi da hin pokušamo riješiti na obostrano zadovoljstvo, a sve u 

cilju da naši građani imaju puno, puno bolju uslugu nego što imaju sad.  

 Ja se nadam evo nova uprava je došla, novi je vlasnik, ja se nadam da će on možda 

uspjeti nešto promijeniti  u narednom periodu, nadam se, i volio bih češće dobijati informaciju i 

zaključke koji odu sa ovog Kolegija, odnosno sa Gradskog vijeća da na njih i dobijemo odgovore 

šta je se poduzelo ako dođe vijećničko pitanje ili neka inicijativa da dobijemo odgovor a nije 

samo ovako u toku jedne godine ili već kad ne znam ni kad smo imali ovaj izvještaj, da 

jednostavno dobijemo informaciju i to je to. Toliko i hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. (MIRNES AJANOVIĆ – Replika.) Izvolte. Gospodin ima repliku. Mirnes 

Ajanović. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

Da malo pojasnimo status privatnih preduzeća kojima je dato od strane Opštine pravo da  
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vrše javnu djelatnost. Imamo mi mogućnost da djelujemo. Nema to veze što je privatno 

preduzeće. Ne govorim sad o njima. Nisu oni bitni više. 

 Imamo još privatnih preduzeća koje i koji smatraju da njih baš briga za Opštinu. A dobili 

ovlast na osnovu Odluke Opštine za javnu djelatnost. 

 Zaključak da se napravi, da u svim situacijama gdje privatna preduzeća ne pruža 

adekvatne usluge i ne poštuje odluke i zaključke Vijeća, da Opština Tuzla preispita Odluku ili da 

Opština Tuzla, odnosno Grad Tuzla u ovoj situaciji, donese odluku da drugom preduzeću ponudi 

da se takođe bavi takvom javnom djelatnošću. 

 Vidićemo na sljedećim sjednicama Vijeća o nekim drugim preduzećima koja na sličan 

način zloupotrebljavaju, maltretiraju građane, ponižavaju građane, višestruko naplaćuju usluge. 

Imam već, dobio sam informacija koje su zaista zabrinjavajuće. Skandalozne.  

 A direktori tih preduzeća šute, ne interesuju ih, imaju mogućnost da djeluju a ništa ne 

poduzimaju. Primaju dobre plate, dobro se uhljebili na osnovu odluka Opštine Tuzla, prave se 

čak da su vrlo oni zaštitnici građana, glume zaštitnike a maltretiraju građane. Mogu li reći čak 

iživljavaju se nad njima. 

 Zato ovaj zaključak mora ići i ako  se ne bude poštovalo ovo što mi tražimo ovih petnaest 

minuta, ove evo predloge za osmicu, koja je bila još? Osamnaeska. Sedamneska. Ako bude 

ovakvih slučajeva i u okviru ovog Preduzeća, Vijeće će raspravljati i donijet će drugačije odluke. 

Pa ćemo vidjeti.  

Ima još drugih prevoznika koji bi vrlo bili zainteresovani da voze na gradu Tuzla i ove 

lokalne naravno linije koje već rade, ali ne samo, ne govorim samo o ovom Preduzeću. Replika 

je bila dakle generalno, privatno preduzeće koje je na osnovu Opštine Tuzla dobilo priliku i 

mogućnost da zgrće pare baveći se javnom djelatnošću ima da odgovara pred ovim gradom i 

Gradskim vijećem i naravno direktori pogotovo. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Edim Kadić, izvolte, Bosanska stranka. 

 

EDIM KADIĆ 

 

 Ono što sam ja mislio da kažem već je predsjednik on me preduhitrio a reko bi da idem 

ispred Kluba ali et. 

 Ja ću samo par stvari da dodam. Mi smo svjedoci da je došlo do promjene vlasništva u 

Gradskom preduzeću i da ono što je jako da kažem ružno, to je da je informacija da se otpušta, 

prvo je bila informacija osamdeset ljudi, pa se otpušta šezdeset, pedeset, i na kraju smo Komisije 

za ekonomske odnose rečeno dvadeset i osam ljudi. 

 Što reče gospodin Ajanović zaista preduzeće ima obavezu prema i gradu i prema ovom 

Vijeću, a i mi imamo kao Vijeće isto obavezu da vama pružimo ono što je do nas. I mislim da tu 

mora biti obostrani interes a sve u cilju pružanja što kvalitetnije usluge što našim građanima. 

 Ja bi zamolio direktora ako može da nas informiše da nema raznih glasina šta se dešava i 

da se ispita još jednom mogućnost da se pokušaju naći drugi modusi štednje, ekonomičnosti i 

svega drugog da ne dođe do otpuštanja ljudi. Najlakše je i uvijek potežemo hajmo da uštedimo 

na radnoj snazi. 
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 Drugo. Ima zaista jako dobrih i uslužnih da kažem vozača ako mogu tako reći, zaista 

korektnih, međutim ima i onih koji ovo što reče kolega, ono mi smo kao što pojedini da kažem 

ne ponašaju se onako kako bi trebali da kažem tako, nisu korektni prema ljudima koji dođu da se 

voze. 

 Tako da u tom smislu predlažem vi u firmi trebate da to je do vas da učinite sve što je do 

vas. Naravno nikad to ne može biti idealno, ali da pokušamo da objasnimo to kolko je važno da 

čuva i živote, da ipak je važno da se prema tim ljudima  da bi ponovo ti ljudi koristili vaše, vaše 

usluge. 

 Takođe predlažem, danas sam mislim gledao na RTV 7 ovog vašeg pomoćnika za 

marketing, gdje je govorio da će se uvesti što više, da je već jedan autobus kupljen, da ekološki 

prihvatljiv i da će se još autobusa kupiti, pa predlažem ako može da to bude unificiran. Znači da 

Grad Tuzla ima autobuse ako je to moguće gradske koji će biti iste boje. 

 A da mi sa svoje strane vi nas informišete, odnosno da tražite ono što je do nas i da ipak 

ako damo vama ne dajemo drugima ipak ste vi privilegovani i mi smo spremni da učinimo što je 

do nas. Barem ja mislim da će se kolega se mnom složiti. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Ima li neko od klubova još? Ako nema, zaključujem raspravu klubova. Otvaram 

raspravu vijećnika. Dajana Bakić prva se javila, izvinjavam se, pa onda Enes Huseinagić. 

 

DAJANA BAKIĆ 

 

 Hvala predsjedavajući. Ako se ne varam ovo je prvi put u ovom mandatu da raspravljamo 

ovu informaciju koja je izuzetno značajna. Ja sam neko ko zagovara korištenje javnog prevoza s 

ciljem je li zaštite životne sredine i neko sam ko ne tako često ali evo koristim usluge ovog 

Preduzeća, koje nažalost nije javno preduzeće, ali eto saobraćaj je od javnog interesa za građanke 

i građane našega grada. Iz tog razloga jako je bitno da mi svojim sugestijama pokušamo je li 

doprinjeti kako razvoju Preduzeća tako i uređenju je li ove oblasti. 

 Ono što stoji vamo u strateškim planovima i ciljevima koji su navedni u samoj 

informaciji, kada bi se realizovalo mislim da bi bila odlična situacija. Vi kao menadžment trebate 

da uložite napore da se ispoštuju svi planovi i ciljevi koji su navedeni u ovom dokumentu i onda 

će vjerovatno i naše diskusije u narednom periodu kada budemo raspravljali o ovoj informaciji 

biti potpuno drugačije i pozitivnije u tom smslu. 

 Ono što treba naglasiti jest da osjetljive kategorije je li kao što su penzionera, ratni vojni 

invalidi, studenti i svi oni koji nemaju mogućnost da plaćaju cijene koje su po meni u nekim 

slučajevima možda velike cijene prevoza, ne trebaju da ispaštaju zbog toga tokom realizacije 

ovih strateških planova i ciljeva. To jeste navedeno u ovom dokumentu ali ja imam informacije 

sa terena da su evo studenski popusti na nekim relacijama ukinuti što ne bi po meni trebalo da se 

dešava. 

 Ono što je pohvalno jeste da imate jako dobro uređenu web stranicu na kojoj su 

dosptupne informacije kada saobraćaju određene linije i to je tačno i toga se pridržava 

menadžment. Što je dobro u fazi je i rekonstrukcija stranice i treba nastaviti u tom smislu, iz 

razlo što mnogi je li građanke i građani koriste internet i sve one usluge koje su pružene, koje se 

mogu pružiti putem  interneta. 
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 Činjenica jeste da ovaj nelegalan prevoz jeste nešto što uveliko otežava i funkcionasanja 

rada ovog Preduzeća i to je nešto o čemu smo mi i raspravljali kada smo imali informaciju o 

taksi prevozu na području općine Tuzla i to je definitivno, mi smo tada uputili određene 

zaključke prema višim nivoima vlasti, prema Kantonalnoj upravi za inspekcijske poslove i to je 

već kolega Srđan u ime Kluba i zaključio tako da ja nemam potrebe je li da ponavljam taj 

zaključak. 

 Treba insisitirati na tome da se sve te mjere i zaključci sprovode, treba dakle uspostaviti 

red u ovoj oblasti tako da ne bi uopšte bio problem možda što postoje je li konkurencija. To je 

danas je li živimo u kapitalizmu to je sasvim, sasvim normalno. 

 Ono što ću ja još sugerisati što sam je li i u prethodnom mandatu kad smo raspravljali o 

ovoj informaciji sugerisala što je problem, jeste da nema reda vožnje na stanicama. Tako da evo 

sugerišem Preduzeću da postavi nakon uspostave novog reda vožnje koji je u toku, da na svim 

stanicama u općini Tuzla postavi dakle redove vožnje kako bi se mogli informisati oni koji ne 

koriste internet i koji možda nemaju sa sobom male redove vožnje. 

 Takođe sam na tragu prethodnih diskusija kada je u pitanju neki etički kodeks ponašanja 

određenih vozača. Imamo samo jednu ja mislim ženu koja vozi, nisam tačno sigurna. Dakle 

postoji nekad i nesigurnost ljudi koji se i ja sam se evo i našla u jednoj situaciji da se nisam 

osjećala sigurno kada sam se vozila u autobusu zato što vozač nije poštovao saobraćajne propise, 

vozio je prebrzo, nije vodio računa o nekim rupama na cestama, tako da bez obzira ako nije bilo 

je li ovaj putnika, odnosno putnica u samom autobusu o nekim stvarima se dakle mora paziti. 

 Dakle na tragu prethopdne diskusije treba da odjel za ljudske resurse ili neko već  ko se 

bavi pitanjima radnika i radnica ovog Preduzeća, da evo u tom smislu uputi neke reakcije kao 

nešto o čemu se raspravljalo na Opštinskom vijeću. 

 Kante su nešto što je onako pomalo smiješno mogu reći je li ovaj. Primjetila sam kante 

koje su postavljene u samim autobusima su kante koje su prethodno korištene za je li neke 

prehrambene namirnice. To je onako pomalo možda neukusno, ali pretpostavljam da iz razloga 

što se nema određenih sredstava finansijskih da se nabave neke kante je li regularne hajmo reći 

tako, da se svim kreativnim putevima pokušava iznaći je li rješenje, tako da mislim da bi barem 

mogli da prekrijete one naljepnice od već prehrambenih proizvoda koji su prije bili u tim 

kantama da se možda eto čisto malo urede one koje se trenutno koriste kao zamjenske za prave 

hajmo reći kante u ovom prevozu. 

 To je nešto što je nažalost predmet ismijavanja na društvenim mrežama i treba razumjeti 

da se nema sredstava i da se traže kreativne metode da se riješi ovaj problem, ali treba biti malo 

je li u tom smislu estetski prilagodljiv. 

 Toliko dakle o ovoj informaciji. Ja podržavam naravno zaključke Kluba SDP-a i evo uz 

ove sugestije koje sam ja dala u svom izlaganju. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala Dajana. Gospodin Enes Huseinagić. Izvolte. 

 

ENES HUSEINAGIĆ 

 

 Hvala lijepa predsjedavajući. Ja ne bih kudio da vam kažem ovo Preduzeće jer ne do bog  
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da nema ovog Preduzeća u svom onom kapacitetu u kojem on radi. Stanujem inače u 

Slavinovićima i vidim svako jutro puno djece, puno ljudi koji koriste usluge ovog prevoza. 

 Smatram da kako je došla nova vlasnička struktura a primjetio sam je na dizajnu autobusa 

kako sam mogi vidjeti sad su oni u boji crvenoj, ima i sa puno reklama, čini mi se onako da me 

je vratilo u, ne zato što je SDP, lijepa je, fina crvena boja. Jesam li ja u pravu direktore? Jelde da 

je tako? (JOZO NIŠANDŽIĆ – Dobro, crvena boja je lijepa.) 

 I pristojno onako šareni sa reklama, ne bih htio, ja bih htio da im pružimo, da im damo 

podršku, da vam kažem da im damo ovo, da vi dobro radite. Ne do Bog da vas nema ne znam ko 

bi u tom kapacitetu mogo prevest toliko da vam kažem đaka, putnika, a kad vidite ipak oni dobro 

rade jer kad uzmete zimi kaže nije pošao autobus u vrijeme, ne znam smrznulo je ovo, nemaju 

para, imaju nelojalnu konkurenciju, ali mislim da treba ovo menadžmentu sad dati podršku. Da 

naravno da treba sve ove stvari da unaprijedite jer ćete sigurno tržišno zaostajati i time 

finansijski. Smatram ipak da ih ne treba toliko kritizirati, treba dati podršku da vi riješite ove 

svoje probleme unutarnje koje imate kao i u svim djelatnostima. 

 Nemojte misliti da nema i liječnika i nastavnika i svih kome možemo naći zamjerku, pa 

isto tako i vozačima i to. 

 Bitno je kad uzmete u zadnju  godinu da nije bilo nekih ni saobraćajnih nesreća gdje nam 

je fala Bogu puno otišlo, da su ipak vodili o sigurnosti tih građana. 

 Moj prijedlog je da mi njima damo podršku, naravno da oni nas obavještavaju, da damo 

podršku novoj upravljačkoj strukturi, vidim da su nešto i uložili para.  

Što se tiče u ime građana koji su zadovoljni sa vašim hvala vam u ime mene. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Izvolte. 

 

BERIZ SAKIĆ 

 

 Da budemo samo jasni. Ja a vjerovatno i moje kolege koji su ovdje diskutovali, nismo mi 

protiv Gradskog saobraćajnog preduzeća, nit smo mi njih nešto kritizirali kao da smo mi 

nezadovoljni, protiv njih, (JOZO NIŠANDŽIĆ – Ali ima slabosti.) nego smo mi  samo za to da 

poboljšamo još bolje njihove usluge, da otklonimo ono što nije dobro i naravno da budemo u 

obostranom interesu dobro za sve. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Nema više prijavljenih. Zaključujem raspravu. (NADA MLADINA – Ima 

Merima.) A Merima. Izvini. Oprostite. Izvolte. 

 

MERIMA SOFTIĆ 

 

 Dobar dan. Pozdravljam vas. Drago mi je što ste prisutni danas, obzirom da se radi o 

informaciji na neki način niste morali, ali eto moralna odgovornost i s toga cijenim što ste danas 

ovdje. 
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 Ovo je drugi puta da mi raspravljamo informaciju Dajana. Prošli put imali smo također 

jednu informaciju vezano za ovo ali imali smo jednu raspravu što se tiče darivanja krvi, mislim 

da je to bilo u ovom sklopu jedne tačke vezano za građanstvo i toliko ukoliko, u kolikoj mjeri 

uopšte UKC ima u banci krvi dovoljno određenih krvnih grupa. 

 Naime svjedoci smo da je to jednostavno nešto što spašava ljudima život i da je nekada 

situacija takva da u Klinički centar Tuzla vidjeli ste i sami često poziva na akcije da građani 

dođu da dobrovoljno daju krv. 

 Ono o čemu smo jednom mi ovdje na Vijeću raspravljali, ne znam da li ste dobili naš 

zaključak, bilo je da, bila je jedna dobra ideja u Gradu Osijeku, oni su je sproveli u djelu, iscrtali 

su tramvaj jako kreativno ali ideja je bila da se daruje krv, tako da za godinu dana toliko je 

proradila društvena svijest u tom gradu da uopšte njihova banka krvi nije imala potrebe da pravi 

određene akcije kako bi ljudi morali recimo dolaziti. 

Nego je sama svijest građana proradila samim tim  što je to bila jedna kružna linija, što je 

konstantno prolazila kroz to mjesto, što je to bio jedan način da ljudi konstantno uvide koliko je 

važnost treba dati takvom jednom projektu darivanja krvi i mi smo ovdje raspravljali o tome i 

došli na ideju da možemo napraviti to isto, pa smo sugerisali Preduzeću, ako postoji ikakva 

mogućnost da se jedan autobus koji je kružna linija ocrta na taj način da podstiče građane da 

daruju krv. 

 Mislim da je to jedan dobar vid promocije koji ne znači puno. Nisu tu potrebna neka 

prevelika sredstva. Evo i sami kažete ako su autobusi crveni možda još samo neka dodatna bijela 

linija koja bi na neki način razgraničila i malo napravila ljepšu tu sliku, da bi bilo dobro i za 

građane a evo i za sve nas jer je to na neki način jedna lijepa gesta i od vas Preduzeća ali evo i da 

malo mi drukčije razmišljamo kad smo na cesti i kad vidimo takvu jetnu ideju. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala Dajana. Merima. Merima. Merima. Dajana. Merima. Nema vrijeme čini svoje. 

(MIRNES AJANOVIĆ – Ma sve su naše.) Ma sve su. Tako je. U pravu ste. Zaključujem. 

Zaključujem raspravu. Zaključujem raspravu vijećnika. Molim vas. 

 Znači informaciju ko informaciju primamo k znanju. Pitam vijećnike ko je za, molim da 

digne ruku? (24) Ima li neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

24 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

INFORMACIJA O GRADSKOM I PRIGRADSKOM SAOBRAĆAJU NA PODRUČJU 

OPĆINE TUZLA, jednoglasno primljena k znanju. 

Imamo predlog zaključaka. (DŽEVAD ĆOSIĆKIĆ – Ja se stvarno izvinjavam. Ako ima, 

da li se ja mogu obratiti Vijeću?) (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Samo da zaključke usvojimo.) 

Hajde da vidimo zaključke pa ćemo vam poslije dati. 

Evo prijedlog zaključaka. 

1. Gradsko vijeće Grada Tuzle, zahtijeva da se do 30. 06. 2014. godine implementira 

ranije donesena Odluka, da svi prijevoznici u javnom prijevozu lica i stvari moraju zadovoljiti 

BUS standarde. Je li tako? Od nadležnih inspekcijskih organa traži se da kontinuirano vrše 

nadzor nad eko propisima, sve sa ciljem zaštite zdravlja građana. 

2. Traži se od Policijske uprave Tuzla da provede propis Općinskog vijeća Tuzla o 

zabrani zaustavljanja na stanicama javnog gradskog saobraćaja od strane prijevoznika koji su 

registrovani za kantonalni i međugradski prijevoz. 
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3. Traži se od Gradskog i prigradskog saobraćajnog preduzeća d.d. Tuzla, da sagleda 

mogućnost nabavke manjih vozila za prevoz putnika, manjih autobusa za prijevoz putnika, kao i 

da istakne red vožnji na svim autobuskim stajalištima i da organi društva usvoje Etički kodeks za 

vozače i uposlenike. 

4. Traži se od Gradskog i prigradskog saobraćajnog preduzeća d.d. Tuzla, da obezbijedi 

na linijama broj 8. i 13. zaustavljanje autobusa GIPS-a na stajalištu u Gornjim Čaklovićima. 

5. U narednom periodu razmotriti mogućnost uvođenja električnih vozila za namjenu 

javnog gradskog prijevoza. 

6. Javna komunalna preduzeća, koja su privatizirana i kojima je sukladno Kantonalnom 

zakonu,  povjereno obavljanje komunalnih djelatnosti na području, bit će predmet analiza i 

provjera od strane organa Grada Tuzle, te ukoliko se utvrdi da ne vrše javnu funkciju-povjerenu 

komunalnu djelatnost sukladno zakonu i u javnom interesu, obavljanje javne komunalne 

djelatnosti će biti povjereno drugom subjektu ili osnovano javno preduzeća od strane Gradskog 

vijeća Grada Tuzle. 

Evo to su ti predlozi zaključaka. Izvolte. Evo dopuna. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Ne samo javna komunalna koja su privatizovana, nego i privatna preduzeća koja su 

dobila ovlasti ovog Vijeća da se mogu baviti javnom djelatnošću druge vrste. (MEDIHA 

NUHBEGOVIĆ – Nema takvih.) Ima. Nemojte govoriti. Ja sam obećo da danas neću na sjednici 

govoriti o preduzeću. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Okej.) Nisam obećo za narednu sjednicu. Od 

naredne sjednice ću govorit. Samo danas držim obećanje dato čestitim, poštenim i časnim 

ljudima da danas ne govorim. Za sljedeću nisam ništa obećao. 

 Ima preduzeća kojima samo dali ovlasti da se bave javnom djelatnošću koja su privatna, 

čiji direktori krše prva ljudi a obmanjuju ovamo javnost da se zalažu za prava ljudi. Ali od 

sljedeći put. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Hvala. Izvolte Belkiću. Beriz Sakić. 

 

BERIZ SAKIĆ 

 

 Ja sam čuo ovdje jedan zaključak da se zabrani kantonalnim prevoznicima da staju na 

gradskim saobraćajnim stajalištima. 

 Ja ponovo podvlačim ovdje ljudi, ja nisam za to i nije to dobro nikako da mi donosimo 

takav zaključak da zabranimo ljudima. Prvo ne znam kolko smo mi kompetentni da mi to 

zabranjujemo, (JOZO NIŠANDŽIĆ – Ima to Odluka. Ima Odluka od ranije to stoji.) ali zato što 

će ljudi kontramjeru i mi ćemo samo stvarati efekat to i onda ćemo, mi ovdje moramo štititi 

interese građana a ovako samo još gore najavljujemo na budžet građana jer će morat plaćati kartu 

ponovo tu istu da ih Gradski saobraćaj preveze  do grada. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Mi imamo 

Odluku. Mi možemo samo reći da se ispita, preispita možda ta Odluka da li je. A Odluka je na 

snazi.) 
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 Jedino na takav način da se preispita Odluka a mi da donesemo zaključak za to, prvo ne 

znam kolko smo mi nadležni za to a drugo građanima kojima smo dužni da štitimo njihov interes 

po ovome samo još gore navaljujemo na njihov bidžet i uzimamo im novce iz džepa, a pogotovo 

što će i drugi kantonalni prevoznici u drugim  gradovima isto to napraviti i šta smo onda uradili. 

Jer će zabraniti i Gradskom saobraćajnom isto tako i u Kalesiji i u Živinicama i u Lukavcu i u 

Srebreniku i svugdje i šta smo onda napravili. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Postoji Odluka samo da podsjetim Odluka ovoga Vijeća koje smo to donijeli koja 

je na snazi i to je bila oko toga molim vas. (BERIZ SAKIĆ – Poslije toga mi smo donijeli da se 

za dva mjeseca, za 60 dana preispita to i nikad mi nismo dobili to.) 

 Pa evo rećemo ovdje da se preispita samo ta Odluka  koja je donešena, ne znam, prošle 

godine i to je to. 

 Molim vas možemo li evo da se izjasnimo za ovo uz dopune koje je podnio gospodin. 

(MIRNES AJANOVIĆ – Može onda uz ovo što sam ja iznio.) Ma ja uz ovo što ste vi imali. 

 Molim vas ko je za to znači što je gospodin Ajanović Mirnes iznio i Sakić, Beriz Sakić, 

molim da digne ruku? (24) Ima li neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

 24 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da su 

jednoglasno usvojeni sljedeći zaključci: 

1. Gradsko vijeće Grada Tuzle, zahtijeva da se do 30. 06. 2014. godine na području grada 

implementira ranije donesena Odluka, da svi prijevoznici u javnom prijevozu lica i stvari moraju 

zadoboljiti BUS standarde. Od nadležnih inspekcijskih organa traži se da kontinuirano vrše 

nadzor nad eko propisima, sve sa ciljem zaštite zdravlja građana. 

2. Traži se preispitivanje ranije usvojene Odluke Općinskog vijeća Tuzla o zabrani 

zaustavljanja na stanicama javnog gradskog saobraćaja od strane prijevoznika koji su 

registrovani za kantonalni i međugradski prijevoz. 

3. Traži se od Gradskog i prigradskog saobraćajnog preduzeća d.d. Tuzla, da sagleda 

mogućnost nabavke manjih autobusa za prijevoz putnika, kao i da istakne red vožnji na svim 

autobuskim stajalištima i da organi društva usvoje Etički kodeks za vozače i uposlenike. 

4. Traži se od Gradskog i prigradskog saobraćajnog preduzeća d.d. Tuzla, da obezbijedi 

na linijama broj 8. i 13. zaustavljanje autobusa GIPS-a na stajalištu u Gornjim Čaklovićima. 

5. U narednom periodu razmotriti mogućnost uvođenja električnih vozila za namjenu 

javnog gradskog prijevoza. 

6. Javna preduzeća, koja su privatizirana i kojima je sukladno Kantonalnom Zakonu o 

komunalnim djelatnostima i privatnim preduzećima, povjereno obavljanje komunalnih 

djelatnosti na području grada Tuzla, bit će predmet analiza i preispitivanja od strane organa 

Grada Tuzle, te ukoliko se utvrdi da ne vrše javnu funkciju-povjerenu komunalnu djelatnost 

sukladno Zakonu i u javnom interesu, obavljanje javne funkcije-komunalne djelatnosti će biti 

povjereno drugom subjektu ili osnovano javno preduzeća od strane Gradskog vijeća Grada 

Tuzle. 

 

Molim vas, evo molim vas predstavnik GIPS-a, direktor ili nije ni bitno predstavnik. 

Izvolte. Da mu damo kraće. Ali predstavite se molim vas pošto ne znamo ko ste. 
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DŽEVAD ĆOSIĆKIĆ – direktor d.d. „Gradskog i prigradskog saobraćaja“ Tuzla 

 

 Ja ću stvarno biti kratak znam da ste umorni, znam da ste umorni ali imam potrebu  da 

odgovorim. Neću biti dug. Stvarno ću pokušati biti kratak. Ja sam Dževad Ćosićkić, direktor sam 

Gradskog i prigradskog saobraćaja Tuzla i meni je drago da vam se obratim i da kažem samo 

nekoliko činjenica jer kruže tako da kažem ovdje. 

 Gradski i prigradski saobraćaj je privatizovan 2000. godine i privatno je Preduzeće od 

tad. Promijenio je vlasnika u junu ove godine i taj novi vlasnik ima 82% dionica. Ja moram da 

kažem da je od tad malo drugačije se promijenilo u Gradskom i hoću da vas obavijestim. 

 Znači pokrenuli smo ISO standard koji treba da bude do kraja godine i da dobijemo ISO 

2001 do kraja ove godine. 

 Drugo što smo pokrenuli. Zaključili smo Ugovor o uvođenju  bezkontaktnog sistema 

naplate karte u svim autobusima Gradskog i prigradskog saobraćaja a imamo ih 95, što znači da 

ćemo mi već od sljedećeg mjeseca u svim autobusima imati kamere. Po četiri kamere u svakom 

autobusu. Jedna će gledati naprijed, jedna će gledati šofera, odnosno vozača sa audiozapisom i 

dvije će gledati unutar autobusa radi bezbijednosti putnika. 

 Time ćemo mi kao i uprava moći da kontrolišemo naše uposlenike šta su govorili, šta su 

pričali, a isto tako i njihovo ponašanje. Znači to već možemo očekivati u sledećem mjesecu u 

ovom gradu. 

 Znači od februara mjeseca u ovom gradu ćemo imati bezkontaktni sistem naplate karata, 

gdje ćemo moći dobiti onu jednu karticu i puniti je isto kao mobitel u svim kioscima. Nismo još 

sklopili ugovor i ne znamo s kim će biti, ali znači biće ne na 16 mjesta, nego na dosta više mjesta 

gdje ćemo moći da napunimo tu našu karticu i da se vozimo i dobit ćemo normalno i 

personalizovane kartice a i kartice gdje će biti samo da može koristiti cijela porodica. Napunimo 

za 50 maraka i skidamo na određenim linijama. 

 Znači ja vam mogu govoriti u ciframa. To zadovoljstvo je li Gradski i prigradski košta 

800.000 maraka ali želimo to da uvedemo prvi tako da kažem u Bosni i Hercegovini i da to 

darujemo gradu Tuzli. 

 Sledeće što je jako bitno ovo što je Mirnes govorio. Mi jesmo privatno Preduzeće ali je 

vlasnik Reda vožnje Grad Tuzla je li i mi smo zahvalni što mi to sad vozimo. Ona to može 

povjeriti nekome drugome ali eto mi zasad vozimo i mi smo na tom zahvalni i ja se u potpunosti 

slažem da se ne možemo mi ponašati, mi smo ipak javno preduzeće, odnosno obavljamo javnu 

funkciju, izvinjavam se, iako smo mi privatno Preduzeće. 

 Sledeće što je jako bitno, da smo mi u postupku nabavke novih autobusa. Ne novih 

molim vas. Nisu to novi autobusi, to su polovni autobusi, ali sa daleko većim ovo što se kaže eko 

motorima i nabavili smo novih deset, odnosno tih autobusa deset na takozvanih CNG, odnosno 

prirodni gas.  

Jedan je već u prometu, deset se ono što se kaže uređuje, farba u crveno jer će svi u 

narednom periodu ti autobusi biti onakvi kao što jesu, ne zato što je Tuzla crvena nego zato eto 

što je novi tako da kažem vlasnik htio, htio da to bude kao u Beču, molim vas ja vam samo ono 

što se kaže, htio je da to bude kao u Beču ista boja od tamo. Malo evo i ja ću malo šale. 

Znači trebali bi da budu jednoobrazni i isto tako smo nabavili deset manjih vozila, 

kapaciteta 26 sjedišta koji su isto tako ovo što se kaže pristigli već ali čeka se uređenje da bi išli 

u ovo. 
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To je ono što mi želimo u narednoj godini da napravimo stvarno jedan veliki, malo veći 

iskorak i da to ponudimo građanima našim korisnicima daleko nešto je li ljepše, povoljnije i tako 

dalje. 

Ništa mi ovo ne bi mogli bez odmah da kažem Grada Tuzle i vas i vijećnika i normalno 

administracije Grada Tuzle, jer opet podvlačim linije su isključivo vlasništvo Grada. 

Sledeće kad već spominjem javio sam se znači u tom svemu što smo mi investirali a 

podigli smo kredit i to ću vam kazat od 2.800.000 maraka, se pojavio i određeni broj ljudi koji je 

višak u Gradskom i prigradskom saobraćaju.  

U skladu tom u septembru mjesecu je napravljen Program zbrinjavanja, ne otpuštanja i mi 

smo u fazi pri kraju tog Programa zbrinjavanja i od svega toga znači 21 čovjek slovom i brojem 

je dobio Odluku o otkazu Ugovoru o radu isključivo na njegov zahtjev. Ja kao direktor nijednu 

Odluku nisam potpiso bez izričitog zahtjeva tih ljudi koji su pored jedne trećine zakonom 

propisane otpremnine dobili još jednu polovinu plate za svaku izrađenu godinu radnog staža.  

Sedam dana je bila inspekcija rada, tu je kod mene Zapisnik, uredan, znači 100% sve je 

urađeno u skladu sa zakonom, sve je urađeno u skladu sa propisom i 21 čovjek koji ima ime i 

prezime je dobio stimulativnu otpremninu i otišo je ono što se kaže iz Gradskog i prigradskog 

saobraćaja. 

To je što se tiče tog Programa zbrinjavanja i eto toliko bi ja zasad imo. Ako ima još 

pitanja. Ja sam imo potrebu da vam ovo iznesem zato što kruže raznorazne priče i neistine ali 

hvala vam još jednom. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala direktore na informacijama. Gospodin Alić ima samo molim vas.  

 

MENSUR ALIĆ 

 

 Evo ja nisam diskutovo uopšte o ovoj Informaciji ali sad imam obavezu da kažem nešto. 

Vidite da ste vi to sad u informaciji, pa da ste stavili šta u narednoj godini sledi, šta ćete uraditi, 

da ste to napisali, ova tačka dnevnog reda trajali bi deset minuta. 

 Vama hvala na lijepoj informaciji koju planirate u 2015. godini to je odlična stvar, ali 

samo da ste to napisali vi bi nama olakšali današnju sjednicu skratili bi i ne bi bilo potrebe za 

ovolikom diskusijom koju ste i vi morali saslušati. Evo to je. Eto to je. Samo to. Hvala.  

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 (MIRNES AJANOVIĆ – Poslovnička) Nada se javila. Izvinjavam se. Nada. Oprostite. 

(MIRNES AJANOVIĆ – Okej. Okej.) 

 

NADA MLADINA 

 

 Samo dvije rečenice. Rekli ste ako imamo još pitanja. Ja želim da vam se kao vijećnik 

zahvalim na ovome što ste nas informisalim, ovo što veli gospodin Alić to su vrlo važne 

informacije koje ste nam sad dali, ali su sigurno vama korisne i one diskusije koje su govorile o 

našoj želji da se unaprijedi. Tako da nema tu nekog spora. 
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 Mene zanima da li u ovim novim autobusima, iskreno rečeno meni je drago što će biti 

crveni, ali da li postoji obzirom na inovacije vezano za karte i tako dalje i rampa za spuštanje za 

ulazak invalida sa kolicima? (DŽEVAD ĆOSIĆKIĆ – Da.) Postoji. Hvala vam puno. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Poslovnička je li? Izvolte. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Pa evo ovo treba da bude primjer djelovanja onih koji rade na osnovu našeg angažmana, 

Grada Tuzle da, kako se poštuje Vijeće. Zaista sam iznenađen pozitivno direktore. Obično nas 

smatraju kao hajde niste bitni, pa mi ćemo svakako glasat, pa smo mi neke kriterije promijenili i 

vratili sve izvještaje, vi niste bili tad tu, i uozbiljili smo dosta javna preduzeća i ustanove. 

 Ali nama je ostalo to da kad damo nekome da to radi u privatnoj svrsi kao da baš ga 

briga. Tako da je ovo veoma lijep primjer uvažavanja Grada Tuzle od strane eto jednog 

privatnog preduzeća koje je shvatilo da ima dijela smo zahvaljujući opet Gradu Tuzli. Dakle 

uzajamno se poštujemo i to možete očekivati od ovog Gradskog vijeća. 

 Ubuduće sve što bude bilo potrebno što smo mi u mogućnosti ja vjerujem da to mogu reći 

i u ime svih ostalih, stojimo na raspolaganju. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Izvolte Berize. Belkiću. (NADA MLADINA – Nije Belkić, Sakić.) Beriz ba Sakić 

ba. 

 

BERIZ SAKIĆ 

 

 Naravno moram i ja isto ovako ko Mirnes poslije ovog izlaganja direktora, da kažem 

svaka čast. Mislim ja evo prvi put doživljavam dok sam u ovom Vijeću da jedan direktor izađe i 

ovako nešto kaže. 

 Naravno opet još jednom vam podvlačim. Ovo što sam ja reko za ovom govornicom to je 

samo jedna pozitivna kritika kako bi vi bili još bolji i shvatite to na takav način. Ja sam 

dobronamjeran to sigurno reko a vjerujem i svi druge kolege. Hvala vam. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Hvala. Direktore hvala vam na ovom objašnjenju. 

 

 Prelazimo na devetu tačku dnevnog reda: 

 

  RAZRJEŠENJA I IZBORI 

 

Predlagač Komisija za izbor i imenovanja. Materijal su razmatrali klubovi vijećnika. 
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Otvaram raspravu. Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? Ja sam negdje zaturio ili ga je 

neko odnio odavde pa ja ću pročitati zaključak Komisije za izbor i imenovanje i molim vas 

ovako. 

Komisija za izbor i imenovanje je razmatrala i prihvata Odluku za raspisivanje javnog 

oglasa za imenovanje jednog člana Gradske izborne komisije. Pod b) javni oglas. Pa nemaš. Ne 

znam gdje sam. Ne, ne. Ima u Komisiji. Ima. Ima. Nemojte to. Mediha odavdje je pokupila. 

Mora biti ja pripremio. De molim te. Ma nije to. Ne ba, ovo su ti tačke dnevnog reda. Nije. Pa 

saslušajme. Pa bilo je to posebno ovdje. Samo malo molim vas. (NADA MLADINA – Da 

pročitam ja.) Ali ima dugo. Hajde pročitaj molim te. 

Evo Nada će da pročita malo ovdje pa ćemo onda usvajat. 

 

NADA MLADINA 

 

 Ja ću. Dozvolite da pomognem u ovom dijelu. Mi smo znači donijeli već Odluku. 

Poštovani vijećnici mi smo već donijeli Odluku vezano za javne oglase oko Izborne komisije. To 

smo već završili. Je li tako Janjo? (JOZO NIŠANDŽIĆ – Jeste. Jeste. To je završeno.) I sad 

prelazimo na sljedeće odluke Komisije za izbor i imenovanje.  

 Znači Komisija za izbor i imenovanja Općinskog vijeća, čiji je predsjedavajući tu, 

usvojila je također ove odluke i predložila Vijeću koje je već usvojilo o razrješenju i javnom 

oglasu člana Gradske izborne komisije, ali isto tako je razmatrala zahtjev Kluba vijećnika HDZ 

BiH za izmjenu člana Komisije za jednakopravnost polova i jednoglasno usvojila slijedeći 

zaključak: 

Komisija za izbor i imenovanja je razmatrala i prihvata Zahtjev Kluba vijećnika HDZ-a 

za izmjenu člana Komisije za jednakopravnost polova i predlaže Gradskom vijeću Tuzla da se 

Ana Šimić razriješi dužnosti člana Komisije za jednakopravnost polova a da se na dužnost člana 

Komisije za jednakopravnost polova izabere Nikica Vidović.¸ 

Hoćemo li  jedno po jedno ili sve da pročitam? (JOZO NIŠANDŽIĆ – Sve.) 

Komisija za izbor i imenovanja je razmatrala Zahtjev SBB BiH OO Tuzla za izmjenu 

člana Komisije za predstavke i prijedloge i jednoglasno usvojila slijedeći zaključak: 

Znači prihvata Zahtjev SBB BiH Tuzla za izmjenu člana Komisije za predstavke i 

prijedloge i predlaže Gradskom vijeću Tuzla da se Omer Delalić razriješi dužnosti člana 

Komisije za predstavke i prijedloge a da se na dužnost člana Komisije za predstavke i prijedloge 

izabere Esada Beganović. 

Zatim je razmatrala ova Komisija Zahtjev Socijaldemokratske partije Tuzla za izmjenu 

članova Komisije za informisanje i jednoglasno usvojila zaključak: 

Da se izmijeni člano Komisije za informisanje i predlaže Gradskom vijeću Tuzla da se 

Omer Malkić i Sead Okanović razriješe dužnosti članova Komisije za informisanje a da se na 

dužnost članova Komisije za informisanje izaberu Nataša Ustavdić i Elvis Lipovac. 

Komisija za izbor i imenovanja je razmatrala također Zahtjev SDP-a BiH Općinski odbor 

Tuzla za izmjenu predsjednika Savjeta Mjesne zajednice Tušanj i jednoglasno usvojila  

zaključak: 

Da se prihvati Zahtjev SDP-a BiH Općinski odbor Tuzla za izmjenu predsjednika Savjeta 

Mjesne zajednice Tušanj, te predlaže Gradskom vijeću Tuzla da se Fadila Jahić razriješi dužnosti 

predsjednika Savjeta Mjesne zajednice Tušanj a da se na tu dužnost predsjednika Savjeta Mjesne 

zajednice Tušanj izabere Emir Kadribašić. 
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Zatim je razmatrala Zahtjev SDP BiH Općinski odbor Tuzla za izmjenu u Savjetu Mjesne 

zajednice Brčanska Malta i jednoglasno usvojila njihov Zahtjev i predlaže Gradskom vijeću, da 

se Ljiljana Hadžiavdić razriješi dužnosti predsjednika Savjeta Mjesne zajednice Brčanska Malta i 

da se Fahrudin Jahić razriješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Brčanska Malta, te da se 

Fahrudin Jahić izabere na dužnost predsjednika Savjeta Mjesne zajednice Brčanska Malta a 

Ljiljana Hadžiavdić izabere na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Brčanska Malta. 

Komisija za izbor i imenovanja je također razmatrala Zahtjev SDP-a BiH Općinski odbor 

Tuzla za izmjenu člana Savjeta Mjesne zajednice Mejdan, uz obrazloženje da, kako je došlo do 

formiranja nove vijećničke većine u Gradskom vijeću, ustupa se mjesto u Savjetu Mjesne 

zajednice Mejdan, i jednoglasno je Komisija usvojila prijedlog SDP-a kao zaključak: 

Da prihvata Zahtjev SDP-a BiH Općinski odbor Tuzla za izmjenu člana Savjeta Mjesne 

zajednice Tušanj, i ustupa se to mjesto u Savjetu Mjesne zajednice Mejdan, te predlaže 

Gradskom vijeću da se Sadik Jusić razriješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Mejdan a da 

se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Mejdan izabere Benjamin Jahić. 

Komisija za izbor i imenovanja je razmatrala i Zahtjev Narodne stranke Radom za 

boljitak Gradski odbor Tuzla za izmjenu člana Savjeta Mjesne zajednice Lipnica i usvojila 

njihov Zahtjev i prihvatila tako: 

Da se promijeni član Savjeta Mjesne zajednice Lipnica pa predlaže Gradskom vijeću da 

se Zijad Latifović razriješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Lipnica a da se na dužnost 

člana Savjeta Mjesne zajednice Lipnica izabere Amir Malkočević. 

Komisija za izbor i imenovanja je razmatrala Zahtjev Narodne stranke Radom za boljitak 

Gradski odbor Tuzla za izmjenu člana Savjeta Mjesne zajednice Mramor i usvojila zaključak: 

Kojim se prihvata Zahtjev Narodne stranke Radom za boljitak Gradski odbor Tuzla za 

izbor člana Savjeta Mjesne zajednice Mramor, pa predlaže Gradskom vijeću Tuzla da se Selim 

Hirkić razriješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Mramor a da se na dužnost člana 

Savjeta Mjesne zajednice Mramor izabere Bahrudin Sinanović. 

Potpisani predsjedavajući, gospodin Jozo Nišandžić. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Evo to su predlozi. Nema ništa sporno da vam kažem to su oni. Hvala. Evo čuli ste 

predlog. 

 Pitam vijećnike ko je za, molim da digne ruku? (22) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (Nema.) 

 22 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv, te konstatujem da su jednoglasno  

usvojeni sljedeći zaključci: 

Općinsko vijeće Tuzla prihvata prijedloge Komisije za izbor i imenovanja za razrješenja i 

izbore u Komisijama Gradskog vijeća Tuzla  te se: 

 

- Ana Šimić razrješava dužnosti člana Komisije za jednakopravnost polova,  

    - Nikica Vidović bira na dužnost člana Komisije za jednakopravnost polova, 

    - Omer Delalić razrješava dužnosti člana Komisije za predstavke i prijedloge, 

    -  Esada Beganović bira na dužnost člana Komisije za predstavke i prijedloge, 

    - Omer Malkić i Sead Okanović razrješavaju dužnosti članova Komisije za informisanje, 

   - Nataša Ustavdić i Elvis Lipovac biraju na dužnost članova Komisije za informisanje. 
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Općinsko vijeće Tuzla prihvata prijedloge Komisije za izbor i imenovanja za razrješenja i 

izbore u savjetima mjesnih zajednica te se:  

    

- Fadila Jahić razrješava dužnosti predsjednika Savjeta MZ Tušanj,  

    - Emir Kadribašić bira na dužnost predsjednika Savjeta MZ Tušanj, 

   - Ljiljana Hadžiavdić razrješava dužnosti predsjednika Savjeta MZ Brčanska Malta, 

    - Fahrudin Jahić razrješava dužnosti člana Savjeta MZ Brčanska Malta, 

    - Fahrudin Jahić bira na dužnost predsjednika Savjeta MZ Brčanska Malta, 

    - Ljiljana Hadžiavdić bira na dužnost člana Savjeta MZ Brčanska Malta, 

    - Sadik Jusić razrješava dužnosti člana Savjeta MZ Mejdan, 

    - Benjamin Jahić bira na dužnost člana Savjeta MZ Mejdan, 

    - Zijad Latifović razrješava dužnosti člana Savjeta MZ Lipnica, 

    - Amir Malkočević bira na dužnost člana Savjeta MZ Lipnica, 

    - Selim Hirkić razrješava dužnosti člana Savjeta MZ Mramor, 

    -  Bahrudin Sinanović bira na dužnost člana Savjeta MZ Mramor.  

 

 Ja se zahvaljujem našoj uvaženoj dopredsjedavajućoj Nadi.                                                                                                

 

Prelazimo na desetu tačku dnevnog reda: 

 

RASPRAVA O EKONOMSKOM I KOMUNALNO-INFRASTRUKTURALNOM 

UNAPREĐENJU TUZLE NA OSNOVU STATUSA GRADA, UKLJUČUJUĆI ZAHTJEV 

NADLEŽNIM INSTITUCIJAMA ZA OBEZBJEĐENJE ADEKVATNIH NOVČANIH 

SREDSTAVA  IZ JAVNIH PRIHODA NA OSNOVU STATUSA GRADA 

 

Podnosilac inicijative je Klub vijećnika Bosanske stranke. Materijal razmatrali su klubovi 

vijećnika. Gospodine Ajanoviću izvolte. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Ja evo predlagača. Predlagač i Inicijative 07. novembra 2006. da budemo Grad. (NADA 

MLADINA – I nastavlja dalje.) Nastavljam dalje. Ne stajemo. To je dobro što ne stajemo. 

 Prije 136 godina bili smo grad, pa nismo toliko godina, evo danas opet jesmo. Lijepo. Ali 

ne možemo stati, predsjedavajuća je dobro istakla, nema stajanja, idemo dalje. (NADA 

MLADINA – Šta ćemo time dobiti.) Da šta imamo mi sad? Politički imamo koristi. Dakle 

administrativno-politička pa i pravna borba za Tuzlu je dobijena. Multinacionalan grad, 

nepodijeljen grad, bez povećanja administracije, dakle nijednog zaposlenog više neće biti, sve 

ostaje isto samo što ćemo promijeniti pečate. Nema više opština samo će biti grad. Eto to je sav 

trošak. 

 E sad šta imamo svi od toga u drugom smislu. Ekonomskom, komunalno-

infrastrukturnom. Nemamo ništa ako nema novca, osim što se zovemo Grad. 

 E sad iz tog samog statusa mi možemo evo već smo danas u toku rasprave prilikom 

usvajanja budžeta, odnosno Nacrta budžeta usvojili Inicijativu da idemo prema Vijeću ministara 

Bosne i Hercegovine, Parlamentarnoj skupštini BiH sa zahtjevom za izmjenu raspodjele ili 
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Federalnom parlamentu ko je već nadležan nije ni bitno, svim institucijama, pa i Kantonu, gdje 

god je pripadnost javnih prihoda na osnovu statusa opštine bila da sad bude na osnovu statusa 

grada. 

 Ne možemo primati ista sredstva kao što recimo to ima, nek se ne ljute, Opština Sapna, 

Čelić gdje ima vrlo malo stanovnika, pet, šest, sedam puta manje nego u Tuzli, kao Tuzla, da, 

zavisi, nije bitno, imamo status dakle grada i na osnovu toga treba da dobijemo veća novčana 

sredstva iz javnih prihoda koja idu, koja se raspoređuju na opštine.  

 To je već usvojeno i to neće biti sadašnji zaključak. Ostalo nam je sad samo ovaj dio, evo 

recimo iz obrazloženja ova dva zadnja stava, pa da ne kuca sekretar ja ću ih pročitati i pišu u 

obrazloženju. Evo odmah da to bude i predlog zaključka, da skratimo:   

 Zaključuje se i traži se da Tuzla iskoristi sve, Grad Tuzla, sve raspoložive mogućnosti u 

pogledu animiranja potencionalnih ulagača kapitala u grad Tuzlu, novčanih sredstava na osnovu 

stranih projekata, fondova Evropske unije i iz drugih izvora, te da na osnovu prijateljskih veza i 

bratimljenja sa svim drugim gradovima iz cijelog svijeta obezbijedi se Tuzli što intenzivniji 

razvoj na ekonomskom planu, te u komunalnoj i građevinskoj infrastrukturi, ali i u drugim 

segmentima koji u cjelini čine jedan grad ugodnim i lijepim za život. 

 Dakle mi sada kad budemo razgovarali sa bilo kojim gradom, Parizom recimo, mi smo 

grad kao i Pariz, bilo koji drugi grad, evo on mi naumpao, nije ni bitno, dosad smo bili Opština. 

Kad im dođemo mi smo nešto ko opština. To je za njih par hiljada stanovnika i to njima nije 

interesantno. Sad smo ravnopravni bez obzira što oni mogu imati 8.000.000 stanovnika a mi 

130.000. Status je isti. Grad jest jednako grad. 

 Tu smo ravnopravni, možemo bolje učestvovati u svemu tome. Ja predlažem i zaključak, 

da damo ovlasti ne samo načelniku, ne samo Gradonačelniku, da, i ko god želi i od vijećnika, 

službi, ima mogućnosti, ima veze u raznim državama, da idemo tamo, da se ne turistički kao što 

rade oni po parlamentima pa nema nikakve koristi od njih. (NADA MLADINA – Mi možemo 

privatno turistički.)  

Privatno turistički nek ide ko  hoće. Evo imamo sad i avionsku liniju, komotno jeftinu. 

Džaba. Toliko je džaba da je nevjerovatno. Zabrinjavajuće je koliko je jeftino. Letiti avionom sa 

cijenom od par desetina maraka to je zabrinjavajuće. Ali hajde de. Neka mašala, nešto bude 

jeftino. Jeste. Pa onako ja govorim kao pilot. Znam šta znači šta avion zahtjeva da bi mogao 

letjeti i opremu i resurse i praćenje i službe i kontrole i sve to, tako da je to zaista stvar koja je 

pozitivna da imamo tako povoljne letove iz Tuzle u druge države. 

Onako uslovno kažem. Uvijek gledam s te pozicije, uvijek smo išli da je ono što je skupo 

i kvalitetno, ali danas smo dobili informaciju i slušali smo je, da je cilj da i ono što je kvalitetno 

ne mora biti skupo. Može biti i vrlo jeftino kao što su recimo lijekovi ili slično kad smo 

raspravljali o Domu zdravlja. Ima dosta lijekova koji su tri, četiri puta jeftiniji od onih koji se 

preporučuju a nisu aktuelni, nisu u upotrebi, pa i sami građani ih neće. 

Moramo promijeniti to stanje tako da ne bude zabrinjavajuće po pitanju lijekova i letova. 

Ali da svi dobijemo obavezu, pa i načelnik, neko možda ne voli da ide. Nisam ni ja 

ljubitelj tih putovanja zaista. Nešto se možda ostarilo, ne znam šta je. Prije sam stalno putovao a 

sad i ne volim. Ali ima neko ko bi odvoijo svoj dio vremena dodatno pa išao da dobije obavezu 

da razgovara, da malo više se krećemo. Možda i načelnik je prezauzet, ne može on.  

Ali da zaljučimo i to da moramo ići po svijetu, sad koristiti ovaj status grada, za 

privlačenje svih ovih predloga koje sam istakao ovdje, u stvari konkretno, jasno, kratko, novca u 

Tuzlu. 
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Imamo mi i način nećemo sada o tome, ne bih o tome, pravimo i poslovne zone. Mi u 

Tuzli sami radimo. Pa biće i ovo što kažu SDA 100.000 zaposlenih, kroz to će biti para. Ja to će 

u Tuzli kamara ljudi se zaposliti. Nebitno. Hajde malo šale. Kad se oni šale sa biračima da se i 

mi malo šalimo ovako sa njima. Ne s biračima, s SDA. 

Ali pored ovih svih nama trebaju novci koji stoje u gradovima Evropske unije i cijelog 

svijeta na raspolaganju za ove namjene, pomoći nekim gradovima koji se bratime s njiima koji su 

u dobrim prijateljskim vezama. 

E to da mi uradimo i da dobijemo za jednu od narednih sjednica jedan malo konkretniji 

predlog od strane načelnika, odnosno Gradonačenika i gradskih službi, kako to oni vide plan 

djelovanja Grada Tuzle u cilju privlačenja novčanih sredstava na osnovu statusa grada u Grad 

Tuzlu. Da građanima bude bolje i ljepše ali da se zna da sutra niko ne zvoca i pravi problem eno 

načelnik otišao. 

Ja kolko znam ne voli ni načelnik nešto naročito da putuje. Ali  imamo sad obaveze te 

vrste i moramo ih nametnuti svima nama pa i neko ko ne voli da dobije obavezu da ima da ide i 

da obezbijedi novac, kapital, ulaganje, sve ono što znači razvoj grada u mnogo većem naravno 

obimu i punjenja samog budžeta. 

Eto to je prijedlog. Pa ovo su i zaključci, pišu oni svi ovdje. Da krenemo evo već na 

drugoj sjednici, prva je bila konstituirajuća, druga sjednica odmah da idemo dalje kako da 

iskoritimo u što boljim uslovima života građanima Tuzle i primjer ostalima status Grada Tuzle. 

Hvala vam. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala i vama što ste bili ovako zaista u vremenskom ovom. Evo predlog zaključaka 

molim vas. (MIRZA TUPAJIĆ – Imam ja još.) Izvolte. Izvolte gospodine Tupajiću. 

 

MIRZA TUPAJIĆ 

 

 Ja imam samo jedan prijedlog da se nadovežem na ovu priču. Tamo sam slušo tako kad 

izađem uvijek slušam i pratim. 

 Predlažem da se razmotri mogućnost da se napravi jedan dobar vodič za investitore 

Grada Tuzle, jedan dobar vodič znači za investitore Grada Tuzle, gdje bi bile sve znači kulturno-

historijska, kulturno-istorijske činjenice, mogućnosti, pa evo ovo sad industrijske zone, pa i ono 

što smo pričali jednom kolega Kadić a i ja sam to isto spominjo, vezano znači potencionalne 

investitore, pa čak možda ona baza podataka naših ljudi koji drže razne firme bave se nekim 

privatnim biznisom u inozemstvu, porijeklom su iz Sjevero-Istočne Bosne, evo proširit ćemo, oni 

koji su možda živili, oni iz Gradačca ali školovo se u Tuzli, on voli Tuzlu, živi možda tamo u 

Americi bavi se nekim biznisom, pa da vidimo čime se bavi, pa da li može investirat u Tuzlu, pa 

može mu poslat taj upit, znači ta baza podataka bi se trebala u budućnosti uraditi. (NADA 

MLADINA – Stavit na internet.) Jeste. Staviti na internet i tako dalje. 

 Znači da se napravi taj jedan fin vodič za investitore  jer vidio sam tamo u Srbiji u 

Hrvatskoj većina gradova ima. Evo skoro sam čito jedan fin dokument, znači Vodič za 

investitore Grada Karlovac u Hrvatskoj. Frenomenalan. Ma sva ima. I ona sad baš ono preljepo, 

preljepo uređen.  
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Pa malo uporedit, komparirat ono što mi možemo uraditi tu, imamo dovoljno kapaciteta i 

tako dalje. Eto. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Gospodin Slavuljica Nikola. Izvolte. 

 

NIKOLA SLAVULJICA 

 

 Samo da se priključim ovom prijedlogu. Smatram da su prijedlozi dobri ali čini mi se da 

bi trebali paralelno drugu stvar ili drugu stranu sređivat. Moramo se i mi u ovom gradu početi 

ponašati gradski. Kada je riječ i o komunalnim službama, kad je riječ i o izgledu grada, kada je 

riječ o ponašanju policije, kad je riječ o ponašanju građana, kad je riječ o gore organizaciji na 

Panonskim jezerima, da se oni papirići sa drveća ukinu dajemo sobe, telefon taj i taj, apartmane i 

hrana i niz drugih da ne nabrajam sada, niz drugih stvari, i to bi značilo da bi mi trebalo, a možda 

i Vijeće da to uradi, da napravimo jedan takav program u narednom periodu. 

Ovo kad sam reko ponašat se gradski nisam mislio da se mi ponašamo, hajde uslovno da 

kažem seljački, ali ponašanje u skladu sa ovim što Mirnes kaže da bi trebali tražiti partnere u 

inostranstvu i tako dalje. 

 Partner će radije doći kad vidi grad sija se i u njemu češće će navratiti nego kad vidi tamo 

obrušen zid, nekakve kocke iz staze poispadale, zapne cipelom, padne na nos ili tamo prosijaci 

oko njega počnu skakati i vući ga za rukave jer je invazija prosijaka na našim ulicama i tako 

dalje. 

 Znači mislim da bi trebali paralelno program jedan napraviti koji bi trebao da se realizuje 

u narednom periodu, bez ograničenja, da kažemo šest mjeseci to je nemoguće uraditi, dakle 

program koji će podrazumijevati i ovo što se predlaže ali i naše unutrašnje organizovanje u cilju 

stvaranja Tuzle i gradskog ambijenta u ovoj Tuzli. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. (NADA MLADINA – Ja sad hoću.) Izvolte Nado. 

 

NADA MLADINA 

 

 Ja pokušavam, ja pokušavam Nikoli da došapnem da kaže i to da ja ne izlazim, ali ovo o 

čemu on govori moj drug i naš prijatelj vijećnik, gospodin i drug Nikola Slavuljica, kako da grad 

učinimo više gradski i kako da sebe učinimo, odnosno sve one koji žive u ovom gradu više 

gradskim i ambijent napravimo gradskim. 

 Postoji tendencija i želja kod mladih u organizacijama nevladinim. Vi ste vjerovatno čuli 

ali nije dovoljno afirmisano ono što rade mladi u Akciji „Lets do it“, znači „Učinimo to“. Oni su 

radili puno toga a ostalo je neprimjećeno. 

 Čistili korito Rijeke Jale, pravili kante za otpatke od onih cijevi cementnih, pa onda dođe 

neko pa razbije te kante a oni ih oslikaju. 

 Znači ovo o čemu Nikola govori, ovom uređenju, možemo u partnerstvu sa jednim 

brojem nevladinih organizacija. Puno kreativnog mladog svijeta a i onog starijeg kreativnog 
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svijeta ima koji bi mogo da doprinese da sve bude uređenije i bolje, ali bez edukacije i 

podsjećanja na to i bez poštovanja isključivog i praćenja poštovanja ove Odluke o komunalnom 

redu ništa od toga bit neće. Evo na tome moramo insistirati. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala Nado. Dajana. Izvolte.   

 

DAJANA BAKIĆ 

 

 Hvala. Jako dobra inicijativa. Odlična inicijativa. Mi smo se dugo je li borili da dobijemo 

status grada i sada kada smo napokon je li Grad ne dobivamo dakle nikakvu dodatnu finansijsku 

podršku od viših nivoa vlasti ali postoje dakle određena veća očekivanja od građanki i građana je 

li kada je u pitanju taj status a dobro smo aktuelizirali je li to pitanje. 

 Iz tog razloga svi se mi moramo jednako odgovorno postaviti prema tom statusu i 

jednako odgovorno raditi u tome je li da bi ova sredina bila što naprednija i da se razvija i brže i 

da zadovoljava sve ono što treba je li jedan takav status da ima. 

 Ne samo kada je u pitanju ovo Gradsko vijeće, administracija, dakle izvršna vlast Grada 

Tuzle, nego i organizacije civilnog društva i naša javna, javne ustanove i javna preduzeća, koja 

sada imaju dakle bolje uslove da kreiraju partnerstva sa drugim preduzećima iz drugih je li 

gradova, da ostvaruju dakle značajnije kontakte na određenim je li konferencijama u koje se 

podrazumijevaju je li samo možda prisustvo predstavnika, odnosno predstavnica gradova, tako 

da je se otvorio značajan  prostor u tome, ne kada su samo Evropski fondovi u pitanju i naš status 

u određenim organizacijama nego je li za uspostavljanje značajnih kontakata koji kasnije mogu 

otvoriti u tom smislu dodatna vrata. 

 Mi smo članica Saveza gradova Federacije Bosne i Hercegovine, treba se koristiti dakle i 

taj prostor jer ćemo, je li oni zajedno implementiraju, oni zajedno apliciraju na određene dakle ne 

samo seminare i edukacije za predstavnike i predstavnica administracija, nego za sve 

organizacije civilnog društva na određene konferencije i projekte koji su od značaja i za ovu 

lokalnu sredinu u smislu razvoja određenih projektnih ideja koje će poboljšati uslove života 

građanki i građana. Dakle treba i u tome pojačati.  

Naš Gradonačenik je tamo predstavnik i u tome treba početi naš aktivitizam jer sad 

imamo je li određeni bolji status nego kada smo imali bili opština i treba tokom međunarodne 

saradnje treba dakle sad tražiti partnere u određenim gradovima iz razloga što imamo drugačiji 

status kada se ostvaruje partnerstvo sa određenim gradom, odnosno opštinom gledaju se da imaju 

određeni uslovi, počevši od statusa, kulturno-istorijskog-prirodnog naslijeđa, broja stanovnika i 

svega onog ostalog, tako da u tom smislu isto treba i preko Saveza kojeg sam već spomenula ali i 

samoinicijativno treba tražiti partnere u gradovima drugih država, što opet otvara prostor za sve 

ove projekte razvoja naše lokalne sredine. 

U tom smislu još jednom, dobra inicijativa i svakako je treba podržati. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Hvala. Ajanoviću izvolte. Računam da si zadnji da više nema niko. 
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MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Nije dugo trajalo. Baš je. Nismo se umorili. Hvala vam. Bilo mi je zadovoljstvo slušati 

ove dodatne prijedloge kako da budemo grad. Ne više bolji grad. Prvo dakle a budemo grad, 

kasnije ćemo praviti bolji grad. 

 Ovo je suština kako dobiti novac za sve ove projekte ali evo može se i bez novca dakle 

dosta uraditi, ali ovo je meni najvažnije, da još jednom podcrtamo, da mi zauzmemo stav kao 

vijećnici da mi dajemo ovlasti, obaveze da idemo po svijetu. 

 Dakle u okviru mogućnosti budžetske koliko možemo a uz dobru procjenu, dobar plan, 

prethodne dogovore, da i vijećnici idu. Nek se prijave vijećnici koji imaju malo više vremena, 

koji mogu odvojiti svoj dio vremena. Ima nas nekih koji ne možemo. Bez obzira na želju što bi 

neko želio učestvovati u tome direktno ne možemo. Ali imaju oni koji vjerovatno mogu.  

Da to bude zaključak, da sutra ne bude vidi oni išli pa hodali. Iz svih stranaka. Nebitno je 

iz koje je Stranke. Svi zajedno. Da to ne bude to iz jedne grupe. Dva vijećnika mogu otići u jedan 

grad, u drugi grad, Gradonačelnik u treći, neko iz Službe  u četvrti. Da se raširimo ali ne 

bezveze, nego da zaista utvrdimo gdje možemo ići da se počne u Tuzlu slijevati novac gradova 

Evropske unije i cijelog svijeta.  

Ali da to bude zaključak, da sutra ne bude sporno neko izađe neki iz klubova eh nisam ja 

za to. Zato da mi i to sad usvojimo kao zaključak, obavežemo neke da se jave oni koji mogu i 

stave se na raspolaganje Gradu i u tom smislu, da svoj dio vremena ako ga imaju odvoje i za tu 

vrstu vijećničke djelatnosti. 

Ali da to bude zaključak, ja sam, a ne da sutra neko od medija ili neko drugi kaže 

pogledajte ili neko od vijećnika izlazi pa se suprotstavlja tome. 

Dakle da to bude zaključak svih nas, evo tu su klubovi svih političkih stranaki i da i time 

damo podršku razvoja grada Tuzle. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Zaključujem raspravu. Dok se neko nije predomislio je li. Sačekat ćemo samo 

malo ovaj prijedlog zaključka pa ćemo zamoliti našeg sekretara uvaženog što kažu gospođicu 

Medihu da nam ona to pročita. Umor čini svoje. 

 I ostaju nam ova tekuća pitanja. Ja se nadam da ćemo to brzo završiti. (EKREM TOPIĆ – 

U paketu. U paketu.) (MIRNES AJANOVIĆ – Sad-sad.) Tako je. Ja ću dati prijedlog jedan. Ja 

mislim da će biti konstruktivan i dobar. Svi smo umorni, vrijeme čini svoje. 

 Izvolte Mediha. Evo da saslušamo molim vas predlog zaključaka. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 1. Nakon što je Tuzla dobila status grada, Gradsko vijeće Grada Tuzla nastavlja sa 

aktivnostima na obezbjeđenju izvora finansiranja za zadovoljenje potreba građana grada Tuzle. 

2. Traži se  od Vlade Federacije i Parlamenta Federacije, da prihvati inicijativu za 

donošenje zakona o izmjenama i dopunama Zakona o pripadnosti javnih prihoda u Federaciji 

BiH u dijelu, koji se odnosi na raspodjelu poreza na dodanu vrijednost na način da se Tuzli i 

drugim gradovima u Federaciji, obezbijedi veće učešće u raposdjeli prihoda od PDV -u skladu sa  

ustavnim i zakonskim ovlaštenjima i potrebama lokalnog stanovništva. 
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3. Traži se od Gradonačelnika Grada Tuzle da nakon što je Tuzla dobila status grada, 

iskoristi sve faktičke i pravne mogućnosti za animiranje potencijalnih ulagača u grad Tuzlu, 

pronalaženju partnera u zemlji i inostranstvu, te da intevizira aktivnosti vezano za apliciranje 

gradskih projekata kod EU, međunarodnih i domaćih fondova i drugih izvora. Potiču se vijećnici, 

da iskoriste svoje poslovne veze u Bosni i Hercegovini i svijetu za promociju Grada Tuzle i 

projekata od javnog interesa, za koje građani budu zainteresirani, a u tom smislu omogućit će se 

da vijećnici budu sastavni dio delegacija Grada Tuzle. 

4. Traži se od Gradonačelnika Grada Tuzle da sa nadležnim službama pripremi 

informaciju–izvještaj  o realizaciji  ovih zaključaka, koji će sadržavati plan i program aktivnosti 

na privlačenju potencijalnih ulagača u grad Tuzlu, koji će između ostalog obuhvatiti i aktivnosti 

gradskih organa, nevladinog sektora i građana na poboljšanju ambijenta i estetskog izgleda grada 

koji će biti privlačan za buduće investitore. Ukoliko je potrebno u saradnji sa nevladinim 

sektorom, organizirati edukaciju građana Tuzle na temu očuvanja estetskog izgleda grada. 

5. Pokreće se inicijativa da se sačini Vodič za potencijalne investitore za grad Tuzlu, koji 

će sadržavati pravni okvir, projekte, mogućnosti, osnovne podatke o poslovnim subjektima i tako 

dalje, a Vodič za investitore objaviti na web stranicu Grada Tuzle. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Evo mislim da su prijedlozi zaista konstruktivni, dobri i kvalitetni i ponovo se 

pridružujem onoj tvojoj pohvali koju si rekao za našeg sekretara da zaista. 

 Pitam vijećnike ko je za ovakav prijedlog zaključaka, molim da digne ruku? (22) Ima li 

neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

 22 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, tekonstatujem da su zaključki 

jednoglasno usvojeni. 

Prelazimo na jedanaestu tačku molim vas. (ELVIR KASUMOVIĆ – Poslovnička.) 

Izvolte. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ 

 

 Ja bi ovu moju poslovničku, znam da smo svi umorni, ovo, ono, ali u vidu jednog, da 

vidimo da zajednički neki stav zauzmemo po jednom pitanju. 

 Primjetio sam nakon ove dvije iscrpe godine našeg rada, da nas uporna dva portala prate. 

 Želim da donesemo jedan zaključak da se javno zahvalimo tim osobama na objektivnom i 

iscrpnom informisanju javnosti, iznošenju istina na području grada Tuzle, a Služba za finansije 

ukoliko postoji ikakva finansijska mogućnost da se finansijski nagrade te osobe. 

 Obzirom evo mi smo umorni, mi imamo obavezu prema građanima da boravimo ovdje, 

oni nemaju ali evo oni su tu non-stop sa nama do zadnje sekunde našeg boravka. 

 Prema tome ja se nadam da ćemo zauzeti jedan zajednički stav po ovom pitanju. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Pa evo ja mislim da smo svi za, mada se to moglo pripremiti za sljedeću sjednicu kad 

smo friški i da taj dio oko toga. Mislim da nema niko protiv toga. Jesmo li za to raspravili. Kako 

ide? Izvolte. Hajde dajte prijedlog. 
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MIRNES AJANOVIĆ 

 

 E ovaj prijedlog koji smo sad čuli, da bude prilikom usvajanja prijedloga budžeta. 

Obaveza da se u budžetu povećaju novčana sredstva za ove koji ovako na ovakav način prate 

rad. Jeste da bude već naš zaključak, amandman praktično da obavežemo načelnika. 

 Evo amandman Vijeća, da portalima koji nas prate redovno, pa i RTV 7 naravno, eto 

nema više nikog, jeste, daju se veća novčana sredstva kao nagrada za transparentnost, 

prezentiranje transparentnog rada Vijeća, evo na osnovu prijedloga koji je kolega istakao. 

 I da to bude adekvatan vid zahvalnosti što imaju građani priliku da vide na koji način i 

otvoreno djeluje ovo Vijeće. Da to bude zaključak. 

Jeste. Ovo je, ne volim ja ono sinergija, volim reći udruženo. Jeste. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Vidite kako djeluje opozicija i pozicija skupa. Hvala. Iako smo iskočili iz Dnevnog reda 

molim vas, ali evo ovaj zaključak  nek ide. 

 Pitam vijećnike ko je za, molim da digne ruku? (23) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (Nema.) 

 23 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je zaključak 

jednoglasno usvojen. 

 

 Prelazimo na jedanaestu tačku dnevnog reda: 

 

TEKUĆA PITANJA 

             

a) Obavještenje Službe za prostorno uređenje i zaštitu okoline o razlozima 

prolongiranja izrade Informacije o stanju okolice na području općine Tuzla sa prijedlogom 

mjera 

 b) Obavještenje Službe za boračko-invalidsku zaštitu, stambene poslove i povratak 

o razlozima prolongiranja izrade Informacije o provođenju postupka revizije korisnika 

lične i porodične invalidnine 

c)Inicijativa za kvalitetnu pripremu i čišćenje prometnica u zimskoj sezoni na 

području grada Tuzle 

 d)Urgencija za izdavanje neophodne dozvole za gradnju mokrog čvora uz zgradu 

MZ Dokanj 

 e)Inicijativa za gradnju dječijeg igrališta (igraonice) na području MZ Jala 

 f)Inicijativa za izradu planskog dokumenta s ciljem stvaranja mogućnosti za 

buduću gradnju objekata na lokalitetu kod Filozofskog fakulteta 

g)Inicijativa za dostavljanje informacije o stanju školskih objekata i uvjeta rada u 

osnovnim školama na području općine Tuzla 

h)Inicijativa da se u naselju Cerik pristupi adaptaciji devastirane čitaonice 

i)Inicijativa da se sa sjeverne strane zgrade u Ulici Patriotske lige 18 asfaltira prolaz 

I napravi kružni tok 
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j)Inicijativa za reorganizaciju i kadrovsko jačanje Službe za komunalne poslove, 

izgradnju i pitanja MZ-ca 

k)Inicijativa za hitno dislociranje sunčanog sata sa platoa SKPC Mejdan 

l)Inicijativa za hitnu izradu projekta sanacije Barutane, koja se nalazi na Gradini i 

apliciranje Komisiji za zaštiti nacionalnih spomenika BIH, da se barutana proglasi 

nacionalnim spomenikom 

lj) Inicijativa za izgradnju mokrih čvorova na svim igralištima na području grada 

Tuzla 

 

Ja predlažem ovako. Imamo dva obavještenja, jednu urgenciju i deset inicijativa. Da ja 

samo pročitam i da, pošto smo već je uvrstili u dnevni red i idemo tamo svima. I ako nema 

potrebe da čitam ja. Odlično. 

Znači obavještenja primamo k znanju. Idemo znači ovako od tačke: c), d), e), f), g), h), i), 

j), k), l) i lj) zadnja inicijativa, to je za izgradnju mokrih čvorova na svim igralištima na području 

grada Tuzla. 

Pitam vijećnike ko je za, molim da digne ruku? (24) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (Nema.) 

24 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da su 

jednoglasno usvojena sljedeća tekuća pitanja: 

 

a) Obavještenje Službe za prostorno uređenje i zaštitu okoline o razlozima prolongiranja 

izrade Informacije o stanju okolice na području općine Tuzla sa prijedlogom mjera 

 b) Obavještenje Službe za boračko-invalidsku zaštitu, stambene poslove i povratak o 

razlozima prolongiranja izrade Informacije o provođenju postupka revizije korisnika lične i 

porodične invalidnine 

c)Inicijativa za kvalitetnu pripremu i čišćenje prometnica u zimskoj sezoni na području 

grada Tuzle 

 d)Urgencija za izdavanje neophodne dozvole za gradnju mokrog čvora uz zgradu MZ 

Dokanj 

 e)Inicijativa za gradnju dječijeg igrališta (igraonice) na području MZ Jala 

 f)Inicijativa za izradu planskog dokumenta s ciljem stvaranja mogućnosti za buduću 

gradnju objekata na lokalitetu kod Filozofskog fakulteta 

g)Inicijativa za dostavljanje informacije o stanju školskih objekata i uvjeta rada u 

osnovnim školama na području općine Tuzla 

h)Inicijativa da se u naselju Cerik pristupi adaptaciji devastirane čitaonice 

i)Inicijativa da se sa sjeverne strane zgrade u Ulici Patriotske lige 18 asfaltira prolaz I 

napravi kružni tok 

j)Inicijativa za reorganizaciju i kadrovsko jačanje Službe za komunalne poslove, 

izgradnju i pitanja MZ-ca 

k)Inicijativa za hitno dislociranje sunčanog sata sa platoa SKPC Mejdan 

l)Inicijativa za hitnu izradu projekta sanacije Barutane, koja se nalazi na Gradini i 

apliciranje Komisiji za zaštiti nacionalnih spomenika BIH, da se barutana proglasi nacionalnim 

spomenikom 

lj) Inicijativa za izgradnju mokrih čvorova na svim igralištima na području grada Tuzla 
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Hvala. Završavam drugu redovnu sjednicu Gradskog vijeća i zahvaljujem se svim 

vijećnicima.  

 

(S obzirom da je dnevni red iscrpljen predsjedavajući Gradskog vijeća Tuzla zaključio je 

rad sjednice Gradskog vijeća Tuzla u 18,00 sati.) 

 

 

STENOGRAM SAČINILI:                                         P R E D S J E D A V A J U Ć I 

 

      Senada Karabegović                                                        Jozo Nišandžić, s.r. 

          

          Igor Kurcinak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

 

 

    

 

 

 


